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Wstęp 

 

Lud, który może wszystko powiedzieć, może wszystko zrobić. 

(Napoleon Bonaparte) 

 

To, Ũe Polska pilnie potrzebuje gruntownej naprawy, jest jasne chyba dla kaŨdego myŜlŃcego Polaka. 

Niestety, Ũadna partia, siğa polityczna, a nawet Ũaden lider nie majŃ peğnego, szerokiego, jasnego  

i odwaŨnego planu takiej naprawy. To znaczy, prawie kaŨdy z nich, oczywiŜcie, coŜ tam ma,  

ale na pewno nie na miarň faktycznych potrzeb. Z drugiej zaŜ strony nie brakuje bardzo dobrych  

i konstruktywnych pomysğ·w w prawie kaŨdej poszczeg·lnej dziedzinie. JeŜli zaŜ dodaĺ przykğady  

z historii (wğasnej i nie tylko) oraz doŜwiadczenie innych paŒstw i narod·w (nie koniecznie nawet 

nam przyjaznych) ï moŨna znaleŦĺ dobre rozwiŃzania prawie kaŨdego problemu. Prawie kaŨdego ï  

bo w niekt·rych  przypadkach trzeba bňdzie zrobiĺ precedens. Ale przecieŨ w historii takich 

przykğad·w teŨ nie brakuje.  

PodjŃğem siň wiňc trudu zebrania do kupy i usystematyzowania takich dobrych pomysğ·w.  

W Ũaden zatem spos·b nie twierdzň, Ũe jest to Ăm·j planò, oraz Ũe jest to Ăostateczne rozwiŃzanieò. 

Jest to raczej zachňta do otwartej dyskusji, poniewaŨ jestem pewien, Ũe mŃdrych gğ·w w Polsce  

(a takŨe wŜr·d Polonii) nie brakuje, a w kaŨdej oddzielnej dziedzinie sŃ fachowcy o wiele lepsi  

ode mnie, wiňc na pewno wniosŃ swoje sğuszne poprawki lub nawet zaproponujŃ lepsze rozwiŃzania. 

Muszň tu r·wnieŨ zaznaczyĺ, Ũe bez Ŝcisğej wsp·ğpracy z Duchem świňtym i bez Jego natchnienia 

nawet bym siň nie podjŃğ tego zadania, a tym bardziej ï wszystkiego tego. No i bez wsparcia 

najbliŨszej rodziny teŨ, oczywiŜcie. Chciağbym r·wnieŨ podziňkowaĺ p. Teresie za cenne uwagi  

i korektň.   

MoŨe ktoŜ powie, Ũe w niekt·rych swoich czňŜciach jest to plan trochň Ăza odwaŨnyò. Ale w takich 

przypadkach podajň przykğady paŒstw, kt·re takich rozwiŃzaŒ siň nie przestraszyğy, a uszğo im to  

na sucho, lub (w przypadkach braku precedens·w) udowadniam, dlaczego jednak nie warto siň baĺ.  

A jest to na tyle istotne, poniewaŨ tch·rzliwa polityka nie doŜĺ, Ũe jest mağo efektywna, to w koŒcu 

prowadzi do fiaska i zawodu ze strony Ămocnych tego Ŝwiataò, na kt·rych siň oglŃdağo i o wzglňdy 

kt·rych siň zabiegağo ï czňsto wbrew interesom wğasnego narodu.   

Chciağbym jeszcze nadmieniĺ, Ũe wszystko to ma byĺ wprowadzone w spos·b legalny i  pokojowy ï 

Ũadna rewolucja, pucz, majdan czy zamach stanu w tym w og·le w grň nie wchodzŃ, bo z reguğy  

po nich jest tylko gorzej. 

 

 

12.06.2019 

Michağ Sybirak 
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I. POZYCJA MIĘDZYNARODOWA POLSKI 

 

„W przyszłości to Polacy nadadzą Europie kształt i fundament wartościom, 

które będą iglicą odradzającego się kontynentu.” 

Jan Paweł II 

 

MoŨna i trzeba dyskutowaĺ na temat obecnej i przyszğej pozycji miňdzynarodowej Polski,  

ale jedna kwestia ï ze wzglňdu na szczeg·ğowŃ wagň, a jednoczeŜnie oczywistoŜĺ (choĺ, niestety,  

nie dla wszystkich) nie podlega nawet dyskusji. Chodzi o to, Ăpod czyim butem ma byĺ Polskaò 

(Niemieckim, Rosyjskim, AmerykaŒskim, a moŨe nawet ChiŒskim), a tym bardziej ï czy Polska  

w og·le ma byĺ niezaleŨna. MoŨna zrozumieĺ takŃ mağŃ Estoniň, kt·ra dobrowolnie oddağa siň  

pod protektorat (gospodarczy  i polityczny) Szwecji, ale np. Litwa i Ğotwa przynajmniej oficjalnie 

tego nie robiŃ (choĺ uznajŃ swojŃ ulegğoŜĺ ï ze wzglňdu na swojŃ mağoŜĺ ï wobec UE).  

A czy ktoŜ wyobraŨa sobie takŃ dyskusjň w USA, Rosji, Francji czy Chinach? Jak w og·le moŨna  

o tym myŜleĺ, a tym bardziej ï otwarcie (czy zawoalowanie) m·wiĺ i pisaĺ, i to ï zupeğnie bezkarnie? 

Nie chodzi, oczywiŜcie, o takie kary, jak w przypadku oszczerstw historycznych (np. Ăpolskich 

obozachò). Musi byĺ po prostu tak, jak to ma miejsce z wieloma innymi dawno rozwiŃzanymi 

(przynajmniej teoretycznie i ideowo) kwestiami. Na przykğad niewolnictwo ï nadal ma miejsce  

w r·Ũnych formach i r·Ũnych krajach (nawet najbardziej cywilizowanych), ale nikt o zdrowych 

zmysğach nie oŜmieli siň go publicznie broniĺ, nawet jeŜli jest jego stronnikiem i/lub go uprawia.  

Tak samo sprawa niepodlegğoŜci ma byĺ niepodwaŨalna, i pod Ũadnym Ăbutemò Polska byĺ nie chce  

i nie musi. A jeŜli ktoŜ uwaŨa inaczej, to niech sobie jedzie pod ten Ăbutò do Niemiec, Rosji a nawet 

Izraela (niekt·rzy faktycznie tak robiŃ). Inna sprawa, Ũe rzŃd musi zrobiĺ wszystko, co bňdzie 

moŨliwe, Ũeby zatrzymaĺ ĂdrenaŨ m·zg·wò, a nawet przyciŃgaĺ z powrotem do Polski Polak·w, 

rozsianych po cağym Ŝwiecie. Nie tylko ze Wschodu (co bňdzie na poczŃtku kosztowağo, ale p·Ŧniej 

siň opğaci), ale r·wnieŨ z Zachodu (co przyniesie korzyŜci natychmiastowe).  Ale czy taka niezaleŨna 

Polska moŨe byĺ wielka? W 19 wieku nasi myŜlicieli m·wili tak: ĂPolska albo bňdzie wielka, albo  

jej wcale nie bňdzieò. Polska ma wszelkie dane, Ũeby byĺ wielkŃ: ma dostatecznie duŨo ziemi, ludzi, 

moŨe siň sama wyŨywiĺ, ma nawet duŨe bogactwa naturalne. Nie wspominajŃc juŨ o ogromnym 

potencjale duchowym, intelektualnym oraz historycznym. 

NiezaleŨnoŜĺ wcale nie oznacza jednak izolacji miňdzynarodowej. PrzecieŨ w ciŃgu swojej historii 

Polska nie raz byğa w r·Ũnym stopniu zwiŃzana z innymi krajami i narodami, co wcale nie naruszağo 

jej suwerennoŜci (nie liczŃc, oczywiŜcie, najazd·w, rozbior·w i okupacji). Docelowo ï w nie bardzo 

dalekiej (ale i nie tak bliskiej) przyszğoŜci Polska bňdzie centrum nowego Imperium. Podobnie,  

jak 100 lat temu, po upadku trzech ·wczesnych imperi·w  (Cesarstwo Rosyjskie, Rzesza Niemiecka 

oraz Austro-Wňgry) Polska odzyskağa niepodlegğoŜĺ, po upadku wsp·ğczesnych czterech imperi·w 

(USA, Rosja, UE oraz Chiny) to wğaŜnie Polska bňdzie nowŃ ŜwiatowŃ potňgŃ i nowym Ŝwiatowym 

liderem pod kaŨdym wzglňdem. Najprawdopodobniej mniej wiňcej w granicach I RP lub to,  

co nazywajŃ Miňdzymorzem (lub Tr·jmorzem). Na pewno ï od morza i do morza: Bağtyckiego, 

Czarnego i Adriatyckiego. Weszğyby do niego bez problemu, opr·cz Polski, Czechy, Sğowacja, 

Wňgry, Sğowenia, Chorwacja, Rumunia, Buğgaria oraz Kraje Nadbağtyckie. P·Ŧniej ï Ukraina  

i BiağoruŜ. Geograficzne r·wnieŨ pasowağyby Serbia, Macedonia, Czarnog·ra, Kosowo oraz Albania, 

ale ze wzglňd·w kulturowych i politycznych na razie wyglŃda to raczej problematycznie. 

Czğonkostwo Austrii jest do dyskusji, natomiast o Niemczech nie ma co nawet dyskutowaĺ. 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Drena%C5%BC_m%C3%B3zg%C3%B3w
http://www.eprudnik.pl/tematycznie/bogactwa-naturalne-polski/
https://pl.wikipedia.org/wiki/Mi%C4%99dzymorze_(polityka)
https://pl.wikipedia.org/wiki/Tr%C3%B3jmorze


5 
 

Nie ma mowy, oczywiŜcie, o jakimkolwiek przymusowym i ğamiŃcym prawo miňdzynarodowe  

przyğŃczeniu tych terytori·w i narod·w. Bierzmy w tym wypadku przykğad z Niemiec ï przegrawszy 

dwie wojny Ŝwiatowe pr·bujŃc podbiĺ Europň zbrojnie, wreszcie trochň zmŃdrzeli i opanowali  

jŃ pokojowo ï gospodarczo, finansowo, informacyjnie i politycznie za poŜrednictwem UE. A kraje,  

z kt·rymi niegdyŜ musiağy wojowaĺ, teraz same stojŃ w kolejce i proszŃ o doğŃczenie, a jeszcze muszŃ  

siň dostosowaĺ do doŜĺ rygorystycznych wymog·w. Podobnie bňdzie z ĂMiňdzymorzemò  -  

kraje i narody bňdŃ same prosiĺ siň i dostosowywaĺ siň do jego wymog·w. Ukraina, na przykğad,  

nie moŨe byĺ przyjňta zanim siň nie pozbňdzie chmielnicko-banderowskiej mentalnoŜci, a Litwa ï 

swojej antypolskoŜci.  

Na razie zaŜ trzeba wzmacniaĺ (a moŨe nawet poszerzaĺ ï ale z rozwagŃ) Grupň WyszehradzkŃ.   

Bo wğaŜnie ona wydaje siň byĺ zaczŃtkiem tego przyszğego Imperium. Opr·cz tego, wchodzŃ do niej 

mniej wiňcej przyjazne dla nas narody, kt·re nie majŃ nic przeciwko temu, Ũeby wğaŜnie Polska byğa 

liderem, a nawet wykazujŃ swoje niezadowolenie, kiedy Polska ich w tym oczekiwaniu zawodzi. 

Prezydent Chorwacji powiedziağa wprost:  ĂChciağabym, aby Polska byğa lideremò. Nie moŨna,  

co prawda, powiedzieĺ, Ũe nas lubiŃ. Autentycznie lubiŃ Polak·w tak naprawdň tylko Wňgry.  

Ale np. Rosjan ï tylko Serbowie. A czy ktokolwiek lubi Niemc·w czy ŧyd·w? 

A co z czğonkostwem w UE? Nie moŨna, co prawda, jednoznacznie powiedzieĺ, Ũe byğo to bğňdem. 

Wiele Polska jednak uzyskağa, ale i straciğa teŨ (stocznie, kopalnie, cukrownie itp.) To, Ũe miliony 

mğodych i zdrowych Polak·w mogğo swobodnie wyjechaĺ do pracy, trudno odnieŜĺ do Ăzyskuò  

(no chyba Ũe ktoŜ wr·ciğ do Polski z zarobionŃ kasŃ, a takich teŨ jest niemağo). I gdyby UE byğa 

organizacjŃ przede wszystkim gospodarczŃ (jak to byğo na poczŃtku deklarowane), jeszcze moŨna 

byğoby na ten temat podyskutowaĺ (biorŃc pod uwagň nie tylko zyski, ale zamkniňte zakğady, 

ograniczenia produkcji, gğupie przepisy i wymogi itp.)  Czym jest Unia Europejska? Zacytujň moŨe 

trochň groteskowy, ale trafny cytat z Internetu: ĂUnia Europejska jest to grupa paŒstw, 

kt·ra po szczerej, wyczerpujŃcej i demokratycznej dyskusji na jakikolwiek temat, postanawia zrobiĺ 

dokğadnie to, czego ŨyczŃ sobie Niemcyò. Opr·cz tego, Unia staje siň co raz bardziej ciağem 

politycznym, co gorzej ï socjalistycznym a nawet komunistycznym. Jeszcze nie zdŃŨyliŜmy 

zaadoptowaĺ siň do RODO, a juŨ szykujŃ nam AKTA2. Nie da siň nawet przeprowadziĺ  normalnie 

reformy sŃdowej, bo lewaccy eurokraci murem stali za swoimi polskimi kolegami z przywilejowanej 

kasty.  ZaŜ kanclerz Niemiec,  Angela Merkel,  juŨ wprost nawoğuje kraje czğonkowskie, aby  wyrzec 

siň dobrowolnie (na razie) swojej niepodlegğoŜci (na rzecz Niemiec, oczywiŜcie, o czym juŨ od dawna 

apeluje Bolek).   Te krople juŨ przepeğniajŃ czaszň i po prostu wymuszajŃ do opuszczenia 

ĂEurokoğchozuò.  Czy warto byğo przez lata, a nawet wieki, wağczyĺ i przelewaĺ krew za wolnoŜĺ  

i niepodlegğoŜĺ, Ũeby ot tak bez Ũadnej wağki zupeğnie dobrowolnie to teraz oddaĺ? A nawet jeŜli 

sprzedaĺ ï za judaszowe srebrniki (Ădopğaty unijneò itp.) Tym bardziej, Ũe ĂUnia daje dofinansowanie 

na cele dla niej wygodne, a nie koniecznie dobre dla rozwoju Polskiò (cytujň znawcň tego tematu).  

OczywiŜcie, Ũe euroentuzjaŜci teŨ majŃ swoje argumenty i swoje racje. Odpowiem tak: przynaleŨnoŜĺ 

do jakiegokolwiek Imperium (bŃdŦ to Rzymskiego, Rosyjskiego, nawet Sowieckiego) prawie zawsze 

niesie w sobie pewne wygody: wzglňdny pok·j, porzŃdek, doŜĺ duŨy wsp·lny obszar dla swobodnego 

przemieszczenia  siň i dziağalnoŜci, nieraz inwestycji itp. Pytanie tylko, czy konkretny nar·d  

(bo r·Ũnie z tym bywa) jest got·w za wszystkie te wygody zapğaciĺ swojŃ wolnoŜciŃ  

i niepodlegğoŜciŃ? Polacy chyba nigdy nie byli na to gotowi, czasami tylko musieli to akceptowaĺ  

z braku innego wyjŜcia. Ale teraz wyjŜcie jest ï nawet Wielka Brytania to zrozumiağa  

(i wcale nie za sprawŃ rosyjskich trolli) i dağa przykğad. Najlepiej zrobiĺ to razem cağŃ  

GrupŃ WyszehradzkŃ, albo przynajmniej z Wňgrami. Ale jeŜli trzeba (Ũeby nie uzaleŨniaĺ od innych 

waŨnych decyzji) ï wyjŜĺ samemu (a reszta doğŃczy siň p·Ŧniej).  
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OdnoŜnie sojuszy wojskowych. Jest to rzeczŃ normalnŃ i naturalnŃ, ale musi byĺ takŨe realnŃ.  

Polska w ciŃgu swojej historii wchodziğa w r·Ũne sojusze, nawet z Tatarami (choĺ i to drogo 

kosztowağo). Czğonkostwo zatem w NATO moŨe i niesie ze sobŃ pewne zalety i moŨliwoŜci,  

ale wciela r·wnieŨ pewnoŜĺ, Ũe w razie czego (a konkretnie ï ewentualnego kolejnego najazdu Rosji) 

Ăsojusznicy nam pomogŃò. Niestety, historia uczy czegoŜ innego, a proroctwa teŨ nie sŃ pod tym 

wzglňdem korzystne (m·wiŃ, Ũe pomoc, owszem, przyjdzie, ale z zupeğnie niespodziewanej strony).  

Rozpatrzymy jednak realia. Sğynny 5 Artykuğ NATO wcale nie gwarantuje, jak siň zwykle uwaŨa, 

natychmiastowej wojskowej pomocy innych kraj·w czğonkowskich. ZobowiŃzuje ich jedynie  

do Ăodpowiedziò ï wiňc mogŃ w zupeğnej zgodzie z tym artykuğem Ăwyraziĺ swoje zaniepokojenieò, 

wysğaĺ ze swego kraju kilku dyplomat·w kraju agresora lub nağoŨyĺ kolejne sankcje i z Ăczystym 

sumieniemò umyĺ na tym rňce. ĂOdpowiedŦò zaŜ takiego rodzaju jest bardziej niŨ prawdopodobna, 

jeŜli wziŃĺ pod uwagň, Ũe obywatele Ăstarych zachodnich czğonk·wò wcale nie palŃ siň chňciŃ 

bronienia  swoich Ănowych wschodnich sojusznik·wò. Wedğug badaŒ Pew Research  w maju 2017 r., 

wiňcej niŨ 40% obywateli  Francji, Hiszpanii i Wielkiej Brytanii i aŨ 53% Niemc·w uwaŨa,  

Ũe ich siğom zbrojnym nie warto siň wtrŃcaĺ w konflikt pomiňdzy RosjŃ a jakimkolwiek  

z ich sojusznik·w po NATO.  W USA przeciwko zbrojnemu konfliktowi z RosjŃ w ramach  

zobowiŃzaŒ sojuszniczych jest 31% badanych  ï cağkiem duŨo jak na fundamentalny kraj NATO.  

Co prawda, rzŃdy nie bardzo siň liczŃ z opiniŃ swoich wyborc·w, ale akurat w tym wypadku mogŃ  

tň opiniň podzielaĺ.  

Gdyby jednak na pomoc wojskowŃ siň zdecydowano, otrzymaĺ jŃ realnie teŨ bňdzie nie ğatwo. 

Niedawno zostağo opublikowane oficjalne badanie, jak realnie moŨe odreagowaĺ NATO w razie 

ewentualnej (i cağkiem moŨliwej) agresji Rosji na kraje Nadbağtyckie. Ot·Ũ Rosja na dzieŒ dzisiejszy 

na tyle wyĺwiczyğa i przygotowağa swoje wojska, Ũe da radň zajŃĺ te kraje w zaledwie 2 dni  

(choĺ ğatwo teŨ nie bňdzie, bo ich obywatele sŃ przygotowani moralnie i fizycznie do zaciekğej walki). 

NATO zaŜ bňdzie potrzebowağo 2 tygodni (!) na samo zağatwienie wszystkich formalnoŜci prawnych  

i biurokratycznych pomiňdzy swymi czğonkami. A kiedy juŨ je wreszcie zağatwiŃ, pozostanŃ jeszcze 

problemy charakteru logistycznego i infrastrukturalnego, poniewaŨ, jak siň okazağo,  

Europa Wschodnia nie jest najlepszym poligonem dla wojsk NATO (nieodpowiednie drogi itp.)  

Nic dziwnego, przecieŨ przez lata zimnej wojny byğy one przygotowywane (i doŜĺ dobrze) do obrony 

wğasnych kraj·w, a nie najazdu na swoich wschodnich sŃsiad·w. MoŨe to tylko pretekst,  

Ũeby w przyszğoŜci z tŃ pomocŃ  co najmniej nie Ŝpieszyĺ, ale to byğoby jeszcze gorzej. Nie na pr·Ũno 

wiňc takie potencjalnie zagroŨone kraje jak Szwecja, Estonia czy Litwa nie tylko liczŃ na pomoc 

sojusznik·w, ale r·wnieŨ aktywnie siň przygotowujŃ sami i przygotowujŃ swoich obywateli  

do ewentualnej wojny w obronie swojej niepodlegğoŜci. Nawet Ğukaszenko gğoŜno siň wypowiada 

przeciwko rosyjskim bazom wojskowym i wzywa nar·d do obrony wğasnymi siğami. 

Ale nauczeni gorzkim doŜwiadczeniem Polacy tak naprawdň juŨ nie za bardzo liczŃ na swoich 

sojusznik·w europejskich. Liczyli bowiem podczas Powstania listopadowego  na Francuz·w ï  

Ă bo myŜmy za Napoleona walczyliò, a premier Francji powiedziağ: Ăzğoto i krew Francuz·w naleŨŃ  

do Francjiò. W 1939 roku teŨ liczyli na Francje oraz Angliň ï przecieŨ byğy zawarte odpowiednie 

umowy miňdzynarodowe. Teraz liczŃ za to na USA. Choĺ trudno sobie wyobraziĺ, jak mogŃ  

2 bataliony wojsk amerykaŒskich (a nawet cağa amerykaŒska dywizja, liczŃca 20 tys. Ũoğnierzy,  

na ewentualnej nowej bazie w Polsce) powstrzymaĺ  agresora, kt·ry ma niepor·wnanie wiňkszŃ moc 

wojskowŃ.  

 

http://www.pewglobal.org/2017/05/23/natos-image-improves-on-both-sides-of-atlantic/
https://www.bbc.com/russian/features-44645007
https://www.bbc.com/russian/features-46139216
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Do wielkiej zaŜ wojny Ăodwetowejò pomiňdzy USA a RosjŃ nigdy w przyszğoŜci   

nie dojdzie z tego samego powodu, z kt·rego nie doszğo do niej w przeszğoŜci: kaŨde z tych 

nuklearnych supermocarstw Ŝwietnie zdaje sobie sprawň, Ũe taka wojna bňdzie oznaczaĺ zagğadň 

obydwu  paŒstw, a nawet w Ăzwyciňstwieò na wğasnych po jŃdrowych ruinach nikt nie jest 

zainteresowany. Tym bardziej ï dla Polski. Opr·cz tego, jaki to Ăniezawodnyò sojusznik, moŨna juŨ 

byğo siň przekonaĺ po rezultatach niedawnego gğosowania w Senacie i Kongresie USA ustawy nr 447 

wspierajŃcej Ũydowskie roszczenia majŃtkowe wobec Polski. Po przyszğych zaŜ testach najnowszych 

amerykaŒskich ĂPatriot·wò przeciw rosyjskim Iskanderom nad WarszawŃ, oraz bezczynnoŜci wobec 

przyszğej agresji Niemiec na Polskň Polacy wreszcie siň nauczŃ dobrze liczyĺ ï a wiňc tylko na siebie i 

na Boga.  

Z drugiej zaŜ strony nie widzň r·wnieŨ jakiegoŜ powaŨnego zagroŨenia z powodu obecnoŜci w Polsce 

wojsk amerykaŒskich. O Ũadnej Ăokupacjiò nie ma mowy ï jedna dywizja nie da rady (a nawet nie 

bňdzie pr·bowağa) Ătğumiĺ Polak·wò. Tym bardziej nie ma podstaw na oczekiwanie tu Ăwojsk 

okupacyjnych Izraelaò (innej, cichej okupacji zaŜ Ũydowskiej obawiaĺ siň naleŨy jak najbardziej). 

Armia zaŜ Izraela ledwo daje sobie radň z okrŃŨajŃcym ich paŒstwo wrogim Ăislamskim morzemò,  

zaŜ niedğugo w og·le przegra (bo jej dotychczasowy najwierniejszy i najsilniejszy sojusznik ï USA ï 

r·wnieŨ ich zdradzi, zaŜ bez tego gwaranta czeka ich zagğada gorsza od tej podczas II Wś). 

Ale niezaleŨnie od zawartych sojusz·w nie ma mowy, Ũeby pozwalaĺ (tym bardziej ï prawnie) 

wojskom obcych paŒstw (nawet NATO i UE)  na prowadzenie operacji wojskowych (innych  

niŨ ĺwiczenia) na terytorium Polski. Wszystkie takie ĂUstawyò muszŃ byĺ uznane za nielegalne, 

natychmiast uchylone, zaŜ ich autorzy ukarani jako zdrajcy Polski. Chyba Ũe faktycznie chodzi tylko  

i wyğŃcznie o regulacje prawne, dotyczŃce niezbňdnych dziağaŒ straŨy granicznej oraz policji  

w nagğych wypadkach (w obu kierunkach), co zresztŃ juŨ siň zdarzağo.  

Na zakoŒczenie chciağbym zacytowaĺ Romana Dmowskiego (ĂMyŜli Nowoczesnego Polakaò 1903)ò: 

ĂNiepodlegğoŜĺ zdobywa ten nar·d, kt·ry nieustannie buduje jŃ swŃ pracŃ i walkŃ. Tň pracň trzeba 

zaczŃĺ od wytňpienia chwast·w moralnych i umysğowych, zanieczyszczajŃcych polskŃ duszň, tň walkň 

trzeba prowadziĺ co dzieŒ, na kaŨdej plac·wce w obronie podstaw, na kt·rych budowa przyszğego 

paŒstwa ma siň wznosiĺò. SğusznoŜĺ tych sğ·w historia Polski juŨ potwierdziğa, ale i dziŜ nie utraciğy 

one swojej aktualnoŜci.  

 

II. SYSTEM POLITYCZNY 

II.1. Sejm 

II.2. Senat 

II.3. Władza Najwyższa 

II.4. Administracja państwowa 

II.5. Partie polityczne 

II.6. Samorządy 

II.7. Media i Internet  

https://wprawo.pl/2017/12/15/kongres-usa-przyjal-ustawe-wspierajaca-gigantyczne-zydowskie-roszczenia-finansowe-wobec-polski/
https://zmianynaziemi.pl/wiadomosc/kongres-usa-przyjal-ustawe-wzywajaca-do-wyplacania-roszczen-organizacjom-zydowskim-nie
https://pl.wikipedia.org/wiki/9K720_Iskander
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/wojna_z_niemcami.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2014-10-29-holocaust.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/polityczny.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/sejm.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/senat.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/administracja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/partii.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/samorzady.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/media.html
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II.1. SEJM 
 

Nie polityka powinna rządzić ludźmi, lecz ludzie polityką. 
(Napoleon Bonaparte) 

 

Od wiek·w Sejm byğ w Polsce niejako podstawŃ Ũycia politycznego, przetrwağ nawet komunň,  

i nie ma Ũadnych przeszk·d, Ũeby istniağ i funkcjonowağ dalej w nastňpnych wiekach.  

Ale reprezentacja posğ·w w r·Ũnych periodach byğa zupeğnie r·Ũna (szlachecka ï partyjna ï 

komunistyczna ï zn·w partyjna), wiňc nic nie stoi na przeszkodzie, Ũeby zmieniĺ jŃ jeszcze raz. 

Teoretycznie posğowie na Sejm reprezentowali  i reprezentujŃ Ănar·dò (i po czňŜci to byğa prawda),  

ale faktycznie tak do koŒca nigdy nie byğo i teraz nie jest. Inaczej po co by ten nar·d cağy czas a to 

zbierağ podpisy pod r·Ũnego rodzaju petycjami (zwykle i tak bez skutku), a to protestowağ na ulicach 

miast, przed Sejmem, a czasem nawet w murach  samego Sejmu, gdyby miağ swoich prawdziwych 

legalnych przedstawicieli, kt·rzy wğaŜnie powinni przedstawiaĺ jego ï nar·d (lub jednŃ z jego grup) 

 w tej instytucji. Tak wiňc kogo tak naprawdň reprezentujŃ  obecne w Sejmie partie polityczne?  

Sami oni twierdzŃ, Ũe reprezentujŃ Ănar·dò, ale sam nar·d w to jakoŜ nie za bardzo wierzy (i sğusznie). 

Jedni uwaŨajŃ, Ũe oni reprezentujŃ przede wszystkim samych siebie, zaŜ inni ï ciemne tajne siğy,  

obce (czňsto wrogie Polsce) mocarstwa lub Ănar·d wybranyò. Trudno z tym siň nie zgodziĺ,  

jeŜli patrzeĺ na ich konkretne dziağania (lub ich brak), a nie piňkne Ăsocjalneò, Ădemokratyczneò  

lub Ăpatriotyczneò deklaracje. 

ĂDemokracja bezpoŜredniaò (poprzez referenda) jak w Szwajcarii  w Polsce raczej nie jest realna.  

Ale jest, na szczňŜcie, rozwiŃzanie ĂpoŜrednieò: w nowym, przyszğym Sejmie nar·d bňdzie miağ 

nareszcie swoich wğasnych autentycznych przedstawicieli. ŧadna partia polityczna do takiej roli  

siň nie nadaje ze wzglňd·w chociaŨby czysto technicznych. Przedstawicielstwo zatem musi byĺ 

Ăkorporacyjneò. Polega ono na tym, Ũe kaŨda wyraŦna grupa zawodowa i spoğeczna wybiera wŜr·d 

siebie przedstawicieli ï dobrze sobie znanych i szanowanych. Najpierw ï po kilku (2-3) delegat·w  

z kaŨdego zakğadu pracy do konferencji regionalnej (np. wojew·dzkiej), kt·ra wybiera juŨ delegat·w 

na konferencjň og·lnokrajowŃ, a ta z kolei wybiera swoich przedstawicieli jako Posğ·w na Sejm.  

Jakie to bňdŃ konkretnie grupy zawodowe i spoğeczne i po ilu bňdŃ mieli przedstawicieli  

(ale nie mniej niŨ po 2-3) musi rozpisaĺ dokğadnie nowa ordynacja wyborcza, poprzedzona dyskusjŃ 

publicznŃ. W ideale w Sejmie muszŃ byĺ przedstawiciele wszystkich warstw spoğecznych,  

w tym zawsze i/lub obecnie ignorowane (np. niepeğnosprawni, mundurowi czy koŜcielni), a nie jak 

obecnie sami Ăprofesjonalni politycyò, samorzŃdowcy, prawnicy, nauczyciele i przedsiňbiorcy.  

Te grupy zawodowe teŨ, oczywiŜcie, bňdŃ mieli swoich przedstawicieli, ale nie aŨ tak duŨy procent, 

jak teraz.  

Problemem moŨe siň wydawaĺ, Ũe bňdzie to wymagağo odpowiedniej zmiany Konstytucji, kt·rŃ musi 

dokonaĺ obecny, Ăpartyjnyò Sejm, a wiňc tym samym niejako podpisaĺ na siebie wyrok. Rzecz jasna, 

Ũe nikt dobrowolnie wyrzekaĺ siň wğadzy nie lubi. No c·Ũ, cağkiem niedawno postkomuniŜci teŨ  

nie chcieli oddawaĺ wğadzy, a wczeŜniej ï komuniŜci teŨ o tym raczej nie marzyli, jak r·wnieŨ jeszcze 

wczeŜniej ï szlachta i magnaci. Nikt z nich jednak nie zdoğağ powstrzymaĺ postňpu historycznego  

i spoğecznego, nie powstrzymajŃ tego postňpu r·wnieŨ obecne elity.  
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Co wiňcej, ci z nich, kt·rzy aktywnie poprŃ zaproponowane zmiany, mogŃ liczyĺ na stanowiska  

w innych nowych instytucjach paŒstwowych i publicznych (np. Senacie, rzŃdzie, ministerstwach, 

samorzŃdach), zaŜ ci, kt·rzy spr·bujŃ przeszkadzaĺ, wylŃdujŃ w rezultacie na marginesie politycznym 

jak Roman Giertych, Janusz Palikot i Ryszard Petru. 

OczywiŜcie w takim zr·Ũnicowanym Sejmie trudno bňdzie nie tylko o konsensus (jak to byğo 

zakğadane w Sejmie szlacheckim z prawem liberum veto), lecz nawet o wiňkszoŜĺ (jak to ma miejsce 

w Sejmie partyjnym). Tak wiňc ze wzglňd·w czysto technicznych nie bňdzie on w stanie przyjŃĺ 

ostatecznej wersji ustawy czy uchwağy. Przedstawi natomiast Senatowi (kt·ry teŨ nie bňdzie instancjŃ 

ĂkoŒcowŃò) projekt, uwzglňdniajŃcy opinie (czasem siň r·ŨniŃce)  wszystkich Ŝrodowisk zawodowych 

i warstw spoğecznych.  

Wcale to jednak nie znaczy, Ũe taki Sejm nie bňdzie miağ faktycznej wğadzy ustawodawczej,  

poniewaŨ bňdzie miağ prawo zawetowaĺ kwalifikacyjnŃ wiňkszoŜciŃ gğos·w kaŨdŃ ustawň, 

zatwierdzonŃ poprzez wyŨszŃ instancjň.  

InnŃ bardzo waŨnŃ kwestiŃ jest status Posğa. Ot·Ũ nie moŨe on, jak to ma miejsce obecnie,  

dostaĺ bezwzglňdnego mandatu (faktycznie carte blanche) na cağŃ kadencjň. Bňdzie on natomiast 

ciŃgğe Ŝledzony poprzez delegowane go Ŝrodowisko i, w razie gdyby nie przedstawiağ faktycznie  

ich interes·w (bo np. zostağ skorumpowany przez obce siğy i interesy, jak to jest powszechnie  

obecne teraz), w kaŨdej chwili mogliby go odwoğaĺ  i wybraĺ na jego miejsce innego,  

bardziej odpowiedzialnego kandydata. Bardzo waŨne jest przy tym, Ũeby po kaŨdym posiedzeniu 

Sejmu kaŨdy deputowany wracağ do swojego zakğadu pracy i do swego stanowiska  

(jak to byğo w sejmach szlacheckich), Ũeby nie utraciĺ Ũywej ğŃcznoŜci ze Ŝrodowiskiem, kt·re  

go delegowağo reprezentowaĺ swoje interesy. Inaczej moŨna zostaĺ Ăprofesjonalnym politykiemò,  

dla kt·rego np. Ătylko idiota pracuje za 7 tys. mies.ò Praca zaŜ Ăw regionieò (w tzw. ĂBiurze 

poselskimò) to fikcja ïwie to kaŨdy, kto pr·bowağ dla zağatwienia jakiejkolwiek sprawy spotkaĺ siň  

z posğem jakiejkolwiek partii w jakimkolwiek regionie (jakby Posğowie byli od tego, a nie urzňdnicy).  

Wynagrodzenie dla Posğ·w teŨ ma byĺ sprawiedliwe. Dlaczego przedstawiciel prawie kaŨdego 

zawodu, Ũeby dostaĺ wynagrodzenie, powinien po pierwsze przychodziĺ regularnie do pracy,  

a po drugie coŜ robiĺ (albo przynajmniej udawaĺ, jak nie ma nic do zrobienia), zaŜ Posğem  wystarczy 

po prostu byĺ i nawet nie trzeba uczestniczyĺ w posiedzeniach Sejmu? Owszem, nie moŨna wymagaĺ 

ĂaktywnoŜciò ï jak ktoŜ nie ma na aktualny temat nic do powiedzenia, lepiej niech milczy, niŨ gada 

gğupoty czy zakğ·ca innym pracň. Ale powinien byĺ, uwaŨnie sğuchaĺ i czuwaĺ, Ũeby ktoŜ  

(nie koniecznie specjalnie) przypadkiem nie zaszkodziğ jego grupie zawodowej. Owszem, r·Ũnie  

w Ũyciu bywa (choroba, wypadek, waŨne obowiŃzki rodzinne lub zawodowe), wiňc dlatego ma byĺ  

z kaŨdej grupy po min 2-3 Posğ·w, Ũeby na kaŨdym posiedzeniu Sejmu przynajmniej  jeden byğ 

obecny. MoŨe w Sejmie partyjnym to nie ma tak waŨnego znaczenia, ale w korporacyjnym ï owszem. 

Na zakoŒczenie chciağbym przytoczyĺ dajŃce do myŜlenia na ten temat sğowa dr Jana Przyğa: 

ĂW I RP, kiedy Polska byğa wielka terytorialnie i byğa monarchiŃ, panowie posğowie i panowie 

senatorowie przyjeŨdŨali do Warszawy na wğasny koszt, utrzymywali siň przez 6 niedziel  

(bo tyle trwağy obrady) i nikt Ũadnych diet nie brağ ï to byğ wielki zaszczyt. I niech by on tam 

spr·bowağ gğosowaĺ nie tak, jakby jemu kazali jego wyborcy, to on by nie miağ po co do domu wracaĺ, 

bo go jego wyborcy szablami by roznieŜli na szczepy. Teraz co innego ludziom obiecujŃ, a gğosujŃ tak, 

jak im kaŨe szef klubu ï bo trzeba byĺ blisko prezesa klubu, partii ï Ũeby byĺ umieszczonym na liŜcie 

wyborczej, inaczej bňdzie trzeba wracaĺ do pracyò.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
https://www.youtube.com/watch?v=5hW-IlD9kCY
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II.2. SENAT 

 

Senat, chociaŨ wiadomo jak powstağ historycznie i jaki miağ  wzorzec (Imperium Rzymskie),  

budzi jednak kontrowersje co do zasadnoŜci samego swego istnienia. UwaŨam jednak, Ũe ta instytucja 

powinna pozostaĺ r·wnieŨ w nowej Polsce. Nie tylko jako poszanowanie tradycji, ale bňdzie 

odgrywağa waŨnŃ role w Ũyciu politycznym. Polegaĺ ona bňdzie na roli niejako ĂnadzorujŃcejò  

(i czasem ĂhamujŃcejò) dziağalnoŜĺ Sejmu. Tj. w zasadzie tak, jak jest obecnie, ale w przyszğoŜci rola 

ta jeszcze wzroŜnie, poniewaŨ zmieni siň struktura i istota Sejmu. O ile bňdzie on (Sejm) 

reprezentowağ wszystkie warstwy spoğeczne i grupy zawodowe, o tyle ci reprezentanci w wiňkszoŜci 

nie bňdŃ mieli doŜwiadczenia politycznego i parlamentarnego (w odr·Ũnieniu od obecnych, kt·rzy 

przewaŨnie majŃ tylko takie doŜwiadczenie ï owszem, waŨne, ale niewystarczajŃce dla takiej roli). 

Tak wiňc Sejm bňdzie Ămğodymò, tw·rczym i Ăprogresywnymò, natomiast Senat ï bardziej Ăstarymò, 

doŜwiadczonym i Ăkonserwatywnymò.  

Senatorami wiňc powinni byĺ ludzie zasğuŨeni i z duŨym doŜwiadczeniem Ũyciowym  

(a wiňc przewaŨnie w Ăzaawansowanymò wieku). W pierwszym takim odnowionym Senacie mogŃ 

akurat siň znaleŦĺ ci z obecnych polityk·w czoğowych, kt·rzy siň nie splamili zdradŃ, aferami, 

niszczeniem i sprzedaŨŃ Polski, lecz aktywnie wspierali wprowadzenie tego planu w Ũycie.  

MoŨe to i wyglŃda trochň na Ăukğadò ï ale nie jakiŜ tajny (Ămagdalenkowskiò)i szkodliwy dla Polski 

(ĂokrŃgğostoğowyò), lecz jawny, uczciwy i poŨyteczny dla dobra Polski. MoŨna zatem powiedzieĺ,  

Ũe jest to niejako propozycja wsp·ğpracy dla obecnych, najbardziej rozumnych polityk·w.  

NierozsŃdni zaŜ zejdŃ na zasğuŨony margines polityczny (o ile w og·le przeŨyjŃ, oczywiŜcie, 

wszystkie nadchodzŃce wydarzenia, a przede wszystkim ï Wielkie OstrzeŨenie oraz  

Oczyszczenie PrzygotowujŃce). 

Grupy zawodowe, kt·re majŃ doŜĺ wyraŦnŃ hierarchiň, mogŃ mieĺ swoich przedstawicieli wyŨszych 

rang w Senacie. Np. armia, marynarka i inne sğuŨby mundurowe w Sejmie mogŃ mieĺ przedstawicieli 

w stopniu oficer·w, zaŜ w Senacie ï generağ·w i admirağ·w. KoŜci·ğ w Sejmie mogŃ 

reprezentowaĺ  kanonicy i prağaci, zaŜ w Senacie ï arcybiskupi i kardynağowie. Mağy i Ŝredni biznes 

miağby wtedy przedstawicieli w Sejmie, zaŜ duŨy ï w Senacie. Tym bardziej, Ũe coŜ takiego  

w historycznym polskim Senacie juŨ byğo.  

Taki Ăkonserwatywnyò Senat rozpatrywağby m.in. projekty ustaw, zaproponowanych przez Sejm, 

wnosiğby swoje uwagi i kierowağ wyŨej. Opr·cz tego, miağby prawo wnosiĺ wğasne projekty do Sejmu 

oraz wetowaĺ kwalifikowanŃ  wiňkszoŜciŃ gğos·w juŨ zatwierdzone ustawy. Bňdzie miağ, oczywiŜcie, 

r·wnieŨ inne funkcje, ale wskazane wyŨej sŃ najwaŨniejsze.  

 

 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/oczysczenie_przygotowujace.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
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II.3. WŁADZA NAJWYŻSZA 

 

Słabość władzy najwyższej jest najgorszym nieszczęściem ludów.  

(Napoleon Bonaparte) 

 

Na poczŃtek trzeba przypomnieĺ dobrze znany, ale mağo brany pod uwagň fakt,  Ũe od czas·w Kr·la 

Jana Kazimierza Kr·lowŃ Polski jest NajŜwiňtsza Maryja Panna. KaŨdy nastňpny Kr·l Polski ten akt 

uroczyŜcie potwierdzağ,  skğadajŃc Jej osobisty hoğd na Jasnej G·rze przed Cudownym Wizerunkiem. 

KaŨdy, za wyjŃtkiem jednego ï no wğaŜnie ï ostatniego. Wolağ bowiem skğadaĺ hoğdy innej, ziemskiej 

kr·lowej (a dokğadnie ï carycy), nic wiňc dziwnego, Ũe to nie tylko nie pomogğo, lecz Ŧle siň 

skoŒczyğo zar·wno dla niego jak i dla Polski. Nie skğadali takiego hoğdu, oczywiŜcie, r·wnieŨ nastňpni 

Ăpolscy wğadcyò   - zaborcy, okupanci, komuniŜcié Nie mniej jednak Ũadna z tych ï w zasadzie 

antypolskich wğadz ï nawet nie pr·bowağa oficjalnie Ăzdetronizowaĺò Maryi, tak wiňc śluby 

Lwowskie kr·la Jana II Kazimierza nawet pod wzglňdem formalno-prawnym nadal pozostajŃ w sile.  

Drugim, nie mniej (a moŨe nawet bardziej) waŨnym krokiem byğ Jubileuszowy Akt przyjňcia Jezusa 

Chrystusa na Kr·la Polski 19 listopada 2016 roku w Ğagiewnikach. Fakt uczestnictwa w tym Akcie 

aktualnego Prezydenta RP niejako przydağ mu moc prawnŃ i politycznŃ,  o czym od razu 

zaalarmowağa lewica na cağym Ŝwiecie, ale zignorowağa Ăopinia polskojňzycznaò. Co prawda,  

nie odbyğo siň to zupeğnie zgodnie z WolŃ BoŨŃ (np. zabrakğo RzŃdu, czoğowych polityk·w  

i decydent·w), nie mniej jednak Akt ten zostağ przez Jezusa Chrystusa przyjňty z zastrzeŨeniem  

o p·Ŧniejsze go ZwieŒczenie w Czňstochowie ï obok Jego Ukochanej Mamy. Tym bardziej,  Ũe juŨ 

tam siň znajduje ofiarowany przez Poloniň KanadyjskŃ odpowiedni Obraz (na razie Ăwiňzionyò) ï  

z prawdziwŃ kr·lewskŃ koronŃ, a nie cierniowŃ, kt·rŃ zağoŨyğ Mu na Gğowň Polski Episkopat  

(jakby wzorujŃc siň  na ĂIntronizacjiò, kt·rŃ uczynili mu Ũoğnierze Rzymscy prawie 2 000 lat temu). 

Ale Nar·d Polski w swoich domostwach i parafiach ukoronowağ Go wğaŜciwŃ koronŃ ï i wğaŜnie  

ze wzglňdu na ten Nar·d Intronizacja zostağa przyjňta. Ciekawe, Ũe ·wczesna Premier, zamiast zğoŨyĺ 

hoğd Nowo uznanemu Kr·lowi, w tym samym czasie udağa siň skğadaĺ hoğd Izraelowi.  Natychmiast 

wiňc zostağa przez Nowego Kr·la upomniana (poprzez wypadek samochodowy), ale nic z tego  

nie wywnioskowağa, potwierdzajŃc sğynnŃ ŨydowskŃ maksymň, Ũe Ădla goj·w fakty ï to tylko fakty, 

oni nie umiejŃ wyciŃgaĺ  z nich wniosk·wò. Nic wiňc dziwnego, Ũe wkr·tce zostağa od wğadzy 

odsuniňta, a nawet nie pozwolono jej kandydowaĺ (jak to byğo sugerowane) na Prezydenta Warszawy. 

Nowy z kolei Premier dostağ szansň w ramach naprawy sytuacji w Polsce r·wnieŨ dokoŒczyĺ  

Akt Intronizacji, ale teŨ z tym siň nie Ŝpieszy. Oby nie byğo za p·Ŧno (dla niego i Polski). 

Tak wiňc obecnie mamy na czele PaŒstwa Prezydenta, kt·ry oficjalnie uznağ za swego suwerena 

Jezusa Chrystusa Kr·la Polski, a majŃc za plecami takiego mocnego Wğadcň m·gğby Ŝmiağo 

prowadziĺ o wiele bardziej niezaleŨnŃ politykň zar·wno wewnňtrznŃ, jak i miňdzynarodowŃ. Niestety, 

zabrakğo mu, jak kiedyŜ biblijnemu kr·lowi Saulowi, zaufania do Boga, wiňc trzeba siň spodziewaĺ 

nowego ĂDawidaò. A bňdzie nim Kr·l, wybrany tradycyjnie przez Sejm (obecny lub nastňpny,  

ale wybrany legalnie przez cağy nar·d, a nie powoğany przez nie wiadomo kogo),  a nie Ăregentò, 

Ăpowoğanyò przez garstkň zbuntowanych generağ·w. ZresztŃ, niedğugo monarchie bňdŃ restaurowane 

r·wnieŨ w innych krajach (np. Francji czy Rosji).  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/obrazki/Chrystus_Krol_Polski.jpg
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2017-09-16-nowy-bolek.html
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W Polsce mamy juŨ nawet kilku Ăkr·l·wò ï ale Ũaden z nich nie ma wystarczajŃcych podstaw 

prawnych do tego tytuğu. Niemniej jednak, konieczne bňdzie wszystkich ich wpisaĺ jako kandydat·w 

do gğosowania ï Ũeby p·Ŧniej nikt nie miağ Ũadnych pretensji ani wŃtpliwoŜci. Najprawdopodobniej 

Jezus Chrystus ï Kr·l Polski sam ukaŨe, kogo On woli jako swego ziemskiego zastňpcň (raczej ï 

spoza grona owych pretendent·w). Zrobi to poprzez swoich wsp·ğczesnych prorok·w ï jednoczeŜnie  

i jednogğoŜnie kilku, Ũeby nie byğo tak, Ũe jakaŜ Ăprorokiniò promuje swego ĂmağŨonkaò. Sejm zaŜ 

bňdzie miağ do wyboru ï zaakceptowaĺ od razu Wolň swego Niebieskiego Kr·la, lub wybraĺ Ăswegoò 

ï bardziej posğusznego i Ăbezpiecznegoò.  W tym drugim wypadku trzeba bňdzie siň spodziewaĺ 

Boskiej interwencji, a wtedy los Ăelektaò i jego Ăelektor·wò bňdzie nie do pozazdroszczenia.  

Za drugim wiňc podejŜciem  ocalağa i przestraszona reszta bňdzie bardziej rozsŃdna i pokorna 

wobec  Woli BoŨej.  

Nowo wybrany zaŜ Kr·l zostanie przez Prymasa Polski namaszczony ï co da mu dodatkowe dary 

Ducha świňtego dla sprawowania jakŨe trudnego ï tym bardziej w obecnych przeğomowych czasach ï 

urzňdu. A nie bňdzie to Ăwğadza wykonawczaò (jak by to kto sobie Ũyczyğ i jak to ujmuje Konstytucja 

3 Maja). Od tego jest RzŃd ï wybierany przez Sejm, ale zatwierdzany przez Kr·la. Bňdzie on (Kr·l) 

raczej niejako niezaleŨny Arbiter (na tym bowiem polega gğ·wna idea dobrej monarchii). 

Szczeg·ğowe jego prawa i obowiŃzki muszŃ jeszcze byĺ dobrze obmyŜlone (i to nie przez jednŃ mŃdrŃ 

gğowň), przedyskutowane i precyzyjnie zapisane w odpowiednich aktach prawnych. Nie ma, niestety, 

odpowiedniego dokğadnego wzorca ani na Ŝwiecie, ani w historii. Rzecz jasna, Ũe nie bňdzie  

to Ămonarchia absolutnaò, lecz raczej Ăkonstytucyjnaò ï ale nie na wz·r wsp·ğczesnych monarchii 

europejskich, a nawet historycznych polskich. Musi ona ğŃczyĺ w sobie wszystkie zalety prawdziwej 

monarchii ze wszystkimi zaletami prawdziwej demokracji, ale ï co bardzo waŨne ï bez wad obydwu 

tych system·w spoğeczno-politycznych.   

Miňdzy innymi wğaŜnie kr·l  bňdzie zatwierdzağ ostateczny ksztağt Ustaw, przedyskutowanych  

juŨ przez Sejm i Senat, poniewaŨ na tych niŨszych poziomach przy tak duŨej r·ŨnorodnoŜci interes·w 

dogadaĺ siň bňdzie bardzo trudno, jeŜli nie niemoŨliwe. Bňdzie on r·wnieŨ miağ prawo do inicjatywy 

prawodawczej, ale kaŨda zaproponowana przez niego Ustawa musi jednak trafiĺ tak do Sejmu jak  

i do Senatu, zanim wr·ci do niego na zatwierdzenie (moŨe dopeğniona, zmieniona i z uwagami ï  

i wğaŜnie o to chodzi, bo on teŨ wszystkiego moŨe nie wziŃĺ pod uwagň). Tak wiňc wğaŜnie do niego 

bňdzie naleŨağo ostatnie i decydujŃce sğowo, a wiňc nigdy nie bňdzie Ăkryzys·w parlamentarnychò  

i groŦby rozwiŃzania parlamentu czy ustalenia dyktatury dla Ăratowania paŒstwa od chaosu 

politycznegoò. Na tym m.in. wğaŜnie polega stabilnoŜĺ monarchii. Nie mniej jednak Sejm i Senat, 

Ũeby nie czuğy siň organami tylko Ăkonsultacyjnymiò, lecz prawdziwie Ăustawodawczymiò, bňdŃ 

miağy moŨliwoŜĺ zawetowania kaŨdej juŨ zatwierdzonej przez kr·la ustawy 

kwalifikowanŃ  wiňkszoŜciŃ gğos·w. MyŜlň, Ũe raczej z tej moŨliwoŜci nie skorzystajŃ (bo kr·l bňdzie 

znağ siň na rzeczy i bňdzie w stağej realnej ğŃcznoŜci ze swoim Kr·lem Niebieskim, kt·ry nie pozwoli 

mu, Ũeby siň pomyliğ), jednak moŨliwoŜĺ taka w Konstytucji i prawie ma byĺ przewidziana ï dla 

spokoju demokratycznej mentalnoŜci Polak·w oraz jako dodatkowy mechanizm zabezpieczajŃcy na 

wszelki nieprzewidziany wypadek.  

NajwaŨniejsze jest to, Ũe wğaŜnie on bňdzie tym zapowiadanym od Sienkiewicza i licznych prorok·w 

Wodzem, kt·ry poprowadzi obudzony nareszcie Nar·d Polski, kt·ry  uwierzy w swojŃ potňgň  

i przeznaczenieé Wszystko to, oczywiŜcie, bňdzie wymagağo zmiany Konstytucji, co dzisiaj wydaje 

siň zupeğnie niemoŨliwe. Ale sytuacja zmieni siň kardynalnie po OstrzeŨeniu, podczas kt·rego wielu 

(najbardziej zatwardziağych) zginie i jeszcze wiňcej siň nawr·ci  ï ale ci, od kt·rych to zaleŨy, muszŃ 

juŨ teraz wiedzieĺ, co bňdŃ mieli zrobiĺ, Ũeby naprawiĺ swoje, czňsto doŜĺ ciňŨkie,  bğňdy i winy.  

https://pl.wikipedia.org/wiki/Polscy_pretendenci_i_samozwa%C5%84cy#Obecnie_dzia%C5%82aj%C4%85cy
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-05-03-konstytucja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-05-03-konstytucja.html
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II.4. ADMINISTRACJA PAŃSTWOWA 

 

Niedawno w Internecie zostağa opublikowana bardzo szczeg·ğowa tajna instrukcja dla przywiezionych 

do Polski sowieckich ŧyd·w, w jaki spos·b tak omamiĺ i podporzŃdkowaĺ rdzennych Polak·w,  

Ũeby myŜleli, Ũe sŃ niezawiŜli, a jednak byliby zupeğnie lojalni wobec ZwiŃzku Radzieckiego i nawet 

nie mieli szansy uniezaleŨniĺ siň naprawdň. MoŨna, oczywiŜcie, wŃtpiĺ w jej autentycznoŜĺ,  

ale widzŃc, z jakim staraniem zostağa ona wprowadzona w Ũycie, raczej jest autentyczna. 

Niekt·re paragrafy tej instrukcji juŨ straciğy swojŃ aktualnoŜĺ po upadku komuny, inne ï po obaleniu 

PO, ale wiele jest nadal jak najbardziej aktualnych i szkodliwych. Do tych ostatnich akurat naleŨŃ 

wytyczne odnoŜnie Administracji paŒstwowej. Miağa ona byĺ przede wszystkim niepomiernie 

rozbudowana, a jednoczeŜnie bardzo nieudolna i nieefektywna. Obywatel przy kontaktach z niŃ  

(a miağo ich byĺ teŨ niepomiernie duŨo ï i to czňsto  bezsensownych) ï miağ traciĺ kupň czasu, 

nerw·w i papieru, Ũeby zağatwiĺ najmniejszŃ sprawň. Nic tam, co prawda, nie byğo napisane  

o ğap·wkach, ale przecieŨ ŧyd·w tego uczyĺ nie trzeba ï oni szybko siň zorientowali i zrozumieli,  

jak Ăuğatwiĺò Ũycie swoim interesantom. 

JeŜli zaŜ dodaĺ do tego niepomiernie rozbudowane, nieczytelne i nieprecyzyjne Ăprawoò  

(wraz z ogromem akt·w wykonawczych i wewnňtrznych), napisane specjalnie wğaŜnie w interesach 

takiej biurokracji, a nie obywateli, to staje siň jasne, dlaczego mamy w tej dziedzinie to co mamy.  

Do tego trzeba jeszcze wziŃĺ pod uwagň, Ũe nadal w duŨym stopniu pozostaje ona w tych samych 

rňkach (z tym Ũe teraz juŨ Ădzieci resortowychò).  Ciekawe i zastanawiajŃce, Ũe po upadku komuny 

prawie kaŨda partia polityczna w swoich programach i obietnicach przedwyborczych obiecağa 

Ăzmniejszenie biurokracjiò, zaŜ po wyborach i uzyskaniu wğadzy nie tylko jej nie zmniejszağa,  

lecz jeszcze powiňkszağa. MoŨna to wytğumaczyĺ, oczywiŜcie, Ũe przecieŨ majŃ gdzie zatrudniaĺ 

swoich krewnych i przyjaci·ğ, a poprzednik·w nie zawsze ğatwo wykurzyĺ z zajmowanych stanowisk, 

wiňc trzeba tworzyĺ nowe, czňsto  zupeğnie niepotrzebne (choĺ czasem, oczywiŜcie, zmieniajŃca siň 

sytuacja faktycznie wymaga tworzenia nawet nowych resort·w i instytucji). A jak ktoŜ z takich 

krewnych nie ma nawet formalnego wyksztağcenia, a wiňc i prawa do zajmowania wysokiego 

stanowiska, no to mianujŃ go zamiast na Ădyrektoraò  - na Ăzastňpcň czasowegoò ï z takim samym 

zakresem uprawnieŒ i wynagrodzeniem, oczywiŜcie. JeŜli taki resort tak naprawdň nic realnego  

nie robi, no to jeszcze nie takie straszne. A jeŜli to jest jeden z realnych resort·w? Ministerstwo 

Obrony  Narodowej, na przykğad? No to mamy zakup tablic Mendelejewa dla Ũoğnierzy  

lub moŦdzierzy bez amunicji. A to juŨ powaŨna sprawa, dotyczŃca bezpieczeŒstwa narodowego.  

Lub taki Ăfachowiecò pisze instrukcje, Ũe super odporna opona dla prezydenckiego BMW zamiast 

wskazanych przez producenta 2 lat ma byĺ uŨywana przez 5 ï no to juŨ mamy do czynienia  

z kolejnym zamachem na kolejnego Prezydenta (w jeden z ulubionych przez KGB/FSB spos·b  

na dyletant·w). Trudno zatem nawet okreŜliĺ, czy w takich przypadkach mamy do czynienia  

ze zwykğŃ niekompetencjŃ, czy z dziağaniem obcego wywiadu oraz jego agent·w. Ale widzň w tym 

r·wnieŨ inny, gğňbszy Ăsensò ï utrzymaĺ przy Ũyciu tak dğugo jak siň da przynajmniej te paragrafy 

wymienionej wyŨej instrukcji, kt·re siň da. 
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Rzecz jasna, Ũe w nowej Polsce pozostaĺ tak nie moŨe. W niekt·rych okresach swojej historii Polska 

(i nie tylko ona) byğa praktycznie w og·le pozbawiona jakiejkolwiek administracji paŒstwowej. 

Pozostawağa przy tym zjednoczonŃ  i niepodlegğŃ, a nawet nieŦle siň miağa. Obecna sytuacja jest 

diametralnie odwrotna. Prawda zaŜ, jak czňsto to bywa, leŨy r·wnieŨ w tym wypadku gdzieŜ  

po Ŝrodku. NaleŨy zatem rzetelnie i dokğadnie zbadaĺ kaŨdy resort i instytucjň paŒstwowŃ pod kŃtem, 

czy ona w og·le jest potrzebna, a jeŜli tak, to czy na pewno kaŨdy jej wydziağ, i czy aŨ tylu 

pracownik·w w wydziağach naprawdň potrzeba. Ale jak sprawdziĺ, czy konkretny resort lub wydziağ 

jest potrzebny? Wystarczy zadaĺ tylko jedno pytanie: jeŜli ten resort/instytucja/ministerstwo/wydziağ 

nagle zniknie (zostanie zlikwidowany), czy ktoŜ to w og·le zauwaŨy, opr·cz pracownik·w i czğonk·w 

ich rodzin? 

Mamy we wsp·ğczesnej Polsce nawet konkretny przykğad. Ot·Ũ kiedy specjaliŜci oraz sğuŨby 

specjalne ostatecznie siň przekonali (oraz przekonali o tym swoje rzŃdy), Ũe Ăawaria czarnobylskaò  

nie byğa Ũadnym Ăwypadkiem technologicznymò (na elektrowniach jŃdrowych praktycznie 

niemoŨliwych, poza wypadkiem katastrof naturalnych ï tsunami, trzňsieŒ ziemi), lecz celowŃ 

dywersjŃ radzieckich sğuŨb specjalnych, zaczňğo siň na cağym Ŝwiecie gwağtowne odrodzenie 

energetyki jŃdrowej. Byğo ono bowiem przed tym zahamowane ze wzglňdu na obawy, Ũe reaktor moŨe 

wybuchnŃĺ sam z niejasnych przyczyn. Odpowiednio zaŜ zaprojektowany system bezpieczeŒstwa 

uniemoŨliwi zamach nawet wğasnym sğuŨbom, szaleŒcom lub terrorystom. Polska r·wnieŨ  

nie pozostağa w tyle i rozpoczňğa rozwaŨaĺ moŨliwoŜĺ budowy wğasnej elektrowni atomowej.  

Pomysğ sam w sobie wcale nie byğ taki gğupi ï tania energia oraz moŨliwoŜĺ budowy w przyszğoŜci 

wğasnej broni nuklearnej na pewno by Polsce nie zaszkodziğy i trochň by zahamowağy ambicje Rosji 

wobec Polski. Powstağa wiňc w roku 2009 sp·ğka realizujŃca budowň elektrowni.  A. Grad (PO) jako 

prezes tej sp·ğki otrzymywağ pensjň w wysokoŜci  55 tys. miesiňcznie, i  pewnie nie on jeden.  

Ale do dnia swojej likwidacji w roku 2014, wyciŃgnŃwszy z budŨetu paŒstwa 182 mln zğ za 6 lat 

sp·ğka nie wybrağa nawet lokalizacji.  

Gdyby, na przykğad, zlikwidowaĺ PolskŃ Agencjň KosmicznŃ, czy ktoŜ to zauwaŨy? Czy bňdzie  

to znaczyğo, Ũe koniec plan·w lot·w na Marsa, a polscy kosmonauci (lub astronauci) bňdŃ musieli 

pilnie powracaĺ z orbity na Ziemiň? A moŨe skonstruowany przez polskich student·w  (nie Agencjň!) 

Ăğazikò teŨ bňdzie wycofany? Ale wr·ĺmy na ziemiň. Gdyby zlikwidowano Miejskie lub Powiatowe 

Urzňdy Pracy, to zauwaŨyğaby to cağa masa ludzi bezrobotnych. Likwidacjň zaŜ Wojew·dzkich UP  

nie zauwaŨyğby nikt. Kiedy tam wpadnie z jakimŜ pytaniem przypadkowy interesant, to po kilku 

przekierowaniach od jednego do drugiego gabinetu wreszcie znajdzie siň jakiŜ urzňdnik, kt·ry potrafi 

mu odpowiedzieĺ ï moŨe zgodnie ze zdrowym rozsŃdkiem, ale nie obowiŃzujŃcym prawem, kt·rego 

on nawet nie zna, a kt·re ze zdrowym rozsŃdkiem nic wsp·lnego nie ma. Gdyby zaŜ w samych 

MUPach zlikwidowaĺ wydziağy staŨy, szkoleŒ oraz niepeğnosprawnych, zaŜ umierajŃcych z nudy  

(za brakiem interesant·w) urzňdnik·w skierowaĺ do pomocy kolegom, kt·rzy ledwie nadŃŨajŃ 

obsğugiwaĺ dğugie kolejki ï zauwaŨyliby wtedy tylko poprawň sytuacji. A jeŜli jakimŜ cudem 

faktycznie zgğosi siň osoba niepeğnosprawna, zawsze moŨna jŃ przyjŃĺ poza kolejnoŜciŃ. SzukajŃcym 

zaŜ staŨy i szkoleŒ nawet w recepcji potrafiŃ odpowiedzieĺ, Ũe takowych po prostu brak, a kto znajdzie 

sobie sam, moŨe siň obsğuŨyĺ u Ăzwykğegoò urzňdnika. I takie przykğady moŨna mnoŨyĺ i mnoŨyĺ,  

ale kaŨdy przypadek musi byĺ dokğadnie zbadany, Ũeby czasem z kŃpielŃ nie wylaĺ dziecka.  

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-04-26-czarnobyl.html
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Powstanie wtedy pytanie: co zrobiĺ ze zwolnionymi urzňdnikami i ich rodzinami? A czy tym ktoŜ  

siň martwiğ, kiedy masowo zwalniano stoczniowc·w, g·rnik·w i wielu innych pracownik·w 

likwidowanych i zamykanych zakğad·w pracy? I to byğy zakğady produkcyjne, kt·re realnie coŜ robiğy 

i pğaciğy podatki do budŨetu paŒstwa, a nie Ũerowali na nich, jak budŨet·wka. Ale oni jakoŜ przeŨyli, 

nikt z gğodu nie umarğ. PoradzŃ sobie i zwolnieni urzňdnicy, tym bardziej, Ũe sŃ na og·ğ wyksztağceni, 

majŃ doŜwiadczenie biurowe oraz dobre ukğady. Szybko wiňc znajdŃ sobie nowŃ pracň, np. w firmach 

prywatnych. I nie ma mowy o wypğacie im sowitych odszkodowaŒ ï niech choĺ przez kr·tki czas 

pobňdŃ w sk·rze swoich byğych interesant·w, na kt·rych niekiedy spoglŃdali z wysoka.  

Bardzo moŨliwe, Ũe w duŨym stopniu problem ten bňdzie rozwiŃzany automatycznie, gdyŨ wielu  

z nich moŨe zginŃĺ podczas OstrzeŨenia oraz Oczyszczenia PrzygotowujŃcego. W takim razie nie 

trzeba bňdzie od razu szukaĺ kandydat·w na zwolnione stanowiska, lecz rozwaŨyĺ, czy nie naleŨy 

tych wolnych stanowisk po prostu zlikwidowaĺ. W nowej zaŜ (a raczej starej) stolicy Polski ï 

Krakowie (po ewentualnym zniszczeniu Warszawy)trzeba bňdzie odbudowaĺ administracjň 

praktycznie od zera i wtedy juŨ od razu jak trzeba. 

A co robiĺ z Ădzieĺmi resortowymiò? Teoretycznie dzieci nie odpowiadajŃ za swoich rodzic·w  

(choĺ zdrowy rozsŃdek, doŜwiadczenie, a nawet Biblia m·wiŃ inaczej (Wj 20, 5; Wj 34, 7; Lb 14, 18; 

Pwt 5, 9). W kaŨdym razie nie pozostaje nic innego, Ũeby niejako lustrowaĺ wszystkich urzňdnik·w. 

Przede wszystkim sprawdziĺ, czy majŃ przynajmniej formalne wyksztağcenie, Ũeby zajmowaĺ 

konkretne stanowisko. JeŜli tak ï czy posiadajŃ odpowiednie kwalifikacje i umiejňtnoŜci. I wreszcie ï 

czy ich praca i dziağalnoŜĺ nie szkodzŃ paŒstwu. Choĺ to ostatnie jest tak naprawdň najwaŨniejszym. 

Trzeba jednak przyznaĺ, Ũe polscy urzňdnicy (w por·wnaniu z innymi krajami) wypadajŃ nie 

najgorzej, wiňc pewnie znajdzie siň wŜr·d nich niemağo takich, kt·rzy bez problem·w przejdŃ 

wszystkie testy i pozostanŃ na swoich stanowiskach lub nawet awansujŃ na zwolnione miejsca swoich 

mniej fartownych zwierzchnik·w. Plus nawr·ceni oraz cwaniacy, kt·rzy sŃ zawsze lojalni do kaŨdej 

wğadzy. Tak wiňc martwiĺ siň im (zwğaszcza ï uczciwym) za bardzo nie trzeba. Lepiej jednak pilnie 

siň nawracaĺ i przechodziĺ na wğaŜciwŃ stronň, p·ki nie jest za p·Ŧno i p·ki liczy siň kaŨde wsparcie.  

Na zakoŒczenie chcň przytoczyĺ trafny cytat o obecnej  sytuacji w tej dziedzinie: Wysokie i dobrze 

opğacalne stanowiska (np. w radzie nadzorczej sp·ğek paŒstwowych) czňsto zajmujŃ ludzie  

bez najmniejszego doŜwiadczenia, kwalifikacji, kompetencji (Ăszmaciakiò) (bo i tak nie trzeba 

 nic robiĺ), ale majŃce ukğady w partii rzŃdzŃcej. A przecieŨ  Lenin powiedziağ, Ũe w demokracji 

kucharka moŨe byĺ ministremé ŧeby kierowaĺ w·zkiem widğowym trzeba najpierw zrobiĺ kurs  

i uzyskaĺ papiery na to, zaŜ Ũeby kierowaĺ paŒstwem ï nie trzeba mieĺ Ũadnych uprawnieŒ, Ũadnych 

szk·ğ koŒczyĺ, nic(dr Jan Przybyğ). Czy to jest normalne i moŨna to tolerowaĺ?  Na pocieszenie,  

Ũe ten problem jest nie tylko polski (a nawet Ăwschodniò) i nie nowy, moŨna przytoczyĺ sğowa 

Napoleona Bonaparte: Urzňdnicy sŃ jak ksiŃŨki na p·ğkach biblioteki - im wyŨej postawieni,  

tym rzadziej do czegoŜ sğuŨŃ. Co wcale nie znaczy, Ũe nie da siň go rozwiŃzaĺ. Wrňcz przeciwnie ï 

wğaŜnie Polska powinna daĺ innym dobry przykğad r·wnieŨ tu. Dobrym zaŜ i zachňcajŃcym  

pod tym wzglňdem przykğadem dla Polski moŨe posğuŨyĺ Szwajcaria ï jeden z najbogatszych kraj·w 

Ŝwiata, Rada Ministr·w  kt·rej to tylko 8 czğonk·w.  

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/oczysczenie_przygotowujace.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=70#W5
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=85#W7
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=134#W18
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=222#W9
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II.5. PARTIE POLITYCZNE 

 

W wolnym PaŒstwie, rzecz jasna, obywatele majŃ prawo swobodnie siň ğŃczyĺ w r·Ũne sojusze, 

organizacje oraz partie polityczne. Prawo i Konstytucja takŃ swobodň gwarantujŃ i tak ma pozostaĺ. 

Nie jest jasne natomiast, dlaczego wğaŜnie partie polityczne muszŃ byĺ wŜr·d tych zgromadzeŒ 

wyr·Ũnione i uprzywilejowane pod wzglňdem finansowania z budŨetu paŒstwa ï nawet opozycyjne  

i pozaparlamentarne (choĺ jest tak w wielu, ale nie we wszystkich paŒstwach demokratycznych) oraz 

Ũe praktycznie tylko ich dziağacze mogŃ sprawowaĺ wğadzň, zwğaszcza na szczeblach najwyŨszych. 

Narusza to przecieŨ jednŃ z podstawowych zasad konstytucyjnych o r·wnoŜci wszystkich obywateli. 

Traktuje bowiem dziağaczy partyjnych jako nowŃ szlachtň. Ale stara szlachta musiağa przynajmniej  

na swoje przywileje zasğuŨyĺ oraz byĺ w ciŃgğej gotowoŜci (moralnej, prawnej i fizycznej) do obrony 

kraju w razie potrzeby, a nawet oddania swego Ũycia za ojczyznň. Czego o Ănowychò nie powiesz ï  

w razie zagroŨenia jako pierwsi uciekajŃ za granicň. Jakim zatem prawem (moralnym, bo pisane na 

razie akurat majŃ) posiadajŃ wyğŃcznoŜĺ na sprawowanie wğadzy?  

Teoretycznie spoğeczeŒstwo moŨe mieĺ wiele takich partii ï kaŨda grupa spoğeczna swojŃ  

(mniej wiňcej jak to miağo miejsce na poczŃtku II RP). Ale w praktyce doprowadziğo to do wielkiego 

bağaganu politycznego, bezradnoŜci Sejmu i w rezultacie ï do sanacji. System dwupartyjny jest, 

oczywiŜcie, o wiele bardziej praktyczny i stabilny, ale sprawiedliwym go uznaĺ nie moŨna.  

Tym bardziej, Ũe praktycznie wszystkie partie (nie tylko w Polsce) sŃ utworzone i kierowane przez 

przedstawicieli Ăwybranegoò (kiedyŜ) narodu (w wiňkszoŜci ukrywajŃcymi swoje pochodzenie  

i podszywajŃcymi siň pod tubylc·w). Nic by w tym nie byğo strasznego, gdyby interesy tego Ănaroduò 

w bardzo wielu wypadkach nie byğy diametralnie sprzeczne z interesami rdzennego narodu.  

MoŨna zatem Ŝmiağo powiedzieĺ, Ũe system partii politycznych to system ukrytego uprawiania wğadzy 

Ănarodu wybranegoò. Rdzenni mieszkaŒcy od wiek·w sprawowali wğadzň poprzez szlachtň  

i Monarchň, kt·rzy realnie dbali o interesy kraju, nawet jeŜli etnicznie i/lub kulturowo  r·Ũnili siň  

od tubylc·w, ale wğaŜnie z tego powodu zostağy powszechnie obalone i odsuniňte od wğadzy,  

kt·ra trafiğa w rňce Ăwybranychò.  Same partie twierdzŃ, oczywiŜcie, Ũe reprezentujŃ Ănar·dò.  

Nie precyzujŃ jednak jaki, bo zwykle wğaŜnie ten kiedyŜ Ăwybranyò, lub inny obcy (np. sŃsiedni). 

Na razie nie pozostaje nic innego, jak wspieraĺ partie, kt·re choĺ formalnie i ideowo sŃ jak najbliŨej 

interes·w rdzennego narodu (a przynajmniej ï mniej szkodliwe). Docelowo zaŜ partie polityczne majŃ 

zejŜĺ na margines ï mogŃ istnieĺ, ale na pewno nie ze Ŝrodk·w budŨetu (a tak naprawdň podatnik·w) 

oraz na pewno nie rzŃdziĺ. Partie polityczne dostajŃ z budŨetu grube miliony. A dlaczego nie  

ze skğadek?  Czy zatem dziağacze partyjni teŨ sŃ skazani na margines polityczny? Ot·Ũ nie.  

JeŜli ktoŜ jest prawdziwym polskim patriotŃ, lub siň prawdziwie nawr·ci , lub nawet zdŃŨy doğŃczyĺ 

jako cwaniak, ale uczciwy i lojalny, na pewno znajdzie odpowiednie i dostojne miejsce w nowym 

systemie politycznym, z Senatem i rzŃdem wğŃcznie, poniewaŨ tacy dziağacze majŃ cenne 

doŜwiadczenie, kt·re bardzo siň przyda. Z tym, Ũe bňdzie on dziağağ nie z ramienia swojej partii,  

tylko wğasnego lub konkretnej grupy spoğecznej lub zawodowej. I nie w interesach partyjnych,  

lecz paŒstwowych i zawodowych. Na marginesie zaŜ na pewno wylŃdujŃ ci, co bňdŃ kurczowo  

siň trzymaĺ starego partyjnego systemu, broniĺ go, a tym bardziej ï pr·bowaĺ walczyĺ i powstrzymaĺ  

wprowadzenie nowego, sprawiedliwego systemu.  
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Dzisiejszy zaŜ Ăpartyjny systemò (zresztŃ typowy nie tylko dla Polski) m.in. udowodniğ, Ũe o Ũadnej 

realnej Ăr·wnoŜci politycznejò  (bo o Ăr·wnoŜci socjalnej i majŃtkowejò opowiada bajki tylko 

Ăsocjalizmò i Ăkomunizmò) nie ma mowy nawet w Ărozwiniňtej demokracjiò. Daje bowiem  

on przewagň (prawnŃ i faktycznŃ) dziağaczom partyjnym, a wiňc w praktyce ludziom o wŃtpliwych 

cechach moralnych. PrzecieŨ dobrze wiadomo, Ũe o ich karierze partyjnej (a wiňc i politycznej  

czy zawodowej) decyduje przede wszystkim lojalnoŜĺ do lidera partii. Kraj natomiast i spoğeczeŒstwo 

na tym cierpi. W przyszğoŜci (nawet wg proroctw) nier·wnoŜci spoğeczne teŨ pozostanŃ, ale bňdŃ  

one miağy charakter o wiele bardziej sprawiedliwy i poŨyteczny dla spoğeczeŒstwa.  ĂSŃ zawody,  

kt·re mogŃ wykonywaĺ tylko i wyğŃcznie ludzie o prawidğowo uksztağtowanym krňgosğupie moralnym. 

I tu naleŨy w szczeg·lnoŜci wymieniĺ lekarzy, pedagog·w, sňdzi·w, policjň. Oni bowiem decydujŃ  

o bezpieczeŒstwie wsp·ğczesnych ludzi ale i przyszğych pokoleŒ.ò Dodaĺ do tej listy trzeba jeszcze 

polityk·w i kapğan·w, a moŨe i kogoŜ jeszcze i precyzyjnie zapisaĺ to w prawie. Pytanie tylko,  

kto i w jaki spos·b bňdzie oceniaĺ Ămoralny krňgosğupò kandydat·w. Na pewno bňdŃ to robiĺ ludzie  

o wğasnym prawidğowo uksztağtowanym krňgosğupie moralnym i na pewno ï w spos·b otwarty pod 

czujnym okiem spoğeczeŒstwa.  

 

II.6. SAMORZĄDY 

 

Choĺ tak naprawdň samorzŃdy nie majŃ realnej wğadzy politycznej,  jednak lokalnie to wğaŜnie od nich 

zaleŨy, jakie klany i rodziny bňdŃ dzieliĺ kasň. PrzecieŨ nawet bez afer i korupcji moŨna legalnie 

nieŦle zarabiaĺ, chociaŨby poprzez zatrudnienie swoich ludzi czy wiedzň, jakie inwestycje  

sŃ planowane,  a wiňc w jakich miejscach warto pilnie skupowaĺ dziağki, na kt·re  ceny na pewno 

gwağtownie wzrosnŃ.  

Rzecz jasna, Ũe system samorzŃdowy teŨ potrzebuje reformy. Przede wszystkim trzeba siň dobrze 

zastanowiĺ, jakie organy samorzŃdowe naprawdň sŃ potrzebne, a jakie sŃ tylko przeŨytkami 

poprzednich system·w. Po drugie trzeba siň zastanowiĺ, czy np. p·ğtoramilionowa Warszawa 

naprawdň potrzebuje kilkakrotnie wiňcej radnych niŨ wielomilionowy Nowy Jork? 

OczywiŜcie Ũe samorzŃdy sŃ (i muszŃ nadal pozostaĺ) dobrŃ szkoğŃ politycznŃ oraz znaczŃcym 

krokiem w karierze, zwğaszcza dla mğodych i/lub poczŃtkujŃcych polityk·w. Nie na pr·Ũno zatem  

np. w obecnym Sejmie jest  tak wiele dawnych samorzŃdowc·w.  

Poza kupowaniem i sprzedaŨŃ dziağek samorzŃdy powinny zajmowaĺ siň rozwiŃzywaniem lokalnych 

problem·w zwiŃzanych np. z budowŃ i utrzymaniem dr·g, kanalizacji itp. ï uwaŨajŃ mieszkaŒcy. 

Niekt·re samorzŃdy faktyczne systematycznie to robiŃ ï nawet niezaleŨnie od poglŃd·w politycznych 

i przynaleŨnoŜci partyjnej. MieszkaŒcy to widzŃ (bo trudno nie zauwaŨyĺ takich inwestycji,  

kt·re czasem nawet chwilowo utrudniajŃ Ũycie, ale po zakoŒczeniu dajŃ widoczne rezultaty).  

WidzŃ, i w wyborach samorzŃdowych ponownie gğosujŃ na takich Ăfachowc·wò nawet pozornie 

wbrew swoim poglŃdom  politycznym i preferencjom partyjnym, bo uwaŨajŃ Ũe liczŃ siň czyny,  

nie sğowa.  

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/zrodla.html
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OglŃdağem niedawno na YouTube rosyjski filmik (ale propagowany przez Polaka), gdzie youtuber 

por·wnywağ dwa przypadkowo trafione miasteczka o takiej samej liczbie mieszkaŒc·w ï jedno gdzieŜ 

w Ŝrodku Rosji, drugie ï w Ŝrodku Polski. Tğumaczyğ przy tym, Ũe specjalnie wybrağ w Europie 

stosunkowo biednŃ Polskň, a nie np. bogate Niemcy, z kt·rymi nie ma co siň nawet por·wnywaĺ. 

Por·wnywağ je za pomocŃ Google Street View. SzokujŃce wraŨenie ï bieda i zaniedbanie z jednej 

strony (rosyjskiej), a dostatek i porzŃdek z drugiej (polskiej). Wiem, Ũe moŨna napotkaĺ w Polsce  

o wiele mniej atrakcyjne widoki, ale jemu trafiğ siň wğaŜnie taki (zresztŃ bardziej typowy).   

Autor filmiku tğumaczyğ to tym, Ũe w Polsce nie ma korupcji ï a wiňc podatki idŃ na co trzeba, a nie  

sŃ totalnie rozkradane, jak w Rosji. Dla Polak·w to brzmi trochň Ŝmiesznie, ale Rosjanie z kolei  

siň ŜmiejŃ, kiedy sğyszŃ od Polak·w o Ăkorupcji, przestňpczoŜci i inflacji w Polsceò i odpowiadajŃ,  

Ũe oni nie majŃ pojňcia, co znaczy prawdziwa korupcja, inflacja i przestňpczoŜĺ. O prawdziwej inflacji 

starsi Polacy wiedzŃ akurat bardzo dobrze, ale na szczňŜcie juŨ prawie o niej zapomnieli,  

poniewaŨ Polak·w ograbiono za pomocŃ inflacji tylko raz, zaŜ Rosjan grabiŃ choĺ i nie cağy czas,  

ale doŜĺ regularnie (przez cağy czas teŨ grabiŃ, ale innymi sposobami). Tak wiňc nawet  

juŨ dziŜ sprawy w Polsce nie sŃ aŨ tak zğe ï przynajmniej w por·wnaniu ze swymi wschodnimi 

sŃsiadami. Nie jest to jednak powodem, Ũeby spoczywaĺ na laurach (bo w por·wnaniu z sŃsiadami  

nie wschodnimi ï a przecieŨ oni teŨ niedawno zrzucili z siebie komunň, Polska juŨ najlepiej  

nie wypada), ale upokarzaĺ siň ponad miarň teŨ nie warto.  

 

II.7. MEDIA I INTERNET 

 

Media i Internet pod wzglňdem formalnym, oczywiŜcie, nie naleŨŃ do Ăsystemu politycznegoò.  

Ale rola ich w tym (i nie tylko w tym) systemie jest tak ogromna (i cağy czas tylko roŜnie),  

Ũe nie na pr·Ũno czňsto ich nazywajŃ ĂczwartŃò oraz ĂpiŃtŃò wğadzŃ. MoŨna jeszcze do tego doğŃczyĺ 

literaturň i sztukň, a wiňc wszystkie poniŨsze uwagi bňdŃ dotyczyĺ r·wnieŨ tych dziedzin.  

Rzecz jasna, Ũe przede wszystkim chodzi o wolnoŜĺ sğowa, myŜli i poglŃd·w, kt·re wğaŜnie przez 

media, Internet, literaturň i sztukň siň wyraŨa. Pod tym wzglňdem Polska akurat dobrze wypada  

w por·wnaniu nie tylko ze swymi sŃsiadami ze Wschodu,  ale r·wnieŨ z Zachodu. W wolnoŜci sğowa 

dor·wnujemy USA (bo np. w Kanadzie jest juŨ gorzej). Co prawda, dochodzi w Polsce czňsto  

do naduŨycia tej wolnoŜci. Nie moŨna ot tak publicznie i bezkarnie drwiĺ z Polski, Polak·w  

i ich religii (kt·rŃ wiňkszoŜĺ  jednak szanuje lub przynajmniej toleruje, jeŜli nawet nie wyznaje).  

Tym bardziej ï za publiczne pieniŃdze, tj. podatki tych samych Polak·w, z kt·rych siň drwi.  

ŧadnŃ ĂwolnoŜciŃò takie praktyki nie mogŃ byĺ usprawiedliwione i muszŃ byĺ bezwzglňdnie 

wykorzenione. W og·le czegoŜ takiego, jak absolutna i niczym nie ograniczona wolnoŜĺ sğowa,  

nie ma nigdzie (nawet w USA) i nigdy nie byğo. Po prostu w r·Ũnych krajach i w r·Ũnych czasach 

ograniczenia i zakazy dotyczyğy r·Ũnych rzeczy ï w zaleŨnoŜci od panujŃcej ideologii. Ograniczenia  

i zakazy zawsze wprowadzağa wğadza ï zgodnie (lub w przeciwieŒstwie) z dominujŃcŃ opiniŃ swoich 

podwğadnych oraz instytucji religijnych. 

Niekt·re z takich zakaz·w sŃ powszechne i nie budzŃ Ũadnych kontrowersji (np. dot. pornografii 

dzieciňcej), inne teŨ sŃ powszechne, ale budzŃ o wiele wiňcej kontrowersji ze wzglňdu  

na niejednoznaczne interpretacje (np. dot. Ăfaszyzmuò). UmieŜciğem to sğowo w cudzysğowu, 

poniewaŨ zbyt czňsto (zwğaszcza ï na Zachodzie i Facebooku) pr·buje siň przykleiĺ to pojňcie  

i odpowiednie restrykcje r·wnieŨ  nacjonalistom, a nawet patriotom oraz w og·le prawicy.  
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Ciekawa i absurdalna sytuacja jest pod tym wzglňdem we wsp·ğczesnej Rosji. NacjonaliŜci,  

nawet skrajni i agresywni, nie majŃ wiňkszych problem·w . Natomiast moŨna dostaĺ wyrok sŃdowy  

(i wielu juŨ go ma) za np. publikacjň na swoim profilu historycznego zdjňcia z czas·w II Wś,  

na kt·rym widaĺ swastykň. A nawet ï obrazek sğynnego radzieckiego plakatu,  na kt·rym Ũoğnierz 

sowiecki mieczem przecina swastykň. Zmienili bowiem niedawno prawo, kt·re zabrania nie tylko 

propagandň symbol·w faszystowskich, jak byğo dotychczas, ale nawet prezentacjň takich symboli. 

MajŃ teraz problemy z ilustracjami r·wnieŨ wydawcy ksiŃŨek historycznych, dot. tego okresu,  

bo rzecz jasna, Ũe na zdjňciach tych symboli jest peğno. CzegoŜ takiego nie byğo nawet w ZwiŃzku 

Radzieckim. W og·le obowiŃzuje tam teraz Ătabuò na wszelkie Ănegatywyò dot. ĂWielkiej Wojny 

OjczyŦnianejò. MoŨna, natomiast, Ŝmiağo krytykowaĺ Lenina, rewolucjň, a nawet ksiŃŨki ostro 

krytykujŃce obecnŃ wğadze, sŃ swobodnie publikowane i moŨna je kupiĺ w ksiňgarniach nawet 

niedaleko Kremla. Inne zaŜ ĂniepoŨŃdaneò (czasem ï zupeğnie sğusznie) ksiŃŨki , teŨ sŃ swobodnie 

publikowane, ale problemy zaczynajŃ siň na etapie rozpowszechniania: sanepid, skarb·wka, straŨ 

poŨarna zaczynajŃ drňczyĺ ksiňgarnie (niby z innych powod·w, oczywiŜcie), aŨ sama nie wycofuje  

ze sprzedaŨy ĂniepoŨŃdanejò ksiŃŨki. W USA zaŜ corocznie jest obchodzony TydzieŒ Zakazanej 

KsiŃŨki. Prezentowane tam ksiŃŨki pochodzŃ nie tylko z Korei P·ğnocnej, ale r·wnieŨ np. wycofane  

ze szkolnych bibliotek USA ï za np. Ănieodpowiednie dla dzieci sğownictwo i treŜciò (z czym zresztŃ 

trudno siň nie zgodziĺ). Nawet Biblia jest gdzieniegdzie zabroniona  - np. w Arabii Saudyjskiej  

(oraz jej tğumaczenie świadk·w Jehowy w Rosji).  

Po co podajň tu wszystkie te przykğady (a jest ich o wiele wiňcej)? Ot·Ũ ze wzglňd·w czysto 

praktycznych. ZwaŨajŃc na powyŨsze, obecnie rzŃdzŃcy PolskŃ Ŝmiağo mogŃ (a nawet muszŃ) 

wprowadziĺ odpowiednie zakazy i ograniczenia zgodnie z ideologiŃ i poglŃdami, kt·re deklarujŃ.  

Tak, jak juŨ zrobili z Ăpolskimi obozamiò itp.  Jak najbardziej jest uzasadniony zakaz propagandy 

zbrodniczych ideologii (przede wszystkim komunizmu i islamu). JeŨeli obecna wğadza tego nie zrobi 

(choĺ nie ma przeciwko temu Ũadnych otwartych argument·w), zrobiŃ to ci, kt·rzy przyjdŃ  

na jej zmianň. Gdyby zaŜ Ăopozycja totalnaò oraz obce paŒstwa zaczňğy zarzucaĺ Polsce (a pewnie  

tak bňdzie) Ănaruszenie wolnoŜci sğowaò, moŨna im wskazaĺ podobne przykğady z ich wğasnego 

podw·rka. A w og·le prawdziwie niezaleŨne paŒstwo nie musi za bardzo siň przejmowaĺ opiniŃ 

innych paŒstw (zwğaszcza nieszczerych i tzw. Ăpodw·jnych standard·wò). 

Szczeg·ğowŃ i coraz wiňksza rolň, jak wiadomo, odgrywa obecnie Internet. WŜr·d  dobrze znanych 

zalet, r·ŨniŃcych go od medi·w tradycyjnych, chcň podkreŜliĺ jednŃ z najwaŨniejszych ï moŨliwoŜĺ 

istnienia naprawdň niezaleŨnych Ŧr·değ informacji. Ot·Ũ media tradycyjne (TV, radio, gazety  

i czasopisma) juŨ od dawna i na dobre sŃ tak naprawdň Ăsystemowymiò, niezaleŨnie od form 

wğasnoŜci i poglŃd·w, kt·re oficjalnie lub nieoficjalnie propagujŃ i ideologii, kt·rej siň trzymajŃ. 

Jedynym moŨe wyjŃtkiem byğy do niedawna media o. Tadeusza Rydzyka, ale niestety obecnie one teŨ 

ulegğy Ăsystemowiò (choĺ widocznie i formalnie nic siň nie zmieniğo). DuŨe portale internetowe  

(takie jak Onet, Interia) teŨ, oczywiŜcie sŃ Ăsystemowymiò ï i to w najgorszym, bo otwarcie 

antypolskim wydaniu. Ale opr·cz nich istnieje jeszcze cağa masa niezaleŨnych i naprawdň 

patriotycznych i katolickich stron, a takŨe profili i grup na portalach spoğecznoŜciowych, faktycznie 

niekontrolowanych przez Ăsystemò (wğaŜnie pod tym wzglňdem realna wolnoŜĺ sğowa w Polsce 

wypada o wiele lepiej od sŃsiad·w zar·wno wschodnich jak i zachodnich). Nie brakuje i wŜr·d nich 

intruz·w, a takŨe trolli i hejter·w, ale znaleŦĺ obiektywnŃ i prawdziwŃ informacjň nie stanowi  

wielkiego problemu. Nie na pr·Ũno zatem Ăsystemò pr·buje podporzŃdkowaĺ sobie tŃ ostatniŃ wolnŃ 

przestrzeŒ informacyjnŃ. Robi to, oczywiŜcie pod dobrze brzmiŃcymi pretekstami Ăochrony danych 

osobowychò (RODO) oraz Ăochrony praw autorskichò (AKTA), czy ĂwalkŃ z terroryzmemò  

(zresztŃ sğusznŃ) oraz ostatnio ï ĂmowŃ nienawiŜciò (teŨ czasem sğusznŃ).  
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Czym to siň skoŒczy? Nie wykluczone, Ũe w Europie i na cağym Ŝwiecie w rezultacie im to siň uda 

(choĺ nie koniecznie do koŒca ï po prostu zabraknie im na to czasu, bo ich panowanie nie bňdzie juŨ 

dğugim). W Polsce zaŜ takie pr·by sŃ skazane na poraŨkň. Nie dlatego, Ũe Ăsystemò ma Ăza kr·tkie 

rňceò, lecz dlatego, Ũe nasz Kr·l Jezus Chrystus ma Rňce o wiele dğuŨsze i mocniejsze. Podam 

konkretny przykğad. Ot·Ũ kilka lat temu ĂnajmŃdrzejszy polski biskupò ï ·wczesny Metropolita 

Lubelski J·zef ŧyciŒski jako pierwszy siň zorientowağ, jakie ĂniebezpieczeŒstwoò stanowiŃ dla 

masonerii koŜcielnej i ich nňdznych plan·w po zrujnowaniu koŜcioğa katolickiego Ăod zewnŃtrzò 

niezaleŨne strony internetowe, naleŨŃce do przedstawicieli Armii Reszty (do kt·rej teŨ mam zaszczyt 

naleŨeĺ). Postanowiğ wiňc zrobiĺ z tym ĂporzŃdekò. A zdajŃc sobie sprawň z trudnoŜci i powagi 

podjňtego zadania, udağ siň do Watykanu za uzyskaniem pisemnego na to pozwolenia od papieŨa. 

PoniewaŨ przedstawiğ papieŨowi sprawň tak, Ũe zamierza walczyĺ z naprawdň negatywnymi 

zjawiskami w Internecie (kt·rych oczywiŜcie teŨ nie brakuje, a nawet jest wiňcej od pozytywnych,  

ale z kt·rymi akurat walczyĺ wcale nie zamierzağ), pozwolenie takie z ğatwoŜciŃ uzyskağ.  

Ale nie zdŃŨyğ z tym pozwoleniem nawet opuŜciĺ mur·w  Watykanu, jak nagle zostağ powstrzymany 

SprawiedliwoŜciŃ BoŨŃ. Biedakowi nie dany byğ nawet czas na opamiňtanie, wiňc  

ma najprawdopodobniej bardzo ciňŨki los poŜmiertny.  

Na szczňŜcie, o cağej tej sprawie dobrze wiedziağa reszta biskup·w i papieŨ, wiňc od tego czasu siedzŃ 

cicho ï odwaŨnych wiňcej siň nie znalazğo, a my mamy Ŝwiňty spok·j i swobodň dziağania 

przynajmniej w Internecie. Jestem zatem przekonany, Ũe nasz Pan Jezus Chrystus, Jego Matka,  

św. Michağ oraz inni Anioğowie  bňdŃ nas broniĺ dalej w tej waŨnej i ostatniej wolnej przestrzeni ï 

Internecie (w realu teŨ, oczywiŜcie). KaŨdy zaŜ, kto w to wŃtpi i spr·buje ograniczyĺ tň wolnoŜĺ 

(przynajmniej ï w Polsce, bo co do Europy, nie jestem taki pewien) moŨe przeprowadziĺ odpowiedni 

eksperyment. Musi tylko wziŃĺ pod uwagň, Ũe prawdopodobieŒstwo letalnego dla niego rezultatu 

takiego eksperymentu jest bardzo wysokie. Za to przestraszona reszta masonerii bňdzie siedziağa 

cicho, jak juŨ siedzi cicho masoneria koŜcielna (pod wzglňdem pr·b ograniczenia wolnoŜci, 

oczywiŜcie, a nie swojej destruktywnej dziağalnoŜci, na kt·rŃ na razie ma pozwolenie, a raczej dopust 

BoŨy). Nie wykluczone, Ũe jakŃŜ nauczkň otrzymajŃ (ku przestrodze innych) juŨ ci europosğowie PO 

(ĂobroŒcy wolnoŜci i demokracjiò), kt·rzy poparli AKTA 2: B. Kudrycka, D. Rosati, R. Thun,  

A. Szejnfeld, J. Wağňsa, D. Hubner, J. Lewandowski, M. Boni, B. Zdrojewski, J. Buzek, J. Pitera. 

Tj. w przestrzeni informacyjnej bňdziemy nadal walczyĺ na r·wni pod wzglňdem wolnoŜci, choĺ oni 

maja przewagň liczebnŃ, organizacyjnŃ i finansowŃ, my zaŜ ï przewagň duchowŃ i wsparcie Nieba. 

Jak w zwykğej wojnie zwyciňstwo przewaŨnie dostaje ten, kto ma przewagň powietrznŃ (choĺ bez siğ 

lŃdowych jest ono w og·le niemoŨliwe), tak w toczŃcej siň obecnie wojnie duchowej i informacyjnej 

zwyciňstwo nam jest gwarantowane wğaŜnie ze wzglňdu na przewagň NiebieskŃ (Boga i Jego Anioğ·w 

nad Szatanem i demonami). Choĺ bez nas oni tej walki teŨ nie wygrajŃ, dlatego teŨ musimy tu na 

ziemi aktywnie dziağaĺ i walczyĺ ï takŨe w przestrzeni informacyjnej. PrzecieŨ ani B·g, ani Anioğowi, 

ani świňci nie bňdŃ sami prowadziĺ stron internetowych, blog·w i profili spoğecznoŜciowych,  

ale pomogŃ jak najbardziej (zwğaszcza Duch świňty oraz Archanioğ Gabriel oraz św. Maksymilian 

Kolbe).  

Co wiňcej, w nowej Polsce zostanŃ wyrwane  Ăsystemowiò r·wnieŨ gğ·wne media tradycyjne oraz 

portale internetowe. Niekoniecznie to musi byĺ kontrola i wğasnoŜĺ paŒstwa. MogŃ byĺ sp·ğki  

i Ăprywaciarzeò ï ale patrioci polscy, a nie polskojňzyczni patrioci Ũydowscy, niemieccy itp.  

W jaki konkretnie spos·b to moŨna zrobiĺ, omawiam w rozdziale poŜwiňconym dğugom.   

 

http://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ks/reszta.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/dlugi.html
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III. SYSTEM PRAWNY 

 

III.1. Konstytucja 

III.2. Prawo 

III.3. Sądy 
 

III.1. KONSTYTUCJA 

 

Konstytucje są dziełem czasu, toteż droga pozostawiona dla ulepszeń nigdy nie będzie za szeroka. 

(Napoleon Bonaparte) 

  

Na poczŃtku chciağbym zacytowaĺ poetň Zbigniewa Herberta, kt·ry m·wi o Konstytucji z 1997r.: 

ĂPrzedstawiony projekt konstytucji odrzucam w cağoŜci.  Po pierwsze, ze wzglňd·wé stylistycznych.  

A przecieŨ bňdzie to lektura dla dzieci i mğodzieŨy. Po wt·re, z punktu widzenia prawnego  

i merytorycznego jest to wypracowanie wrňcz haniebne. Roi siň w nim od mňtnych sformuğowaŒ: 

Ăniekt·rych sprawò, ĂmoŨeò, majŃcych zapewne przykryĺ treŜĺ i zapowiedzi zgoğa groŦne ï system  

o fasadzie kapitalistycznej, kt·rego istotň stanowi gardzŃca spoğeczeŒstwem oligarchia, posiadajŃca 

wszystkie kluczowe urzňdy i stanowiska finansowo-polityczne.ò Ot·Ũ nic dodaĺ, nic odjŃĺ.   

Dodaĺ tylko moŨna, Ũe sprawiedliwe to nie tylko wobec obecnej konstytucji, ale wobec cağego 

wsp·ğczesnego polskiego prawa, choĺ w cağoŜci jest ono, oczywiŜcie, lepsze od poprzedniego ï 

komunistycznego prawa. 

Ale nawet taka, choĺ i nie doskonağa Konstytucja, jest obowiŃzujŃca dla wszystkich. Nie ma mowy  

o Ũadnej Ărewolucjiò, Ămajdanieò lub Ăpuczuò.  KaŨda bowiem rewolucja, nawet kiedy  

ma do istniejŃcych ustroju i wğadzy sğuszne pretensje, w swoim przebiegu i po swoim zwyciňstwie 

zawsze przynosi o wiele gorsze skutki dla narodu, niŨ byğo przed tym (nie wspominajŃc  o licznych 

ofiarach i zniszczeniach). Jak sğusznie zauwaŨyğ  Bonaparte (kt·ry na tym siň znağ), Lud, kt·ry 

dopuszcza siň eksces·w, jest niegodny wolnoŜci; lud prawdziwie wolny szanuje czğowieka i wğasnoŜĺ. 

Pucze, co prawda, czasem dajŃ o wiele lepsze rezultaty (przynajmniej strategiczne), ale w dzisiejszej 

Polsce dla takiego Ăpozytywnegoò puczu i tak nie ma odpowiedniego generağa, formatu Franko, 

Pinocheta lub nawet marszağka Piğsudskiego. Opracowany zaŜ przez moskiewski Instytut BadaŒ 

Strategicznych plan puczu i przekazania wğadzy Ăregentowiò trzeba za wszelkŃ cenň powstrzymaĺ. 

NiebezpieczeŒstwo Ămajdanuò, na szczňŜcie, chyba juŨ mamy za sobŃ.  NiebezpieczeŒstwo Ăpuczuò 

jednak nadal pozostaje (bo Tam, gdzie rzŃd jest sğaby, rzŃdzi armia- powiedziağ  Napoleon, kt·ry znağ 

siň r·wnieŨ na tym ). JuŨ teraz moŨna oskarŨyĺ o zdradň tych wojskowych, kt·rzy sŃ gotowi  

ten kremlowski plan realizowaĺ. Mam nadziejň jednak, Ũe do tego nie dojdzie. 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/prawny.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/konstytucja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/prawo.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/sady.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2017-09-16-nowy-bolek.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-12-19-majdan.html
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Docelowo zaŜ, oczywiŜcie, ma byĺ opracowana i zatwierdzona nowa konstytucja, bez wskazanych 

wyŨej wad i z uwzglňdnieniem proponowanych w tym "Planie" rozwiŃzaŒ (oczywiŜcie 

sprecyzowanych, dopeğnionych i poprawionych w razie potrzeby). Ma ona czňŜciowo opieraĺ siň  

na historycznej Konstytucji 3 maja, ale uwzglňdniaĺ nowŃ rzeczywistoŜĺ. Przede wszystkim bňdzie 

tam wyraŦnie zapisane, Ũe Jezus Chrystus jest Kr·lem Polski, a Maryja ï Jego ukochana Matka ï 

Kr·lowŃ Polski. JuŨ teraz jest to fakt, czemu nie utrwaliĺ tego w spos·b formalno-prawny? Dalej,  

Ũe ten Niebieski Kr·l bňdzie sprawowağ swojŃ realnŃ wğadzň poprzez kr·la ziemskiego, kt·rego  

On sam wskaŨe poprzez swoich prorok·w, ale zatwierdzonego przez Sejm. WğaŜnie Ăkr·laò ï  

w peğnym znaczeniu tego sğowa, a nie Ăregentaò, bo Jezus nie jest ani mağoletnim, ani chorym,  

ani w niewoli. Regent teŨ bňdzie, oczywiŜcie, przewidziany, ale dla ewentualnego zastňpstwa kr·la 

ziemskiego, a nie Niebieskiego. TakŃ radykalnŃ Konstytucjň bňdzie musiağ przyjŃĺ  Sejm, Senat oraz 

podpisaĺ Prezydent. Na dzieŒ dzisiejszy jest to, oczywiŜcie, niemoŨliwe, ale zaraz po OstrzeŨeniu, 

kiedy wielu siň nawr·ci i wielu zginie (akurat przeciwnicy tego planu), przejdzie to wyjŃtkowo szybko 

i ğatwo. MoŨe siň wydawaĺ, Ũe tym samym obecna wğadza podpisze na samŃ siebie wyrok, ale wcale 

tak nie jest. Owszem, zmieniŃ siň formy i instytucje, natomiast konkretni ludzie ï politycy, z ğatwoŜciŃ 

wejdŃ w nowe struktury, bo majŃ doŜwiadczenie i sŃ dlatego bardzo cenni. O ile bňdŃ stronnikami 

tego planu, oczywiŜcie, ale z tym akurat po OstrzeŨeniu problemu nie bňdzie.  

 

III.2. PRAWO 

 

W języku polskim będą głoszone najmądrzejsze prawa i najsprawiedliwsze ustawy. 

(Teresa Neumann – niemiecka mistyczka i stygmatyczka) 

 

PowyŨszy cytat ï to oczywiŜcie tylko proroctwo, ale jednoczeŜnie cel i zadanie. RzeczywistoŜĺ, 

niestety, jest na razie diametralnie inna. Od wielu lat jestem zaciekğym przeciwnikiem wszelkiego 

rodu lewicy, ale nie mogň nie przyznaĺ racji kandydatce na  Prezydenta (2015) od SLD Magdalenie 

Og·rek, Ũe prawo w Polsce trzeba napisaĺ od nowa. RzeczywiŜcie, obecne polskie prawo  

(choĺ i lepsze od poprzedniego ï komunistycznego) napisane jest nie w interesach obywateli, lecz ï 

urzňdnik·w i  innych uprzywilejowanych kast. Niekiedy wprost legalizuje morderstwa (aborcja), 

naraŨenie na utratň zdrowia (przymusowe szczepienia) oraz zdradň (tak zwana Ăustawa 1066ò). 
(1)

  

OczywiŜcie takie ustawy muszŃ byĺ poprawione lub zniesione w pierwej kolejnoŜci, ale cağa reszta 

teŨ. Przede wszystkim,  prawo nie moŨe byĺ sprzeczne z prawem BoŨym, prawem naturalnym  oraz ze 

zdrowym rozsŃdkiem. Po drugie, ma jak dawniej obowiŃzywaĺ rzymska zasada çDe minims non curat 

lexè (prawo nie zajmuje siň drobiazgami), a wiňc prawo ma byĺ bardzo mocno uproszczone.  

Bardzo wiele regulacji jest w og·le niepotrzebnych ani ludziom, ani krajowi. Dlaczego tak wiele 

polskich przedsiňbiorc·w woli rejestrowaĺ swoje firmy w dalekiej Wielkiej Brytanii, a nie w Polsce? 

Dlatego, Ũe nie sŃ patriotami i nie chcŃ pğaciĺ tu podatk·w? Ot·Ũ nie. Z powodu regulacji prawych  

i biurokratycznych ï o wiele prostszych tam, niŨ tu. Jak to jest, Ũe najstarszy na Ŝwiecie brytyjski 

kapitalizm z tymi prostymi przepisami przez tyle wiek·w nadal dobrze siň ma, a raczkujŃcy polski  

ze swymi skomplikowanymi i zagmatwanymi przepisami ledwo daje sobie radň? Nikomu z polskich 

decydent·w nie przyszğo do gğowy to proste pytanie? 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-05-03-konstytucja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/szczepionki.html


23 
 

I to tylko jeden z wielu konkretnych przykğad·w takiej absurdalnej sytuacji. Zapewne nie brakuje  

w Polsce dobrych wyksztağconych i patriotycznych prawnik·w, kt·rzy potrafiŃ napisaĺ w znanych 

przez siebie dziedzinach dobre, jasne, precyzyjne i jednoznaczne prawo, kt·re bňdzie sğuŨyĺ ludziom  

i krajowi, a nie uprzywilejowanym kastom. Pisaĺ odpowiednie projekty  ustaw moŨna, a nawet trzeba 

juŨ teraz. Pewnie w obecnym parlamencie bňdŃ one mieĺ mağo szans na przyjňcie, ale w nowym  

(a nawet w tym samym, ale po OstrzeŨeniu) ï jak najbardziej. Autorzy zaŜ tych pomyŜlnych ustaw 

bňdŃ mieli szansň na znaczny awans spoğeczny, nawet jeŜli obecnie ich trud mağo kto doceni. PomogŃ 

bowiem znacznie przyŜpieszyĺ modernizacjň (takŨe pod wzglňdem prawnym) Polski. MogŃ przy tym 

Ŝmiağo liczyĺ na pomoc i natchnienie Ducha świňtego, poniewaŨ bňdŃ pracowaĺ dla Kr·lestwa Jezusa 

Chrystusa. 

Nie mniejszy, a moŨe nawet wiňkszy problem tworzŃ RozporzŃdzenia  oraz tzw. Akty wewnňtrzne.  

O ile Konstytucja, Ustawy i Uchwağy (oraz Ratyfikacje um·w miňdzynarodowych) przechodzŃ przez 

oczy wielu ludzi (Sejm, Senat, Prezydent, eksperci, opinia publiczna), o tyle Akty prawa 

wykonawczego i wewnňtrznego  sŃ tworzone za zamkniňtymi drzwiami i mağo komu znane   

(czňsto tylko Ăzainteresowanymò lub pokrzywdzonym). RozporzŃdzenia, na przykğad, mogŃ wydawaĺ: 

Prezydent, Rada Ministr·w, Premier i poszczeg·lni ministrowie, a majŃ one przy tym moc 

powszechnie obowiŃzujŃcych norm prawnych. W praktyce zaŜ ci decydenci tylko podpisujŃ te Akta ï 

przygotowane przez swoich   pomocnik·w (a wiňc w og·le nie wiadomo przez kogo). Czy chociaŨby 

czytajŃ? MoŨe, ale nie koniecznie. Tak, na przykğad, byğy prezydent Komorowski po kilku juŨ latach 

swojej prezydentury stwierdziğ,  Ũe Prezydent nie ma prawa podpisywaĺ Ustawy budŨetowej, podczas 

gdy to stanowi jego obowiŃzek. Od razu powstağo pytanie: kto wiňc podpisywağ poprzednie Ustawy 

budŨetowe? Najprawdopodobniej on sam, ale na pewno nie czytajŃc, a nawet nie zdajŃc sobie sprawy, 

co podpisuje. KiedyŜ na jednym z Uniwersytet·w (nie bňdň wymieniağ kt·rym) na tablicy ogğoszeŒ 

zostağ wywieszony podpisany przez Rektora list o nastňpujŃcej treŜci: ĂJa, Rektor é potwierdzam,  

Ũe podpisujň papiery, nie czytajŃcò. Byğ to Ũart, oczywiŜcie, ale bardzo wymowny. Nie byğoby w tym 

nic strasznego, o ile takie RozporzŃdzenia naprawdň byğyby przeznaczone tym celom, do kt·rych 

zostağy powoğane do Ũycia jako takie. Ale bardzo czňsto tak nie jest, lecz sŃ wydawane, Ũeby kogoŜ 

uprzywilejowaĺ lub skrzywdziĺ. Podam konkretny przykğad. Pamiňtacie, jakŃ burzň w 2002 roku 

wywoğağo usuniňcie z projektu Ustawy o radiofonii i telewizji fragmentu zdania lub czasopisma  

(tzw. Afera Rywina)? PoniewaŨ to byğa Ustawa ï zostağo to zauwaŨone. W Aktach zaŜ wykonawczych 

i wewnňtrznych peğno takich Ălub czasopismò, ale mağo kto o tym wie,  a nawet jeŜli ï i tak nic z tym 

nie da siň zrobiĺ. A nawet bez takich przekrňt·w bardzo utrudniajŃ one Ũycie przedsiňbiorcom  

i zwykğym obywatelom. Nic zatem dziwnego, Ũe ludzie czňsto nie szanujŃ takiego Ăprawaò i starajŃ siň 

na wszelkie sposoby go ominŃĺ. Jak zauwaŨyğ Napoleon Bonaparte, Nakğadaĺ zbyt twarde warunki, 

znaczy zwalniaĺ od ich wykonania. 

Czy zatem jest dobre rozwiŃzanie tego problemu? Ot·Ũ zdrowa idea przyszğa tym razem z najmniej 

oczekiwanej strony. W swoim tegorocznym Przesğaniu przed rosyjskim Zgromadzeniem Federalnym 

prezydent (ĂPutinò,  a raczej ten aktor, kt·ry go obecnie gra) skupiğ tym razem wiňcej uwagi  

na problemach wewnňtrznych, m.in. na wskazany wyŨej (bo w Rosji pod tym wzglňdem na pewno nie 

jest lepiej, a pewnie nawet gorzej).  Zaproponowağ wiňc wszystkie te Akty po prostu anulowaĺ.  

Nie od razu, jednak, ale daĺ urzňdnikom 2 lata, Ũeby wybrali wŜr·d ogromu tych akt·w te,  

kt·re naprawdň sŃ niezbňdne.  CoŜ takiego na pewno przydağoby siň zrobiĺ w Polsce. Ale nie dawaĺ  

2 lata, bo to za duŨo, a kaŨdy zaproponowany do zostawienia Akt musi byĺ zbadany przez 

niezaleŨnych ekspert·w (a moŨe nawet opublikowany w Internecie i poddany osŃdowi opinii 

publicznej) pod kŃtem, czy on naprawdň aŨ tak jest potrzebny, czy nikogo nie krzywdzi i nikogo  

nie uprzywilejowuje.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2014-08-27-putin.html
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W odr·Ũnieniu od czasochğonnego procesu ustawodawczego moŨna w ten spos·b o wiele szybciej  

i ğatwiej poprawiĺ sytuacjň wielu ludzi (choĺ ktoŜ na tym i straci, oczywiŜcie, ale o to teŨ wğaŜnie 

chodzi).  O tym zaŜ, Ũe straci na tym wielu waŨniak·w, moŨe Ŝwiadczyĺ juŨ sama cisza, kt·ra panuje 

w polskojňzycznej przestrzeni informacyjnej na ten temat (chodzi o samo Przesğanie,  a zwğaszcza  

o poruszony tu konkretny wŃtek).  

Na zakoŒczenie r·wnieŨ chcň przytoczyĺ sğowa Napoleona: WaŨne, aby obywatele byli r·wni wobec 

praw i aby sprawiedliwoŜĺ byğa sprawiedliwie egzekwowana. Nie moŨe byĺ p·ğ-sprawiedliwoŜci ï 

niesprawiedliwoŜĺ jest niepodzielna! 

______________________________________________ 

(1) Czy teŨ nieludzkie i bezsensowne Ăprawoò,  zabraniajŃce producentom i handlowcom za darmo 

oddawaĺ biedakom (lub organizacjom charytatywnym) produkty, kt·rych juŨ nie moŨna sprzedawaĺ  

ze wzglňdu na termin waŨnoŜci, ale kt·re jeszcze siň nadajŃ do spoŨycia. Wskazany bowiem  

na opakowaniu termin waŨnoŜci wcale nie oznacza, Ũe po jego upğywie produkt (nawet miňsny)  

jest Ăzepsutyò, lecz Ũe producent juŨ nie gwarantuje zachowania wszystkich zadeklarowanych jego 

walor·w (takich np. jak kolor czy smak). Chleb i pieczywo, np.,  wg. przepis·w UE nie moŨna 

sprzedawaĺ juŨ na drugi dzieŒ, a dobrze wiemy, Ũe nadaje siň do jedzenia o wiele dğuŨej  

(choĺ faktycznie juŨ nie tak smakuje). Co prawda, przedsiňbiorcy i fundacje jakoŜ z tym dajŃ radň,  

ale po co utrudniaĺ im Ũycie? 

 

III.3. SĄDY  

 

WolnoŜĺ obywatelska istnieje tylko tam, gdzie sŃdy sŃ silne ï sğusznie zauwaŨyğ Napoleon Bonaparte. 

Dodaĺ tylko trzeba, Ũe opr·cz tego ï niezaleŨne i, co najwaŨniejsze ï sprawiedliwe (co dla niego byğo, 

chyba, oczywistym). Niestety, w Polsce na razie tak nie jest.   Wielu Polak·w narzeka na Polskie sŃdy 

wszystkich poziom·w. Oto typowy komentarz w necie: ĂKaŨdy, kto miağ do czynienia z sŃdami wie,  

Ũe sŃdownictwo jest nieudolne i skorumpowane, wygrywa ten, co ma pieniŃdze, a nie sprawiedliwoŜĺ.ò 

MajŃ, oczywiŜcie, racjň, ale muszŃ wziŃĺ pod uwagň, Ũe jednak daleko jeszcze im (sŃdom) nie tylko 

do swoich koleg·w ze Wschodu, ale r·wnieŨ z Zachodu. Choĺby sŃd·w szwedzkich, gdzie sprawcy 

gwağtu grupowego zamiast kary dostajŃ wielotysiňczne Ăodszkodowaniaò. Nic dziwnego zatem,  

Ũe Ăstatystycznaò  przestňpnoŜĺ w Szwecji wcale nie roŜnie (bo coraz mniej jest chňtnych 

wynagradzaĺ  swych oprawc·w). A jak zacznŃ nakazywaĺ, Ũeby ofiary pğaciğy to Ăodszkodowanieò  

z wğasnej kieszeni, no to pewnie Ăstatystykiò  nawet siň polepszŃ.  Czy teŨ do Brytyjskich sŃd·w, 

skazujŃcych juŨ narodzone dziecko na Ŝmierĺ ï no bo przecieŨ brytyjscy lekarze uznali to za sğuszne, 

zabraniajŃc lekarzom z innych kraj·w nawet pr·by uratowania go na sw·j koszt. 

Nie mniej jednak polski system sŃdowniczy faktycznie potrzebuje gruntownych zmian i przebudowy. 

I to nie Ăkosmetycznychò, kiedy na samej g·rze zmienia siň jednego starego komucha na innego 

starego komucha. Najlepszym rozwiŃzaniem byğo proponowane przez wielu ĂWSZYSTKICH WONò. 

Zacytujň tu chociaŨby Posğa na Sejm RP Adama Andruszkiewicza: ĂNie wytrzymağem juŨ w studiu  

i powiedziağem kr·tko....WSZYSCY WON!!! Mam doŜĺ tych fağszywych sňdzi·w, kt·rzy uniewinniali 

zbrodniarzy, a dziŜ broniŃ swoich stoğk·w. DoŜĺ obğudy i kğamstwa, na kt·rej zostağa zbudowana  

III RP.ò  Jest to w zasadzie standardowym rozwiŃzaniem przy kaŨdej powaŨnej zmianie systemu 

politycznego. Byğo ono, na przykğad, zastosowane w NRD po doğŃczeniu jej do RFN. Musiağo byĺ 

zastosowane w Polsce jeszcze 25 lat temu, ale teraz juŨ wszyscy wiemy, dlaczego nie zostağo.  
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Nie wiemy, natomiast, co czy kto przeszkadza wprowadziĺ go teraz. CzyŨby ktoŜ teŨ siň bağ 

opublikowania swojej teczki? Gdyby jeszcze ci starzy komunistyczni sňdziowie (oraz ich dzieci) byli 

zwykğymi cwaniakami, gotowymi sğuŨyĺ przy kaŨdym ustroju i wğadzy, Ũeby zachowaĺ swoje 

synekury, moŨe nie byğoby to tak straszne. Niestety, ta stara komunistyczna gwardia zauwaŨyğa  

w Ăkapitalizmieò tylko jedno ï wzbogacenie siň za wszelkŃ cenň. No i, trzeba uznaĺ, Ŝwietnie sobie  

z tym poradzili ï zbili takie okazağe majŃtki, kt·rych moŨe pozazdroŜciĺ nie jeden Ăkapitalistaò. 

Szkoda tylko, Ũe nie zrozumieli, Ũe prawdziwy kapitalizm bazuje r·wnieŨ na uczciwoŜci ï inaczej  

on po prostu runie.  

Dla powoğania zaŜ nowych, niezaplamionych korupcjŃ nowych sňdzi·w wszystkich poziom·w, nawet 

nie trzeba bňdzie Ăkurs·w dwutygodniowychò ï w Polsce obecnie mamy cağe rzesze wyksztağconych  

i uczciwych prawnik·w, kt·rzy na razie nie maja szans zostaĺ nawet adwokatami, tak szczelna jest  

ta Ăuprzywilejowana kastaò. W czasie swoich pierwszych rzŃd·w PiS, co prawda, chciağ jŃ trochň 

rozszczelniĺ, ale nie dağ rady. Nowa wğadza jednak z tym sobie poradzi. Co prawda, nowo powoğani 

sňdziowie nie bňdŃ mieli doŜwiadczenia, ale lepiej juŨ nie mieĺ Ũadnego doŜwiadczenia, niŨ takie, 

kt·re majŃ sňdziowie obecni. Ale wŜr·d aktualnych sňdzi·w mogŃ byĺ r·wnieŨ ludzie uczciwi  

(nawet na Ukrainie tacy siň zdarzajŃ). Tacy  wiňc  mogliby awansowaĺ na wyŨsze stanowiska  

oraz pom·c na poczŃtku swoim mğodszym kolegom. 

Odsuniňtym zaŜ od koryta sňdziom (a takŨe prokuratorom i im podobnym), nie ma mowy,  

Ũeby wypğacaĺ niebotyczne emerytury i inne Ăodszkodowaniaò, kt·re przewiduje prawo obecne.  

MogŃ dostaĺ co najwyŨej najniŨszŃ krajowŃ, Ũeby choĺ trochň poczuli na wğasnej sk·rze, jak Ũyli 

pogardzani, okradzeni i skrzywdzeni przez nich Ăzwykli ludzieò. Co wiňcej, ze swoich  

juŨ Ăzgromadzonych majŃtk·wò bňdŃ musieli kompensowaĺ wszystkie krzywdy, kt·re zrobili podczas 

swojej kariery swoim interesantom.  

Wreszcie sprawa ĂniezaleŨnoŜciò i ĂnietykalnoŜci sňdzi·wò. Owszem, muszŃ byĺ niezaleŨni  

i nietykalni, Ũeby bez Ũadnych obaw i nacisk·w kierowali siň wyğŃcznie obowiŃzujŃcym prawem, 

czystym sumieniem oraz zdrowym rozsŃdkiem. Ale nie w przypadku, kiedy sami przekraczajŃ prawo 

(zwğaszcza ï karne), a tym bardziej ï w przypadkach ğap·wkarstwa i korupcji. W takich wypadkach 

muszŃ byĺ natychmiast odwoğani z zajmowanych stanowisk (Ũadnego bezwzglňdnego ĂdoŨywociaò 

byĺ nie moŨe) i traktowani jako zwykli obywatele. 

Jak sğusznie pyta dr Jan Przybyğ, jeŨeli paŒstwo Polskie nie realizuje interes·w polskiego obywatela, 

no to czyje interesy realizuje? JeŨeli polskie sŃdy bňdŃ karağy za antysemityzm, a za antypolonizm nie 

bňdŃ karağy.  JeŨeli kogoŜ bňdzie siň karağo za spalenie kukğy ŧyda, a za powieszenie kukğy JPII  

(w Warszawie) nie ï to gdzie my Ũyjemy? Kogo my bronimy?   

Dobry przykğad naprawy wymiaru sprawiedliwoŜci podağa Rumunia, kt·ra miağa z tym jeszcze 

wiňkszy problem. 45-letnia dziŜ prokuratorka Laura Codruta Kovesi podczas piňciu lat sğuŨby na czele 

centralnego urzňdu prokuratury antykorupcyjnej stağa siň symbolem skutecznej walki z najwiňkszŃ 

sğaboŜciŃ rumuŒskiego paŒstwa. Wysğağa przed sŃd wielu urzňdnik·w samorzŃd·w lokalnych.  

Ale przede wszystkim 68 dygnitarzy szczebla centralnego: 14 ministr·w i byğych ministr·w,  

39 deputowanych, 14 senator·w i jednego eurodeputowanego. 37 z nich zostağo skazanych. 

Zabezpieczenia majŃtkowe w toku ich proces·w przekroczyğy dwa miliardy euro. Dlaczego czegoŜ 

takiego ï mimo licznych i gğoŜnych zapowiedzi ï nie robi siň w Polsce?  

 

https://www.youtube.com/watch?v=t1wNgRZ6Ut0
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 IV. BEZPIECZEŃSTWO NARODOWE 

 

Kwestia bezpieczeŒstwa narodowego staje siň coraz waŨniejsza, a niedğugo w og·le moŨe wyjŜĺ  

na pierwszy plan. Oby nie byğo wtedy za p·Ŧno Ũağowaĺ tego, co moŨna jeszcze spokojnie zrobiĺ 

teraz, we wzglňdnie spokojnym czasie. Przede wszystkim, wszystko ma swojŃ cenň. Napoleon 

powiedziağ: by wygraĺ wojnň, potrzeba trzech rzeczy: pieniňdzy, pieniňdzy, pieniňdzy. Albo trzeba  

wczeŜniej zainwestowaĺ wysiğki i Ŝrodki finansowe, albo p·Ŧniej pğaciĺ Ũyciem, majŃtkiem  

i wolnoŜciŃ obywateli. Przykğad·w nie podajň, bo sŃ wszystkim dobrze znane. Szkoda tylko,  

Ũe wnioski z tej wiedzy nie do koŒca sŃ wyciŃgane. Proponowane przez  NATO 2% PKB  

(przez Polskň speğnione) w obecnej coraz pogarszajŃcej siň sytuacji  to jest zdecydowanie za mağo. 

Wielka Brytania np. chce zwiňkszyĺ sw·j wkğad w obronň narodowŃ do 3% PKB (jak to byğo w latach 

1990-ch) ï m.in. dla budowy wielopoziomowego systemu obrony przeciwrakietowej. MoŨna wiňc  

to uznaĺ za absolutne minimum, ale tak naprawdň przydağoby siň przez jakiŜ czas inwestowaĺ nawet 

do 10%. JeŜli to mŃdrze zainwestowaĺ (przede wszystkim w kraju), mogğoby to nawet napňdziĺ 

gospodarkň, jak napňdziğa jŃ (wbrew prognozom sceptyk·w) inwestycja 500+ (5% PKB), poniewaŨ 

zdecydowana wiňkszoŜĺ beneficjent·w tego programu wydaje otrzymanŃ kasň wğaŜnie w kraju. 

DoŜwiadczenie innych paŒstw udowadnia, Ũe gospodarka moŨe wytrzymaĺ nawet o wiele wiňkszy 

procent, a paŒstwa przy tym robiŃ siň supermocarstwami i inne paŒstwa muszŃ siň z nimi liczyĺ,  

ale przez dğuŨszy czas ma to jednak negatywne skutki gospodarcze, socjalne i polityczne,  

wiňc przesadzaĺ z tym teŨ nie moŨna. 

DrugŃ co do waŨnoŜci sprawŃ jest, jak i w co konkretnie zainwestowaĺ te pieniŃdze. Tablice 

Mendelejewa przydağyby siň, owszem, uczniom starszych klas oraz studentom odpowiednich 

kierunk·w, ale Ũoğnierzom juŨ raczej nie za bardzo. MoŦdzierze, owszem, przydağyby siň bardziej,  

ale bez amunicji to tylko bezuŨyteczna kupa zğomu. W og·le sprawa amunicji jest na tyle waŨna,  

Ũe trzeba om·wiĺ jŃ specjalnie. Nawet niespecjaliŜci chyba rozumiejŃ, Ũe do broni jest potrzebna 

amunicja. SpecjaliŜci zaŜ (tym bardziej ï decydenci) powinni wiedzieĺ, Ũe tej amunicji ma byĺ 

wystarczajŃco duŨo, i Ũeby moŨna byğo uzupeğniaĺ jej zapasy w dowolnych niezbňdnych iloŜciach,  

a wiňc najlepiej musi byĺ produkowana w kraju, a nie zakupywana zagranicŃ. Szczeg·lnie waŨne jest 

to podczas wojny, kiedy dostawy z zagranicy sŃ utrudnione lub wrňcz niemoŨliwe.  

Bardzo waŨnŃ kwestiŃ bezpieczeŒstwa narodowego jest pozbycie siň ze wszystkich kluczowych 

instytucji agent·w obcych paŒstw (przede wszystkim, oczywiŜcie, Rosji, ale takŨe Niemiec, Izraela 

oraz Ukrainy). Chodzi nie tylko o agent·w, kt·rzy pracujŃ na te paŒstwa i ich sğuŨby Ăzawodowoò,  

ale r·wnieŨ, w siğň swoich korzeni lub innych przyczyn obiektywnie dziağajŃ w interesach obcych 

paŒstw (czňsto tego nawet nie ukrywajŃc). Polityk, oczywiŜcie, ma prawo byĺ dowolnej narodowoŜci  

i mieĺ dowolne poglŃdy, z tym Ũe nie ma prawa tego ukrywaĺ przed swoimi wyborcami, i nie udawaĺ 

ĂPolakaò i Ăpatriotňò. Tym bardziej, Ũe raczej i tak to jemu nie zaszkodzi, bo wyborc·w o podobnych 

poglŃdach starczy, Ũeby przekroczyĺ pr·g wyborczy, a czasem nawet (niestety) wygraĺ.  

MyŜlň, Ũe na razie to raczej nie jest moŨliwe, ale kiedy do wğadzy dojdŃ prawdziwi patrioci, wszyscy 

ci agenci bňdŃ musieli albo diametralnie zmieniĺ front (autentycznie lub jako cwaniaki) ï z agentami 

to siň nierzadko  zdarza (a wtedy dostanŃ abolicjň), albo bňdŃ wyparci w inny spos·b  

(nie do publikacji).  

 

https://www.bbc.com/russian/news-44518102
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Zupeğnie inna sprawa ï sprawa byğych agent·w SB. Kiedy Bolek groziğ, Ũe przywiezie do Warszawy  

1 mln ĂobroŒc·w demokracjiò, myŜlň, Ũe wcale nie blefowağ. Na takŃ iloŜĺ on oszacowağ (a komu  

jak nie jemu to znaĺ), ile jeszcze pozostağo byğych agent·w w Ăsile wiekuò, kt·rzy w spos·b naturalny 

z nim sympatyzujŃ i w miarň moŨliwoŜci wspierajŃ i kt·rzy na jego apel stanŃ ramiň w ramiň  

ze swoimi byğymi oficerami prowadzŃcymi. P·Ŧniej jednak zrozumiağ, Ũe chyba kaŨdy z nich  

nie bňdzie go wspierağ ot tak otwarcie (co jest r·wnoznaczne z przyznaniem siň do swej agenturalnej  

przeszğoŜci), no moŨe choĺ co dziesiŃty ï a to bňdzie ok. 100 tys. ï teŨ siğa ludzi. Okazağo siň jednak, 

Ũe aŨ takich gğupich znalazğo siň o wiele mniej, wiňc pod tym wzglňdem niebezpieczeŒstwa oni nie 

stanowiŃ. No, ale regularnie i aktywnie uczestniczŃ w wyborach i gğosujŃ jak im kaŨŃ ï a stŃd nadal 

zadziwiajŃco dobra pozycja PO. Aktywni sŃ oni r·wnieŨ w Internecie (zwğaszcza komentarzach),  

bo to przewaŨnie emeryci i majŃ na to sporo wolnego czasu. A wiňc jednak nadal wpğywajŃ w spos·b 

negatywny na Ũycie spoğeczne i polityczne. Szczerze m·wiŃc, nie wiem, czym siň kierowali ci ludzie, 

kiedy do tej wsp·ğpracy z SB doğŃczali. Jednak, sŃdzŃc po relacjach agent·w ï choĺby znanych 

aktor·w  ï  robili to z r·Ũnych powod·w. Jedni ï dla kariery, inni ï dla kasy, jeszcze inni ï Ăideowoò 

(bo nawet kasy za swoje donosy nie brali). Niekt·rzy z nich p·Ŧniej siň przyznali i Ũağowali, inni 

zaprzeczajŃ do dziŜ. W kaŨdym razie problem ten pozostaje nadal nierozwiŃzany. Krzywdy 

oczywiŜcie muszŃ byĺ naprawione, przestňpstwa ï ukarane, natomiast cağej reszcie moŨe warto 

ogğosiĺ abolicjň, Ũeby siň wreszcie uspokoili i wiňcej nikomu nie przeszkadzali. MoŨe akurat juŨ swoje 

odpokutowali, ŨyjŃc w ciŃgğym strachu, Ũe zostanie opublikowana kolejna teczka, Lista Wildsteina lub 

Kukiza. Opr·cz tego, ludzie siň zmieniajŃ. Czasem nawet etatowi esbecy (co prawda ï w obie strony). 

Widaĺ to byğo np. po ich twarzach, kiedy licznie Ăopiekowali siňò Janem Pawğem II podczas jego 

pierwszych pielgrzymek do Polski. Nie naleŨy zapominaĺ r·wnieŨ o tym, Ũe Ăpo bitwie nie ma 

wrog·w, sŃ tylko ludzieò (Napoleon Bonaparte). Ale najpierw bitwň trzeba wygraĺ, oczywiŜcie.  

Ale wr·ĺmy do bardziej aktualnej sprawy agent·w obcych paŒstw. ĂNiebawem wywiady r·Ũnych 

paŒstw bňdŃ chciağy przeprowadziĺ w Polsce szereg wielkich i mniejszych prowokacji. Do pracy, 

takiej uczciwej i rzetelnej powinien przystŃpiĺ polski kontrwywiad. Dziağanie, oraz modlitwa i ofiara, 

zwğaszcza zanoszona do dyspozycji Tr·jcy świňtej przez NiepokalanŃ sprawi, Ũe bňdzie mogğa byĺ 

zrealizowana BoŨa Wola, a demon poniesie sromotnŃ klňskň. ò (Przekaz ŧywego Pğomienia   

z dn. 26.09.2018). PocieszajŃcym jest to, Ũe wg Pana Boga, polski kontrwywiad  jest wystarczajŃco 

dobry, Ũeby te ewentualne prowokacje unicestwiĺ.  Nie moŨe wiňc zlekcewaŨyĺ tej informacji,  

ma r·wnieŨ dobrŃ okazjň, Ũeby podbudowaĺ swojŃ reputacjň, mocno nadszarpniňtŃ  Ăkatastrofamiò 

pod Mirosğawcem, SmoleŒskiem oraz Ăwypadkiemò prezydenckiego BMW. Pozostaje pytanie, 

wywiady kt·rych konkretnie paŒstw przygotowujŃ te prowokacje. Pierwszym naturalnym 

podejrzanym jest, oczywiŜcie, Rosja (ma tu tradycyjnie sporo swoich agent·w i Ăinteres·wò).  

Ale bardzo moŨliwe, Ũe ze wsp·ğpracŃ z ukraiŒskim SBU, kt·ra teŨ ma tu peğno swoich agent·w 

starych poradzieckich oraz nowych, przybywajŃcych wŜr·d rzeszy UkraiŒc·w, przyjeŨdzajŃcych  

tu do pracy. To, Ũe na wschodzie Ukrainy pomiňdzy sobŃ zbrojnie walczŃ, wcale nie przeszkadza  

im tu w Polsce ŜciŜle i autentycznie (no bo Ăwsp·lny wr·gò) wsp·ğpracowaĺ. Nie moŨna r·wnieŨ 

wykluczaĺ sğuŨb izraelskich. W paŦdzierniku 1993 roku wğaŜnie przybyli z Izraela oficerowie,  

byli tymi snajperami, kt·rzy w Moskwie z dach·w strzelali w obydwie wağczŃce strony, prowokujŃc 

ich tym samym do strzelania do siebie nawzajem, tak Ũe w rezultacie (razem ze szturmem ĂBiağego 

Domuò) wedğug oficjalnych danych zginňğo 156 os·b, a 350 zostağo rannych. Inne Ŧr·dğa m·wiŃ 

nawet o 700ï800 zabitych. Niewykluczone, Ũe byli oni teŨ tymi snajperami na Kijowskim Majdanie, 

w rezultacie czego zginňğa ĂNiebiaŒska Sotniaò. Nie mam, co prawda na ten temat dokğadnych 

danych, ale podejrzana jest cisza w tej sprawie.  

https://www.youtube.com/watch?v=Zrf2mS5x6AY
https://www.youtube.com/watch?v=Zrf2mS5x6AY
https://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2018.htm
https://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2018.htm
https://pl.wikipedia.org/wiki/Kryzys_konstytucyjny_w_Rosji_(1993)
https://pl.wikipedia.org/wiki/Kryzys_konstytucyjny_w_Rosji_(1993)
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Wiktor Janukowycz  zaŜ  byğ, owszem, zğodziejem (majŃcym nawet wyrok) i rosyjskim agentem,  

ale nie mordercŃ, a juŨ na pewno nie gğupkiem, Ũeby daĺ rozkaz takiej strzelaniny ï  

dla niego przecieŨ Ăsamob·jczejò. Nie moŨna wykluczaĺ nawet Ăprzyjacielskichò sğuŨb 

amerykaŒskich, znajŃc ich rolň we wspomnianym kijowskim majdanie. Ale ostatnio sŃ bardzo 

aktywne r·wnieŨ sğuŨby niemieckie. Zğapano ich nawet na gorŃcym uczynku podczas nieudanej 

prowokacji z polskim kierowcŃ (kt·ry niby miağ najechaĺ swojŃ ciňŨar·wkŃ niemiecki tğum). 

Obarczono, co prawda, agenta i tajniaka Ăpolicyjnegoò, ale policja nie przeprowadza takich akcji,  

bo z zağoŨenia pilnuje prawa i porzŃdku, i co najwyŨej na tajny rozkaz sğuŨb specjalnych odchodzi  

z miejsca planowanej akcji (co rzuca siň w oczy podczas wszystkich ostatnich najazd·w 

samochodowych na przechodni·w w Europie). A to byğa nie jedyna nieudana akcja niemieckich sğuŨb 

przeciwko Polsce. Przypomnň tu choĺby tajemnicze wybuchy na terminalach DHL w Niemczech  

(bo do Polski Ăpaczkiò nie zdŃŨyğy dotrzeĺ). To wğaŜnie byğa dla nich przestroga z Nieba,  

Ũeby trzymali swe brudne i krwawe ğapy jak najdalej od Polski. Niestety jej nie usğuchajŃ i poniosŃ  

za to ogromnŃ karň (po prostu zniknŃ jako nar·d i paŒstwo ).  

W Polsce zaŜ szczeg·lnie naraŨona jest Warszawa. Istnieje bowiem proroctwo (a nawet nie jedno),  

Ũe jako  Ămiejsce grzechuò ï zostanie zniszczona. Przede wszystkim za Ăgrzechy woğajŃce o pomstň 

do Niebaò: morderstwa (w tym dzieci nienarodzonych), homoseksualizm, uciskanie ubogich oraz  

zatrzymanie zapğaty pracownikom. Nie wiadomo, czy juŨ zapadğa ostateczna decyzja, ale sŃ znane 

szczeg·ğy zaplanowanej zagğady. Ot·Ũ Rosja i USA po zakoŒczeniu II Wś prawie przez cağy czas 

testujŃ swojŃ broŒ, taktykň przeciwko sobie: Korea, Wietnam, Afganistan, Gruzja, Syriaé Nastňpnym 

poligonem zostağa wybrana wğaŜnie Warszawa (bo przecieŨ nikt na Ŝwiecie pğakaĺ po niej nie bňdzie  

i siň za niŃ nie wstawi). Najnowsze rosyjskie rakiety ĂIskanderò (a moŨe nie tylko) do Obwodu 

Kaliningradzkiego sŃ juŨ dostarczone i tylko czekajŃ, aŨ USA dostarczy pod Warszawň swoje 

najnowsze ĂPatriotyò, kt·rych co prawda jeszcze nawet nie skonstruowano, ale pewnie niedğugo bňdŃ, 

i kt·re Polska juŨ Ăzakupiğaò (chyba pierwszy na Ŝwiecie przypadek zakupu nieistniejŃcej jeszcze 

broni). Rzecz jasna, Ũe jakaŜ czňŜĺ rakiet bňdzie strŃcona, zaŜ druga czňŜĺ dosiňgnie cel·w. Pytanie 

tylko, jaka czňŜĺ. Rosjanie wiňc bňdŃ wiedzieĺ, jak dopracowaĺ rakiety, Amerykanie zaŜ ï  

jak dopracowaĺ system obrony przeciwrakietowej. I gdyby (zgodnie z umowŃ) gğowice rakiet byğy 

zwykğe, zniszczenia i ofiary byğyby raczej symboliczne (jak w przypadku ĂTomahawk·wò w Syrii). 

Ale jeŜli Rosjanie siň ĂpomylŃò i uzbrojŃ rakiety w gğowice nuklearne, prawie cağa Warszawa (moŨe 

opr·cz Jelonek) legnie w gruzach nie do odbudowania (ze wzglňdu na zakaŨenie radioaktywne). 

Zostanie odbudowana (a nawet zostanie stolicŃ Europy) dopiero w Nowej Erze. Stolica zaŜ Polski 

powr·ci do Krakowa.  

Po co to Rosjanom? Ot·Ũ zademonstrujŃ cağemu Ŝwiatu, Ũe nie tylko majŃ najwiňcej na Ŝwiecie  

i skutecznej broni nuklearnej, ale i nie zawahajŃ siň jej uŨyĺ z byle powodu (kt·ry pewnie znajdŃ).  

Po drugie, udowodniŃ, czym jest w praktyce ĂsolidarnoŜĺ NATOò. Nikt im bowiem nie odpowie 

uderzeniem odwetowym. Londyn, ParyŨ i Waszyngton bňdŃ siedzieĺ cicho, nie ŨyczŃc sobie 

podobnego losu. NastŃpi, oczywiŜcie, ostateczna miňdzynarodowa izolacja Rosji, do kt·rej  

ona intensywnie siň przygotowuje juŨ od kilku lat (stŃd sankcje, embargo itp.) Zemsta jednak 

przyjdzie z zupeğnie innej strony ï z Chin. Dawno juŨ one do tego sŃ przygotowane, tylko czekajŃ  

na odpowiedni moment, kt·ry wğaŜnie nastŃpi. Ale o szczeg·ğach tej przyszğej wojny juŨ pisağem 

wczeŜniej.  OczywiŜcie, Ũe  Warszawiacy majŃ jeszcze szansň to odwr·ciĺ poprzez swoje nawr·cenie. 

Ale czy zechcŃ? Jak wybierajŃ na swego prezydenta kogoŜ, kto nawet nie ukrywa, Ũe zamierza 

deprawowaĺ ich dzieci (Deklaracja LGBT+), to bardzo Ŧle to rokuje. KtoŜ moŨe powiedzieĺ,  

Ũe wyborcy w Sğupsku sŃ jeszcze mniej rozsŃdni. Owszem, Sğupsk teŨ zostanie zniszczony,  

ale nie znam szczeg·ğ·w.  

http://fara.rawicza.pl/grzechy-wo%C5%82aj%C4%85ce-o-pomst%C4%99-do-nieba.html
http://fara.rawicza.pl/grzechy-wo%C5%82aj%C4%85ce-o-pomst%C4%99-do-nieba.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/iii_wojna_swiatowa.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/iii_wojna_swiatowa.html
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Co prawda, moŨliwy  Ăczarny scenariuszò  jest przewidziany dla cağej Polski: Ăťli ludzie, juŨ teraz 

obsadzajŃ najwaŨniejsze strategiczne miejsca, by uderzyĺ w was z kaŨdej strony. WywoğajŃ sztucznie 

gğ·d i choroby zaraŦliwe, by tym szybciej was wykoŒczyĺ. Dodatkowo ci najgorsi, chcŃ otworzyĺ  

na oŜcieŨ wasze granice, by nastŃpiğ zalew tych co przychodzŃ, aby niszczyĺ, kraŜĺ, zabijaĺ, 

plŃdrowaĺ, gwağciĺ. Oni wypeğniajŃ jedynie dyrektywy ŧyd·w Chazarskich. Wielu z ich grona jest 

czğonkami loŨy masoŒskich i iluminat·w.  JeŨeli siň nie opamiňtacie, jeŨeli siň nie nawr·cicie,  

juŨ bardzo niedğugo obficie poleje siň Polska Krew, pğynŃc nie mağym potokiem. Realnie wam zagraŨa 

to, Ũe muzuğmanie niszczyĺ bňdŃ koŜcioğy, tak jak czyniŃ to juŨ na zachodzie. ZacznŃ siň liczne 

niepowstrzymane mordy na katolikach, a zwğaszcza na kapğanach i biskupach. Nadgorliwe niekt·re 

kraje Unii Europejskiej bňdŃ u was chciağy nieŜĺ pomoc, lecz muzuğmanom, na podstawie waszego 

chorego prawa, wejdŃ do Polski obce wojska, by zabijaĺ tych, kt·rzy sŃ im nieposğuszni i walczŃ  

z wrogiem Polski i z muzuğmanami. Wielu Polak·w siň zbuntuje, poleje siň wiele, wiele polskiej krwi. 

Do pomocy muzuğmanom w wyŨynaniu Polak·w doğŃczŃ UkraiŒcy, widzŃc w tym dobry, dogodny 

moment, by skorzystaĺ z okazji zajňcia wielkich poğaci Polski. W tym czasie bez wojny zginie okoğo 

30 000 000 (trzydziestu milion·w) Polak·w, dopiero pod koniec, Ja Sama wkroczň, by uratowaĺ resztň 

wiernych Polak·w, kt·ra pozostanieò. (Przekaz ŧywego Pğomienia  z dn. 14.04.2019).Jestem jednak 

pewien,  Ũe takŨe wykonanie tego Planu Naprawy Polski  (w cağoŜci) przyczyni siň do unikniňcia tej 

zagğady, a realizacji teŨ cağkiem moŨliwego wariantu, kiedy przeŨyje cağy nar·d, tj. ok. 40 mln. 

OczywiŜcie w tň liczbň wejdŃ najbardziej rozsŃdni Polacy, kt·rzy powr·cŃ do Polski z zagroŨonych 

kraj·w i uzupeğniŃ ubytki po najbardziej zatwardziağych i nierozsŃdnych, kt·rzy nie przeŨyjŃ 

Oczyszczenia przygotowujŃcego, kt·rego siň nie da jednak cağkowicie uniknŃĺ, ale znacznie zğagodziĺ 

ï owszem. Przypomnň w zwiŃzku z tym wczeŜniejsze, ale nadal aktualne proroctwo: ĂW niedğugim 

czasie w Polsce nastŃpi wiele zmian. Od modlitwy i zaangaŨowania ludzi zaleŨy, jak bardzo bňdziecie 

niszczeni. Nie wszystko jeszcze jest stracone. Niebawem nadchodzŃce wydarzenia zmieniŃ 

dotychczasowŃ mentalnoŜĺ ludzi i kapğan·w o 180 stopni. Ze wzrostem grzech·w nasilaĺ siň bňdŃ 

oczyszczajŃce wasz kraj kataklizmy. Nie lňkajcie siň, ale zaufajcie Mi, bo gdy cağy czas bňdziecie  

Mi wierzyĺ, okazywaĺ niezbňdnŃ ufnoŜĺ, to zğy los ominie was w·wczas szerokim ğukiem.ò  

25 sierpnia 2014 r. 

Pozostağe waŨne kwestie bezpieczeŒstwa narodowego rozwaŨam w poniŨszych podrozdziağach: 

 

IV.1. ARMIA 

IV.2. STRAŻ GRANICZNA 

IV.3. POLICJA 

IV.4. STRAŻ MIEJSKA I POŻARNA 

IV.5. OBRONA TERYTORIALNA  

IV.6. PRAWO DO BRONI 

IV.7. ZAPASY 

 

 

https://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2019.htm
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/oczysczenie_przygotowujace.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2016-07-14-list.html
http://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2014.htm
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/armia.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/granica.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/policja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/straz.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/obrona.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/bron.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/zapasy.html
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IV.1. ARMIA 

 

Naród, który nie chce karmić swojej armii, będzie karmić cudzą. 

(Napoleon Bonaparte) 

 

Od wielu lat w wielu krajach toczy siň dyskusja na temat, jaka ma byĺ armia ï zawodowa czy 

poborowa. Chodzi, oczywiŜcie, o Ũoğnierzy, poniewaŨ kadra oficerska to zawsze zawodowcy. 

Niemniej jednak na polu bitwy walczŃ przewaŨnie zwykli Ũoğnierze, wiňc kwestia ta nie jest mağo 

waŨna. Do tej pory nie ma jednego zdania na ten temat, nawet wŜr·d fachowc·w, poniewaŨ kaŨda  

z tych form ma swoje zalety i swoje wady. Zalety armii zawodowej sŃ oczywiste ï taka armia jest 

bardziej wydajna, ma wyŨsze morale, zaŜ spoğeczeŒstwo ma Ŝwiňty spok·j, bo nikt siň nie martwi,  

Ũe sam lub jego dzieci zostanŃ rekrutowane do wojska. W czasach wzglňdnego pokoju (lub mağych 

wojen i konflikt·w zbrojnych lokalnych) takie rozwiŃzanie jest, oczywiŜcie, najlepsze.  

Do nieoczywistych na pierwszy rzut oka wad takiej armii naleŨy to, Ũe w razie wiňkszego konfliktu  

i dğuŨszej wojny, zawodowi  Ũoğnierzy pomağu, ale systematycznie ginŃ , a nie za bardzo jest kim te 

ubytki uzupeğniĺ. MoŨna, oczywiŜcie, na kr·tkich szkoleniach szybko przygotowaĺ nowych,  

ale jakoŜĺ takich Ũoğnierzy bňdzie doŜĺ niska (przynajmniej na poczŃtku), a ich straty ï doŜĺ wysokie.  

Podam moŨe konkretny przykğad z przed ponad stu lat. Ot·Ũ trzy ·wczesne imperia ï Rosyjskie, 

Niemieckie i Austro-Wňgierskie miağy w zasadzie armie zawodowe (choĺ przymusowa rekrutacja 

byğa, ale daleko nie dla wszystkich i na wiele lat). Opr·cz profesjonalizmu, armie te byğy wyjŃtkowo 

lojalne dla swoich imperator·w. Tak, kiedy w Rosji w roku 1905 wybuchğa pierwsza rewolucja, nawet 

mağe jednostki takiej armii potrafiğy tak szybko i skutecznie rozpňdziĺ buntownik·w, Ũe przez 

nastňpne kilkanaŜcie lat oni nawet za bardzo nie marzyli o nowej rewolucji. Tak, na przykğad, 1 oficer 

na czele 30 Ũoğnierzy w kilka dni stğumiğ Ărewolucyjne masyò na cağej Transsyberyjskiej (najdğuŨszej 

na Ŝwiecie) magistrali kolejowej. Kiedy zaŜ wybuchğa I Wojna światowa, Ũoğnierze oraz oficerowie 

tych armii zaczňli masowo ginŃĺ. W og·le pod wzglňdem strat Ũoğnierzy to byğa najgorsza wojna  

w historii (nawet gorsza od II Wś). Byğo to zwiŃzane z tym, Ũe taktyka na poczŃtku byğa stara, nie 

dostosowana do bardziej nowoczesnej broni  maszynowej (stŃd zwarte rzňdy piechoty), zaŜ masowo 

zaczňto uŨywaĺ broni nowego typu ï automatycznej (karabin·w maszynowych) oraz udoskonalonej 

artylerii, a takŨe gaz·w bojowych. P·Ŧniej taktykň, oczywiŜcie, dostosowano (nawet czoğgi 

wymyŜlono wğaŜnie Ũeby przeciwdziağaĺ karabinom maszynowym). W kaŨdym razie fachowcy doŜĺ 

szybko wyginňli, zaŜ na ich miejsce rekrutowano ludzi, dalekich od wojska i jego sğawnych tradycji. 

Np. oficer·w robili ze student·w i inŨynier·w. Na froncie moŨe to nie byğo za bardzo odczuwalne 

(poniewaŨ  dziağo siň tak we wszystkich walczŃcych armiach r·wnolegğe). Natomiast, kiedy wybuchğy 

kolejne zamieszki i rewolucje, taka armia walczyĺ z nimi nie tylko nie chciağa, lecz sama do nich doğŃczağa. 

O wiernoŜci swoim monarchom w og·le nie byğo mowy. Czym to wszystko siň  skoŒczyğo, dobrze 

wiadomo. Polska na tym, co prawda, zyskağa ï odzyskağa niepodlegğoŜĺ, ale imperia po prostu upadğy.  

Obecna sytuacja miňdzynarodowa coraz bardziej otwarcie dŃŨy do wojny, i to ï duŨej wojny (III Wś). 

Nie na pr·Ũno wiňc wiele kraj·w, kt·re do tej pory miağy armie zawodowe, powracajŃ (lub rozwaŨajŃ 

moŨliwoŜĺ takiego powrotu) do poboru. WolŃ bowiem mieĺ na wszelki wypadek jak najwiňcej 

wyszkolonych i gotowych do boju facet·w. Tym bardziej, Ũe technika i broŒ jest co raz bardziej 

skomplikowana, i  trudno jest szybko nauczyĺ siň posğugiwaĺ wsp·ğczesnŃ broniŃ (tym bardziej ï 

skutecznie) po prostu nie da, trzeba wiňc mieĺ juŨ przygotowanŃ rezerwň.  
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Gdyby Polska postanowiğa teŨ powr·ciĺ do obowiŃzkowej rekrutacji (a kiedyŜ chyba nie bňdzie miağa 

innego wyjŜcia), to nie trzeba prowadziĺ jŃ w spos·b zbyt restrykcyjny. Jednak jeŜli ktoŜ nie chce byĺ 

poborowym i unika sğuŨby wojskowej, to nie naleŨy go zmuszaĺ, bo z kogoŜ takiego nie bňdzie 

dobrego Ũoğnierza. Armia tak naprawdň  takich nie potrzebuje. Liczy siň bowiem nie tylko liczebnoŜĺ, 

ale r·wnieŨ morale (a moŨe nawet jeszcze bardziej). Z drugiej zaŜ strony naleŨy na wszelkie sposoby 

zachňcaĺ do sğuŨby. MoŨe wprowadziĺ  jakieŜ ulgi i przywileje (jak w USA) lub coŜ w tym rodzaju. 

NajlepszŃ zachňtŃ, moim zdaniem, byğoby prawo po demobilizacji posiadania w domu broni  

i amunicji. Dla tych, oczywiŜcie, kt·rzy dobrze siň wykazali podczas sğuŨby i dobrze opanowali broŒ, 

kt·rŃ bňdŃ posiadaĺ. ZaŜ ulgi i przywileje naleŨy daĺ kaŨdemu, kto sğuŨyğ, niezaleŨnie od ĂosiŃgniňĺò.  

Bardziej szczeg·ğowo rozwijam ten kontrowersyjny temat w rozdziale ĂPrawo do broniò. 

Rzecz jasna, Ũe zawodowi  Ũoğnierze teŨ pozostajŃ, zaŜ wŜr·d rekrut·w w Ũadnym wypadku nie moŨna 

dopuŜciĺ do powrotu haniebnej fali . DecydujŃcŃ rolň w tym muszŃ odegraĺ oficerowie, poniewaŨ  

w ubiegğych czasach oni tolerowali taki porzŃdek rzeczy. Uğatwiağ on bowiem im Ũycie ï Ũoğnierze 

sami podtrzymywali u siebie Ădyscyplinňò, roboty i sğuŨbň. Kiedy zaŜ dochodziğo do powaŨnych 

(nieraz tragicznych) wypadk·w ï szybko potrafili przywr·ciĺ praworzŃdnoŜĺ. W nowej armii trzeba 

zaŜ zgasiĺ to na samym poczŃtku ï a wtedy bňdzie jeszcze mniej tych, kt·rzy by chcieli siň od sğuŨby 

wywinŃĺ. Rzecz jasna, Ũe generalnie nikt nie chce iŜĺ do przymusowej sğuŨby. Ale kaŨdy, kto takŃ 

sğuŨbň jednak odbyğ, nigdy potem tego nie poŨağowağ. To bowiem, co ona daje dla prawdziwego 

faceta, z nawiasem kompensuje poniesione trudy, niewygody oraz Ăstracony czasò.  

Daje nawet  wyŨszy autorytet i  status spoğeczny ï a to kosztuje, ale siň i opğaca.  

 

IV.2. STRAŻ GRANICZNA 

StraŨ Graniczna w obecnych czasach nabiera coraz wiňkszego znaczenia. Wiemy wszyscy, co siň 

dzieje choĺby w sprawie ĂuchodŦc·wò. Trzeba wiec tň StraŨ jeszcze bardziej wzmocniĺ, uzbroiĺ, 

wyszkoliĺ (do uŨywania bardziej mocnej broni) oraz daĺ jeszcze wiňcej uprawnieŒ do uŨycia broni. 

Ale ĂuchodŦcyò ï to daleko nie jedyny problem. ZbliŨa siň wojna, i wğaŜnie na StraŨy Granicznej 

bňdzie spoczywağ obowiŃzek zatrzymania ewentualnego przeciwnika jak najdğuŨej ï aŨ do podejŜcia 

wojsk. I choĺ generalnie StraŨ Graniczna nie jest do tego przeznaczona, w historii nie brakuje 

przypadk·w, kiedy nieliczne, ale dobrze uzbrojone i fortyfikowane jednostki potrafiğy zatrzymywaĺ 

rzesze wojsk najeŦdŦcy. A wiňc trzeba zawczasu wybudowaĺ dobre fortyfikacje i uzbroiĺ je przede 

wszystkim w broŒ przeciwpancernŃ oraz przeciwlotniczŃ. Z odpowiednimi zapasami amunicji, 

oczywiŜcie, i wyszkolonym personelem.  

Zasadniczym pytaniem jest, jakie granice trzeba w taki spos·b zabezpieczyĺ. OdpowiedŦ jest bardzo 

jasna, prosta i nawet nie podlega dyskusji -  wszystkie. Przypomnijmy sobie historiň: z kt·rej strony 

Polska zostağa zaatakowana w ostatniej wojnie? Ze wszystkich. No, ale teraz przecieŨ Niemcy to nasi 

sojusznicy po NATO, a Czesi i Sğowacy w og·le partnerzy po Grupie Wyszehradzkiej. Owszem,  

ale sojusznicy po NATO teŨ potrafiŃ miňdzy sobŃ walczyĺ (przypomnijmy sobie Grecjň i Turcjň  

na Cyprze). Ukraina  teŨ w Ũaden spos·b nie oczekiwağa na agresjň ze strony Rosji. Lepiej wiňc 

dmuchaĺ na zimne i siň przygotowaĺ na najgorszy przebieg wydarzeŒ. Tym bardziej, Ũe proroctwa 

pod tym wzglňdem sŃ bardzo niekorzystne. Atak Niemiec  na Polskň przewidujŃ na pewno. Z innych 

stron teŨ nie wykluczajŃ. I choĺ przewidujŃ takŨe ostateczne zwyciňstwo Polski, lepiej, Ũeby byğo ono 

jak najszybsze i z jak najmniejszym przelewem krwi. Ci zaŜ, kt·rzy to zlekcewaŨŃ i zawczasu  

siň odpowiednie nie przygotujŃ, zostanŃ osŃdzeni przez historiň (a kt·rzy przeŨyjŃ ï r·wnieŨ przez 

nar·d i prawo).  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/bron.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-09-27-inwazja.html
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A czy nasi sŃsiedzi siň nie obraŨŃ, widzŃc takie przygotowania? A niech siň obraŨajŃ ï to jest nasz kraj 

i robimy w nim wszystko (takŨe na jego granicach) co uwaŨamy za sğuszne. MogŃ sobie w odpowiedzi  

wzmacniaĺ  wğasne granice ï my siň nie obrazimy. PrzecieŨ jest rzeczŃ zupeğnie normalnŃ, Ũe Sztaby 

Generalne kaŨdego kraju majŃ opracowane plany dziağaŒ wojennych z r·Ũnymi ewentualnymi 

przeciwnikami, nawet jeŜli prawdopodobieŒstwo takiej wojny jest znikome, tym bardziej,  

Ũe sŃ to plany tajne i z nikim siň nimi nie dzieli (nawet ï z obecnymi Ăsojusznikamiò ï na wypadek 

ewentualnej zdrady kt·regoŜ z nich.) 

Ulokowanych w gğňbi kraju straŨnik·w trzeba teŨ uzbroiĺ oraz umieŜciĺ w ich plac·wkach zapasy 

dğugiej broni i amunicji ï to moŨe siň przydaĺ nawet bardziej, niŨ broŒ na granicach (w wypadku 

ewentualnej islamskiej rewolty, kt·ra jest obecnie aktywnie przygotowywana w cağej Europie, takŨe  

w Polsce).  

 

IV.3. POLICJA 

 

Policja polska, zwğaszcza w por·wnaniu ze swymi wschodnimi kolegami oraz poprzednikami (milicjŃ 

obywatelskŃ) wypada cağkiem nieŦle. I choĺ nie brakuje do niej pretensji (zwğaszcza ze strony 

wağňsajŃcej siň mğodzieŨy, ale nie tylko), z kaŨdym rokiem poprawiajŃcy siň w spos·b widoczny stan 

bezpieczeŒstwa polskich miast, dr·g, rozgrom sğynnych band karze jej wystawiĺ ocenň raczej 

pozytywnŃ. OczywiŜcie Ũe nie brakuje r·wnieŨ zaniedbaŒ oraz przypadk·w korupcji, kt·re trzeba 

ostatecznie wykorzeniĺ. 
(1)

  Nadal za duŨo pozostaje,  niezakoŒczonych spraw i tradycyjnych 

Ănieznanych sprawc·wò. Podejrzewam jednak, Ũe w wielu wypadkach policja poradziğaby sobie  

z takimi ĂniewyjaŜnionymi sprawamiò o wiele lepiej, gdyby nie byğa Ănaciskana z g·ryò.  

Trzeba bowiem wziŃĺ pod uwagň, Ũe we wszystkich czasach i we wszystkich krajach sğuŨby specjalne 

(nawet formalnie prawnie) zawsze majŃ przewagň nad zwykğymi Ăstr·Ũami porzŃdkuò.  

Taki stan rzeczy ma racje bytu i nigdy siň nie zmieni (a i nie musi). OczywiŜcie, Ũe sğuŨby specjalne 

muszŃ dziağaĺ w interesach wğasnego kraju (choĺ czasem poza granicami zwykğego prawa).  

Problem pojawia siň wtedy, kiedy dziağajŃ one w interesach paŒstw obcych (lub Ăorganizacji 

miňdzynarodowychò) czy skorumpowanych (czňsto teŨ poprzez obce kraje lub organizacje 

miňdzynarodowe) polityk·w. 

MoŨna byğo by im, owszem, zarzuciĺ brutalnoŜĺ podczas akcji pacyfikacyjnych (np. w Lublinie  

w paŦdzierniku 2018), ale co mieli robiĺ, kiedy w ich stronň leciağy kamienie (a mam na to naocznych 

Ŝwiadk·w).  Nie broniň, oczywiŜcie, takiej brutalnoŜci, ale rozumiem. Ich koledzy na Zachodzie  

(np. we Francji czy Belgii) zachowujŃ siň w podobnej sytuacji o wiele brutalniej, i nikt ich za to nie 

oskarŨa o Ăğamanie demokracjiò. KaŨdy bowiem rozumie, Ũe lepiej mieĺ twardzieli w sğuŨbach 

mundurowych, niŨ przy ich sğaboŜci bezkarnych przestňpc·w i chuligan·w na ulicach miast  

(jak to jest obecnie choĺby w Szwecji). Jak siň m·wi, coŜ za coŜ. Inna sprawa, przeciwko komu 

Policja uŨywa siğy, jakie manifestacje rozgania. A to juŨ zaleŨy od polityk·w i rzŃdzŃcych, poniewaŨ 

mundurowi przewaŨnie sŃ wobec nich bardzo lojalni, nawet w przypadkach, kiedy nie podzielajŃ  

ich poglŃd·w. Dzieje siň tak na cağym Ŝwiecie, we wszystkich czasach i w kaŨdym ustroju.  

Nic dziwnego, poniewaŨ wğaŜnie rzŃdzŃcy pğacŃ mundurowym (i to sowicie za niezbyt trudnŃ pracň) ï 

wğaŜnie za lojalnoŜĺ, natomiast bardzo surowo karzŃ za bunt (nieraz nawet ŜmierciŃ ï i teŨ na cağym 

Ŝwiecie i we wszystkich czasach, r·wnieŨ obecnych, choĺ teraz raczej Ănieoficjalnieò).  
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Z drugiej strony, kaŨdy, kto idzie do sğuŨby dobrze wie, czego siň od niego oczekuje ï czğowiek  

o innej mentalnoŜci po prostu dobrowolnie tam nie idzie. Rzecz jasna, Ũe kaŨdy z nich ma wğasne 

poglŃdy (nie koniecznie takie same jak u rzŃdzŃcych), ale trzyma je przy sobie. MyŜlň, Ũe policjanci  

to raczej normalni faceci, kt·rzy kiedyŜ z o wiele wiňkszŃ przyjemnoŜciŃ bňdŃ pağowaĺ zboczeŒc·w, 

niŨ dziŜ ich broniĺ. 
(2)

 Tak wiňc chodzi o ustanowienie normalnej wğadzy, a Policja- ta sama ï bňdzie 

jej lojalna, jak to juŨ udowodniğa choĺby przy okazji zmiany ustroju komunistycznego  

na demokratyczny. Nie powinna ona mieĺ nic przeciwko r·wnieŨ wğadzy patriotycznej. No moŨe 

opr·cz niekt·rych na samej jej g·rze, kt·rych nie trudno bňdzie zamieniĺ.  

Nadinspektor Policji Marek Papağa. Jego zab·jstwo byğo ciňŨkim ciosem fizycznym  

i moralnym, wymierzonym w policjň i ma swoje konsekwencje do dziŜ. Generağ·w bowiem ot tak po 

prostu nie mordujŃ, zaŜ rozkaz na takie zab·jstwo moŨe wydaĺ tylko ten, kto ma jeszcze wyŨszy 

stopieŒ i/lub stanowisko. W tym wypadku Ŝlad prowadzi prosto do Moskwy. Chodzi o to, Ũe Generağ 

Marek Papağa gğoŜno siň wypowiadağ (a nawet naprawdň zamierzağ) zwalczyĺ tzw. Ămafiň rosyjskŃò.  

I tu trzeba jeszcze raz przypomnieĺ, czym w swojej istocie jest ta mafia.  

Ot·Ũ nie jest to zwykğa zorganizowana grupa przestňpcza, choĺ na co dzieŒ robi to samo. Jest bowiem 

ona kontrolowana, kierowana, uzbrajana, logistycznie wspierana,  a czasem nawet organizowana przez 

rosyjskie sğuŨby specjalne (KGB/FSB, GRU, SWR). Nawet we wğasnym kraju, a tym bardziej ï 

zagranicŃ. Dostarcza tym sğuŨbom kasň, informacje, a takŨe wypeğnia zadania specjalne i ĂbrudnŃ 

robotňò. W Polsce, opr·cz tego, wypeğnia ĂwaŨnŃ rolňò jako ogniwo na szlaku narkotykowym 

Afganistan ï Rosja ï Europa Zachodnia. Producent·w heroiny  w Afganistanie wziňli pod kontrolň  

(a raczej ustawili partnerstwo handlowe) jeszcze radzieccy oficerowie (akurat przewaŨnie sğuŨb 

specjalnych) podczas okupacji tego kraju. Po wycofaniu wojsk radzieckich zwiŃzki te jednak 

pozostağy. Kiedy zaŜ do wğadzy w Afganistanie doszli talibowie, zniszczyli prawie do zera produkcjň 

maku. Wtedy juŨ do akcji wkroczyğo USA i po zamachach na WTC, oskarŨeniu za to Bin Ladena 

(agenta CIA jeszcze z czas·w wojny radziecko-afgaŒskiej), najazdu pod tym pretekstem na Afganistan 

i odsuniňciu talib·w od wğadzy, produkcja maku, a wiňc i heroiny, powr·ciğa Ădo normyò.  

Czy m·gğby ktoŜ pozwoliĺ na przeszkadzanie w realizacji tak waŨnego elementu masoŒskiego planu 

narkotyzacji mğodzieŨy (zachodniej, polskiej i rosyjskiej)? Polska policja zatem ma nadal zwiŃzane 

rňce, Ũeby ostatecznie zlikwidowaĺ tň mafiň. Ale bňdzie miağa takŃ moŨliwoŜĺ, kiedy wğadza w Polsce 

siň zmieni i trafi w rňce prawdziwych patriot·w, a nie jawnych lub tajnych agent·w obcych paŒstw  

i organizacji miňdzynarodowych. O tym, Ũe to w og·le moŨliwe, dowodzi choĺby doŜwiadczenie 

takiej mağej Chorwacji (a moŨe i Wňgier), kt·ra nie chciağa u siebie Ămafii rosyjskiejò- i nie ma.  

A takie Czechy (a moŨe i Sğowacja) tolerujŃ jŃ i majŃ, choĺ ruskich lubiŃ nie wiňcej niŨ Polacy.  

Przy okazji zaŜ bňdzie to ŜwietnŃ moŨliwoŜciŃ pomszczenia za Ŝmierĺ tego generağa (i nie tylko jego). 

Po ŜmiertelnoŜci bowiem wŜr·d generağ·w (w sile wieku i na sğuŨbie czynnej, nie od staroŜci i nie  

na wojnie, lecz w dziwnych okolicznoŜciach) Polska zajmuje drugie miejsce na Ŝwiecie (po Rosji) 

oraz pierwsze w NATO.  Tym bardziej, Ũe ta mafia miağa teŨ za zadanie (i juŨ go ĂpomyŜlnieò 

wykonağa) zgromadziĺ i schowaĺ zapasy broni (kağasznikowy przede wszystkim) i amunicji  

dla islamskich terroryst·w. PrzecieŨ oni przybyli do Europy (i do Polski) bez broni, wojsko i policja 

im swojej raczej nie poŨyczy (choĺ wojsko niemieckie juŨ poŨyczyğo im sw·j sğynny poradziecki 

poligon magdeburski, gdzie peğno r·wnieŨ magazyn·w broni i amunicji), zaŜ samymi maczetami, 

noŨami i ciňŨar·wkami wiele nie nawojujesz.  
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BroŒ zaŜ zwykğych polskich policjant·w (pistolety) jest po prostu Ŝmieszna w por·wnaniu nawet  

z broniŃ (dğugŃ automatycznŃ) zwykğej mafii, a tym bardziej ï  islamskich terroryst·w. NaleŨy zatem 

wziŃĺ im za przykğad choĺby swoich Ăkoleg·wò z Rosji, kt·rzy juŨ od ok. 20 lat sŃ uzbrojeni w dğugŃ 

broŒ maszynowŃ (skr·cone wersje kağasznikow·w - AKMS i AKS-74U). I to nie tylko podczas sğuŨby 

na ĂgorŃcymò Kaukazie P·ğnocnym (przez kt·ry przeszedğ chyba kaŨdy rosyjski mundurowy),  

ale r·wnieŨ w doŜĺ spokojnych centralnych regionach Rosji). I jakoŜ nie sğychaĺ, Ũeby tej groŦnej 

broni naduŨywali (choĺ czňsta strzelanina ï zwğaszcza nocne porachunki ï od czas·w Ăpierestrojkiò 

jest w Rosji juŨ czymŜ zwykğym). MogŃ to byĺ choĺby polskie pistolety maszynowe  

PM-84 Glauberyt, lub karabinki MSBS-5,56  Grot.  Teoretycznie Policja juŨ je ma na swoim 

wyposaŨeniu, ale musi mieĺ ich o wiele wiňcej ï dla wszystkich i na codziennŃ sğuŨbň .  Potencjalni 

przestňpcy (a zwğaszcza ï terroryŜci) bowiem muszŃ wiedzieĺ, Ũe wszňdzie napotkajŃ silny  

i skuteczny op·r.  OczywiŜcie Ũe trzeba nauczyĺ ich dobrze i celnie strzelaĺ z tej broni, oraz 

dostosowaĺ prawo tak, Ũeby Ŝmiağo jej uŨywali w razie potrzeby bez obawy, Ũe bňdŃ pociŃgniňci  

do odpowiedzialnoŜci, a wiňc r·wnieŨ przygotowaĺ ich psychologicznie.  

Ostatnia uwaga dotyczy wynagrodzenia policjant·w. Pamiňtacie poczŃtek filmu ĂRambo ï Pierwsza 

krewò? Kiedy miejscowy szeryf przyczepiğ siň do Rambo i powiedziağ, Ũe jemu pğacŃ za to,  

Ũeby takich nie byğo, lecz byğa cisza i spok·j? Ot·Ũ wğaŜnie o to chodzi ï pğaciĺ str·Ũom prawa  

tym wiňcej, im bňdzie spokojniej. Podejrzewam, Ũe moŨe nawet na poziomie podŜwiadomym 

obawiajŃ siň oni do koŒca zwalczyĺ przestňpczoŜĺ, Ũeby nie zostaĺ bez pracy i nie trafiĺ pod Ăredukcjň 

etat·wò. CoŜ takiego przecieŨ juŨ miağo miejsce po zakoŒczeniu zimnej wojnyï cağe jednostki 

wojskowe (z obydw·ch stron) zostağy wtedy zlikwidowane (niekt·re obecnie zn·w zostajŃ powoğane 

do Ũycia  ï i teŨ z obydw·ch stron). Policjanci majŃ wiňc byĺ pewni (choĺ raczej bňdzie ich trochň 

mniej), Ũe nic im nie grozi w przyszğej Polsce. Niech sobie siedzŃ spokojnie w swoich komisariatach,  

pijŃ kawň i patrzŃ na monitory z kamer, od czasu do czasu patrolujŃ ï dobrze uzbrojeni, Ũeby pokazaĺ, 

Ũe sŃ, i pobierajŃ swoje wynagrodzenie wğaŜnie za Ăcisze i spok·jò. KaŨde zaŜ naruszenie  

tej Ăciszy i spokojuò bňdzie zmniejszağo trochň ich nagrodň. W ten spos·b ich interesy bňdŃ dokğadnie 

takie same, jak interesy reszty spoğeczeŒstwa.  

----------------------------------------------------------------------------------------- 

1) Jakby w potwierdzenie tej tezy 16.06.2019 policjanci ramie w ramiň z narodowcami skutecznie  

i dzielnie bronili Jasnej G·ry od zboczeŒc·w (Marsz R·wnoŜci LGTB). 

2) Jako przykğad zacytujň znawcň tego tematu: ĂW é  komendant handlowağ narkotykami i broniŃ,  

a przypadkowych Ŝwiadk·w mordowali. W é komendant handlowağ kradzionymi samochodami.  

Nie ponieŜli Ũadnej odpowiedzialnoŜci. Nawet sprawň morderstwa umorzono . .. Nie sŃ to ludzie godni, 

i tu jest niezbňdna selekcja. DuŨo tam ğobuz·w zatrudniajŃ, a jak ktoŜ godny chce siň tam dostaĺ,  

to nie ma moŨliwoŜci.ò  

 

IV.4. STRAŻ MIEJSKA I POŻARNA 

W jakim celu istnieje StraŨ PoŨarna ï chyba jasne dla kaŨdego. Natomiast, po co w og·le istnieje 

StraŨ Miejska ï juŨ chyba nie (no moŨe opr·cz nich samych). Nawet dzieciakom w szkole  

na pokazach nie potrafiŃ tego wyjaŜniĺ. Zbieraĺ mandaty za nieprawidğowo zaparkowane samochody 

oraz za picie piwa w miejscach publicznych (czyli monitorowaĺ miasto) chyba r·wnie dobrze potrafi 

Policja (i tak nie majŃ za duŨo do roboty). Ciekawe, czy suma uzbieranych przez nich mandat·w 

przynajmniej pokrywa koszty ich utrzymania?  Niemniej jednak, na dzieŒ dzisiejszy nie moŨe byĺ 

nawet mowy o ich likwidacji.  

https://pl.wikipedia.org/wiki/Karabinek_AKM
https://pl.wikipedia.org/wiki/Karabinek_AKS-74U
https://pl.wikipedia.org/wiki/Pistolet_maszynowy_PM-84_Glauberyt
https://pl.wikipedia.org/wiki/Grot_(karabinek)
https://wiadomosci.radiozet.pl/Polska/Marsz-Rownosci-i-kontrmanifestanci-w-Czestochowie.-Radio-Maryja-komentuje
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W obecnych (a tym bardziej ï niebawem nadchodzŃcych) czasach im wiňcej mamy Ămundurowychò  

(a wiňc zdyscyplinowanych i uzbrojonych), tym lepiej. Co wiňcej, trzeba ich solidnie uzbroiĺ w broŒ 

palnŃ kr·tkŃ, kt·rŃ muszŃ zawsze mieĺ przy sobie (nawet po cywilu i poza sğuŨbŃ ï na wszelki 

wypadek) oraz dğugŃ automatycznŃ (tak samo jak Policjň), do noszenia na dyŨurach, patrolach oraz 

szybko dostňpnŃ w razie potrzeby, wiňc najlepiej trzymanŃ w domu razem z amunicjŃ, z zachowaniem 

oczywiŜcie przepis·w bezpieczeŒstwa. Nauczyĺ ich trzeba r·wnieŨ dobrze i celnie strzelaĺ oraz 

wprowadziĺ odpowiednie prawo i przepisy, kt·re pozwolŃ jŃ bez wahania i obawy przed p·Ŧniejszymi 

przeŜladowaniami sŃdowymi uŨywaĺ w razie koniecznoŜci. 

Wszystko to moŨe na razie siň wydawaĺ zbňdne i przesadne, ale czas pokaŨe,  Ũe wcale tak nie jest. 

Ot·Ũ w cağej Europie (takŨe w Polsce) juŨ prawie otwarcie szykuje siň islamska rewolta. Nie moŨna 

siebie uspokajaĺ, Ũe przecieŨ Polska Ănie przyjmuje uchodŦc·wò. Nawet Arab·w widaĺ juŨ goğym 

okiem, a Czeczeni sŃ oficjalnie przyjmowani od wielu lat. SŃ oni bojownikami (z doŜwiadczeniem 

bojowym) nawet lepszymi od Arab·w, a tym bardziej murzyn·w.  

Argument zaŜ, Ũe przecieŨ Polska zawsze byğa po ich stronie, teŨ nie dziağa: USA teŨ ich zawsze 

wspierağy (nawet technicznie i materialnie), a jednak to nie powstrzymağo ich od zamachu 

bombowego na maraton w Bostonie. A zamachowiec nie byğ jakimŜ dzikusem ï grağ na skrzypkach, 

czytağ Puszkina i Dostojewskiego w oryginale. Ale dostağ odpowiedni Ăprikazò ï i wykonağ go bez 

wahania a nawet bez wyrzut·w sumienia (po zamachu poszedğ sobie spokojnie kupowaĺ kefir).  

BroŒ i amunicjň majŃ juŨ wszňdzie przygotowanŃ. I to nie bňdŃ maczety, noŨe, czy porwane 

samochody. Jaka to bňdzie broŒ ï muszŃ wiedzieĺ lubelscy policjanci: Ăkağasznikowyò, kt·re wpadğy 

im przypadkowo w rňce na ul. ZboŨowej wiosnŃ 2008 roku. Przewoziğa je, oczywiŜcie,  

Ămafia rosyjskaò z Czech ï ale nie wiadomo do kogo i w jakim celu. Rebeliantom akurat bňdzie  

ona przydatna jak najbardziej.  

Podam moŨe jeszcze dla przykğadu mağo znany fakt z dobrze znanego ataku terrorystycznego  

na szkoğň w Biesğanie w dniu 1 wrzeŜnia 2004 roku. Ot·Ũ kilka Kamaz·w peğnych czeczeŒskich 

bojownik·w musiağo przejechaĺ kawağ drogi, mijajŃc liczne rosyjskie wojskowe i policyjne  

(wtedy jeszcze milicyjne) Ăblok postyò. Przejechali obok nich z ğatwoŜciŃ z trzech powod·w:  

na Ăblok postachò mieli odpowiednie Ăprikazyò, Ũeby ich nie zatrzymywaĺ, opr·cz tego pğacili 

ğap·wki, i uwaga! ï nie mieli ze sobŃ broni! (zupeğnie jak dzisiejsi ĂuchodŦcyò, teŨ mğodzi faceci). 

BroŒ bowiem na nich czekağa juŨ w szkole (schowana tam podczas niedawnego remontu). MajŃ wiňc 

opracowane i nawet wypr·bowane taktyki, a wiňc my r·wnieŨ powinniŜmy dziağaĺ  na podstawie 

dobrze opracowanych taktyk oraz zawczasu siň uzbroiĺ i siň przygotowaĺ na odparcie ewentualnego 

ataku. Dlatego uzbrojona i wyszkolona StraŨ Miejska bňdzie teŨ (na r·wni z Wojskiem, PolicjŃ, 

ObronŃ TerytorialnŃ, innymi uzbrojonymi grupami oraz uzbrojonymi mieszkaŒcami) waŨnym 

elementem samoobrony. 

W przyszğoŜci zaŜ, kiedy juŨ bňdzie po wszystkim, moŨna bňdzie podyskutowaĺ, czy ona (SM) jest 

potrzebna. Ale w przypadku jej ewentualnej likwidacji pozostali  przy Ũyciu straŨnicy nie bňdŃ musieli 

siň obawiaĺ o swojŃ przyszğoŜĺ ï nikt z nich nie zostanie wyrzucony, tylko skierowany do innych 

sğuŨb mundurowych (np. policji), bo tam teŨ bňdŃ wakaty, a pracy nie bňdzie wiňcej niŨ majŃ teraz.  

A nawet mniej, bo czasy nastŃpiŃ o wiele spokojniejsze.   

WracajŃc do StraŨy PoŨarnej (paŒstwowej oraz ochotniczej). W zwiŃzku z powyŨszym  dobrze  

by byğo r·wnieŨ ich uzbroiĺ i wyszkoliĺ, i choĺ to wğaŜciwe nie jest ich zadaniem, kiedy zrobi siň  

naprawdň gorŃco, wtedy bňdzie siň liczyğ kaŨdy uzbrojony i gotowy do boju ï tym bardziej 

zdyscyplinowani i wyszkoleni  mundurowi.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/armia.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/policja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/obrona.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/bron.html
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IV.5. OBRONA TERYTORIALNA  

 

Bardzo siň ucieszyğem, kiedy ten pomysğ wreszcie zostağ zrealizowany r·wnieŨ w Polsce (a nie tylko 

w USA, UK, Szwecji, Czechach, Litwie, a nawet Rosji). Nawet POprzednia wğadza juŨ byğa gotowa 

do jego realizacji.  Ale chciağa ona uŨyĺ niewğaŜciwego sğowa ĂGwardiaò (na wz·r innych kraj·w),  

zaŜ w Polsce to sğowo musi byĺ zarezerwowane dla jednostek elitarnych ï przybocznych  

przyszğego Kr·la. Chodzi jednak nie tylko o to, Ũeby mieĺ gotowy do boju jeszcze jeden rodzaj wojsk  

i dobrze wyszkolonych facet·w (choĺ i o to teŨ). Chodzi o coŜ wiňcej. Ot·Ũ w Polsce, po zniesieniu 

obowiŃzku sğuŨby wojskowej poborowej, wiňkszoŜĺ facet·w w og·le nie umie siň posğugiwaĺ broniŃ,  

a co dopiero m·wiĺ o taktyce, dyscyplinie oraz powaŨniejszym sprzňcie bojowym.  

MoŨna, oczywiŜcie, postrzelaĺ sobie gdzieŜ na strzelnicy, ale to kosztuje, i jest raczej zabawŃ,  

niŨ szkoleniem. Dobrze strzelaĺ moŨna siň nauczyĺ tylko na prawdziwym poligonie wojskowym, 

majŃc do woli amunicjň i czas. Jedni mogŃ siň nauczyĺ szybciej, drudzy ï dğuŨej, zaŜ niekt·rzy ï 

wcale. WiňkszoŜĺ jednak potrafi przy odpowiednich warunkach. 

Chodzi wiňc o to, Ũeby poprzez te jednostki  WOT przeprowadziĺ jak najwiňcej polskich facet·w 

(chňtnych do tego, oczywiŜcie) w wieku, powiedŦmy, od 16 lub 14 do 60 lat. Poligony, broŒ, amunicje 

musi zapewniĺ  wojsko, zaŜ finansowanie ï paŒstwo. Bňdzie to trochň kosztowağo, oczywiŜcie,  

ale o wiele mniej, niŨ straty na aferach, wyğudzonych VAT, niezapğaconych podatkach itp., od kt·rych 

gospodarka jednak nie zbankrutowağa, zaŜ poŨytku bňdzie od tego zdecydowanie wiňcej.  

Nie moŨna, oczywiŜcie, zmuszaĺ do takich szkoleŒ, ale zachňcaĺ moŨna jak najbardziej. Np. Ũeby 

pracodawca musiağ przyjŃĺ z powrotem wracajŃcego z takiego obozu pracownika. PaŒstwo by zaŜ 

jemu pğaciğo za czas przebywania na obozie. Nie trzeba determinowaĺ czasu pobytu ï niech kaŨdy 

spňdzi tam tyle czasu, ile chce, w ideale ï aŨ dobrze opanuje broŒ, taktykň itp. NajlepszŃ zaŜ zachňtŃ 

byğoby pozwolenie po odbytych szkoleniach na prawo posiadania nowoczesnej bojowej broni palnej  

i amunicji (oczywiŜcie pod warunkiem, Ũe dobrze nauczyğ posğugiwaĺ siň tŃ broniŃ i wykazağ siň 

odpowiedniŃ dyscyplinŃ). Jeszcze lepiej, Ũeby taka prawdziwa broŒ (nawet dğuga automatyczna)  

i amunicja byğaby  jemu wydawana do domu (z obowiŃzkiem odpowiedniego zabezpieczenia). MoŨe 

bowiem bardzo siň przydaĺ podczas ewentualnej (obecne aktywnie przygotowywanej w Europie, 

takŨe w Polsce) masowej rebelii islamskiej. Byğaby to wtedy jeszcze jedna  z dobrze przygotowanych  

i uzbrojonych grup mieszkaŒc·w, kt·ra da skuteczny op·r i zminimalizuje ofiary wŜr·d ludnoŜci 

cywilnej (zwiňkszajŃc je wŜr·d uzbrojonych, fanatycznych i doŜwiadczonych napastnik·w, 

oczywiŜcie). O innych dobrze uzbrojonych i wyszkolonych grupach wspominam w innych 

rozdziağach.  

Cağy czas m·wiŃc o broni piszň o Ăfacetachò, ale kobiety i dziewczyny teŨ mogŃ mieĺ w tym sw·j 

udziağ. Nie moŨna ich do tego zmuszaĺ, oczywiŜcie, jak w Izraelu, poniewaŨ kobieta z samej swojej 

natury jest po to, aby dawaĺ Ũycie, a nie go odbieraĺ. Ale prawo do obrony wğasnej oraz wğasnych 

dzieci (a nawet Ojczyzny) teŨ ma, wiňc kaŨda chňtna moŨe teŨ we wszystkim tym uczestniczyĺ.  

No moŨe przygotowaĺ dla nich lŨejszŃ (ale tak samo skutecznŃ) broŒ czy nawet po prostu broŒ kr·tkŃ. 

Ale teŨ i nie ograniczaĺ ich w tym, jeŜli nauczŃ siň niŃ dobrze posğugiwaĺ.  

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
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IV.6. PRAWO DO BRONI 

 

Po tym co polityk mówi o twoim prawie do broni, poznasz co tak naprawdę myśli o twojej wolności.  

(Andrzej Turczyn)   

 

Muszň przyznaĺ racjň autorowi tej sentencji, choĺ w innych kwestiach nie mogň siň z nim zgodziĺ. 

MoŨe w kwestii dostňpnoŜci  broni on teŨ trochň przesadza, ale generalnie jednak ma racjň.  

We wszystkich czasach i u wszystkich narod·w prawo do posiadania i noszenia  broni odr·Ũniağo 

ludzi wolnych od niewolnik·w. Nawet w Imperium Rosyjskim (takŨe w Polsce) istniağa 

nieograniczona swoboda posiadania broni, a do 1906 roku  broni nawet nie trzeba byğo rejestrowaĺ. 

Aktywnie korzystali z tego m.in. rewolucjoniŜci, ale mağo co siň z tym uporali. Do katastrofy  

(krachu Imperium) doprowadziğa tylko demoralizacja i zdrada Armii ï od generağ·w do szeregowych. 

KomuniŜci zaŜ (oraz ich nastňpcy na Wschodzie i Zachodzie) doŜĺ szybko takiego prawa obywateli 

pozbawili, poniewaŨ potrzebowali (i nadal potrzebujŃ) bezbronnych i posğusznych niewolnik·w,  

a nie swobodnych ludzi, gotowych do skutecznej samoobrony. 

Czasem, co prawda, nawet niewolnikom dawano  i pozwalano uŨywaĺ broŒ, np. gladiatorom  

w Rzymie, murzynom podczas wojny domowej w USA czy Ăsowieckim soğdatomò w trakcie wojny 

lub sğuŨby w armii. Tak wiňc jeŜli jakiŜ nar·d takiego prawa nie ma, moŨna Ŝmiağo twierdziĺ,  

Ũe jest traktowany jako niewolnicy we wğasnym kraju (okupowanym jawnie lub niejawnie). 

Amerykanie, np., takie prawo majŃ i bardzo skutecznie z niego korzystajŃ. Na tyle skutecznie,  

Ũe rewolucjoniŜci wszelkiego rodzaju nawet nie mogŃ marzyĺ o Ăzwyciňstwie rewolucjiò,  p·ki nar·d 

jest uzbrojony po zňby, wiňc dwojŃ siň i trojŃ, usiğujŃc przekonaĺ spoğeczeŒstwo, Ũe takie prawo  

do broni (i obrony wğasnej i wğasnego mienia) jest Ăniebezpieczneò  i Ăszkodliweò. Albo Szwajcaria ï 

jej mieszkaŒcy sŃ tak uzbrojeni, Ũe Hitler nawet nie marzyğ o jej aneksji. Ta mağa 8 milionowa 

spoğecznoŜĺ jest armiŃ: kaŨdy mňŨczyzna do dziŜ ma obowiŃzek posiadania gotowego do uŨycia 

karabinu z amunicjŃ. MoŨe to nie byğo jedynŃ, a nawet gğ·wnŃ przyczynŃ, ale na pewno nie ostatniŃ.   

No, ale przeciwnicy broni teŨ maja swoje argumenty. Pierwszy, Ũe skorzystajŃ z tego przestňpcy, 

szaleŒcy i terroryŜci. Ale przestňpcy jŃ juŨ majŃ i majŃ sposoby, Ũeby jŃ znaleŦĺ, zaŜ szaleŒcy  

i terroryŜci Ăz powodzeniemò wykorzystujŃ noŨe, maczety, samochody a nawet samoloty.  

A jak nadejdzie DzieŒ ĂMò, to terroryŜci otrzymajŃ od swoich mocodawc·w i mentor·w prawdziwŃ 

broŒ i amunicje (kağasznikowy), bo ci o niŃ juŨ siň zatroszczyli i dawno przygotowali, i biada  

tym narodom, kt·rych przyw·dcy i decydenci nie zatroszczŃ siň tak samo o swoich podwğadnych  

i teŨ ich nie uzbrojŃ, Ũeby mogli daĺ odpowiedni odp·r swoim wrogom. Ostatnio w modzie jest 

argument o Ăstrzelaninach w szkoğachò USA. Ale rosyjscy sfrustrowani uczniowie, zafascynowani 

Ăbohaterstwemò swoich amerykaŒskich koleg·w, nie majŃc dostňpu do broni palnej,  

Ăz powodzeniemò wykorzystujŃ topory itp. Ăpodrňczne Ŝrodki walkiò.  A gdyby ochrona oraz 

nauczyciele szk·ğ (amerykaŒskich i rosyjskich) mieli przy sobie nağadowanŃ broŒ oraz umieliby siň  

niŃ sprawnie posğugiwaĺ, na pewno szybko by powstrzymali napastnik·w (nawet nie koniecznie  

ich zabijajŃc) i w rezultacie ofiar byğoby o wiele mniej. Czy to nie jest oczywiste? Co wiňcej, wiedzŃc 

o tym (uzbrojonej ochronie oraz nauczycielach) o wiele mniej byğoby chňtnych w og·le robiĺ takie 

awantury. A gdyby zwykli ludzie mieli zawsze przy sobie broŒ, na pewno o wiele szybciej 

powstrzymaliby strzağami rozpňdzony na chodniku samoch·d, a policjanci  z broni automatycznej  

teŨ szybciej by przypieczňtowali te sprawň, niŨ z pistolet·w.  
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BiorŃc jednak pod uwagň, jak dğugo Polacy byli zniewoleni  i juŨ odwykli od tego, Ũe posiadanie broni 

jest czymŜ zupeğnie normalnym, moŨna zrobiĺ to na poczŃtku stopniowo.  Przede wszystkim uzbroiĺ 

konkretne, najbardziej przygotowane do tego grupy, a mianowicie: 

Faceci  po obozach. O tej grupie juŨ wspominağem w poprzednim rozdziale, a moŨe to byĺ  

w rezultacie bardzo liczna i skuteczna grupa. 

Emerytowani mundurowi. Wiadomo, Ũe mundurowi przechodzŃ na emeryturň (lub czasem rentň)  

w bardzo mğodym wieku. SŃ wiňc jeszcze w peğni siğ i czňsto kontynuujŃ pracň gdzie indziej.  

Ale przecieŨ sŃ to sprawdzeni, zdyscyplinowani i dobrze wyszkoleni w posğugiwaniu siň broniŃ 

ludzie. Nic wiňc nie stoi na przeszkodzie, Ũeby trzymali u siebie w domu broŒ i amunicjň i w razie 

rozruch·w jej uŨyli. Podam przykğad z Ăklasycznejò aneksji Krymu przez Rosjň w roku 2014. 

OczywiŜcie gğ·wnŃ role odegrağy tzw. Ăzielone ludzikiò ï Ăprywatna armiaò, kt·ra jednak wypeğnia 

zadania paŒstwowe (takŨe na Ukrainie, Syrii, Afryce). Ale takŨe Kozacy, oraz, uwaga ï Ăjednostki 

miejscowej samoobronyò. Te ostatnie istniağy naprawdň i skğadağy siň akurat z emerytowanych 

rosyjskich mundurowych (przede wszystkim marynarzy), kt·rych peğno jest na Krymie, a zwğaszcza ï 

w Sewastopolu. 

Krewni i przyjaciele mundurowych. KaŨdy mundurowy ich ma i dobrze wie, komu moŨna daĺ  

w rňce broŒ, a komu lepiej nie. MoŨe nie koniecznie ich od razu uzbrajaĺ, ale wziŃĺ ich pod uwagň, 

nauczyĺ strzelaĺ (choĺby na swoich policyjnych strzelnicach, ze swojej broni i na koszt policji) ï  

jak najbardziej. No i mieĺ przygotowanŃ dla nich na komisariatach broŒ i amunicjň, kt·rŃ moŨna 

szybko w razie potrzeby im wydaĺ. 

Kibole. Najbardziej kontrowersyjna, ale bardzo aktywna czňŜĺ spoğeczeŒstwa. MoŨe i nie uzbrajaĺ  

ich od razu. Serbscy i Chorwaccy kibole byli (i sŃ nadal) uzbrojeni w broŒ palnŃ, i to wğaŜnie  

oni rozpoczňli w roku 1992 wojnň domowŃ w Jugosğawii. Natomiast kibole rosyjscy sŃ nie tylko 

bardzo agresywni, ale teŨ wyszkoleni i kontrolowani. Dlatego, jak majŃ Ăprikazò, mogŃ urzŃdziĺ 

pobojowisko w Anglii, zaŜ jak majŃ inny Ăprikazò ï bňdŃ siedzieli cicho nawet u siebie w Rosji 

podczas mundialu (Ũeby nie psuĺ rosyjskiego wizerunku). Nie chodzi, oczywiŜcie, o takŃ ĂtotalnŃò 

(zwykğŃ w Rosji) kontrolň, ale jednak jakŃŜ wsp·ğpracň z nimi nawiŃzaĺ warto. W razie bowiem 

rebelii islamskiej (a takŨe kaŨdej innej agresji) mogŃ stanowiĺ znaczŃcŃ siğň obronnŃ, a nawet bojowŃ. 

Chcň jeszcze raz podkreŜliĺ, Ũe m·wiŃc o Ăbroniò mam cağy czas na myŜli prawdziwŃ wsp·ğczesnŃ 

broŒ bojowŃ i amunicjň, a nie ĂhistorycznŃò, myŜliwskŃ czy ĂczarnoprochowŃò. Potencjalny 

przeciwnik (niewaŨne jaki, bo kaŨdy) bňdzie miağ (i juŨ ma) wğaŜnie takŃ broŒ. Nie moŨna zatem 

popeğniaĺ pomyğek, jak podczas policyjnej akcji w Magdalence lub na Woğyniu, kiedy AK nie 

pozwoliğa mieszkaŒcom siň uzbroiĺ w proponowanŃ im przez Niemc·w broŒ, kt·rzy r·wnieŨ 

wiedzieli o przygotowywanej akcji i chcieli choĺ trochň wyr·wnaĺ szanse. Trzeba nareszcie  

siň nauczyĺ wyciŃgaĺ wnioski z historii. JeŜli zaŜ rzŃdzŃcy zlekcewaŨŃ te przestrogi, poleje siň o wiele 

wiňcej polskiej krwi, za kt·rŃ zostanŃ surowo rozliczeni ï w Niebie ale i tu na ziemi. 

M·wiŃc jňzykiem historycznym, przyszedğ czas, jeŜli jeszcze nie na zwoğanie, to przygotowanie 

Ăpospolitego ruszeniaò dla ratowania Polski i Polak·w. 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/obrona.html
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IV.7. ZAPASY 

 

Zapasy to teŨ kwestia bezpieczeŒstwa ï choĺ  raczej gospodarczego. Ale nie tylko, poniewaŨ gğodny 

tğum nawet wğasnych obywateli jest bardzo niebezpieczny dla siebie nawzajem i pozostağych,  

tym bardziej ï lepiej  zabezpieczonych. Dobrze znana z Biblii historia J·zefa (Rdz 41), kt·ry uratowağ 

Egipt od gğodu, zostağa potwierdzona naukowo (a dokğadnie ï fakt  7  urodzajnych i 7 gğodnych lat ï 

po szerokoŜci sğoj·w rocznych drzew z tego czasu). W kaŨdym razie wiele paŒstw Ŝwiata juŨ od kilku 

lat gromadzi zapasy samo oraz namawia do tego swoich obywateli.  

Rotacja. Jednym z podstawowych problem·w (opr·cz finansowych i logistycznych) jest to, Ũe wiele 

produkt·w ma ograniczony termin waŨnoŜci. Ale kaŨdy magazynier zna prosty spos·b, jak sobie  

z tym poradziĺ ï zawsze w pierwszej kolejnoŜci wydaje siň z magazynu (lub siň zuŨywa) towar  

z najkr·tszym terminem waŨnoŜci. Ta zasada rotacji jest moŨliwa do realizacji r·wnieŨ na poziomie 

gospodarstwa domowego: nie uŨywaĺ w miarň moŨliwoŜci produkt·w dopiero zakupionych,  

lecz je Ămagazynowaĺò, zaŜ braĺ do uŨytku z Ămagazynuò produkt, kt·ry zakupiono wczeŜniej 

(najstarszy). Trzeba pilnowaĺ przy tym termin·w waŨnoŜci, oczywiŜcie, ale za to daje to rodzinie  

o wiele wiňksze bezpieczeŒstwo i stabilnoŜĺ na wypadek sytuacji kryzysowych. W dawnych czasach 

to w og·le byğo normŃ u dobrych gospodarzy ze wszystkich warstw spoğecznych.    

Na poziomie paŒstwowym teŨ jest to moŨliwe. Najbardziej stanowczo to byğo realizowane w ZwiŃzku 

Radzieckim. Tak, np. cağy tegoroczny zbi·r zboŨa nie szedğ od razu na mğyny i spoŨycie,  

lecz do Ăelewator·wò.  Do mğyn·w zaŜ trafiağo zboŨe, zebrane kilka lat wczeŜniej. To samo dotyczyğo 

innych dğugoterminowych produkt·w (np. konserwy). Tak wiňc w razie czego (np. wojny, do kt·rej 

ten kraj stale i stanowczo siň przygotowywağ) zapas·w starczyğo by nawet na kilka lat dla cağej 

ludnoŜci. Straszny zaŜ gğ·d podczas sğynnej  Blokady Leningradu byğ wywoğany wcale nie tym,  

Ũe w magazynach nie byğo wystarczajŃcych zapas·w ŨywnoŜci ï zapasy byğy nagromadzone w takich 

iloŜciach,  Ũe ich starczyğoby na dğugi czas dla mieszaŒc·w i armii. Jednak na osobisty rozkaz Stalina 

zostağy one jeszcze przed BlokadŃ masowo wywiezione w gğŃb Rosji, poniewaŨ on uwaŨağ,  

Ũe Leningrad padnie, a wtedy wszystkie te zapasy wpadnŃ w rňce Niemc·w (jakby bez tego  

im nie byğo co jeŜĺ, a mieszkaŒcy pod okupacjŃ jeŜĺ teŨ juŨ nie musieli). Na szczňŜcie wszystkiego 

wywieŦĺ nie zdŃŨyli, inaczej gğ·d byğby jeszcze gorszy. P·Ŧniej zaŜ problemem dostarczenia ŨywnoŜci 

teŨ nie byğ jej brak na nieokupowanym terytorium. Po upadku komuny ten system (magazynowania  

i rotacji zapas·w) teŨ ulegğ destrukcji, ale w ostatnich czasach zostağ przynajmniej czňŜciowo 

wznowiony. Tak Ũe obecnie Rosja teŨ ma doŜĺ potňŨne zapasy nie tylko broni i amunicji, ale r·wnieŨ 

ŨywnoŜci. Niestety, kiedy w przyszğoŜci taka potrzeba naprawdň zaistnieje, ŨywnoŜĺ ta nie bňdzie 

wydawana, tak, Ũe ludzie bňdŃ umieraĺ z gğodu, majŃc prosto pod swymi nogami (w potňŨnych 

magazynach podziemnych) ogromne zapasy jedzenia. Ale to juŨ inna kwestia.  

Nawet broŒ i amunicja majŃ swoje terminy waŨnoŜci i teŨ potrzebujŃ rotacji. Tak, we wspomnianym 

wyŨej ZwiŃzku Radzieckim mğody Ũoğnierz po rekrutacji do armii dostawağ nowy, nasmarowany 

AKM (lub AK 74), kt·ry opr·cz serii i numeru miağ wygrawerowany rok produkcji. CiekawostkŃ byğo 

to, Ũe zwykle to byğ akurat rok jego urodzenia.  A przecieŨ zakğady zbrojeniowe cağy czas pracowağy 

peğnŃ parŃ, ale nowa broŒ (i amunicja) szğa do magazyn·w. Drugi przykğad. Wiadomo, Ũe wszystkie 

wojny po II Wś (od Korei do Syrii) miağy jakieŜ piňknobrzmiŃce hasğa (komunistyczne  

lub wolnoŜciowe ï zaleŨnie od strony). Ale wszystkim byğo wiadomo, Ũe chodziğo r·wnieŨ o testy 

nowej broni i taktyki. Po raz pierwszy chyba oficjalnie to przyznağ ĂPutinò (odnoŜnie wojny w Syrii). 

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=41#W40
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2014-08-27-putin.html
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Ale mağo kto wie, Ũe chodzi jeszcze wğaŜnie o zuŨycie Ăstarejò broni a zwğaszcza ï amunicji  

(takŨe bomb, pocisk·w itp.) Po iluŜ tam latach stajŃ siň one bezuŨyteczne i trzeba je utylizowaĺ ï  

a to jest doŜĺ drogie i pracochğonne. Okazuje siň jednak, Ũe o wiele ğatwej i taniej je zrzuciĺ komuŜ  

na gğowň (niewaŨne ï komunistom, mudŨahedinom, rebeliantom ï kaŨdemu, kogo uda siň przed tym 

sprowokowaĺ do walki za ĂsğusznŃ sprawňò).  TakŃ wojnň trzeba, oczywiŜcie, najpierw zorganizowaĺ, 

ale z tym sğuŨby specjalne Ŝwiatowych mocarstw akurat Ŝwietnie sobie radzŃ.  

Produkcja we wğasnym kraju w jak najwiňkszej iloŜci niezbňdnych produkt·w i towar·w (a zwğaszcza 

ï broni i amunicji) przynajmniej masowego uŨytku byğaby zawsze najlepszym rozwiŃzaniem, 

poniewaŨ kaŨde ï nawet duŨe zapasy jednak kiedyŜ siň koŒczŃ, zaŜ produkcja moŨe trwaĺ praktycznie 

bez ograniczeŒ (przy odpowiednich zapasach lub dostawach materiağ·w, skğadnik·w i innych 

niezbňdnych resurs·w, oczywiŜcie). I wğaŜnie do tego trzeba dŃŨyĺ i zachňcaĺ przedsiňbiorc·w.  

OczywiŜcie w warunkach gospodarki rynkowej, kiedy producenci i sprzedawcy (oraz poŜrednicy) 

kontaktujŃ siň pomiňdzy sobŃ bezpoŜrednio i na bieŨŃco, zgromadziĺ odpowiednie zapasy  

i zorganizowaĺ ich rotacjň bňdzie nie tak prosto, jak w warunkach gospodarki paŒstwowej 

(socjalistycznej lub Ăwolnorynkowejò, ale jednak kontrolowanej). Niemniej jednak zrobiĺ to moŨna  

(a nawet trzeba). Przede wszystkim bňdzie potrzebny dokğadny i szczeg·ğowy plan: co, w jakich 

iloŜciach trzeba gromadziĺ i w jakich warunkach przechowywaĺ. Potem trzeba bňdzie zainwestowaĺ  

w to doŜĺ duŨo paŒstwowych (ale moŨna teŨ i prywatnych) Ŝrodk·w finansowych. Dalej ï 

wybudowaĺ w odpowiedniej iloŜci okreŜlone magazyny. Wreszcie ï gğ·wnie na koszt paŒstwa ï 

zgromadziĺ tam odpowiedniŃ iloŜĺ zapas·w. Sprzedawc·w zaŜ i poŜrednik·w zachňciĺ  

(ale nie zmuszaĺ) do zakupu tych produkt·w i towar·w (oczywiŜcie ograniczonej do niezbňdnego 

minimum nomenklatury) wğaŜnie z tych magazyn·w. MoŨe poprzez ulgi podatkowe, mniejszy VAT 

itp. W kaŨdym razie ani przedsiňbiorcy, ani klienci nie powinni na tym ucierpieĺ poprzez podwyŨkň 

cen czy jakieŜ braki lub op·Ŧnienia w dostawach.  

Nie bňdzie ğatwo to wszystko realizowaĺ, ale siň da. Trzeba  tylko znaleŦĺ takiego mŃdrego  

i poboŨnego ĂJ·zefaò do realizacji tego  i wrňczyĺ mu kierownictwo.    

 

V. OCHRONA ŻYCIA I ZDROWIA 
 

NiepodlegğoŜĺ nie znaczy tylko, Ũe wr·g nie zabija nas broniŃ palnŃ lub uklearnŃ,  

lecz takŨe oznacza wolnoŜĺ i prawo wyboru do obrony Ũycia  

kaŨdego czğowieka przed skutkami podawanych trucizn.  

A niestety chemtrails i przymusowe szczepienia nie dajŃ nam tej gwarancji.  

(8 listopada 2018 o 21:52) 

V.1. System zdrowotny 

V.2. Ochrona życia nienarodzonego 

V.3. Szczepionki 

V.4. Chemtrails, GMO etc. 

https://mariusz2015.wordpress.com/2018/11/07/uklad-xxvi-nowenny-pompejanskiej/#comment-74685
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/zdrowotny.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/szczepionki.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/gmo.html
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V.1. SYSTEM ZDROWOTNY 

 

To, Ũe polski System zdrowotny jest chory, jasne jest chyba kaŨdemu. Nie wiem natomiast, czy komuŜ 

jasne jest, jak naprawdň i skutecznie go uzdrowiĺ. Pewnie ktoŜ wie, ale na razie nie moŨe jeszcze 

dojŜĺ do gğosu, a tym bardziej ï do wğadzy, Ũeby to uczyniĺ. Niemniej jednak na tle paŒstw 

cywilizowanych Polska wypada pod tym wzglňdem chyba nie najgorzej. Nie tak dawno, na przykğad, 

cağy Ŝwiat byğ zszokowany dziağaniem Brytyjskiego systemu Ăzdrowotnegoò (chyba jednego  

z najlepszych na Ŝwiecie), skazujŃcego na Ŝmierĺ niewinne dziecko (Alfiego Evansa ).(1)
 Nawet Rosja 

pr·bowağa go broniĺ. Przy okazji siň wyjaŜniğo, Ũe w tym szpitalu (a zapewne nie tylko w tym)  

juŨ od dawna umierağo podejrzanie za duŨo dzieci. Lub system Ăzdrowotnyò Niderland·w (teŨ chyba 

nie najgorszy). Ot·Ũ osoby starsze w tym kraju w razie potrzeby wolŃ zgğaszaĺ siň do szpitali 

Niemieckich (bo w Unii to nie problem), gdzie ich bňdŃ jakoŜ leczyĺ. ObawiajŃ siň bowiem,  

Ũe ze szpitala we wğasnym kraju Ũywymi juŨ nie powr·cŃ, poniewaŨ zostanŃ szybko zamordowani 

(eutanazja). O tak ï cağe Ũycie ktoŜ ciňŨko pracuje, uczciwe pğaci podatki, skğadki na fundusz  

zdrowotny i emerytalny, a jak przychodzi czas z tych funduszy korzystaĺ ï paŒstwo (bo raczej  

to wğaŜnie jego wytyczne) szybko ich siň pozbywa (no i zaoszczňdza, oczywiŜcie). JeŨeli chodzi  

o eutanazje, to tak naprawdň lekarze stosowali i stosujŃ jŃ po cichu od dawna ï nie koniecznie  

dla korzyŜci, jak ğ·dzki  ĂAnioğ Ŝmierciò lub Ăhumanitarnychò (Ũeby pacjent Ăsiň nie mňczyğò),  

lecz  Ăpraktycznychò:  po co, np. ratowaĺ jakiegoŜ biedaka, jak moŨna mu po prostu Ăpomoc umrzeĺò. 

UwaŨajŃ bowiem, Ũe majŃ prawo decydowaĺ o czyimŜ Ũyciu lub Ŝmierci. 
(2) 

 Ale nigdy wczeŜniej  

nie byğo to zalegalizowane(opr·cz nazistowskich Niemiec).  

Wyksztağcenie lekarzy. JuŨ na tym poziomie powinny byĺ przeprowadzone powaŨne zmiany. Przede 

wszystkim lekarzy przyszğych, ale r·wnieŨ juŨ wyksztağconych, trzeba zaznajomiĺ nie tylko  

ze wsp·ğczesnymi metodami, ale r·wnieŨ tradycyjnymi, naturalnymi. Przede wszystkim ï 

zioğolecznictwem. Ale r·wnieŨ innymi ï nawet o niebezpiecznych muszŃ wiedzieĺ, Ũeby m·c ostrzec 

przed nimi swoich pacjent·w. 

Przysiňga Hipokratesa musi byĺ przywr·cona w pierwotnej formie (ğŃcznie z zakazem zabicia dzieci 

nienarodzonych). Niestety, dzisiaj nawet ta skr·cona Przysiňga nie raz jest przez lekarzy ğamana,  

wiňc praktyki takie naleŨy wykorzeniĺ. 

Farmakologia a zioğa. Nie moŨna, oczywiŜcie, zupeğnie wykluczyĺ uŨycie lek·w i innych Ŝrodk·w 

farmakologicznych, ale zawsze, kiedy moŨna je skutecznie zamieniĺ na zioğa i/lub inne metody 

naturalne ï naleŨy koniecznie to robiĺ, poniewaŨ sŃ one o wiele bardziej bezpieczne (a czňsto r·wnieŨ 

i skuteczniejsze) i praktycznie nie majŃ ĂdziağaŒ ubocznychò (kiedy zaŜ majŃ, jest to wyraŦnie 

ukazane). Nie bňdzie to moŨliwym, p·ki lekarze pozostajŃ de facto dilerami koncern·w 

farmaceutycznych, kt·re Ănauczyğyò ich na Ăszkoleniachò w ekskluzywnych hotelach tropikalnych,  

Ũe pacjentowi trzeba przepisywaĺ wğaŜnie ich Ăcudowne lekiò. Praktyki wiňc takie muszŃ byĺ surowo 

zakazane i wykorzenione.  

Na poczŃtku lipca 2018 Gğ·wny Inspektorat Farmaceutyczny wycofağ z aptek aŨ 48 lek·w  

na nadciŜnienie (Avasart, Awalone, Axudan, Nortivan, Vanatex, Valsotens, Ivisart, Tensart, Valsotens, 

Valorion, Valtap). Jak czytamy w komunikacie GIF: ĂProdukty te zostağy wytworzone z uŨyciem 

substancji czynnej valsartanum zakupionej od chiŒskiego producenta Zheijang Huahai 

Pharmaceuticals Co.ò Informacja o podejrzeniu braku speğnienia wymagaŒ jakoŜciowych  

dla substancji czynnej wpğynňğa poprzez system Rapid Alert z Europejskiej Agencji Lek·w (EMA).  
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EMA zawiadomiğa kraje czğonkowskie (wiňkszoŜĺ paŒstw UE) o potencjalnym zagroŨeniu zwiŃzanym 

z zanieczyszczeniem substancji czynnej valsartanum dostarczanej przez chiŒskiego wytw·rcň.  

W ten spos·b te poczciwe instytucje (polska i europejska) pokazağy, jak dbajŃ o zdrowie  

i bezpieczeŒstwo swoich obywateli, a wiňc reszta sprzedawanych w aptekach lek·w jest w peğnym 

porzŃdku. Niestety, prawda jest inna. Faktycznie, koncerny farmaceutyczne majŃ taki ogromny 

potencjağ (takŨe naukowy), Ũe bez problem·w mogğyby tworzyĺ i produkowaĺ leki, kt·re naprawdň  

by uzdrawiağy (choĺby na podstawie odpowiednich zi·ğ, co jest w farmakologii stosowane od dawna). 

Ale zabraniajŃ one swoim naukowcom tworzenie takich skutecznych Ŝrodk·w. Dlaczego? No bo taki 

lek chory kupi tylko jeden raz, wyleczy siň i przestanie byĺ klientem (tym bardziej ï stağym). 

ProdukujŃ wiňc leki, kt·re od razu i wyraŦnie poprawiajŃ samopoczucie chorego, ale nigdy go nie 

uzdrawiajŃ, i gorszy stan zawsze powraca. Chory wiňc musi cağy czas (nie raz do koŒca Ũycia) 

kupowaĺ te leki, zaŜ koncerny zarabiajŃ na tym miliardy. Nie na pr·Ũno wiňc sŃ nazywane przez 

niekt·rych ĂfarmakomafiŃò. 

Dlatego w nowej Polsce paŒstwo musi na wszelkie sposoby stymulowaĺ rozw·j wğasnego ï 

wğaŜciwego przemysğu farmaceutycznego oraz wğaŜciwe badania naukowe w tym kierunku. A przede 

wszystkim ï uprawy zi·ğ i roŜlin leczniczych. Uprawa (oraz przechowywanie) tych roŜlin jest  

co prawda trochň bardziej skomplikowana, niŨ tradycyjnych roŜlin rolniczych, ale moŨliwa.  

Na szczňŜcie, wğaŜciwoŜci lecznicze i zdrowotne uprawianych zi·ğ niczym siň nie r·ŨniŃ od tych 

rosnŃcych dziko w warunkach naturalnych. MoŨna wiňc je uprawiaĺ w dowolnych iloŜciach, takŨe  

te chronione i zagroŨone, a wiec zakazane dla zbior·w, oraz tych, kt·re w Polsce w warunkach 

naturalnych w og·le nie rosnŃ, lecz pochodzŃ z innych region·w Ŝwiata.  

Pğaciĺ za zdrowe spoğeczeŒstwo, a nie chore. W obecnym systemie zdrowotnym istnieje pewna 

sprzecznoŜĺ interes·w pomiňdzy pracownikami tego systemu a resztŃ spoğeczeŒstwa. SpoğeczeŒstwo 

chce byĺ zdrowym, ale przecieŨ zdrowi nie potrzebujŃ lekarza (no chyba Ũe od czasu do czasu kr·tkie 

badania na prawo jazdy, przed nowŃ pracŃ czy okresowe), i choĺ to wğaŜnie oni pğacŃ skğadki do NFZ, 

wyciŃgnŃĺ te kasň bez chorych siň nie da. Tak wiňc nawet najbardziej uczciwy i sumienny lekarz 

gdzieŜ na poziomie podŜwiadomoŜci jest zainteresowany, Ũeby ludzie chorowali jak najwiňcej  

i jak najdğuŨej. Teoretycznie wiňc nie powinni byĺ  zainteresowani r·wnieŨ w eutanazji (no bo martwy 

teŨ im nie pğaci), ale tu jakiŜ ĂwyŨszy interesò kaŨe jŃ czasem przeprowadzaĺ (legalnie  

lub potajemnie). Zmieniĺ taki stan rzeczy obecnie nie przedstawia siň moŨliwym, ale w przyszğoŜci ï 

owszem. W nowej Polsce (a zwğaszcza ï w Nowej Erze spoğeczeŒstwo bňdzie o wiele zdrowsze,  

a lekarzy  bňdzie o wiele mniej (bo najprawdopodobniej mağo kto z nich przeŨyje). Ta zaŜ pozostağa 

ich garstka poza wypadkami nagğymi bňdzie miağa mağo do roboty, niemniej jednak bňdzie dostawağa  

(od paŒstwa, ale ze skğadek ï o wiele mniejszych niŨ teraz) satysfakcjonujŃce wynagrodzenie,  

ale zaleŨne od poziomu zdrowia spoğeczeŒstwa. BňdŃ wiňc zainteresowani, Ũeby w Ăwolnym czasieò 

(kt·rego bňdŃ mieli pod dostatkiem) zajmowaĺ siň dziağaniami profilaktycznymi. Np. prowadziĺ 

wykğady (w szkoğach, na uczelniach i zakğadach pracy) na tematy zdrowego stylu Ũycia, zdrowego 

odŨywiania itp. A takŨe bňdŃ ciŃgle pogğňbiaĺ swoje poznania w tych dziedzinach.  

(1) Niestety, pod tym niechlubnym wzglňdem Polski system zdrowotny juŨ dor·wnağ Brytyjskiemu.  

11-miesiňczny Szymonek z Radomia (kolejna ofiara przymusowych szczepieŒ) zostağ we wtorek 

odğŃczony od aparatury. TakŃ decyzjň, wbrew woli rodzic·w dziecka, podjňli lekarze po konsylium.  

W rezultacie Ăpolski Alfie Evansò, o kt·rego walczyğ cağy kraj, nie Ũyje. 

(2) Jako przykğad zacytujň znawcň tego tematu: ĂTu muszň dodaĺ, Ũe w Polsce stosuje siň eutanazjň.  

W é Szpitalu Wojew·dzkim trzykrotnie usğyszağam sğowa Ătutaj siň nie leczyò w tym od lekarza 

dziağajŃcego w stowarzyszeniu lekarzy katolickich. Powiadomiğam o tym UrzŃd Marszağkowski, a ci nic 

nie zrobilié Wielu ludzi jest nieŜwiadomych tych praktyk. InnŃ sprawŃ jest to, Ũe lekarze wsp·ğpracujŃ 

z policjŃ w celu likwidacji niewygodnych osobnik·w.ò  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/nowa_era.html
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V.2. OCHRONA ŻYCIA NIENARODZONEGO 

 

„Naród który zabija własne dzieci jest narodem bez przyszłości" - powiedział w 1997 roku w 

Kaliszu wielki Polak, święty Jan Paweł II. Niech Jego słowa będą dla wszystkich patriotów 

przestrogą i wezwaniem do walki. 

 

Ochrona Ũycia nienarodzonego (przede wszystkim zakaz aborcji)  ï peğna i bezwzglňdna ï jest sprawŃ 

nie mniej waŨnŃ, niŨ sprawa bezpieczeŒstwa narodowego (kt·re tak naprawdň samo od niej zaleŨy, 

poniewaŨ pozwalajŃc na zabijanie niewinnych, choĺ jeszcze nie narodzonych dzieci , nie moŨna 

liczyĺ, Ũe ĂKtoŜò bňdzie broniğ Ũycia ludzi juŨ narodzonych i na pewno o wiele bardziej grzesznych). 

Zrobiĺ to musi juŨ obecna wğadza, i to ï bezzwğocznie. MajŃ do tego niezbňdnŃ wiňkszoŜĺ w Sejmie, 

Senacie oraz wğasnego Prezydenta, wiňc Ũadnych przeszk·d formalno-prawnych byĺ nie powinno.  

A jak siň nie podoba przygotowany przez kogoŜ poza ich ukğadami projekt Ustawy antyaborcyjnej, 

niech utworzŃ wğasny ï prawnik·w ponoĺ wŜr·d nich nie brakuje (plus wynajňci Ădoradcy prawniò). 

Przeciwnicy (z Ăprawicyò, bo lewica siň nie liczy) twierdzŃ, Ũe przecieŨ w Polsce zabijano i tak 

zdecydowanie mniej dzieci niŨ w innych krajachï Ătylkoò troje dziennie. A gdyby tak nagle zaczňğo 

ginŃĺ po 3 Posğ·w (lub ich dzieci) dziennie ï na pewno ocalağa reszta nie czekağaby na swojŃ kolej, 

lecz bardzo szybko by takŃ, chroniŃcŃ Ũycie Ustawň, przyjňğa. I nie przestraszyğyby jej wtedy  

ani Ăczarne piŃtkiò, ani nie wcisnňğaby Ăkatoliczkaò Pawğowska, Ũe ĂEpiskopat przeciwò (co okazağo 

siň, oczywiŜcie, kğamstwem, ale pomogğo ostatecznie obaliĺ taki  juŨ prawie udany projekt).  

Nie powstrzymağyby ich nawet kalkulacje przedwyborcze (bo martwych i tak nikt nie wybierze), 

 a takŨe mamusia Prezesa, kt·ra uwaŨa (i tak nauczyğa syna, choĺ jednego juŨ opğakağa), Ũe niekt·re 

dzieci zabijaĺ moŨna, a nawet warto. Kto wie, moŨe w niedalekiej przyszğoŜci wğaŜnie coŜ w tym 

rodzaju przekona naszych polityk·w, Ũe trzeba nie tylko ğadnie udawaĺ katolik·w, a jeszcze 

przestrzegaĺ nauki KoŜcioğa ï przynajmniej w tak waŨnej kwestii.  

Trzeba jeszcze zaznaczyĺ, dlaczego moŨna i trzeba zachowaĺ przy Ũyciu kaŨde poczňte dziecko. 

Wiadomo, Ũe w Polsce jest dozwolone zabijanie nienarodzonych dzieci w trzech wypadkach: gwağtu, 

nieuleczalnej choroby oraz zagroŨenia Ũycia matki. Pierwszy przypadek uzasadniĺ jest najğatwiej. 

Rzecz jasna, Ũe czňsto zgwağcona kobieta nie Ũyczy sobie mieĺ dziecka znienawidzonego gwağciciela. 

Ale z jakiej racji za zbrodnie jakiegoŜ zboczeŒca (wğaŜnie tak, bo normalny facet potrafi zaspokoiĺ 

swoje ŨŃdze w spos·b bardziej cywilizowany) musi byĺ ukarane ï i to karŃ Ŝmierci, kt·ra nie jest juŨ 

stosowna nawet wobec najgorszych zbrodniarzy ï niewinne dziecko? Trudno, ale trzeba to dziecko 

jednak donosiĺ. Gwağciciel zaŜ niech wypğaci swojej ofierze tak wysokie odszkodowanie, kt·re  

ona (oraz prawo i sŃd) uzna za wystarczajŃce zadoŜĺuczynienie za ten jej naprawdň nieğatwy oraz 

moralnie ciňŨki trud. Potem zaŜ moŨe mieĺ  prawo zostawiĺ juŨ narodzone dziecko w szpitalu. 

PrzecieŨ chňtnych do adopcji takich dzieci nie brakuje ï brakuje wğaŜnie takich mağych dzieci.  

W USA, np. Ũeby adoptowaĺ biağe dziecko, trzeba albo staĺ 10 lat w kolejce, albo zapğaciĺ  

100 tys. USD (czarne dziecko moŨna adoptowaĺ od rňki i za darmo). Nie na pr·Ũno kwitnie biznes 

poŜrednik·w dzieci (nawet niepeğnosprawnych) dla bogatych a bezdzietnych Amerykan·w. I tu chodzi 

wcale nie o sprzedaŨ dzieci dla zboczeŒc·w, satanist·w, przestňpc·w itp. ï tam ceny sŃ o wiele niŨsze 

(bo dzieci sŃ przewaŨnie kradzione i nie potrzebujŃ legalizacji).  



44 
 

Nie proponujň tu, oczywiŜcie, sprzedawaĺ tych dzieci (tym bardziej ï za granicň), choĺ byğoby to i tak 

o wiele bardziej Ăhumanitarnieò, niŨ je zabijaĺ, tylko chcň pokazaĺ, Ũe takie Ăniechcianeò dziecko 

wcale nie jest problemem dla jego matki, lecz szansŃ dla tych, kt·rzy innej moŨliwoŜci niŨ adopcja  

po prostu nie majŃ. OczywiŜcie Ũe to bňdzie tylko prawo, a nie obowiŃzek matki, wiňc zawsze  

(ale przed adopcjŃ, a nie po niej) moŨe to dziecko zostawiĺ dla siebie. MoŨe zdŃŨy go pokochaĺ,  

bo przecieŨ jest to zupeğnie inna i niezaleŨna istota (choĺ z niepoŨŃdanymi genami). Tym bardziej,  

Ũe wolŃ Boga w takich przypadkach jest zawsze takie dziecko przyjŃĺ. Ta, kt·ra by tň Wolň przyjňğa, 

zrozumiağaby jej sğusznoŜĺ p·Ŧniej ï moŨe za lata, ale na pewno.  

Drugi wypadek ï nieuleczalnie chore dziecko ï jest trochň trudniejszy. MoŨna, oczywiŜcie,  

teŨ zostawiĺ takie dziecko w szpitalu (choĺ WolŃ BoŨŃ ï nie ğatwŃ i nie od razu zrozumiağŃ jest jednak 

wziŃĺ go do siebie). Tym bardziej, Ũe o chňtnych do adoptowania takiego dziecka bňdzie raczej 

trudno, wiňc ten trud musiağoby wziŃĺ na siebie PaŒstwo, a Ũycie sieroty do przyjemnych nie naleŨy. 

PaŒstwo zaŜ ze swojej strony powinno zachňcaĺ braĺ do wychowania takie dzieci (swoje  

lub adoptowane), wypğacajŃc odpowiednie do potrzeb zasiğki, i tak to bňdzie taniej, niŨ w domu 

dziecka,  a dziecku o wiele lepiej. Logika zaŜ, Ũe po co takie chore dziecko ma Ũyĺ i siň mňczyĺ,  

nie wytrzymuje Ũadnej krytyki. Po pierwsze, wiňkszoŜĺ zabijanych dziŜ z tego powodu dzieci  

ma zesp·ğ Downa, a ŨyjŃcy z tym zespoğem twierdzŃ, Ũe wcale nie cierpiŃ, a nawet sŃ szczňŜliwi.  

Po drugie, wedğug tej logiki nie daleko do eutanazji juŨ ŨyjŃcych chorych, cierpiŃcych, 

niepeğnosprawnych ï dokğadnie to, co siň dziağo w Trzeciej Rzeszy, i jakoŜ im to siň w rezultacie  

nie opğaciğo ï runňğa z wielkim hukiem (Czwarta Rzesza runie z jeszcze wiňkszym hukiem ï takŨe  

za aborcjň i eutanazjň). Tu trzeba zwr·ciĺ uwagň jeszcze na jeden bardzo waŨny, ale mağo znany fakt. 

Ot·Ũ zdarza siň, Ũe niekt·rzy lekarze najpierw pod jakimŜ pretekstem podajŃ ciňŨarnej kobiecie  

lek (lub robiŃ zastrzyk), kt·ry powaŨnie uszkadza poczňte dziecko (tak Ũe gdyby siň urodziğo,  

do koŒca Ũycia pozostağoby niepeğnosprawne). Potem robiŃ (lub zalecajŃ, kierujŃ) badanie, kt·re  

ten fakt (nieuleczalnej choroby lub niepeğnosprawnoŜci) potwierdza. Nastňpnie zaŜ namawiajŃ kobietň 

do Ăusuniňcia uszkodzonego pğoduò i wreszcie ĂprzeprowadzajŃ zabiegò. Gdyby wiňc aborcja z tego 

powodu byğa teŨ zabroniona, moŨliwe, Ũe tacy zbrodniczy Ălekarzeò utraciliby chňĺ do uszkadzania 

poczňtych dzieci. 

Najbardziej trudnym wypadkiem jest, oczywiŜcie, kiedy ciŃŨŃ zagraŨa Ũyciu matki. Ale po pierwsze, 

kto jest tak pewny, Ũe Ũycie matki jest naprawdň zagroŨone? Lekarze?  Tacy sami, kt·rzy twierdzili,  

Ũe Alfie Evans umrze po kilku minutach po odğŃczeniu od aparatury podtrzymujŃcej Ũycie? A zmarğ 

dopiero po kilku dniach po Ŝmiertelnym zastrzyku (tj. po prostu zostağ zamordowany)? Taka to cena 

ich Ănowoczesnej wiedzy naukowejò i Ăwieloletniego doŜwiadczeniaò? Czy zatem w wielu wypadkach 

z dzieĺmi nienarodzonymi nie jest podobnie? A nawet jeŜli faktycznie w niekt·rych wypadkach Ũycie 

matki jest zagroŨone ï to niech walczŃ o Ũycie obydwojga! PrzecieŨ mamy tak rozwiniňtŃ 

wsp·ğczesnŃ medycynň, niech nam nie wciskajŃ, Ũe jedyne moŨliwe rozwiŃzanie to morderstwo. 

Niech walczŃ do koŒca, a nawet jeŜli przegrajŃ i jedno z nich jednak umrze, to niech Pan B·g ï Dawca 

Ũycia ï zdecyduje, kto ma Ũyĺ, a kto umrzeĺ. ŧaden czğowiek (nawet lekarz czy polityk) takiego prawa 

po prostu nie ma. Uzurpacja zaŜ BoŨych prerogatyw i tak wczeŜniej czy p·Ŧniej skoŒczy siň Ŧle ï 

takŨe dla Ăuratowanejò matki. Na cudzym nieszczňŜciu (a tym bardziej ï Ŝmierci wğasnego dziecka) 

szczňŜcia nie zbudujesz.  

 

 



45 
 

Przypomnň jeszcze znane, ale mağo brane pod uwagň fakty historyczno-geograficzne. We wszystkich 

poprzednich wiekach  i u wszystkich narod·w aborcja byğa uwaŨana za ciňŨkŃ zbrodniŃ i oczywiŜcie 

zabroniona. Ot·Ũ pierwszy na Ŝwiecie zalegalizowağ jŃ w roku 1918 Lenin w Sowieckiej Rosji, jako 

jeden z element·w eksterminacji  tak znienawidzonych przez niego oraz jego ziomk·w i kolesi Rosjan 

i w og·le Sğowian. W Polsce zaŜ zalegalizowağ jŃ Hitler w roku 1939, w tym samym celu i tak samo 

nienawidzŃcy Polak·w i Sğowian.  Co prawda, w II RP  (zwğaszcza ï w Warszawie) nielegalna aborcja 

kwitğa ï a wiňc nie ma co siň dziwiĺ tragicznym skutkom (II Wś ï nie przypadkowo teŨ wğaŜnie  

w Warszawie).W pozostağych krajach wierni leninowcy i hitlerowcy (kamuflujŃcy siň czňsto,  

co prawda, pod Ădemokratamiò i Ăliberağamiò) stopniowo wprowadzali i wprowadzajŃ w Ũycie idee 

swoich duchowych nauczycieli. Niedawno, jak wiemy, udağo im siň omamiĺ Irlandiň. Tak wiňc  

na dzieŒ dzisiejszy aborcja jest zakazana (cağkowicie lub czňŜciowo, jak w Polsce), tylko w bardzo 

nielicznych krajach. Ciekawa sytuacja jest w Izraelu ï zabrania siň robiĺ aborcjň ŧyd·wkom,  

ale pozwala siň Arabkom (Palestynkom).  

Przypomnň jeszcze, Ũe mordowanie nienarodzonych dzieci (i to w okrutny, sadystyczny i rytualny 

spos·b) jest w oczach Boga jednym z najciňŨszych grzech·w, wzywajŃcych (jak kaŨde morderstwo)  

o pomstň do Nieba. I to dotyczy wszystkich uczestnik·w tego zbrodniczego procederu: matkň, 

ewentualnie ojca i innych krewnych, lekarza, pielňgniarki, dziağaczy proaborcyjnych oraz polityk·w, 

stanowiŃcych takie Ăprawoò (a raczej ï bezprawie) lub nie chcŃcych go zmieniĺ, kiedy majŃ takŃ 

moŨliwoŜĺ. To, Ũe taka zemsta na razie nie nadchodzi, nie daje Ũadnej gwarancji, Ũe nie rozpocznie siň 

w kaŨdej chwili. Niestety, nie tylko dla wyŨej wymienionych, ale dla cağego spoğeczeŒstwa (kt·re  

to przecieŨ jakoŜ toleruje a nawet ï jak w Irlandii i nie tylko jest w wiňkszoŜci Ăzaò). Okupiona wiňc 

bňdzie ta niewinna krew poprzez wiele przelanej krwi ludzi, kt·rym kiedyŜ pozwolono siň urodziĺ. 

Poprzez wojny, kataklizmy, zamieszki itp. Niestety, r·wnieŨ w Polsce (choĺ w mniejszym stopniu  

od wiňkszoŜci innych kraj·w Ŝwiata). ŧydzi teŨ zapğacŃ swojŃ cenň (i to wiňkszŃ niŨ w poprzedni 

holocaust), bo w oczach Boga Arabowie to teŨ ludzie, plus ich bezpoŜrednie oraz poŜrednie 

uczestnictwo we wprowadzeniu prawa, propaganda oraz przeprowadzanie aborcji na cağym Ŝwiecie. 

OsobiŜcie uwaŨam, Ũe politycy tak kurczowo trzymajŃ siň Ălegalnegoò prawa do mordowania choĺ 

niewielu dzieci, ale regularnie,  bo to jest zwiŃzane wğaŜnie z rytualnym charakterem tych morderstw. 

NaleŨŃ bowiem (choĺ czňsto to ukrywajŃ) do tego niegdyŜ Ăwybranego naroduò, kt·ry praktykowağ  

to od wiek·w,  a nawet tysiŃcleci. ślady tego ich ohydnego zwyczaju moŨna znaleŦĺ nawet w Biblii 

(juŨ nie m·wiŃc o Talmudzie) ï Abraham (Rdz 22, 1-24), Jefte (Sdz 11, 30-40), a takŨe Ez 16, 21, 

Kpğ 18,21 i inne.  Z tym, Ũe w p·Ŧniejszych wiekach przyszğa im do gğowy Ăgenialnaò myŜl: zamiast 

mordowaĺ wğasne dzieci zaczňli mordowaĺ dzieci znienawidzonych i pogardzanych Ăgoj·wò ï  

co wğaŜnie odzwierciedla prawo wsp·ğczesnego Izraela.  św. Matka Teresa z Kalkuty zaŜ twierdziğa 

wprost, Ũe aborcja to gğ·wna (duchowa) przyczyna wojen. O sğusznoŜci tego twierdzenia przekonamy 

siň juŨ chyba niebawem. 

Aborcja to najbardziej brutalny, ale nie  jedyny Ălegalnyò spos·b na  zabijanie nienarodzonych dzieci. 

Do innych Ămetodò (kt·re teŨ powinny byĺ bezwzglňdnie prawnie zabronione) naleŨŃ niekt·re rodzaje 

antykoncepcji (np. Tabletki po stosunku), Ŝrodki wczesnoporonne oraz in vitro. Owszem,  

w warunkach naturalnych teŨ ginie nie mağo dopiero poczňtych dzieci  ï ale bez winy (a nawet wiedzy 

czğowieka ï wyğŃcznie z Woli BoŨej, Kt·ry nie dağ takiego prawa przerywania Ũycia Ũadnemu 

czğowiekowi ï nawet matce). Teoretycznie in vitro sğuŨy tym, kt·rzy chcŃ, ale nie mogŃ poczŃĺ 

dziecka. MoŨna ich zrozumieĺ ï ale nie za kaŨdŃ cenň ï nie kosztem unicestwianych Ăzbňdnychò 

zapğodnionych zarodk·w. Co zatem majŃ robiĺ? Ot·Ũ alternatywa ï i to zupeğnie naukowa, legalna  

i nikogo nie krzywdzŃca, a jednoczeŜnie skuteczna  ï NaProTechnologia. Dla tych zaŜ, kt·rzy majŃ 

choĺ ziarnko prawdziwej wiary, jest spos·b jeszcze bardziej prosty i skuteczny ï modlitwa.  

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=22#W1
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1147#W31
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=720#W21
http://biblia.deon.pl/otworz.php?skrot=Kp%B3%2018,21
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Dla wzmocnienia takiej wiary (a wiňc i skutecznoŜci) moŨna udaĺ siň na pielgrzymkň (najlepiej  

do WŃwolnicy ï jednego z najstarszych Polskich sanktuari·w Maryjnych). Tam miejscowy kustosz 

opowie historie tych, kt·rym to pomogğo. No chyba Ũe jednak Wola BoŨa jest inna (np. bezdzietnoŜĺ 

lub adopcja). KtoŜ musi adoptowaĺ porzucone dzieci  - Ũycie w sierociŒcu to nie bajka. Ciekawy jest 

pod tym wzglňdem przykğad takiej maleŒkiej Czeczenii. Od wielu juŨ lat toczy  siň tam wojna  

(otwarta lub ukryta), wiňc ginie doŜĺ sporo ludzi obu pğci. Ale sierot ani dom·w dziecka tam nie ma. 

Wcale. Gdzie siň wiňc podziewajŃ osierocone dzieci (a rodzi siň ich tam bardzo duŨo)?  

Ot·Ũ natychmiast trafiajŃ do rodzin najbliŨszych krewnych i sŃ traktowane jak wğasne. Drugi dobry 

przykğad to Kanada.  Wpadli tam na genialny pomysğ, aby poğŃczyĺ domy opieki dla ludzi starszych  

z domami dziecka. Wynik przekroczyğ wszelkie oczekiwania! Starsi ludzi odnaleŦli kochajŃce 

Ăwnukiò, poniewaŨ po raz pierwszy sieroty odczuwajŃ rodzicielskŃ miğoŜĺ i troskň. Wszyscy  

sŃ zadowoleni. Czemu nie braĺ dobrych przykğad·w zar·wno ze Wschodu jak i Zachodu, kiedy 

brakuje ich (niestety) we wğasnym kraju? 

 

V.3. SZCZEPIONKI 

 

Szczepionki ï to jedna z najbardziej kontrowersyjnych spraw. Dzieli ona spoğeczeŒstwo na dwa 

zwalczajŃce siň obozy ï stronnik·w i przeciwnik·w szczepieŒ (nie liczŃc obojňtnych, oczywiŜcie). 

KaŨdy z tych oboz·w ma wğasne i doŜĺ mocne argumenty w obronie swojej koncepcji. I choĺ jestem 

w jednym z tych oboz·w (zresztŃ majŃc dowody sğusznoŜci swojego stanowiska nie tylko teoretyczne, 

ale i wieloletnie praktycznie ï na wğasnych dzieciach), tu postaram siň zajŃĺ stanowisko neutralne  

(na ile to bňdzie moŨliwe), Ũeby nie przeszkadzaĺ rozwiŃzaniu tej waŨnej i kontrowersyjnej sprawy  

w spos·b jak najbardziej obiektywny. 

W kaŨdym razie pierwszym bezspornym (i natychmiastowym) krokiem powinno byĺ zniesienie 

obowiŃzku sczepieŒ. MajŃ byĺ po prostu dobrowolne, jak to ma miejsce np. w Niemczech  

czy Szwecji, czy w wielu innych krajach, kt·re trudno zaliczyĺ do Ăzacofanychò czy majŃcych 

niewsp·ğczesny system zdrowotny. Czemu wiňc nasi, nawet Ăpatriotyczniò politycy, nie chcŃ iŜĺ  

za ich przykğadem? Ot·Ũ, jak napisağ do mnie jeden z aktualnych posğ·w na Sejm RP (choĺ zgodziğ siň 

z moimi argumentami), Ăw grň wchodzŃ ogromne pieniŃdzeò. Tak wiňc politykom wcale nie chodzi 

(przynajmniej w tym wypadku) o zdrowie i Ũycie polskich dzieci, lecz tylko i wyğŃcznie o gigantyczne 

zyski koncern·w farmaceutycznych, finansowanych w tym przypadku w znacznej mierze przez 

PaŒstwo, tj. podatnik·w. Co z tego majŃ politycy? Widocznie majŃ coŜ, co znaczy dla nich duŨo 

wiňcej, niŨ zdrowie dzieci. Dlatego nastňpnym krokiem powinno byĺ wykorzenienie korupcji  

w tej dziedzinie i uznanie jej za zdradň narodowŃ z odpowiednimi konsekwencjami dla zdrajc·w. 

Nastňpnym krokiem moŨe byĺ otwarta publiczna dyskusja na ten temat, zwieŒczona konferencjŃ 

naukowŃ z r·wnym udziağem stronnik·w i przeciwnik·w r·wnej rangi, transmitowana na Ũywo przez 

wszystkie gğ·wne stacje telewizyjne oraz Internet. Po rezultatach  zaŜ tej konferencji moŨna 

ostatecznie dopracowaĺ prawo i sprecyzowaĺ, czy  i jakie szczepionki majŃ byĺ obowiŃzkowe, jakie 

dobrowolne, a jakie trzeba po prostu zabroniĺ ï bo liczyĺ siň bňdzie tylko i wyğŃcznie zdrowie dzieci, 

a nie zyski farmakomafii oraz skorumpowanych przez niŃ polityk·w. Od razu chcň zastrzec, Ũe strona, 

kt·ra w takiej dyskusji i konferencji nie zechce wziŃĺ udziağu, bňdzie uznana za przegranŃ i odtŃd 

bňdŃ brane pod uwagň tylko argumenty strony przeciwnej.  
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Przypomniağ mi siň bowiem przypadek z czas·w komuny  (lata moŨe 70te lub 80te). Ot·Ũ naukowcy  

z Instytutu BadaŒ Kreacyjnych (California, USA) skierowali do radzieckich naukowc·w oficjalne 

pismo (w jňzyki angielskim i rosyjskim) ï zaproszenie na konferencje ï dysput na temat ĂTworzenie 

czy ewolucjaò. Z duŨym szacunkiem zwr·cili siň oni do radzieckich uczonych jako najbardziej 

liczŃcych siň w tych czasach ewolucjonist·w, Ũe dajŃ oni im szansň publicznie udowodniĺ cağemu 

Ŝwiatu sğusznoŜĺ swojej koncepcji oraz przewagň nauki Ăradzieckiej socjalistycznejò  

nad ĂkapitalistycznŃ amerykaŒskŃò. Wiecie, jakŃ odpowiedŦ dali uczeni radzieccy? ŧadnej. Po prostu 

zignorowali to zaproszenie. Nic zatem dziwnego, Ũe zaledwie kilkanaŜcie lat p·Ŧniej oficjalny ateizm 

runŃğ z wielkim hukiem i nikt nawet nie pr·bowağ go broniĺ (choĺ na poziomie bytowym ateist·w 

pozostağo bardzo wielu). 

NiezaleŨnie od tego (i to ï jak najszybciej) zobowiŃzaĺ w kaŨdym punkcie szczepieŒ do umieszczenia 

obok siebie dw·ch tablic informacyjnych (o jednakowych wymiarach), prowadzonych kaŨda 

odpowiednio przez stronnik·w i przeciwnik·w szczepieŒ. Pod nimi zaŜ ï ulotki do pobrania z linkami 

do odpowiednich stron internetowych. Dlaczego to tak waŨne? ŧeby rodzice mogli najpierw zapoznaĺ 

siň z argumentami obydwu stron ï na miejscu i na spokojnie w domu (dlatego ulotki), zanim siň 

zdecydujŃ, jakie rozwiŃzanie bňdzie lepsze dla ich dzieci. GdybyŜmy mieli wiňcej czasu, dzieci 

rodzic·w ĂmŃdrychò (kt·rzy wybrali prawidğowe rozwiŃzanie) miağyby wiňksze szanse na przeŨycie, 

niŨ dzieci rodzic·w, powiedzmy, mniej rozwaŨnych ï prawie jak Ădob·r naturalnyò.  

Gdyby kogoŜ interesowağo, czy Pan B·g ma w tej sprawie swoje stanowisko, odpowiem: tak,  

ma, i przekazağ go wyraŦnie, niejednokrotnie  i jednoznacznie poprzez swoich prorok·w. Zabrania  

on swoim wiernym szczepiĺ siň samym oraz szczepiĺ swoje dzieci, poniewaŨ jest to ukryta forma 

ludob·jstwa (tak samo jak chemtrails, aborcja, eutanazja, zatruta ŨywnoŜĺ i leki etc.). OsobiŜcie 

uwaŨam, Ũe politykom chodzi wğaŜnie i przede wszystkim o to, zaŜ ĂduŨe pieniŃdzeò to tylko 

przykrywka dla ukrycia o wiele powaŨniejszej  zbrodni eksterminacji Ăwğasnegoò narodu. Zdajň sobie 

sprawň, Ũe wysuwam doŜĺ ciňŨkie oskarŨenia. Ale c·Ũ, nas i nasze dzieci bňdŃ metodycznie 

wyniszczaĺ, a  my bňdziemy tch·rzliwie milczeĺ i udawaĺ, Ũe wszystko jest w porzŃdku, poniewaŨ 

nas karmiŃ hasğami patriotycznymi? Ot·Ũ nie ï dodam, Ũe tch·rze majŃ mniej szans na przeŨycie ï 

nawet ï paradoksalnie ï w warunkach bojowych. A Ũyjemy juŨ w takich czasach, kiedy walka toczy 

siň o Ŝmierĺ i Ũycie. Jestem przy tym pewien, Ũe to wğaŜnie my zwyciňŨymy i przeŨyjemy, zaŜ ci,  

co chcŃ nas zniszczyĺ, ostatecznie zginŃ sami razem ze swymi dzieĺmi, o ile nie zdŃŨŃ siň nawr·ciĺ  

i naprawiĺ wyrzŃdzone przez siebie szkody, oraz przejŜĺ na naszŃ stronň, oczywiŜcie.  

 

V.4. CHEMTRAILS, GMO ETC. 

 

Podczas, gdy Ŝwiat jeszcze nie tak dawno z zatrzymanym oddechem Ŝledziğ za intrygŃ, zwiŃzanŃ  

z uŨyciem najnowszej broni chemicznej w Anglii oraz dyskutowağ, kto tak naprawdň wykorzystağ 

starŃ broŒ chemicznŃ w Syrii, na gğowy Polak·w i nie tylko w biağy dzieŒ i zupeğnie bezkarnie  

z samolot·w (czňsto niemieckich, ale nie tylko) jest sypana trucizna pod nazwŃ chemtrails. Jeszcze  

do niedawna wielu uwaŨağo to za kolejnŃ Ăteoriň spiskowŃò , ale jest co raz wiňcej dowod·w  

i Ŝwiadectw (w tym pilot·w wojskowych), a teraz juŨ nawet Prezydent przyznağ ten fakt i obiecağ  

tň sprawň wyjaŜniĺ.  

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
https://www.koniec-swiata.org/niezaprzeczalny-dowod-ze-wszyscy-jestesmy-opryskani-trucizna-co-roku-571-ton-toksycznego-olowiu-chemtrails-na-amerykanskim-niebie/
http://www.ilfattoquotidaino.it/pilota-confessa-anni-spruzzato-scie-chimiche-nei-cieli-italiani/
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I trzeba zrobiĺ to jak najszybciej, poniewaŨ w rezultacie robi siň coraz wiňcej chorych na raka, 

majŃcych alergiň, problemy z pğucami, za to lekarze majŃ co raz wiňcej roboty a koncerny 

farmakologiczne ï co raz wiňcej kasy (i moŨe takŨe dlatego politycy siň nie spieszŃ tej sprawy 

wyjaŜniĺ i jŃ bagatelizujŃ). 

Oficjalna wersja rozpylenia tej trucizny gğosi, Ũe robi siň to w celu zmniejszenia promieniowania 

sğonecznego w ramach walki z rzekomym Ăociepleniem klimatuò. Z tym samym ociepleniem, kiedy  

na Saharze spada Ŝnieg, zamarza wodospad Niagara, a na Syberii mr·z siňga niebywağych od dawna 

temperatur (poniŨej 50ÁC). A nawet kiedy zeszğego lata przyszğy prawdziwe upağy, jakoŜ ta trucizna 

wcale ich nie osğabiğa. Wmawianie, Ũe to Ăzwykğa para wodnaò (jakby samoloty uŨywağy wodoru jako 

paliwa) i Ũe smugi za samolotami byğy Ăod zawszeò nie przekona tych, kt·rzy nie sŃ zupeğnymi 

lemingami lub pamiňtajŃ te Ăczasy dzieciŒstwaò kiedy smugi za samolotami owsem byğy ale nie takie. 

Co ciekawe, gğ·wnymi skğadnikami tego ŜwiŒstwa sŃ bar i aluminium. Symbole chemiczne tych 

niebezpiecznych element·w to Ba i Al. Razem to daje Baal ï coŜ to m·wi tym, kt·rzy choĺ trochň 

znajŃ Bibliň, a wiňc zgubny zamierzony cel tych dziağaŒ moŨe byĺ jeszcze gğňbszy, bo okultystyczny.  

KaŨdy wiňc prawdziwy patriotyczny rzŃd powinien uznaĺ to za ludob·jstwo, natychmiast zabroniĺ, 

zaŜ sprawc·w tej zbrodni pociŃgnŃĺ do odpowiedzialnoŜci karnej, w przeciwnym razie sam swoim 

zaniechaniem przyczynia siň do tej zbrodni i teŨ ryzykuje poniesienie kary.  

Sprawa zaŜ ŨywnoŜci genetycznie zmodyfikowanej jest o wiele lepiej znana, wcale nie ukrywana,  

a nawet ma wielu stronnik·w. Na pierwszy rzut oka mogğoby siň wydawaĺ: co w tym zğego,  

Ũe naukowcy Ăpolepszyliò geny niekt·rych poŨytecznych gatunk·w roŜlin oraz zwierzŃt, Ũe stağy siň 

one bardziej wydajne, lepiej smakujŃ itp. KiedyŜ sam tak uwaŨağem. Tym bardziej, Ũe nawet w Biblii 

B·g nakazağ czğowiekowi Ăuczyniĺ jŃ (ziemiň) sobie poddanŃ; abyŜcie panowali nad rybami 

morskimi, nad ptactwem powietrznym i nad wszystkimi zwierzňtami peğzajŃcymi po ziemiò (Rdz 1, 28), 

a czğowiek faktycznie w ciŃgu wiek·w oswajağ zwierzňta, a nawet wyhodowağ nowe rasy i nowe 

odmiany, znacznie r·ŨniŃce siň od swoich dzikich przodk·w. Ale nawet w tych wypadkach takie 

widoczne polepszenie nie zawsze oznaczağo polepszenie jakoŜciowe. Na przykğad Pszenica orkisz - 

Triticum spelta, a raczej Triticum aestivum subsp. Spelta, podgatunek Pszenicy zwyczajnej  -Triticum 

aestivum L. (bo ma taki sam genom),   prawdopodobnie jest bliski pierwotnej pszenicy, i choĺ 

trudniejszy w uprawie, jest lepszy od pszenicy Ăkulturnejò pod wzglňdem ŨywnoŜciowym  

i zdrowotnym. Kod DNA jest, widocznie, jednŃ z tych granic, kt·rych czğowiekowi przekraczaĺ  

nie wolno. Ingerencja w ten kod choĺ i moŨe przynieŜĺ  widoczny pozytywny efekt, w rezultacie  

na pewno przyniesie szkody (zdrowiu, ekologii i jeszcze nie wiadomo jakie). JuŨ sŃ na to pierwsze 

dowody, kt·rych z czasem bňdzie z pewnoŜciŃ wiňcej, ale juŨ teraz moŨna Ŝmiağo tej produkcji 

zabroniĺ. 

Pozostaje sprawa zatrucia ŨywnoŜci, wody, lek·w i Ŝrodowiska. Tu trzeba zaznaczyĺ dwa przypadki. 

Pierwszy moŨna okreŜliĺ jak zatrucie Ătechnologiczneò (tj. nie celowe, zaŜ wynikajŃce ze szczeg·ğ·w 

wykorzystanej technologii). Takie przypadki trzeba badaĺ, wyjaŜniaĺ, a naukowcy, inŨynierzy, 

konstruktorzy i technolodzy powinni wypracowywaĺ nowe (albo odtwarzaĺ Ăstareò) mniej szkodliwe 

technologie. Drugi ï to zatrucie celowe (wcale, niestety nie rzadkie). Takie przypadki teŨ trzeba 

wyjaŜniaĺ, likwidowaĺ, zaŜ winnych karaĺ za ludob·jstwo (bo skala ich dziağaŒ zwykle jest doŜĺ 

wielka). 

 

 

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1#W26
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https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/gospodarka.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/reprywatyzacja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/zasoby.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/przedsiebiorczosc.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/zus.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/ubezpieczenia.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/spoldzielnie.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/dlugi.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/mfw.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/niemcy.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/banki.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/komornicy.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/uslugi.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/frankowicze.html
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VI.1. REPRYWATYZACJA 
 

 

„Nie oddawajcie Polski w obce ręce!  

Nie oddawajcie jej sługusom, co za srebrniki zdradzili Nas, 

a teraz udają, że o los Polski im chodziło. 

Im chodzi o nową niewolę, niewolę gospodarczą. 

Z nią Polska w niewolę wpadnie kolejną.” 

Anna Walentynowicz 

 

Po upadku komuny i ustroju Ăsocjalistycznegoò oczywiŜcie Ũe naleŨağo przeprowadziĺ prywatyzacjň 

socjalistycznej wğasnoŜci  Ănarodowejò (a tak naprawdň ï paŒstwowej).  Nie byğo, natomiast, Ũadnych 

podstaw ani moralnych, ani prawnych, Ũeby przekazaĺ tň  (choĺby i poprzez sprzedaŨ za bezcen) 

Ăwsp·lnŃò wğasnoŜĺ w prywatne rňce tych samych komuch·w. Tym bardziej Ũe oni, zamiast staĺ siň 

uczciwymi Ăkapitalistamiò na poŨytek wğasny, swoich pracownik·w oraz narodu i kraju, bardzo 

szybko te Ăsocjalistyczneò zakğady przekazali w obce (wrogie Polsce) rňce i/lub w og·le zlikwidowali. 

Przeprowadzone zaŜ to najwiňksze okradanie Polski i Polak·w byğo z premedytacjŃ - wg oficjalnego 

ĂPlanu Balcerowiczaò . Byğo to wiňc ewidentnym przestňpstwem (bez terminu dawnoŜci), a wiňc musi 

byĺ Ŝcigane, sprawc·w naleŨy ukaraĺ, zaŜ wğasnoŜĺ przywr·ciĺ  jego prawowitemu wğaŜcicielowi ï 

narodowi (paŒstwu). Tu nawet nie ma o czym dyskutowaĺ.  

Ale ani Ănar·dò, ani ĂpaŒstwoò skutecznie zaŨŃdaĺ, niestety, nie potrafiŃ (jak udowodniğy wieloletnie 

Ăsocjalistyczneò eksperymenty w wielu krajach Ŝwiata). NaleŨy wiňc te odzyskane zakğady ponownie 

sprywatyzowaĺ. W przypadkach dziedzin strategicznych (energetyka,  woda, lotnictwo itp. ï trzeba  

to jasno okreŜliĺ i zapisaĺ w prawie) pakiet kontrolny akcji musi pozostaĺ w  rňkach paŒstwa. To samo 

dotyczy gğ·wnych medi·w opiniotw·rczych oraz najbardziej dochodowych gağňzi (np. alkohol, tytoŒ, 

paliwo). Niekt·rzy nawet uwaŨajŃ, Ũe wğaŜnie Ăprywatyzacjaò zakğad·w alkoholowych byğa 

najwiňkszej aferŃ, poniewaŨ pozbawiğa paŒstwo ponad poğowň wpğyw·w budŨetowych.  

Ponowna prywatyzacja zaŜ, opr·cz tego, musi byĺ przeprowadzona wg jasno sformuğowanych reguğ. 

W pierwszej kolejnoŜci prawo do wykupu akcji musi naleŨeĺ do pracownik·w prywatyzowanego 

zakğadu ( i to ï po nominalnej cenie akcji). W drugiej ï do kierownictwa tych zakğad·w (juŨ po cenach 

rynkowych, ale mogŃ byĺ ulgowe). Dalej ï na rynku wewnňtrznym (Ũeby trafiğy przede wszystkim do 

polskich rŃk). Reszta dopiero moŨe trafiĺ r·wnieŨ do inwestor·w zagranicznych (ale nigdy ï pakiet 

kontrolny).  

Oto Lista 71 firm, (od Allegro do ŧywca) kt·re kiedyŜ byğy polskie, ale zostağy sprzedane. Na pewno 

wiele z nich warto przywr·ciĺ w polskie rňce. A jest to przecieŨ daleko nie peğna lista, brakuje 

bowiem w niej sprywatyzowanych w spos·b nieuczciwy najwaŨniejszych  zakğad·w 

Ăsocjalistycznychò.  

 

 

 

http://filing.pl/lista-74-firm-ktore-kiedys-byly-polskie-ale-zostaly-sprzedane/
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VI.2. ZASOBY NATURALNE 
 

 

Na to wyglŃda, Ũe pod wzglňdem posiadanych zasob·w naturalnych Polska (nawet w obecnych 

granicach) jest jednym z najbogatszych kraj·w Ŝwiata. Samej ropy naftowej i gazu ma wiňcej,  

niŨ Arabia Saudyjska. Co prawda, na wiňkszej gğňbokoŜci (od 5 do 7 tys. m), ale dostňpnej 

technologicznie (takiej jak np. w Tatarstanie). Opr·cz tego, ma okazağe zapasy wňgla kamiennego  

i brunatnego, Ũelaza, miedzi i zğota, cynku i oğowiu, niklu i tytanu, molibdenu i wolframu, siarki, soli 

kamiennej i potasowej, fosforyt·w etc.  Opr·cz tego ï ogromne zasoby geotermiczne, a wiňc 

praktycznie niewyczerpalne i ekologiczne Ŧr·dğo taniej energii i darmowej ciepğej wody.   

Nie przypadkowo najstarszy szyb naftowy na Ŝwiecie powstağ wğaŜnie w Polsce - we wsi Siary  

pod Gorlicami w 1852 roku. 

Nic dziwnego: jeŜli Pan B·g przeznaczyğ Polsce byĺ  przyszğym liderem Ŝwiata, musiağ daĺ jej 

r·wnieŨ odpowiedniŃ materialnŃ bazň (nie gorszŃ niŨ u Rosji i USA). Inna sprawa, Ũe do wydobycia 

tych zasob·w, trzeba byĺ naprawdň niezaleŨnym paŒstwem. KiedyŜ bowiem zabraniağ to robiĺ  

ze wzglňd·w oczywistych ZwiŃzek Radziecki, zaŜ teraz ï UE. Przyszğa nowa wğadza jednak  

nie bňdzie miağa z tym problemu, poniewaŨ bňdzie dziağağa wyğŃcznie w interesach Polski,  

a nie wschodnich czy zachodnich Ăprzyjaci·ğò i Ăpartner·wò. 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/obrazki/ropa-gaz-mapa.PNG
https://urbietorbi-apokalipsa.net/obrazki/bogatstwa-poski.PNG
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Pozostaje kwestia inwestycji oraz technologii. Teoretycznie Polska teŨ musi z tym sobie poradziĺ  

(no przecieŨ Polacy wcale nie sŃ gorsi czy gğupsi od Rosjan i innych narod·w, kt·rzy jakoŜ sobie  

z tym poradzili). Gdyby jednak naprawdň potrzeba byğo zagranicznych inwestor·w, techniki   

i technologii ï to nigdy jako wğaŜcicieli, tylko jako wsp·lnik·w z mniejszym udziağem.  

 

 

 

Ogromne zasoby geologiczne Polski - wystŃpienie prof. Ryszarda Kozğowskiego - 17.03.2018 

 

VI.3. PRZEDSIĘBIORCZOŚĆ 

 

Kraj jest bogaty bogactwem społeczeństwa. 

 

Polacy, jak wiadomo, sŃ bardzo przedsiňbiorczym narodem (w opinii ruskich nawet bardziej  

niŨ ŧydzi). MajŃ jednak dwa podstawowe problemy. Pierwszy dotyczy paŒstwa, zaŜ drugi ï  

ich samych. Dla nikogo chyba nie jest tajemnicŃ, Ũe choĺ przedsiňbiorcy przynoszŃ bardzo duŨo 

gospodarce (towary i usğugi) oraz budŨetowi (podatki i inne skğadki), paŒstwo polskie nie jest im zbyt 

przychylne. Sprawň podatk·w omawiam w nastňpnym rozdziale, zaŜ o prawie trzeba napisaĺ  

tu (choĺ piszň o tym r·wnieŨ w rozdziale Prawo).  

https://www.youtube.com/watch?time_continue=1&v=H_D_-ZA9tLA
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/zus.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/prawo.html
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Bardzo wiele regulacji jest w og·le niepotrzebne ani przedsiňbiorcom, ani paŒstwu. Dlaczego  

tak wiele polskich przedsiňbiorc·w woli rejestrowaĺ swoje firmy w dalekiej Wielkiej Brytanii,  

a nie w Polsce? Dlatego, Ũe nie sŃ patriotami i nie chcŃ pğaciĺ tu podatk·w? Ot·Ũ nie. Z powodu 

regulacji prawnych i biurokratycznych ï o wiele prostszych tam, niŨ tu. Jak to jest, Ũe najstarszy  

na Ŝwiecie brytyjski kapitalizm z tymi prostymi przepisami przez tyle wiek·w nadal dobrze siň ma, 

 a raczkujŃcy polski ze swymi skomplikowanymi i zagmatwanymi przepisami ledwo daje sobie radň? 

Nikomu z polskich decydent·w nie przyszğo do gğowy to proste pytanie? Jak polskim politykom  

i ekonomistom brakuje wğasnych dobrych pomysğ·w na ten temat, moŨe warto przestudiowaĺ  

i wprowadziĺ chociaŨby sprawdzony  system brytyjski? Z doŜwiadczenia Rumunii, Litwy,  Sğowacji, 

Moğdawii wiadomo, Ũe jest to moŨliwe r·wnieŨ w warunkach postsocjalistycznych.   

Szczeg·ğowych ulg potrzebujŃ nie duŨe (zwğaszcza zagraniczne) koncerny i inwestorzy, zaŜ rodzimi 

poczŃtkujŃcy  lub po prostu drobni przedsiňbiorcy.  Owszem, obecne prawo teoretycznie takie ulgi 

przewiduje. Ale muszŃ to byĺ ulgi realne, a nie teoretyczne. UzaleŨnione od faktycznego stanu 

finansowego przedsiňbiorstwa, a nie  terminu  Nie ma Ũadnego sensu dusiĺ obowiŃzkowymi 

skğadkami na ZUS kogoŜ, kto zarabia mniej niŨ opğaca siň pğaciĺ te skğadki (i kt·re w og·le nie 

powinny byĺ Ăstağeò i nie mogŃ byĺ wiňksze niŨ 10% od dochodu ï wtedy dopiero da siň je pğaciĺ 

uczciwie i bezboleŜnie). RozkwitajŃce w takich warunkach nowe i drobne przedsiňbiorstwa nie tylko  

oŨywiŃ gospodarkň, znacznie polepszŃ stan materialny swoich rodzin (co teŨ jest bardzo waŨne),  

ale r·wnieŨ w rezultacie (choĺ i nie od razu) zasilŃ budŨet lepiej, niŨ pr·bujŃc realizowaĺ (czňsto  

i tak bezskutecznie) drakoŒskie prawa. Musi wiňc  i w Polsce znaleŦĺ siň sw·j Solon, Ũeby 

kardynalnie naprawiĺ prawo r·wnieŨ w tej dziedzinie. Tym bardziej, Ũe obecnie przedsiňbiorca, choĺ 

musi pğaciĺ obowiŃzkowe skğadki w ZUS wiňksze od zwykğego pracownika, skorzystaĺ z nich w razie 

potrzeby (np. choroby lub wypadku) ma o wiele mniej szans od tegoŨ pracownika. A przecieŨ  

to teŨ czğowiek i obywatel, a drobny przedsiňbiorca na dodatek jest  prawie takim samym 

pracownikiem (czňsto nawet fizycznym). Dlaczego wiňc musi byĺ dyskryminowany?  

Drugi zaŜ problem namierzyğ jeszcze Ŝp. Prezydent Lech KaczyŒski (zresztŃ doktor prawa pracy). 

Wyraziğ to w ten spos·b, Ũe trzeba Ăzawrzeĺ nowŃ umowň spoğecznŃò. Szkoda, Ũe nie zdŃŨyğ 

doprowadziĺ tego do koŒca, a nawet wyjaŜniĺ, o co mu chodziğo,  ale chyba wiem, co miağ na myŜli. 

Ot·Ũ na pierwszym etapie rozwoju Ăkapitalizmuò, kiedy kapitağu jest za mağo,  przedsiňbiorca w 

spos·b naturalny i wytğumaczalny zabiera sobie wiňkszŃ (ĂlwiŃò) czeŜĺ dochodu, nie Ũeby  

jŃ skonsumowaĺ, lecz Ũeby zainwestowaĺ z powrotem w rozw·j wğasnego biznesu. Plusem takiego 

stanu rzeczy jest doŜĺ szybki rozw·j interesu, zaŜ minusem ï niska pğaca pracownikom. Ale kiedy 

interes juŨ jest rozkrňcony na dobre, proporcje te powinny siň zmieniĺ ï przedsiňbiorca Ŝmiağo moŨe 

zmniejszyĺ swojŃ dolň w zyskach, poniewaŨ zarabia juŨ na samych obrotach, a jak paŒstwo nie bňdzie 

go dusiĺ zbyt wysokimi podatkami i innymi skğadkami ï Ŝmiağo moŨe (a nawet powinien) podnieŜĺ 

pğace swoim pracownikom. Tak, jak to ma miejsce w krajach z Ărozwiniňtym kapitalizmemò, i wğaŜnie 

m.in. dlatego ludzie tam o wiele wiňcej zarabiajŃ, niŨ w Polsce (a takŨe na Ukrainie czy w Rosji). 

Pozwoliğoby to powstrzymaĺ drenaŨ m·zg·w oraz siğy roboczej z Polski na zach·d, wiňc wcale  

nie jest to takŃ bğahŃ i prywatnŃ sprawŃ. 

Opr·cz tego (uczciwej opğaty pracy) pasowağo by polskim przedsiňbiorcom zrozumieĺ kilka 

podstawowych i oczywistych (ale niestety nie dla wszystkich) rzeczy. Po pierwsze, pracownicy  

to teŨ ludzie, i chcŃ nie tylko piĺ, ale r·wnieŨ jeŜĺ, a czasem majŃ r·wnieŨ rodziny, kt·re muszŃ  

karmiĺ, wiňc pğaciĺ trzeba zawsze i na czas, nawet jeŜli pracownik (lub podwykonawca) wiňcej  

nie planuje  u niego pracowaĺ (lub z nim wsp·ğpracowaĺ).   

https://pl.wikipedia.org/wiki/Solon
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Ten ostatni problem jest najbardziej bolesny: ile jest w Polsce (zwğaszcza  - Warszawie) zupeğnie 

porzŃdnych pracodawc·w, kt·rzy sumiennie wypğacajŃ pracownikowi pensjň, p·ki na niego liczŃ,  

zaŜ w ostatni period wsp·ğpracy mogŃ nie dopğaciĺ lub w og·le nie zapğaciĺ za przepracowany 

tydzieŒ, miesiŃc a nawet wiňcej. Trzeba wiňc im przypomnieĺ, Ũe zatrzymanie zapğaty pracownikom 

jest jednym z czterech grzech·w ĂwoğajŃcych o pomstň do Niebaò(obok morderstwa ï w tym  

dzieci nienarodzonych, uciskania ubogich oraz homoseksualizmu). JeŜli zaŜ faktycznie kiedyŜ zostanie 

zrealizowany plan zniszczenia Warszawy rosyjskimi pociskami nuklearnymi (ĂIskanderyò do obwodu 

Kaliningradzkiego juŨ zostağy dostarczone, czekajŃ tylko na najnowsze amerykaŒskie ĂPatriotyò, 

kt·re nie sŃ jeszcze zbudowane), czňŜĺ odpowiedzialnoŜci za to spadnie r·wnieŨ na tych 

przedsiňbiorc·w, bo z wielu miejsc w Polsce od lat spadajŃ na nich przekleŒstwa ze strony  

ich dawnych oszukanych pracownik·w. Pasowağoby im r·wnieŨ daĺ kilka lekcji z historii,  

a mianowicie, Ũe jeszcze nie tak dawno SolidarnoŜĺ walczyğa m.in. o wolne soboty ï a nawet  

je wywalczyğa! Niech wiňc nie zabierajŃ ich swoim pracownikom, upodobniajŃc siň tym samym  

do obalonych komuch·w, a czasem nawet robiŃc siň gorszymi od nich, bo komuchy przynajmniej  

nie zmuszali do pracy po 12 godzin dziennie.  Rozumiem, Ũe politycy nie majŃ zielonego pojňcia,  

Ũe coŜ takiego dzieje siň we wsp·ğczesnej ï wolnej i demokratycznej Polsce. Ale wğaŜnie na tym 

polega problem, Ũe profesjonalni politycy (zwğaszcza dziağacze partyjni) w og·le nie znajŃ Ũycia  

i dlatego, np. szczerze sŃ przekonani, Ũe Ătylko idiota moŨe  pracowaĺ za 7 tys. miesiňcznieò.   

Inna sprawa, Ũe daleko nie kaŨdy z nich jest na tyle gğupi, Ũeby publicznie o tym m·wiĺ.  

Dlatego nawet najlepszy i uczciwy z nich nawet teoretycznie nie moŨe poprawiĺ Ũycia zwykğych ludzi 

ï po prostu nie wie, co ma byĺ poprawione. Tym bardziej, Ũe kasň ma nawet za nic ï Ũe tylko naleŨy 

do odpowiedniej partii (nawet pozaparlamentarnej, a nie tylko rzŃdzŃcej lub opozycyjnej) ï bo w tym 

wypadku oni prawo Ŝwietnie dopasowali do swoich oczekiwaŒ.  

WiňkszoŜci pracodawc·w to, na szczňŜcie nie dotyczy. Ale dotyczŃ za to inne podstawowe rzeczy, 

kt·rych ich (oraz kierownik·w wszystkich szczebli) trzeba nauczyĺ ï na koszt paŒstwa,  

ale obowiŃzkowo (pod strachem sankcji i kar dla uchylajŃcych siň). Owszem, zwykle kaŨdy polski 

przedsiňbiorca jest dobry w swoim fachu. Potrafi nauczyĺ pracownika (o ile zechce, a nie bňdzie 

szukaĺ tylko takiego Ăz doŜwiadczeniemò, kt·re nie wiadomo wtedy gdzie zdobyĺ), lub pokazaĺ 

pracownikowi Ăjak to siň robiò. Ale musi teŨ wiedzieĺ, Ũe nie da siň pracowaĺ (tym bardziej ï ciňŨko 

fizycznie) przez 8, 10, a czasem 12 i wiňcej godzin w takim tempie, kt·ry on Ăpokazağò w ciŃgu  

5 minut. Nie da siň biec maratonu w tempie sprintu. Opr·cz tego, pracownicy (nawet podwğadni)  

to teŨ ludzie, i opr·cz zapğaty potrzebujŃ nieraz dobrego sğowa. A nie tak, Ũe jak pracodawca  

(lub kierownik) nic nie m·wi, no to wiňc wszystko w porzŃdku, w przeciwnym razie koniecznie 

zwr·ci uwagň, Ũe coŜ nie tak. Dalej sprawa pomyğek. NaleŨy im wytğumaczyĺ, Ũe nie myli siň tylko 

ten, kto nic nie robi, wiňc jego pracownicy od czasu do czasu bňdŃ siň myliĺ ï to normalny stan 

rzeczy, a nie katastrofa i niezdolnoŜĺ pracownika, tym bardziej ï Ũe on sam teŨ od czasu do czasu  

siň myli. Jeszcze naleŨy im wytğumaczyĺ, Ũe wszyscy ludzie sŃ r·Ũni ï takŨe pod wzglňdem 

ĂwydajnoŜciò. Niekt·rzy pracodawcy, firmy oraz kierownicy chcieliby, Ũeby u nich pracowali sami 

Ăstachanowcyò. Ale takich zawsze byğo, jest i bňdzie mağo, i Ũe odnoŜnie ĂwydajnoŜciò teŨ dziağa 

uniwersalna reguğa 80:20. W tym wypadku oznacza ona, Ũe 20% pracownik·w przynosi firmie  

80% dochodu, zaŜ pozostağe 80% - tylko 20% dochodu. Ale firma i tak ma swoje 100% i nie da rady 

zatrudniĺ samych tych Ănajlepszychò, poniewaŨ tacy mogŃ znaleŦĺ sobie pracň i lepszŃ od obecnej,  

a dlatego czňsto w danej firmie dğugo nie pracujŃ, zaŜ ci Ăgorsiò majŃ mniejszy wyb·r i mogŃ 

pracowaĺ dğuŨej. ParafrazujŃc sğynne powiedzenie, moŨna wiňc poradziĺ pracodawcom  

i kierownikom: ĂSpieszmy siň szanowaĺ pracownik·w ï tak szybko odchodzŃò. A przecieŨ to wğaŜnie 

od nich, zwykğych szarych pracownik·w, zaleŨy  wykonanie  lwiej czňŜci bezpoŜredniej roboty  

i zadaŒ firmy. 

http://fara.rawicza.pl/grzechy-wo%C5%82aj%C4%85ce-o-pomst%C4%99-do-nieba.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
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Kolejna sprawa ï forma prawna zatrudnienia. MoŨna zrozumieĺ pracodawcň, kt·ry nie chce od razu 

zawieraĺ z nowym pracownikiem Ũadnej umowy, p·ki siň nie dowie, czego on jest wart i co potrafi. 

Tym bardziej, Ũe nieraz sam nowy pracownik (zwğaszcza mğody) szybko rezygnuje, bo Ăza ciňŨkoò  

(a czňsto na poczŃtku to norma). Ale mniej wiňcej po tygodniu pracy wszystko staje siň jasne,  

co umie, moŨe lub chce siň nauczyĺ. A wtedy juŨ koniecznie trzeba zawrzeĺ z nim jakŃŜ formalnŃ 

umowň, kt·ra da mu ubezpieczenie, prawo do swoich zasğuŨonych (jak dla wszystkich) 2 dni urlopu 

miesiňcznie i resztň praw pracowniczych. A nie daj BoŨe bňdzie wypadek w pracy. Tym bardziej,  

Ũe zatrudniajŃc Ăna czarnoò, pracodawca nie za bardzo oszczňdza ï przecieŨ wtedy musi mu pğaciĺ  

z wğasnej kieszeni, a wiňc najpierw zapğaciĺ podatek dochodowy. I pracodawca nie powinien zmuszaĺ 

pracownika przy tym do zakğadania firmy jednoosobowej (no chyba, Ũe on sam tego z jakiegoŜ 

powodu chce). Ten problem moŨe nie dotyczy wielu branŨ, ale np. budowlankň ï na pewno.  

WyjŃtek moŨna zrobiĺ dla rolnik·w. Nie trzeba zmieniaĺ dla tego prawa, ale po prostu przymknŃĺ 

oczy i nie nasyğaĺ helikopter·w z kamerami i kontroler·w  ze skarb·wki czy urzňdu pracy, Ũeby 

zğapaĺ UkraiŒc·w lub bezrobotnych (nawet na zasiğku), kt·rzy dorywczo zbierajŃ truskawki, maliny, 

wiŜnie czy jabğka. Gğupio wymagaĺ zawarcia umowy z czğowiekiem, kt·ry moŨe jutro w og·le  

nie przyjŜĺ do pracy, lecz bňdzie piğ za zarobionŃ dziŜ dni·wkň lub miağ kaca, bo przepiğ jŃ juŨ dziŜ. A 

nawet jeŜli przyjdzie ï truskawki i maliny szybko siň koŒczŃ i nie opğaca siň ani jemu,  

ani urzňdnikom MUP co chwilň wyrejestrowaĺ go i rejestrowaĺ z powrotem. PaŒstwo zaŜ nie 

zbiednieje, jeŜli zapğaci za takiego biedaka, pracujŃcego dorywczo, ubezpieczenie. To samo dotyczy 

innych prac dorywczych oraz usğug, kt·re ludzie okazujŃ sobie nawzajem (remontowych, 

opiekuŒczych, gospodarczych itp.) Obecne prawo przewiduje, Ũeby takie usğugi teŨ byğy oficjalnie 

potwierdzone przez umowy, skğadane podatki, skğadki itp. Ale nikt i tak tego nie przestrzega, a i nie 

Ŝciga. Do wszystkiego trzeba bowiem podchodziĺ nie tylko z pozycji formalno-prawnych, ale r·wnieŨ 

zdrowego rozsŃdku i praktyk zwyczajowych, o ile oczywiŜcie te praktyki nie krzywdzŃ Ũadnej ze stron 

ï ani pracodawcň, ani pracownika.  

Na koniec  waŨna uwaga, do kogo naleŨy polski biznes. OczywiŜcie Ũe w warunkach gospodarki 

wolnorynkowej kaŨdy moŨe go prowadziĺ, niezaleŨnie od swojego obywatelstwa i narodowoŜci.  

Pod warunkiem, Ũe uczciwie pğaci wszystkie podatki ï nawet duŨe sieci handlowe. Ulgi zaŜ 

podatkowe raczej naleŨŃ siň polskim przedsiňbiorcom, a nie obcym, tym bardziej ï duŨym firmom. 

Zwğaszcza w gağňziach (np. handlu), gdzie wcale tak nie zaleŨy na ich inwestycjach. A jak sytuacja 

wyglŃda obecnie? Zacytujň Georga Rapafortha (rozmowa z ĂThe Times of Israelò): ĂAntysemityzm? 

W Polsce? Jest ï oczywiŜcie. Z tym, Ũe ten szary lud nie zdaje sobie sprawy, Ũe w tym momencie 70% 

polskiego biznesu jest kontrolowane przez nas ï oczywiŜcie nie jest widocznie na pierwszy rzut oka ï 

trzeba wiedzieĺ jaka sp·ğka jest z jakŃ powiŃzana, do kogo naleŨy, kto jakie firmy skupuje itd.ò 

Pewnie Ũe tak byĺ nie powinno, tym bardziej ï Ũe jest doŜĺ niebezpiecznie, bo dalej Rapaforth juŨ 

otwarcie grozi: ĂjeŜli wycofamy pieniŃdze wybuchnie krachò. I wcale nie blefuje. Docelowo wiňc 

polski biznes musi trafiĺ w polskie rňce. Udziağ zaŜ ŧyd·w moŨe byĺ nie wiňkszy, niŨ udziağ Polak·w 

w biznesie izraelskim, a Niemc·w ï nie wiňcej niŨ Polak·w w niemieckim.  

Jak to moŨna zrobiĺ w spos·b uczciwy i legalny, rozwaŨam w rozdziale ĂDğugiò.  

 

 

 

 

http://polskasuwerenna.pl/zyd-o-polakach-gdyby-nie-zydzi-polska-by-nie-istniala-kontrolujemy-to-panstewko/
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/dlugi.html
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VI.4. PODATKI I ZUS 

 

System podatkowy w Polsce jest, jak dobrze wiadomo, bardzo skomplikowany, niesprawiedliwy, 

krzywdzŃcy i nie zgodny ani z Prawem BoŨym, ani z prawem naturalnym, ani ze zdrowym 

rozsŃdkiem, ani z interesami Polak·w, ani nawet z interesami Polski. Dlaczego tak jest? CzyŨby 

polscy prawodawcy (politycy, ekonomiŜci, prawnicy) byli aŨ tak niekompetentni? Ot·Ũ nie. Podatki 

(przede wszystkim ich wysokoŜĺ) m.in. to mechanizm, za poŜrednictwem kt·rego paŒstwo (rzŃd) 

reguluje rozw·j gospodarki. Od dawna dobrze jest wiadome, Ũe obniŨenie podatk·w zawsze skutkuje 

wzrostem tempa rozwoju gospodarczego (dlatego to lubiŃ robiĺ w USA republikanie), zaŜ ich 

podwyŨszenie trochň hamuje rozw·j (stosujŃ to w USA demokraci, ale kamuflujŃc pod Ăprojekty 

socjalneò). Dobrze o tym wiedzŃ r·wnieŨ polscy ekonomiŜci i politycy. świadczy o tym fakt,  

Ũe w swoich programach wyborczych obiecujŃ te podatki (w Polsce niepomiernie wysokie) trochň 

obniŨyĺ (reformowaĺ radykalnie nawet nie obiecujŃ). Po wygranych zaŜ wyborach nie tylko ich nie 

obniŨajŃ, lecz nawet podwyŨszajŃ. Dowodzi to niezbicie, Ũe wcale im nie chodzi o rozw·j i dobro 

Polski, lecz interesy innych (czňsto wrogich Polsce) paŒstw, grup i organizacji miňdzynarodowych. 

Jakich konkretnie ï mogğyby opowiedzieĺ organy Ŝcigania i bezpieczeŒstwa, jeŜli same  

nie znajdowağyby siň  pod wpğywem tych siğ. Kiedy wiňc Polska ostatecznie zrzuci z siebie jarzmo 

tych obcych i wrogich siğ, bez problem·w opracuje wğasny ï prosty, jasny i sprawiedliwy system 

podatkowy. Na poczŃtku, Ũeby byğo szybciej, moŨna wzorowaĺ siň choĺby na brytyjskim systemie 

podatkowym. Docelowo zaŜ prawo podatkowe ma byĺ dostosowane do Prawa BoŨego oraz 

naturalnego. Zgodnie zaŜ z tym prawem podatki nie mogŃ byĺ wyŨsze niŨ 10% (tzw. Ădziesiňcinaò). 

Nie przypadkowo w przeszğoŜci (kiedy moŨni tego Ŝwiata nie byli aŨ tak chciwi, jak dziŜ) wğaŜnie taki 

procent pobierali nie tylko ĂchrzeŜcijaŒscyò panowie ze swoich chğop·w, ale r·wnieŨ Ădzicyò 

Mongoğowie z podbitych przez siebie narod·w (np. Rusi). Dlaczego wğaŜnie 10%? Ot·Ũ jeŜli ktoŜ 

odda 10 zğ z zarobionych 100, lub 100 EUR z 1000, lub $1000  z 10 tys., jego budŨet przy tym prawie 

nie ucierpi. Ten zaŜ, kto pobiera podatki, przecieŨ pobiera ich z wielu ludzi i podmiot·w 

gospodarczych, wiňc w sumie powinno siň uzbieraĺ zupeğnie wystarczajŃco dla jego normalnego 

funkcjonowania i wykonania wszystkich zadaŒ. JeŜliby tego mu byğo Ăza mağoò, oznaczağoby  

to po prostu, Ũe ma za duŨo zbňdnych i zupeğnie niepotrzebnych (dla paŒstwa i ludzi) instytucji, 

program·w i etat·w, kt·re sŃ tworzone dla zadowolenia krewnych i przyjaci·ğ polityk·w zwyciňskiej 

partii, a nie z potrzeby wğaŜciwego funkcjonowania paŒstwa. Niekt·re konkretne przykğady podajň  

w rozdziale Administracja paŒstwowa. A jest ich, oczywiŜcie, o wiele wiňcej.  

Dla wszystkich jest oczywistym, Ũe podatki zawsze byğy, sŃ i bňdŃ i trzeba je uczciwe pğaciĺ. Nikt  

nie wŃtpi w sğusznoŜĺ samej zasady pğacenia podatk·w. Cağa dyskusja polega na tym ile (a czasem  

i komu) pğaciĺ. WysokoŜĺ podatk·w ustala paŒstwo ï wg swoich pojňĺ i potrzeb. UwaŨa przy tym,  

Ũe moŨe je ustalaĺ jak mu siň podoba. Ten zaŜ, kto z nim siň nie zgadza i ich nie pğaci (lub pğaci mniej, 

niŨ paŒstwo sobie Ũyczy) jest uwaŨany za przestňpcň i jest karany. W USA Al Capone uszğo na sucho 

wiele zbrodni, ale za niepğacenie podatk·w wsadzili go na wiele lat do wiňzienia. W Niemczech ï  

w odr·Ũnieniu od USA
1.
 ï urzňdnicy mogŃ legalnie braĺ ğap·wki (Ăprezentyò), ale muszŃ zapğaciĺ  

z tej ğap·wki podatek. W Rosji system podatkowy jest tak skonfigurowany, Ũe jeŜli przedsiňbiorca 

zapğaci uczciwie wszystkie podatki, to po prostu zbankrutuje. Rzecz jasna, nikt ich tam Ăuczciwieò  

nie pğaci, a wszyscy o tym wiedzŃ i nic z tym nie robiŃ. Pod jednym warunkiem ï Ũe on siedzi cicho  

i nie wtrŃca siň Ătam, gdzie nie trzebaò i nie patrzy wğadzy na rňce.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/administracja.html
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A jak taki Chodorkowski, nawet majŃc miliardy, chciağ siň zajŃĺ ĂniezaleŨnŃ politykŃò ï no to od razu 

ma kontrole ze skarb·wki i zupeğnie zgodne z prawem bankructwo i wiňzienie (niedawno akurat 

aresztowano kolejnego przedsiňbiorcň). Powstaje wiňc pytanie, jak wyglŃda sprawa Ăniedopğaceniaò 

podatk·w z punktu widzenia Prawa BoŨego (bo z punktu widzenia prawa paŒstwowego to zawsze jest 

Ăprzestňpstwemò). Ot·Ũ w przypadku, kiedy paŒstwo wymaga od podatnika wiňcej niŨ 10%,  

to wğaŜnie ono ğamie przykazanie Dekalogu ĂNie bňdziesz kradğò (Wj 20, 15; Pwt 5, 19)  i poniesie  

za to przed Bogiem odpowiedzialnoŜĺ (oczywiŜcie konkretni ludzie, ale paŒstwo teŨ jest wtedy 

naraŨone na upadek). ĂNieuczciwyò zaŜ podatnik wcale nie koniecznie bňdzie za to przed Bogiem 

odpowiadaĺ, i kto wie, czy nawet nie zostanie za to jeszcze pochwalony, jak ten obrotny rzŃdca  

(Ğk 16, 1-8). Pod warunkiem, oczywiŜcie, Ũe wykorzystywağ Ăzaoszczňdzoneò Ŝrodki nie tylko  

na wğasny poŨytek. Nie zachňcam tym wcale do kombinowania, lecz prawodawc·w ï  

do pohamowania swoich niepomiernie rozdmuchanych apetyt·w i przestrzegania Prawa BoŨego, oraz 

interes·w paŒstwa i ludzi, a nie tylko swoich wğasnych (oraz interes·w swoich zagranicznych 

mocodawc·w).  

Owszem, czasem moŨe zaistnieĺ sytuacja, kiedy paŒstwo faktycznie potrzebuje wiňcej pieniňdzy,  

niŨ uczciwie uzbiera ze swoich podatnik·w (np. w interesach obrony narodowej lub duŨych  

i powaŨnych inwestycji infrastrukturalnych). W takich przypadkach paŒstwo moŨe siň zwr·ciĺ  

do wğasnych obywateli (a nie zagranicznych inwestor·w i kredytodawc·w) z proŜbŃ o zajem 

(obligacje) i/lub inwestycje (akcje) ï ale zawsze to musi byĺ realnie dobrowolnie (a nie dobrowolnie-

przymusowe, jak kiedyŜ). W przyszğoŜci zaŜ musi koniecznie dotrzymaĺ podjňtych obietnic  

(bo teŨ r·Ũnie z tym bywa) ï uczciwie i terminowo wykupiĺ obligacje oraz regularnie wypğacaĺ 

dywidendy.  

Bardzo waŨnŃ sprawŃ jest, Ũeby podatki pğaciğy wszystkie podmioty gospodarcze ï takŨe zagraniczne 

sieci handlowe. Teoretycznie obecna wğadza ich do tego juŨ zobowiŃzağa (Ũeby zaspokoiĺ swoich 

wyborc·w Ăspeğnieniem obietnicyò), ale pozostawiğa furtki prawne, kt·re nadal pozwalajŃ im nic nie 

pğaciĺ do polskiego budŨetu. Np. zagraniczna Ăfirma-matkaò wystawia astronomicznŃ fakturň polskiej 

Ăfirmie-c·rceò za Ăwykorzystanie jej logoò, kt·ra dziwnym trafem r·wna siň realnemu dochodowi, 

uzyskanemu przez tň  Ăc·rkňò  w Polsce. Cağy wiňc nie opodatkowany doch·d przelewany jest  

za granicň do firmy ï matki, a  podatki stajŃ siň r·wnymi zeru. Czy polskich prawnik·w  

i prawodawc·w nie staĺ, Ũeby z tym sobie poradziĺ? Nawet rosyjscy Ăkoledzyò z tym jakoŜ sobie 

poradzili (choĺ teŨ nie od razu). Czy Polacy sŃ gorsi lub gğupsi? Pewnie Ũe nie, ale muszŃ wziŃĺ siň  

do realnej roboty, a nie tylko udawaĺ troskliwych patriot·w.  

 

Zakład Ubezpieczeń Społecznych 

 

ZUS ï unikalna instytucja na skali Ŝwiatowej. Nawet amerykanie niczego takiego nie majŃ. Barack 

Hussein Obama pr·bowağ coŜ takiego utworzyĺ, ale nie dağ rady nawet w dwie kadencje swojej 

prezydentury. ZUS zaŜ byğ utworzony w czasach II RP (w roku 1934), przeŨyğ komunň, postkomunň,  

i nadal dobrze siň ma. ĂKonkurencyjnyò OFE Ăzmarğò o wiele szybciej (i gdzieŜ zaginňğy 

zgromadzone tam 140 mld zğotych, ale o tym ï cisza). Niestety, ĂOrzecznictwo ZUSowskie nadal 

krzywdzi ludzi chorych i kalekich, a é ludzie potrzebujŃcy rehabilitacji majŃ problemy, Ũeby z niej 

skorzystaĺ.ò (cytujň znawcň tego tematu).   

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=70#W15
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=222#W19
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=331#W1
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Przyszedğ wiňc czas, Ũeby przyznawaĺ rentň tym, kt·rzy jej naprawdň potrzebujŃ (i to ï od rňki,  

a nie po wieloletnich bataliach sŃdowych), a nie swoim krewnym i przyjacioğom (kt·rzy nieraz  

nie majŃ do tego faktycznego prawa). Ci zaŜ, kt·rzy tego nie zrozumiejŃ i do tego siň nie dostosowujŃ, 

muszŃ szukaĺ sobie innej pracy (i to ï realnej, a nie kolejnej synekury). Ale ta stara i sprawdzona 

instytucja powinna przetrwaĺ r·wnieŨ w nowej Polsce.  Tym bardziej, Ũe na samoutrzymanie zuŨywa 

tylko ok. 5% zbieranych Ŝrodk·w (tyle samo, co Caritas). Dla por·wnania, fundacje i inne organizacje 

poŨytku publicznego zuŨywajŃ  na swoje utrzymanie o wiele wiňkszy procent (od 20 do 50, zaŜ drobne 

ï od 80 do 95%, tj., realnie ĂpomagajŃò tylko sami sobie oraz swoim rodzinom). Nie mam oczywiŜcie, 

nic przeciwko tym organizacjom, ale po prostu ilustrujň, jak na ich tle wyglŃda ZUS. MoŨna zatem 

dyskutowaĺ na temat wielkoŜci skğadek oraz innych drobnych, aczkolwiek waŨnych szczeg·ğ·w,  

ale sama instytucja niech istnieje dalej i wspiera ludzi potrzebujŃcych  ï chorych, starych itp. 

ChociaŨby dla Ŝwiňtego spokoju reszty ï zdrowego i mğodego spoğeczeŒstwa. Tym bardziej, Ũe kaŨdy 

moŨe zachorowaĺ, ulec wypadkowi, a wreszcie zestarzeje siň i teŨ bňdzie korzystağ z tych skğadek, na 

kt·re niegdyŜ narzekağ.  JeŨeli chodzi o wielkoŜĺ skğadek, to teŨ nie mogŃ one byĺ wiňksze niŨ 10%  

od realnego dochodu, a nie wyssane z palca i narzucone z g·ry do pğacenia nawet tym, kt·rzy  

po prostu majŃ zarejestrowanŃ dziağalnoŜĺ gospodarczŃ, ale aŨ tyle jeszcze nawet nie zarabiajŃ  

(wtedy to wyglŃda na zwykğy haracz paŒstwowy ï owszem, Ălegalnyò, ale chyba nawet gorszy od tego 

Ăprawdziwegoò, poniewaŨ rekieterzy raczej nie sŃ zainteresowani w bankructwie swego Ăklientaò).   

Z punktu widzenia zaŜ Prawa BoŨego skğadki na ZUS moŨna uznaĺ za niejako ĂdrugŃ dziesiňcinň  

dla biednych i potrzebujŃcychò (choĺ i obowiŃzkowŃ), podobnŃ do tej, co ofiarowağ (dobrowolnie)  

dla potrzebujŃcych Tobiasz (Tb 1, 8 ) wg zalecenia Prawa MojŨeszowego (Pwt 14, 29). No i wcale  

z tego powodu nie zbankrutowağ, lecz siň przekonağ w prawdziwoŜci wynikajŃcej z tego tytuğu 

obietnicy: Ăaby ci bğogosğawiğ Pan, B·g tw·j, w kaŨdej pracy twej rňki, kt·rej siň podejmiesz.ò  

----------------------------------------------- 

(1) 
Z tego powodu przedsiňbiorcy amerykaŒscy ï w odr·Ũnieniu od niemieckich - majŃ problem z 

zaksiňgowaniem kwot, kt·re muszŃ wydawaĺ na ğap·wki urzňdnikom w krajach, gdzie bez tego 

prowadziĺ biznes po prostu siň nie da (np. w Rosji, na Ukrainie czy w Afryce).  

   

VI.5. UBEZPIECZENIA 
 

Sprawa ubezpieczeŒ w Polsce (tak samo jak w Rosji i w og·le w  cağym dawnym ĂBloku 

socjalistycznymò) stoi bardzo Ŧle. Nie na pr·Ũno wğaŜnie w tych krajach (i tylko w nich) kwitnŃ firmy, 

kt·re siň specjalizujŃ w walce (prawnej) z firmami ubezpieczeniowymi  (na koszt klienta, oczywiŜcie).  

Rzecz jasna, Ũe dla firmy ubezpieczeniowej liczy siň zysk ï tak samo, jak w kaŨdej innej branŨy.  

No, ale nie za wszelkŃ cenň, tym bardziej ï przekrňt·w i nieuczciwoŜci (co w firmach 

ubezpieczeniowych Ăwschodnichò jest plagŃ i normŃ, na dodatek zatwierdzonŃ formalnie). Ale interes 

ten wymyŜlono przecieŨ nie na Ăwschodzieò i nie przez Ăsocjalist·wò. W krajach Zachodu interes  

ten od dawna i przez cağy czas kwitnie, choĺ dziağa doŜĺ uczciwe. Na czym bowiem polega  

ten interes? Na teorii prawdopodobieŒstwa . ZnajŃc dane statystyczne wypadk·w wŜr·d kaŨdej 

wiekowej grupy, moŨna obliczyĺ, jakie oni majŃ pğaciĺ skğadki, Ũeby starczyğo na wypğatň 

ewentualnemu poszkodowanemu wŜr·d nich, i na podatki, i na koszty poŜrednie, i na zadawalajŃcy 

zysk.  

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1365#W8
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=226#W29
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WğaŜnie tak dziağajŃ firmy ubezpieczeniowe w krajach Ărozwiniňtego kapitalizmuò, dobrze siň przy 

tym majŃ i nie narzekajŃ. No, ale nowym i chciwym Ăkapitalistomò postsocjalistycznym tego za mağo. 

WymyŜlili wiňc takie skomplikowane i zagmatwane przepisy wewnňtrzne i zatrudnili takŃ armiň 

prawnik·w, Ũeby jak najmniej wypğacaĺ odszkodowaŒ swym klientom. Klient przecieŨ przewaŨnie nie 

jest fachowcem w tej dziedzinie i ğatwo moŨe przegapiĺ jakiŜ ukryty Ămağymi literamiò haczyk, kt·ry 

skutecznie pozwoli firmie odm·wiĺ wypğatň odszkodowania, nawet jeŜli firma przez lata pobierağa 

duŨe skğadki (czasem milionowe -  od duŨych firm i instytucji ï widziağem takŃ umowň  

z PZU na wğasne oczy). 

MoŨna byğoby to jakoŜ zrozumieĺ odnoŜnie nowych mağych firm, ale kiedy takŃ praktykň stosuje  

PZU ï to juŨ niewybaczalna haŒba. Nie zdziwiň siň zatem i nie poŨağujň, jeŜli kiedyŜ zbankrutuje ï 

pod ciňŨarem zasğuŨonych przekleŒstw oszukanych klient·w. No chyba Ũe zdŃŨa siň nawr·ciĺ, 

poprawiĺ swoje postňpowanie i zapğaciĺ wszystkim, kt·rych kiedykolwiek oszukali. W nowej Polsce 

rzŃd zaŜ bňdzie musiağ zrobiĺ porzŃdek r·wnieŨ w tej dziedzinie ï sprecyzowaĺ prawo oraz surowo 

karaĺ (prawnie i finansowo) nieuczciwych cwaniak·w, Ũeby im po prostu siň nie opğacağo robiĺ swoje 

przekrňty. Na razie zaŜ oszukany klient, nie majŃc tu  Ũadnego wsparcia od paŒstwa (choĺ uczciwe 

pğaci mu podatki), moŨe szukaĺ pomocy (o ile o tym wie) u firm, specjalizujŃcych siň w ŜciŃganiu 

odszkodowaŒ (o ile zechce z nimi siň podzieliĺ odzyskanym odszkodowaniem, oczywiŜcie). 

Jeszcze jedna ciekawostka, r·ŨniŃca biznes ubezpieczeniowy Ăkapitalistycznyò  

od Ăpostsocjalistycznegoò. Sğyszymy i czytamy nieraz w mediach, Ũe po wielkich klňskach 

Ũywioğowych (na Zachodzie)  Ăfirmom ubezpieczeniowym bňdzie ciňŨkoò ze wzglňdu na duŨŃ skalň 

odszkodowaŒ. Ale jakoŜ nigdy nie byğo sğychaĺ, Ũeby ktoŜ z nich zbankrutowağ -jednak jakoŜ dali 

sobie radň. Firmom Ăpostsocjalistycznymò zaŜ nic takiego nie grozi nawet teoretycznie.  

Ot·Ũ w swoich umowach umyŜlnie wyğŃczajŃ takie wypadki  vis maior (kataklizmy, wojny, rozruchy 

itp.) z ubezpieczeŒ. Tak wiňc jeŜli ktoŜ straciğ sw·j dom w rezultacie pojedynczego poŨaru, jeszcze ma 

szansň na odszkodowanie, zwğaszcza jeŜli skorzysta z wykwalifikowanej pomocy prawnej  

(choĺby wspomnianych wyŨej firm). JeŨeli zaŜ ï w rezultacie powodzi, wojny itp. ï nie ma szans 

nawet teoretycznych, to pozostaje liczyĺ na pomoc organizacji charytatywnych, KoŜcioğa, paŒstwa  

i po prostu dobrych ludzi, kt·rych, na szczňŜcie, w Polsce nie brakuje. Firmy zaŜ ubezpieczeniowe, 

kt·re wğaŜnie po to istniejŃ i z tego ŨyjŃ, po prostu ĂumywajŃ rňceò w momencie, kiedy sŃ najbardziej 

potrzebne. MoŨe to i zrozumiağe z punktu widzenia ekonomicznego, ale jakoŜ brzydko wyglŃda  

z punktu widzenia moralnego. Przyszğe prawo wiňc musi uwzglňdniĺ  r·wnieŨ ten aspekt. MoŨe 

zobowiŃzaĺ jednak firmy do wypğat w takich wypadkach, ale p·Ŧniej w razie potrzeby gwarantowaĺ 

wsparcie ze strony paŒstwa (bezpoŜrednio lub np. ulgi podatkowe na czas uzupeğnienia funduszy).  
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VI.6. SPÓŁDZIELNIE MIESZKANIOWE 

 

Czy kto sğyszağ o istnieniu czegoŜ takiego na Ăkapitalistycznym Zachodzieò? Bo ja ï nie. Wiem,  

Ũe coŜ takiego istniağo w ZwiŃzku Radzieckim, a we wsp·ğczesnej Rosji majŃ one nawet wğasne  

(czy moŨe wynajmujŃ) ĂSonderkommandyò do ŜciŃgania zalegğych opğat z Ănieuczciwychò 

mieszkaŒc·w lub ostatecznie wyrzucania ich na bruk. DziağajŃ przy tym brutalnie, ale majŃ r·wnieŨ 

wyjŃtkowo wymyŜlne i skuteczne sposoby, zmuszajŃce dğuŨnika szybko ï aŨ biegiem  

do uregulowania zalegğoŜci. W Polsce o tym, na szczňŜcie, nie sğychaĺ, nie liczŃc oczywiŜcie 

wyrzuconych na bruk mieszkaŒc·w zagrabionych Ălegalnieò (bo przez wğadze miasta) warszawskich 

kamienic. Ale Warszawa ï to szczeg·lne Ămiejsce grzechuò i nic dziwnego, Ũe jest naraŨona na totalne 

zniszczenie (przygotowania do tego idŃ juŨ peğna parŃ). 

Ale nawet te Ăspokojneò sp·ğdzielnie, po co one w og·le istniejŃ? PrzecieŨ opğaty za wodň, Ŝcieki, gaz, 

prŃd, telekomunikacyjne  pobierajŃ bezpoŜrednio dostawcy usğug. Dlaczego wiňc ktoŜ, kto   

ma (wykupione lub kupione za realne pieniŃdze mieszkanie) musi pğaciĺ za niego taki sam Ăczynszò 

jak ktoŜ, kto wynajmuje go od sp·ğdzielni? Za jakie usğugi? Jednorazowe docieplenie? OdŜnieŨanie 

dachu? SprzŃtanie klatki schodowej? Wszystko to da siň zağatwiĺ i bez nich (i na Zachodzie jakoŜ dajŃ 

sobie radň, a nawet lepiej). Nie na pr·Ũno wiňc PiS 10 lat temu (kiedy rzŃdziğ po raz pierwszy) 

pr·bowağ je zlikwidowaĺ, ale nie dağ rady. Teraz nawet chyba nie pr·buje. Ale nowy rzŃd na pewno 

zrobi r·wnieŨ z tym porzŃdek, wiňc radzň cwaniakom szukaĺ juŨ teraz, gdzie mogliby potem  

siň zatrudniĺ. Wyuczyĺ siň, na przykğad, jakiegoŜ praktycznego i poŨytecznego zawodu, na kt·ry 

bňdzie zapotrzebowanie r·wnieŨ w przyszğoŜci. 

 

VI.7. SPRAWA DŁUGÓW 
 

VI.7.a. ŻYDZI I MFW  

VI.7.b. NIEMCY  

VI.7.c. BANKI  

VI.7.d. KOMORNICY  

VI.7.e. USŁUGI TELEKOMUNIKACYJNE ITP.  

VI.7.f. FRANKOWICZE 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/bezpieczenstwo.html#warszawa
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/bezpieczenstwo.html#warszawa
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/mfw.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/niemcy.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/banki.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/komornicy.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/uslugi.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/frankowicze.html
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VI.7.a. ŻYDZI I MFW 
 

Rozpatrujň te dwa wŃtki razem, poniewaŨ nie jest chyba dla nikogo ŨadnŃ tajemnicŃ, Ũe Ŝwiatowa 

finansjera, ĂdğuŨnikamiò kt·rej sŃ prawie wszystkie kraje Ŝwiata (nawet USA), jest wyğŃcznie 

Ũydowska. MajŃtek samych Rothschild·w to okoğo 500 bilion·w USD, przy czym naleŨy do nich 

niemal kaŨdy Bank Centralny na Ŝwiecie (nawet rosyjski), PKO BP takŨe. A przecieŨ to daleko  

nie jedyna super bogata  Ũydowska rodzina. 

Dğugi zaŜ te wcale nie bňdŃ spğacaĺ Ănasze dzieci i wnukiò, jak niekt·rzy sŃdzŃ (bo nikt  

na to powaŨnie nie liczy, ale i nie oto chodzi). ĂDğugò (a dokğadniej ï gigantyczne Ăodsetkiò na jego 

Ăobsğugiwanieò) pğacimy wğaŜnie my ï tu i teraz. I to jest faktycznie powaŨny problem, obciŃŨajŃcy 

rezerwy walutowe paŒstwa, kt·rych, w odr·Ũnieniu od zğot·wek, nie da siň po prostu dodrukowaĺ. 

Na szczňŜcie sami ŧydzi (a dokğadnie ï ich oficjalne paŒstwo Izrael) oraz ich najlepszy przyjaciel,  

a jednoczeŜnie bezsporny (przynajmniej ï na razie) Ŝwiatowy lider USA podpowiedzieli,  

jak pomyŜlnie i zupeğnie legalnie (wedğug ich wğasnego prawa) rozwiŃzaĺ ten skomplikowany  

i delikatny problem. Ale wszystko po kolei, bo tu jest kilka etap·w. Ot·Ũ Izrael, a po nim USA  

w sprawie swoich roszczeŒ do Polski faktycznie oficjalnie uznali fakt, zapisany wiele razy w Biblii 

oraz wielokrotnie potwierdzony historycznie, Ũe ŧydzi stanowiŃ niejako jedyny organizm  

ze wsp·ğodpowiedzialnoŜciŃ jednostki za nar·d i odwrotnie. To samo tak naprawdň dotyczy innych 

narod·w, ale w mniejszym stopniu, i Ũaden inny nar·d nie ma takiego oficjalnego prawa.  

Rozpoczňğo siň od tego, Ũe Niemcy nareszcie skoŒczyğy wypğacaĺ Izraelowi odszkodowania za II Wś 

(tj. paŒstwu, kt·re do 1947 roku w og·le nie istniağo, a wiňc juŨ ten fakt zakğadağ ĂodpowiedzialnoŜĺ 

zbiorowŃ ŧyd·wò), choĺ w tym wypadku byğo to jeszcze nie do koŒca tak. Czytağem kiedyŜ gdzieŜ 

statystyki, dot., tych odszkodowaŒ. Dokğadnych liczb nie pamiňtam, ale przybliŨone ï owszem.  

Ot·Ũ przed II Wś w Polsce mieszkağo ok. 3 mln ŧyd·w. 6 mln z nich (ale plus dostarczonych z cağej 

Europy) zamordowano w komorach gazowych i spalono w krematoriach. IleŜ tam milion·w 

(uratowanych przez Polak·w ï czňsto za cenň wğasnego Ũycia) emigrowağo do Palestyny. Byğo ich  

tak wiele, Ũe w 1 izraelskim Knesecie zabrakğo tylko jednego gğosu, Ũeby wğaŜnie jňzyk polski zostağ 

oficjalnym jňzykiem nowopowstağego paŒstwa Izrael. Wreszcie 12 mln poszkodowanych ŧyd·w 

otrzymağo odszkodowanie od Niemc·w. OstatniŃ liczbň zapamiňtağem akurat dobrze, bardzo 

zdziwiony takŃ ŨydowskŃ matematykŃ.  

W kaŨdym razie odszkodowania od sprawc·w holocaustu (kt·ry jednak owszem byğ, ale nie wiadomo 

w jakich naprawdň rozmiarach, ale duŨych) siň skoŒczyğy. Trzeba byğo szukaĺ kolejnej dojnej krowy 

do zasilenia budŨetu, przecieŨ mieĺ ok. bodajŨe 90% Ŝwiatowych finans·w w Ũydowskich rňkach  

to dla nich za mağo. Wyb·r w spos·b naturalny padğ na Polak·w, kt·rzy ich kiedyŜ ratowali, a nawet 

do niedawna jeszcze byli za to przez nich nagradzani medalami ĂSprawiedliwi wŜr·d Narod·w 

świataò. Za to w gğoŜnej niedawno debacie na ten temat cağy Ŝwiat dowiedziağ siň, jakŃ naprawdň rolň 

odgrywali w holocauŜcie Polacy, a jakŃ sami ŧydzi. SzokujŃcych fakt·w zostağo ujawnione doŜĺ 

sporo, ale podam tylko jeden typowy przykğad: w okupowanej Warszawie aŨ 5 000 ŧyd·w pracowağo 

jako agenci GESTAPO a ani jeden Polak. W Knesecie izraelskim przeforsowali oni i inni kolaboranci 

nawet specjalnŃ ustawň, zabraniajŃcŃ przeŜladowania za takŃ wsp·ğpracň. DziŜ oskarŨajŃ nas Polak·w 

o Holocaust.  
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Ale pod tym wzglňdem ŧydzi akurat nie sŃ wyjŃtkowi. Podam tylko dwa przykğady. Ot·Ũ nie tak 

dawno pewien dobry ksiŃdz we Francji oddağ poğowň naleŨŃcej do swego koŜcioğa dziağki pod budowň 

meczetu. Meczet zbudowano, zaŜ wdziňczni muzuğmanie wdarli siň do stojŃcego teraz obok KoŜcioğa  

i zamordowali samego dobrego ksiňdza oraz kilku parafian. Ku przestrodze innych duchownych  

(takŨe polskich i papieŨa ï ale do nich to jasne przesğanie jakoŜ nie dociera, p·ki nie poczujŃ tego  

na wğasnej sk·rze), oraz reszty Francuz·w i cağej Europy. Drugi przykğad to Anglicy. Ot·Ũ przyszedğ 

im nagle do gğowy Ăgenialny pomysğò, Ũe przecieŨ lotnicy polscy, kt·rzy przyczynili siň do ratowania 

Anglii podczas II Wś, uŨywali ich paliwa, za kt·re muszŃ zapğaciĺ. Dziwnym zbiegiem okolicznoŜci 

okazağo siň ono warte dokğadnie tyle samo, ile przywieziono Ăna przechowanieò przez polski 

emigracyjny rzŃd do UK zğoto ï zğoty zapas Polski. Polskie zğoto wiňc trafiğo juŨ ostatecznie  

i oficjalne do skarbca brytyjskiego. Nastňpnym wiňc razem, kiedy Polska czy Polacy zechcŃ kogoŜ 

ratowaĺ, trzeba od razu podpisaĺ umowň, kto i za co nastňpnie bňdzie pğaciĺ. 

 Na poczŃtku jednak planowali ŧydzi zağatwiĺ tň delikatnŃ sprawň w spos·b cywilizowany i og·lnie 

prawny. Powoğali wiňc fundacjň HERC, kt·ra miağa za zadanie znaleŦĺ w Polsce majŃtki 

(nieruchomoŜci) poŨydowskie oraz ich ŨyjŃcych w Izraelu spadkobierc·w. Zadanie to ona sumiennie  

i dokğadnie wykonağa (i wğaŜnie na jej opracowaniu opiera rzŃd Izraela swoje Ăroszczeniaò),  

ale odnalezieni spadkobiercy nie wyrazili chňci, Ũeby siň ubiegaĺ o zwrot odnalezionych majŃtk·w 

(moŨe im byğo wstyd grabiĺ swoich ratownik·w). Wtedy fundacja zostağa rozwiŃzana, lecz roszczenia 

zdecydowano ŜciŃgaĺ na rzecz cağego Izraela, kt·ry by przedstawiağy organizacje Ũydowskie,  

nie majŃce Ũadnej formalno-prawnej ğŃcznoŜci ani ze spadkobiercami, ani z ich majŃtkami. Tj. zostağa 

zalegalizowana (poprzez Izrael i USA) wsp·ğodpowiedzialnoŜĺ ŧyd·w. No i bardzo dobrze ï Polska 

teŨ powinna tň odpowiedzialnoŜĺ uznaĺ formalno-prawnie, poniewaŨ jest jej to na rňkň. Dlaczego? 

Ot·Ũ tğumaczň niŨej. 

Teraz trzeba wziŃĺ pod uwagň, w jaki spos·b ŧydzi otrzymali te nieruchomoŜci, kt·re teraz chcŃ 

Ăodzyskaĺò. Ot·Ũ okazuje siň, Ũe zdecydowanŃ wiňkszoŜĺ z nich majŃ na podstawie Ukazu imperatora 

Aleksandra II, kt·ry zobowiŃzywağ odbieraĺ je uczestnikom powstania styczniowego i oddawaĺ tym, 

kt·rzy bňdŃ ich zdradzaĺ. ŧydzi wiňc w czasie powstania aktywnie namawiali mğodych szlachcic·w 

do wziňcia udziağu w powstaniu, a potem szli z donosem do wğadz rosyjskich i Ălegalnieò otrzymywali 

nieruchomoŜci zdradzonych. NaleŨy wiňc zdelegalizowaĺ ten rosyjski Ukaz jako niesprawiedliwy, 

krzywdzŃcy i przestarzağy (bo Polska juŨ nie jest czňŜciŃ Imperium Rosyjskiego) i zobowiŃzaĺ 

wszystkich, kto otrzymağ na jego podstawie nieruchomoŜci (a wiňc akurat ŧyd·w) do zwrotu ich 

prawowitym wğaŜcicielom (Polakom). Nie trzeba nawet  szukaĺ i liczyĺ ï Ũydowska fundacja HERC 

juŨ to zrobiğa. Nie trzeba takŨe szukaĺ konkretnych spadkobierc·w, lecz zgodnie z izraelsko-

amerykaŒskim prawem uznaĺ, Ũe cağy nar·d Ũydowski (a wiňc r·wnieŨ Ŝwiatowa finansjera)  

jest winien tň kwotň narodowi polskiemu. PoniewaŨ zaŜ ŧydzi nigdy siň nie zgodzŃ ten dğug spğaciĺ ï 

rekompensowaĺ go, niwelujŃc  zewnňtrzny dğug Polski. W praktyce to bňdzie znaczyĺ, Ũe nie trzeba 

bňdzie wiňcej regularnie wypğacaĺ ŧydom haraczy ï Ăodsetek ò. A to jest doŜĺ duŨa kwota, i to ï 

walutowa. Gdyby jednak jakiŜ ŧyd udowodniğ (przedstawiajŃc odpowiednie dokumenty), Ũe sw·j 

majŃtek zdobyğ w inny, bardziej uczciwy spos·b, wtedy moŨna jedynie zmniejszyĺ kwotň tego 

wsp·lnego dğugu na wartoŜĺ tej Ăuczciwejò nieruchomoŜci.  

Opr·cz tego (a moŨe i przede wszystkim), w ramach rekompensacji tego Ũydowskiego dğugu wobec 

Polak·w warto przekazaĺ w polskie rňce firmy, naleŨŃce lub kontrolowane przez ŧyd·w. 
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OczywiŜcie Ũe ŧyd·w to wkurzy. No i co z tego? Gdyby ulegğoŜciŃ wobec nich i regularnym 

pğaceniem haraczu moŨna byğo kupiĺ ich przychylnoŜĺ ï no wtedy jeszcze moŨna byğoby 

podyskutowaĺ, czy warto ich wkurzaĺ. Ale oni i tak zaplanowali rozproszyĺ jak najwiňcej Polak·w  

po Ŝwiecie, resztň ograbiĺ i zniewoliĺ, a nawet  zlikwidowaĺ,ï i metodycznie wprowadzajŃ ten plan  

w Ũycie. Tylko Ŝlepy i ich sğugus tego nie widzi. UlegğoŜciŃ tu nie tylko nie pomoŨesz, lecz jeszcze 

bardziej ich zachňcisz. Natomiast stanowczy i zdecydowany op·r wğaŜnie moŨe popsuĺ (i popsuje)  

te ich nňdzne plany. Obecna wğadza, rzecz jasna,  na to nie p·jdzie (bo sama teŨ po cichu ten plan 

wspiera i realizuje), ale nastňpna ï owszem. ŧyd·w zaŜ czeka nowy holocaust gorszy od pierwszego, 

tak Ũe przeŨyje ich ostatecznie tylko garstka (a dokğadnie ï 144 tys. , wg. Ap 7, 4-8), kt·ra Ũadnych 

ĂroszczeŒò do nikogo mieĺ nie bňdzie. Sğugus·w ich i zdrajc·w (zwğaszcza w Polsce) teŨ duŨo  

nie zostanie ï tylko garstka tych, kt·rzy zdŃŨŃ siň nawr·ciĺ.  

 

VI.7.b. NIEMCY 
 

W sğynnym LiŜcie biskup·w polskich do niemieckich z 1965 w imieniu Polak·w Ăprzebaczaliò  

oni Niemcom i Ăprosili o wybaczenie ò. Nie jest zupeğnie jasnym, za co wğaŜciwie Polacy mieli prosiĺ  

o wybaczenie  Niemc·w. Za spalone niemieckie czoğgi, strŃcone samoloty i zabitych niemieckich 

Ũoğnierzy? A moŨe za zniszczony podczas szturmu Berlin (w kt·rym Wojsko Polskie brağo czynny 

udziağ) czy Ăziemie odzyskaneò (zaŜ dla Niemc·w ï utracone)? Ale nie jestem z PZPR, wiňc nie 

zamierzam tu krytykowaĺ razem z nimi ·wczesnych Polskich biskup·w, tym bardziej, Ũe na wojnie, 

jak na wojnie, zawsze dochodzi do naduŨyĺ z kaŨdej z walczŃcych stron (choĺ w r·Ũnej skali, 

oczywiŜcie). W kaŨdym razie sprawň moŨna byğo by uznaĺ za zamkniňtŃ, wedğug ewangelicznej 

zasady o przebaczeniu (Mt 18, 22). Ale w tej samej Ewangelii ï juŨ w nastňpnym wierszu -Jezus 

Chrystus opowiada innŃ przypowieŜĺ ï o nielitoŜciwym dğuŨniku (Mt 18, 22-35), kt·ry ze wzglňdu  

na swoje niemiğosierdzie musiağ jednak cağy sw·j dğug zwracaĺ. I wğaŜnie z takŃ sytuacjŃ mamy  

do czynienia z dğugiem Niemiec wobec Polski. 

Ot·Ũ Niemcy (za poŜrednictwem UE) swoje straty wojenne w Polsce juŨ dawno i z nawiasem 

kompensowali. Nawet zamiast Ăwschodnich ziem utraconychò majŃ pod kontrolŃ prawie cağŃ polskŃ 

gospodarkň, media, polityk·w. CytujŃc Rafağa Ziemkiewicza, "Przeciňtny Polak tyra dziŜ w naleŨŃcej 

do Niemc·w firmie na spğatň kredytu w niemieckim banku, kupuje niemieckie produkty w niemieckich 

marketach, a naleŨŃce do Niemc·w media szczujŃ go za polskŃ tradycjň, religiň oraz patriotyzm  

i robiŃ propagandň politykom posğusznym wobec Niemc·w." MoŨe trochň przesadne, ale zwğaszcza  

ta ostatnia uwaga przelewa czaszň i karze to jarzmo niemieckie jak najszybciej z Polski zrzuciĺ.  

I tu akurat przyda siň jak najbardziej roszczenie wobec Niemc·w za II Wś. Oszacowano, Ũe, Polska 

ma prawo ŨŃdaĺ od Niemc·w ok. 886 mld USD, nie tylko za spektakularne zniszczenie Warszawy,  

ale r·wnieŨ za 3 mln wymordowanych Polak·w, 200 tys. porwanych polskich dzieci,  

3 141 000 Polak·w wywiezionych do pracy przymusowej, zrabowanych ok. 516 tys. dzieğ sztuki  

o wartoŜci szacunkowej 11 mld 140 mln USD.    

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2014-10-29-holocaust.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1095#W4
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=261#W22
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=261#W23
https://histmag.org/Polskie-straty-wojenne-oszacowano-na-886-mld-dolarow.-Jest-raport-Biura-Odszkodowan-Wojennych-18327
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Rzecz jasna, Ũe dobrowolnie Niemcy nigdy tego nie uznajŃ i nie spğacŃ. A i nie trzeba. Mamy  

w Polsce cağŃ masň niemieckiej wğasnoŜci (firmy, banki, media, portale internetowe itp.) ï trzeba  

po prostu je najpierw znacjonalizowaĺ ï na konto powojennych roszczeŒ, zaŜ p·Ŧniej zn·w 

sprywatyzowaĺ, ale w rňce polskie. No moŨe jakiegoŜ mağego i uczciwego niemieckiego 

przedsiňbiorcň nie ruszaĺ. W og·le naleŨy  zaczŃĺ od najwaŨniejszych gağňzi (media, Internet, 

energetyka itp.). Wystarczy tu wspomnieĺ takie opiniotw·rcze media jak Onet.pl, Interia, RMF, 

Newsweek Polska, Fakt, Dziennik Zachodni czy Grupň WydawniczŃ Polskapresse. O TVN juŨ nie 

wspominam.  

Pewnie Niemc·w to wkurzy, no i co z tego? JeŜli ulegğoŜciŃ wobec nich moŨna byğoby kupiĺ  

ich przychylnoŜĺ, to wtedy moŨna byğoby podyskutowaĺ, czy warto. Ale juŨ wyraŦnie widaĺ,  

Ũe siň nie da. W przyszğoŜci zaŜ w og·le jeszcze raz (na reszcie juŨ ostatni) zaatakujŃ Polskň, marzŃc  

o przywr·ceniu  Ăziem wschodnichò. Amerykanie zaŜ nie kiwnŃ palcem (a tym bardziej batalionem 

czy dywizjŃ), Ũeby pom·c Polsce ï przecieŨ Niemcy to teŨ ich Ăsojusznicy po NATOò ï a nawet 

starsi. PrzegrajŃ, oczywiŜcie, jak poprzednie dwie Wojny. Bo spr·bujŃ Ăodzyskaĺò r·wnieŨ Prusy 

Wschodnie (ĂObw·d Kaliningradzkiò), zaŜ wkurzeni Rosjanie ostatecznie ich zniszczŃ.  

 

VI.7.c. BANKI 

 

Banki, jak wiadomo, odgrywajŃ waŨnŃ role w finansach i gospodarstwie paŒstwa, firm oraz zwykğych 

obywateli. MajŃ przy tym peğne prawo (a nawet obowiŃzek) uzyskiwaĺ z tego profity. Ale niby 

dlaczego te zyski majŃ byĺ wyŨsze (na wğoŨony kapitağ) niŨ w innych sektorach gospodarki ï handlu, 

usğugach itp.? Jeszcze jedna Ăkasta uprzywilejowanaò? Chodzi, oczywiŜcie, o kredyty, wğaŜnie dziňki 

kt·rym banki osiŃgajŃ swoje ogromne zyski. Ceny na kredyty sŃ zdecydowanie za wysokie i trzymajŃ 

sporŃ czňŜĺ spoğeczeŒstwa za gardğo, wiňc paŒstwo powinno r·wnieŨ tň sprawň sprawiedliwie 

Zreformowaĺ. Reguluje, owszem, ono i teraz, ale chodzi wğaŜnie o sprawiedliwe uregulowanie ï  

w interesach wszystkich zainteresowanych stron. Jakie dokğadnie ï to juŨ muszŃ okreŜliĺ specjaliŜci, 

poniewaŨ bankructwo bank·w teŨ nie bňdzie nikomu na rňkň. 

PewnŃ czeŜĺ odpowiedzialnoŜci za ciňŨkŃ sytuacjň finansowŃ, zwiŃzanŃ z zaciŃgniňtym kredytem  

lub poŨyczkŃ, oczywiŜcie, ponoszŃ sami klienci, podejmujŃc nieodpowiedzialnŃ decyzjň Ũycia ponad 

stan, budowy dom·w wiňkszych niŨ potrzebujŃ, przesadnych samochod·w i wcale niepotrzebnych 

podr·Ũy gdzieŜ na Kubň, zamiast odpoczŃĺ o wiele taniej i wcale nie gorzej np. w Chorwacji.  

Ale banki teŨ nie majŃ prawa naduŨywaĺ tej dobrze znanej starej polskiej wady. Tu wiňc powinno 

wkroczyĺ jako arbiter paŒstwo i rozwiŃzaĺ ten problem w spos·b uczciwy i dla nikogo  

nie krzywdzŃcy, nawet jeŜli to bňdzie doŜĺ radykalne rozwiŃzanie.  

Przykğad tu moŨna wziŃĺ z takiej mağej Islandii (o czym w mediach cisza, Ũeby nie dawaĺ innym 

przykğadu), zaŜ Islandii to jakoŜ uszğo na sucho, nikt jej nie wyrzuciğ ze Ăwsp·lnoty 

miňdzynarodowejò i nie ukarağ w Ũaden inny spos·b. Prezydent Islandii wyjaŜnia, jak jego kraj szybko 

przezwyciňŨyğ kryzys: ĂRzŃd pom·gğ ludziom i wsadziğ do wiňzienia oszust·w bankowych ï czyli 

postŃpiğ inaczej, niŨ wszystkie inne krajeò.  Drugi przykğad to Wňgry, gdzie ĂPremier Orban wyrwağ 

sw·j nar·d z objňĺ lichwiarzyò ï i lichwiarze go nienawidzŃ, ale co z tego?     

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/reprywatyzacja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/wojna_z_niemcami.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/eu/niem-austr-szwaj.html
https://zmianynaziemi.pl/wiadomosc/czym-jest-islandzka-rewolucja-dlaczego-nie-slyszymy-o-tym-w-mediach
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W kaŨdym razie paŒstwo nie moŨe pozwoliĺ, Ũeby ktokolwiek (takŨe banki) robiğ z jego obywateli 

niewolnik·w. W koŒcu obywatele oddali swoje gğosy za rzŃdzŃcych i regularnie pğacŃ podatki na ich 

niebiedne utrzymanie, majŃ zatem prawo liczyĺ na pomoc paŒstwa, kiedy popadnŃ w niedolň ï choĺby 

i z wğasnej winy. PrzecieŨ kiedy turysta lub alpinista popada w tarapaty nawet z wğasnej winy, 

ratownicy i tak pr·bujŃ go uratowaĺ, a nie m·wiŃ, Ũe niech sam sobie daje radň, przecieŨ jest sam 

sobie winien. CzemuŨ by tu miağo byĺ inaczej? JeŜli zaŜ obecna wğadza tego nie uczyni ï zrobi 

nastňpna, a przy okazji jeszcze raz udowodni, na czym polega r·Ũnica miedzy nimi.  

Nie moŨe tak byĺ, Ũe jeŜli ktoŜ poŨyczyğ 300 zğ, to ma oddawaĺ 2,5 tys. (przykğad autentyczny). Nawet 

jeŜli to ŜciŃgana przez komornika wziňta przed latami Ăchwil·wkaò. Inne niŨ banki instytucje 

finansowe teŨ muszŃ obowiŃzywaĺ takie same reguğy, jak banki, o ile prowadzŃ podobnŃ dziağalnoŜĺ. 

A Polakom by siň przydağo przypomnieĺ sobie stare i mŃdre polskie przysğowie: ĂDobry zwyczaj ï  

nie poŨyczajò  (bez skrajniej potrzeby, oczywiŜcie). 

 

VI.7.d. KOMORNICY 

 

Chyba kaŨdy, kto miağ nieszczňŜcie mieĺ do czynienia z komornikami (niezaleŨnie od tego, kt·rŃ 

stronň sprawy reprezentowağ), sğusznie na nich narzeka. Nie na pr·Ũno wiňc naleŨŃ do jednej  

z najbardziej pogardzanych grup zawodowych ï podobnie jak celnicy za czas·w Jezusa. OczywiŜcie 

Ũe ktoŜ musi robiĺ r·wnieŨ ĂbrudnŃ robotňò (w koŒcu dğugi teŨ trzeba spğacaĺ), ale musi robiĺ  

to jednak choĺ w miarň uczciwe. Ludzie porzŃdni raczej tego zawodu wykonywaĺ nie bňdŃ, wiňc 

trzeba ich wziŃĺ w Ŝcisğe ramki prawne. I nie tak, jak ostatnia Ăkosmetycznaò nowelizacja (kt·ra  

w niekt·rych wypadkach dağa im jeszcze wiňcej moŨliwoŜci do naduŨyĺ), lecz gruntowna  

i prawdziwa. 

W nowej Polsce raczej bňdŃ mieĺ o wiele mniej do roboty, wiňc bňdŃ  mniej potrzebni  i muszŃ  

juŨ teraz myŜleĺ o swojej zagroŨonej przyszğoŜci i postaraĺ siň nawr·ciĺ i poprawiĺ. W koŒcu nawet 

wŜr·d celnik·w znaleŦli siň Mateusz (Mt 9, 9-13) oraz Zacheusz (Ğk 19, 1-10), wiňc r·wnieŨ i wŜr·d 

komornik·w pewnie znajdŃ siň ludzie porzŃdni, kt·rzy bňdŃ mieli szansň wejŜĺ nawet do Nowej Ery.  

No i oczywiŜcie, za swoje usğugi muszŃ pobieraĺ rozsŃdnŃ, a nie wyg·rowanŃ i niczym nie 

uzasadnionŃ opğatň. Jak zwykli usğugodawcy, a nie Ăuprzywilejowana kastaò.  

 

 

 

 

 

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=252#W9
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=334#W1
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VI.7.e. USŁUGI TELEKOMUNIKACYJNE ITP. 

 

Firmy telekomunikacyjne w Polsce przedstawiajŃ swoim klientom usğugi doŜĺ wysokiej jakoŜci, 

pobierajŃc przy tym rozsŃdne ceny, wiňc nie ma raczej na co narzekaĺ. Nie da siň im nie pğaciĺ ï  

po prostu od razu odğŃczŃ (TV, Internet, telefon), nic dziwnego Ũe zawsze majŃ dobre wyniki 

finansowe. Problemy jednak zaczynajŃ siň u tych, kt·rzy muszŃ (z r·Ũnych przyczyn, ale raczej nie dla 

tego, Ũe chcŃ powr·ciĺ do jaskini) przedwczeŜnie rozwiŃzaĺ zawartŃ umowň. Rzecz jasna, jeŜli 

umowa zostağa dopiero zawarta, firma musi kompensowaĺ sobie poniesione straty za uruchomienie 

usğugi. Ale jeŜli klient sprawnie opğacağ rachunki przez wiele miesiňcy (a czasem nawet lat),  

nie ma Ũadnej logiki, Ũeby jednak dalej pğaciğ za usğugi, z kt·rych juŨ nie korzysta (moŨe nawet 

fizycznie nie moŨe), lub Ăkompensowaĺò firmie dochody, kt·re dalej mogğaby mieĺ z tego klienta.  

Nic dziwnego, Ũe klient nie chce pğaciĺ za takie nieotrzymane usğugi. Ale w umowie (czasem zawartej 

w nie do koŒca uczciwy spos·b, ale przez klienta jednak podpisanej) zapisano coŜ innego.  

Nic dziwnego, Ũe firma na drodze prawnej (sama, poprzez firmy windykacyjne, lub po prostu 

sprzedajŃc ten Ădğugò firmie specjalistycznej) bardzo czňsto (choĺ nie zawsze) swoje odzyskuje.  

Klient zaŜ  musi zapğaciĺ nawet o wiele wiňcej (bo prawnicy, sŃd, komornicy), niŨ byğ Ăwinienò. 

Praktyka ta, jako niesprawiedliwa w swojej istocie, ma byĺ bezwzglňdnie zabroniona prawnie.  

Po pierwsze, naleŨy zabroniĺ takich um·w, zaŜ juŨ zawarte uniewaŨniĺ w tym konkretnym punkcie, 

dot. ewentualnych roszczeŒ za nieokazane usğugi. Po drugie, zamknŃĺ i umorzyĺ wszystkie toczŃce siň 

sprawy tego rodzaju. Po trzecie, kompensowaĺ straty klientom, kt·rych juŨ zmuszono do zapğaty  

za takie niewykorzystane usğugi. Odbije siň to, oczywiŜcie, na budŨecie firm, no ale krzywdy trzeba 

naprawiaĺ, a pewnie kiedyŜ to r·wnieŨ odbiğo siň  na budŨecie nieszczňŜliwych klient·w, i nikt siň tym 

jakoŜ nie martwiğ.  

OczywiŜcie musi to byĺ zastosowane r·wnieŨ w innych przypadkach takiego charakteru. Nie moŨna 

siň wzbogacaĺ, wykorzystujŃc naturalnŃ Ăprzewagň fachowcaò nad zwykğym i niedoŜwiadczonym 

klientem, kt·ry nie musi byĺ fachowcem w kaŨdej dziedzinie, ale liczy na uczciwoŜĺ i rzetelnoŜĺ 

fachowc·w. Tym bardziej, Ũe w innych dziedzinach wğaŜnie tak jest, zaŜ naduŨycia ze strony 

fachowc·w naleŨŃ raczej do wyjŃtk·w, niŨ zwykğej praktyki, w odr·Ũnieniu od wspominanej  

tu dziedzinie.  

VI.7.f. FRANKOWICZE 
 

Chodzi, oczywiŜcie, o tych, kt·rzy brali w latach 2005-2010 Ămodneò i Ăatrakcyjneò kredyty 

hipoteczne  walutowe, lub ï czňŜciej ï waloryzowane (indeksowane czy denominowane),  

tj. uzaleŨnione od kursu obcej waluty (z reguğy ï CHF, ale r·wnieŨ EUR lub USD) . Temat ten jest 

skomplikowany i ma kilka wŃtk·w, dobrze opracowanych (choĺby poprzez grupň  

STOP BANKOWEMU BEZPRAWIU), wiňc rozpatrujň go z innego (bardziej og·lnego,  

niŨ technicznego) punktu widzenia.  

Ot·Ũ kaŨdy, kto uprawia hazard, dobrze zdaje sobie sprawň, Ũe gra na wğasne ryzyko i nikt mu nie 

kompensuje przegranej. W razie wygranej ï musi podzieliĺ siň z PaŒstwem, pğacŃc podatek.  

Ale w razie przegranej nawet do gğowy mu nie przyjdzie, Ũeby wymagaĺ od PaŒstwa Ăkompensatyò. 

NiewaŨne, jaki to hazard: gra na gieğdzie, Forexu, Lotek ï zasada jest wszňdzie taka sama.  

https://www.bankowebezprawie.pl/czym-jest-kredyt-przecietnego-frankowicza/
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Branie kredytu walutowego (lub w PLN, ale indeksowanego czy denominowanego) ï to taki sam 

hazard, poniewaŨ w przypadku Ăkorzystnegoò kursu walut zapğacisz mniej, niŨ za zwykğy kredyt,  

zaŜ w przypadku Ăniekorzystnegoò ï wiňcej. Na rynku walutowym ciŃgğa i nieprzewidywalna zmiana 

kurs·w walut to norma, a kto tego nie rozumie, w og·le nie powinien w coŜ takiego graĺ.  

No, frankowicze uwaŨali siebie za mŃdrych i postňpowych (Ănowoczesnychò) i patrzyli z g·ry  

na Ăprostak·wò, biorŃcych zwykğe kredyty. Zatem zupeğnie nie jasne, z jakiej racji PaŒstwo musi 

kompensowaĺ ich przegranŃ. Co prawda, takie niefortunne kredyty brali nie tylko cwaniacy,  

ale r·wnieŨ oszukani przez Ădoradc·w finansowychò oraz ci, kt·rym banki ze wzglňdu na niskie 

dochody nie chciağy dawaĺ zwykğych kredyt·w. No, ale za ğatwowiernoŜĺ i naiwnoŜĺ (tym bardziej ï 

w tak powaŨnej sprawie) teŨ trzeba pğaciĺ.   

PowiedzŃ, Ũe wtedy, kiedy brali kredyty, PaŒstwo im niejako Ăgwarantowağoò, Ũe Ăfrankowi nic nie 

groziò. Jak w og·le paŒstwo moŨe Ăgwarantowaĺò tendencje kursu walut? Ale to akurat byğ rzŃd PO, 

dla kt·rego kğamstwa byğy czymŜ naturalnym. Nic zatem dziwnego, Ũe wyborcy Ăpisowscyò  

nie za bardzo temu wierzyli i woleli braĺ zwykğe kredyty. Natomiast, Ăpostňpowiò wyborcy PO 

uwierzyli Ăswoimò i sğono za to zapğacili. Ciekawe, Ũe gğoŜno namawiağ do brania takich kredyt·w 

nikt inny jak Ryszard Petru, kt·ry sam przy tym po cichu przewalutowağ swoje kredyty w zğot·wki. 

Nic dziwnego, Ũe wğaŜnie on zarobiğ miliony a nad Ăswoimiò  wyborcami po prostu siň Ŝmiağ. Nic 

dziwnego r·wnieŨ w tym, Ũe rzŃd PiS nie chce pomagaĺ nieswoim wyborcom, choĺ akurat taka 

postawa do uczciwych teŨ nie naleŨy. Tym bardziej, Ũe do niekorzystnej koniunktury doğoŨyğy swoje 

przekrňty banki, a to juŨ jest sprawa paŒstwa ï ustawodawc·w oraz wymiaru sprawiedliwoŜci i 

organ·w Ŝcigania.    

JeŨeli chodzi o R. Petru, to jest on jednym z trzech znanych polityk·w, u kt·rych Ăagent GRUò  

jest wyraŦnie wypisane na twarzy (pierwsi dwoje to A. Merkel i R. Sikorski). Zastanawia zatem fakt, 

jak GRU mogli powierzyĺ takie waŨne zadanie, jak ratowanie Ăpolskiej liberalnej demokracjiò 

takiemu é (co zresztŃ teŨ jest wyraŦnie wypisane na jego twarzy), kt·re on oczywiŜcie Ũe zawaliğ, 

choĺ miağ olbrzymie wsparcie medialne. Na poczŃtku wiňc myŜlağem, Ũe GRU po prostu popeğniğo 

bğŃd. Ale p·Ŧniej zrozumiağem, Ũe zrobili to celowo. Ot·Ũ wğaŜnie o to im chodziğo, Ũeby  

on ostatecznie dobiğ polskich Ăliberağ·wò. I zrobili to wcale nie dla tego, Ũe lubiŃ Ăpolskich patriot·wò 

(a tym bardziej ï Ũe ich wspierajŃ). Po prostu zaleŨy im, Ũeby byğo kim straszyĺ wğasny nar·d 

ĂzagroŨeniem z zachoduò, a wiňc siň zbroiĺ i prowadziĺ agresywnŃ politykň i propagandň. 

ĂLiberağowieò do tego siň nie nadajŃ, bo prowadzŃ Ăzbyt pokojowŃò politykň, z nimi zawsze moŨna 

siň dogadaĺ, wiňc na Ăstrasznychò nie wyglŃdajŃ. 

Tak wiňc ten, kto oszukağ (przecieŨ zawsze jak ktoŜ straciğ, jednoczeŜnie ktoŜ tak samo zarobiğ)  

musi teraz podzieliĺ siň ze swoimi ofiarami. No, ale czňŜĺ odpowiedzialnoŜci leŨy takŨe na PaŒstwie, 

nawet jeŜli rzŃdzi inna partia. Ot·Ũ PaŒstwo moŨe zagwarantowaĺ, Ũeby przynajmniej czňŜĺ ubytk·w 

(bo o cağoŜci nie ma mowy ze wzglňd·w wyŨej wymienionych) byğa rekompensowana ze Ŝrodk·w 

oszust·w ï osobistych oraz partyjnych. Niech zatem Ŝrodki paŒstwowe, przeznaczone na finansowanie 

tych partii (PO, PSL oraz N) zamiast do kieszeni tych partyjnych dziağaczy trafiŃ do ich wyborc·w 

frankowicz·w. Przy okazji przyczyni siň to do ostatecznej marginalizacji tych partii. 

A czy w og·le moŨna braĺ kredyty walutowe? OczywiŜcie ï o ile mieszkasz w tym kraju i zarabiasz  

w tej walucie. To jest prosta i oczywista (niestety ï nie dla wszystkich) zasada ï braĺ kredyt   

w walucie, w kt·rej zarabiasz, a wiňc zmiana kursu tak naprawdň ciň mağo obchodzi, bo zar·wno dğug 

jak i zarobki  taniejŃ lub droŨejŃ r·wnolegle. Za chciwoŜĺ zaŜ i gğupotň zawsze trzeba byğo sğono 

pğaciĺ, i ta stara zasada teŨ raczej siň nie zmieni.  
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VII. KOŚCIÓŁ 

UmieŜciğem ten rozdziağ w Planie jako ostatni, a tak naprawdň jest on najwaŨniejszy, bo z BoŨym 

BğogosğawieŒstwem uda siň zrobiĺ wszystko, a bez niego ï nic. KoŜci·ğ zaŜ odgrywa w tym 

najwaŨniejszŃ (choĺ nie jedynŃ) role. Chodzi, oczywiŜcie, o dominujŃcy i najwaŨniejszy w Polsce 

KoŜci·ğ Rzymsko-Katolicki.  Sprawy Prawosğawia, Protestant·w, Polskiego Narodowego KoŜcioğa 

oraz ekumenizmu (czy zjednoczenia KoŜcioğa) owszem, teŨ sŃ waŨne, ale to oddzielny temat.  

Na szczňŜcie, w chwili obecnej KoŜci·ğ w Polsce znajduje siň w o wiele lepszym stanie,  

niŨ na Zachodzie, ale teŨ potrzebuje poprawy w kilku moŨe Ădrobnychò, ale jednak bardzo waŨnych 

sprawach. 

Teoretycznie jest to Ăwewnňtrzna sprawa KoŜcioğaò i jego decydent·w (przede wszystkim ï 

hierarchii), ale w sytuacji, kiedy tyczŃ siň losy Narodu (a dokğadnie ï ile milion·w Polak·w przeŨyje  

i wejdzie do Nowej ery: 8 czy 40 milion·w), jest to juŨ sprawa nas wszystkich, choĺ ostatecznie 

zdecydujŃ wğaŜnie hierarchowie (jednoczeŜnie, a nawet przede wszystkim, decydujŃc tym samym  

o wğasnym losie).  ściŜle zaŜ m·wiŃc, KoŜci·ğ nie jest wğasnoŜciŃ ani hierarchii, ani narodu, lecz ï 

Boga (nawet ï Jego Ciağem), wiňc to wğaŜnie On ma najwiňcej praw decydowaĺ o tym, jakim KoŜci·ğ 

ma byĺ i jak powinien funkcjonowaĺ. Ostatecznie wiňc i tak speğni siň Jego Wola, a kaŨda pr·ba 

przeszkadzania Jemu (lub po prostu  ignorowanie) jest skazana na sromotnŃ poraŨkň, w czym 

niekt·rzy (najbardziej uparci) juŨ niedğugo z Ăbulemò siň przekonajŃ. MogŃ wiňc potraktowaĺ to jako 

kolejne (a moŨe nawet ostatnie) upomnienie. Pan B·g jest bardzo cierpliwy, ale nie bňdzie czekağ  

w nieskoŒczonoŜĺ.     

Na szczňŜcie, dobrze znamy Jego Wolň r·wnieŨ w tym temacie. WyraŨona ona jest juŨ od dawna  

i wielokrotnie przez wielu wsp·ğczesnych prorok·w ï polskich i nie tylko. Co ciekawe, w tych 

wğaŜnie kwestiach sŃ oni wyjŃtkowo zgodni pomiňdzy sobŃ i m·wiŃ prawie jednym gğosem, choĺ  

w niekt·rych innych kwestiach moŨe siň wydawaĺ, Ũe nie sŃ zupeğnie zgodni (da siň to wytğumaczyĺ ï 

jak rzekome ĂsprzecznoŜci w Bibliiò, ale to teŨ jest osobny temat). Owszem, KoŜci·ğ na razie 

oficjalnie tych proroctw nie uznağ (choĺby z racji, Ũe niekt·re z nich nadal trwajŃ), ale teŨ nie wyraŨa 

sprzeciwu (z racji tego, Ũe nie ma do czego siň przyczepiĺ). Nie liczŃc, oczywiŜcie, prywatnych opinii 

niekt·rych Ăwsp·ğczesnych Szawğ·wò  z szereg·w tzw. masonerii koŜcielnej . W przeszğoŜci KoŜci·ğ 

teŨ daleko nie od razu oficjalnie uznawağ objawienia ï nawet do stu lat. Teraz, niestety, nie mamy  

aŨ tyle czasu czekaĺ na oficjalne uznanie (choĺ to teŨ trzeba zrobiĺ jak najszybciej). Tym bardziej,  

Ũe wszystko, co m·wiŃ prorocy w tej dziedzinie, nie jest sprzeczne ani z naukŃ KoŜcioğa,  

ani z tradycjŃ, ani ze zdrowym rozsŃdkiem, lecz tylko i wyğŃcznie ï z tzw. modernizmem. 

OczywiŜcie, najlepszym rozwiŃzaniem byğoby wprowadzenie tych zmian przez papieŨa  

i obowiŃzujŃcym dla cağego KoŜcioğa Powszechnego, ale teraz jest to nierealne (choĺ po OstrzeŨeniu  

i nawr·ceniu moŨe coŜ z tego bňdzie przez niego jednak wprowadzone).  Trochň mniej radykalnym,  

ale teŨ dobrym i bardziej realnym rozwiŃzaniem  bňdzie wprowadzenie zaproponowanych zmian  

na poziomie KEP ï tj. obowiŃzujŃcym dla cağego KoŜcioğa w Polsce.  Tym bardziej, Ũe KoŜci·ğ 

powszechny dŃŨy do coraz wiňkszej decentralizacji i przekazania inicjatywy KoŜcioğom lokalnym.  

Nie moŨna, oczywiŜcie, pochwalaĺ takiej tendencji, ale z drugiej strony jest ona na rňkň KoŜcioğowi 

polskiemu, biorŃc pod uwagň ĂrozwiŃzaniaò, kt·re proponuje Watykan oraz lokalne KoŜcioğy  

na Zachodzie (zwğaszcza w Niemczech). Najbardziej rozumni zaŜ hierarchowie nie muszŃ nawet 

czekaĺ na to, lecz od razu mogŃ Ŝmiağo wprowadzaĺ zmiany  w swoich diecezjach, a nawet 

proboszczowie ï w swoich parafiach. W niekt·rych zaŜ przypadkach poradzi sobie nawet pojedynczy 

wikariusz czy rezydent. NiŨej podajň konkrety. 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/zrodla.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ks/masoneria_kos.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ks/modernizm.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
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MoŨe sğyszağ ktoŜ o polskiej parafii Garnek, kt·rŃ jako jedynŃ w Polsce podczas II Wś ani razu  

nie odwiedziğ Ũaden Ũoğnierz niemiecki, choĺ znajdowağa siň ona tylko okoğo 70 km od Warszawy, 

podczas gdy do kaŨdej innej polskiej miejscowoŜci dotarli  ï nawet do tych wiosek, kt·re nie miağy 

szosy (dojeŨdŨali konno).  Tak wiňc Ũaden z  mieszkaŒc·w tej parafii nie zginŃğ (podczas, gdy inne 

parafie straciğy nawet do 60 - 80% mieszkaŒc·w).  A przecieŨ wiele parafian sğuŨyğo w wojsku, 

wojowağo na r·Ũnych frontach, zostağo rannych, trafiğo do niewoli niemieckiej lub radzieckiej,  

ale zaraz po wojnie wszyscy jak jeden mŃŨ wr·cili do domu cali i zdrowi. Na czym wiňc polegağ taki 

spektakularny sukces tej parafii? Ot·Ũ proboszcz tej parafii ï bardzo mŃdry i poboŨny kapğan ï  jak 

tylko siň dowiedziağ o wojnie, natychmiast rozpoczŃğ  codzienne odmawianie R·ŨaŒca świňtego  

przed wystawionym NajŜwiňtszym Sakramentem. OczywiŜcie doğŃczyli do niego parafianie ï 

najpierw garstka, p·Ŧniej co raz liczniejsi, tak Ũe koŜci·ğ nie m·gğ wszystkich pomieŜciĺ!  Modlili siň 

w ten spos·b aŨ do zakoŒczenia wojny codziennie przez 6 lat.  I tylko tyle, czy moŨe aŨ tyle.  Dobry 

ten przykğad (moŨna powiedzieĺ ï udany w 100% eksperyment nawet pod wzglňdem naukowym), 

warto ï a nawet trzeba ï rozpowszechniĺ na cağŃ Polskň, i to jak najszybciej, poniewaŨ Polsce zn·w 

grozi niebezpieczeŒstwo. Tym bardziej, Ũe organizowaĺ to moŨe bez Ũadnych problem·w w swojej 

parafii kaŨdy proboszcz (i niekt·rzy proboszczowie juŨ to zrobili) nawet nie pytajŃc o pozwolenie 

biskupa, a przeciwko temu nikt nie moŨe nic powiedzieĺ, nawet papieŨ. "Pragnň, aby w cağej Polsce 

zaczňto codziennie praktykowaĺ odmawianie czterech czňŜci R·ŨaŒca świňtego przed wystawionym 

Moim świňtym Eucharystycznym Sercemé  sprawi [to], Ũe w kr·tkim czasie demon bňdzie silnie 

krňpowany na cağej polskiej ziemi." 

Ale to tylko jeden ï bardzo waŨny, ale nie jedyny element naleŨytej czci do NS. Drugim nie mniej  

(a moŨe nawet bardziej waŨnym) elementem jest powszechne i obowiŃzkowe wprowadzenie  

dla wszystkich przyjňcie komunii na klňczŃce i do ust. WyjŃtek tylko dla celebranta oraz os·b na tyle 

starych i/lub chorych, kt·re nie mogŃ klňkaĺ. Innych wym·wek (Ũe tak jest przyjňte u Niemc·w, 

zezwolone przez Watykan, zapisane w Ănowoczesnychò przepisach  itp.) byĺ nie moŨe. Inna sprawa, 

Ũe trzeba odpowiednio przygotowaĺ do tego dostojne i w miarň wygodne miejsce ï a dokğadnie 

balaski przed prezbiterium, nakryte biağymi obrusami. W starych KoŜcioğach gdzie nie gdzie jeszcze 

one sŃ, a w nowych i tam, gdzie nie ma, trzeba to po prostu ufundowaĺ jak najszybciej. Nie muszŃ byĺ 

za drogie ï mogŃ byĺ drewniane, ale wygodne. Przy tym zawsze Kapğanowi musi asystowaĺ 

ministrant z patenŃ (i trzeba nauczyĺ go prawidğowo jŃ trzymaĺ, a nie symbolicznie). Nie zawsze 

ğatwo to zorganizowaĺ, ale jeŜli siň postaraĺ, to przecieŨ nie tylko dzieciaki to potrafiŃ ï mogŃ byĺ 

doroŜli mňŨczyzny, jak majŃ wolny czas, a nawet emeryci, kt·rych nie brakuje w kaŨdej parafii  

i kt·rzy majŃ wolnego czasu aŨ ponad miarň.  W Ũadnym zaŜ wypadku nie moŨna rozdawaĺ Komunii 

poŜrodku KoŜcioğa, poniewaŨ spadajŃce okruchy (choĺ prawie niewidzialne ï ale realne  

Ciağo Chrystusa) sŃ p·Ŧniej deptane nogami parafian. NiŨej podajň kilka konkretnych cytat·w z orňdzi  

wsp·ğczesnych prorok·w (a wiňc de facto ï Sğ·w BoŨych), dot. Komunii świňtej:  

Ăŧyczň sobie, aby przyjmowano Komuniň świňtŃ na klňczŃce i do ust i aby udzielali Jej tylko kapğani  

i diakoni. Niech powr·cŃ wszňdzie do koŜcioğ·w balaski, a Komunia świňta bňdzie na powr·t 

udzielana przy balaskach nakrytych biağym obruskiem. Niech wszyscy realizujŃ w praktyce 

postanowienia 177 Konferencji Episkopatu Polski dot. Komunii świňtej.ò 

ĂSzanujcie Moje świňte Eucharystyczne Serce, przyjmujcie Je godnie do swojego serca, jedynie  

na kolanach i do ust. Za Ŝwiadomie przyjňtŃ innŃ postawň z powodu pychy przyjmujŃcego,  

oraz kapğana, kt·ry siğŃ zmusza do postawy innej jak klňczŃca, bňdŃ oni odpowiednio ciňŨko cierpieĺ, 

na doŜĺ niskim poziomie czyŜĺca. Jest to czyn pychy, przeciwko miğoŜci Boga i bliŦniego, rodzaj doŜĺ 

ciňŨkiej profanacji.ò 

https://www.fronda.pl/a/oto-polski-cud-rozancowy-ktory-wydarzyl-sie-w-czasie-ii-wojny-swiatowej,75544.html
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ĂWielu dokonuje naduŨyĺ, przyjmujŃc Moje Ciağo wiňcej, niŨ raz dziennie. Pamiňtajcie sğodkie dzieci, 

Ũe czyniĺ to moŨna jedynie wedğug starych zasad, kt·re byğy i rzŃdziğy w KoŜciele do niedawna. Drugi 

raz, moŨecie przyjŃĺ tylko za Moim specjalnym pozwoleniem, lub gdy zachodzi potrzeba wzmocnienia 

duchowego w spos·b specjalny. Nie wolno jednak naduŨywaĺ. Czğowiekowi wystarczy raz na dobň 

przyjŃĺ Moje świňte Ciağo.ò 

ĂPrzed Bogiem siň klňka i to na oba kolana!!! Inna postawa jest wyrazem pychy czğowieka. Jest Moim 

wyraŦnym Ũyczeniem, aby kaŨdy Ũywy i w miarň fizycznie sprawny czğowiek, uklňknŃğ do przyjmowania 

NajŜwiňtszego Sakramentu, przyjmujŃc na jňzyk, ale jak najgodniejszym sercem. Jest to bardzo 

waŨne.ò 

ĂSkr·cono, a wrňcz zlikwidowano post eucharystyczny. Najbardziej miğym Mojemu Sercu,  

jest trzygodzinny post eucharystyczny. Do Komunii naleŨy siň dobrze przygotowywaĺ i przynajmniej  

5 minut po niej trwaĺ w skupieniu.ò 

ĂNieporozumieniem w KoŜciele świňtym jest stworzenie instytucji tzw. Ŝwieckiego szafarza Komunii 

świňtej. Pragnň, aby to prawo zostağo usuniňte z Kodeksu Prawa Kanonicznego. Ludzie, kt·rzy sŃ 

szafarzami, zaciŃgajŃ szczeg·lnie ciňŨkie winy. Ja Sam wybieram i konsekrujň rňkami Biskupa tych, 

kt·rych chcň do posğugi przy Moim świňtym Eucharystycznym Ciele. Zechciejcie usğuchaĺ Mojego 

Ũyczenia, Mojego woğania.ò 

ĂJest wielu kapğan·w, kt·rzy dajŃ, co innego do konsekracji niŨ wino i chleb. UŜwiadamiam wam  

i przypominam, Ũe gdy nie ma wğaŜciwych substancji do konsekracji, ona nie nastňpuje. Jedynie wino 

gronowe moŨe staĺ siň PrawdziwŃ KrwiŃ Mojego Boskiego Syna i jedynie prawdziwy chleb  

(opğatek lub chleb), moŨe staĺ siň Prawdziwym BoŨym Ciağem.ò 

Takich i podobnych cytat·w jest wiele praktycznie u kaŨdego z prawdziwych wsp·ğczesnych 

prorok·w. Wynika z nich   m.in. kolejna bardzo powaŨna sprawa: Komunii świňtej (takŨe chorym  

w domu) moŨe udzielaĺ tylko i wyğŃcznie osoba do tego wyŜwiňcona ï kapğan lub diakon,  

a nie ĂupowaŨnionaò ï tzw. Ŝwiecki szafarz, brat lub siostra zakonna (a tym bardziej ï Ŝwiecka 

kobieta). Nie ma co tu siň powoğywaĺ na Ăodpowiednie przepisyò, poniewaŨ nie sŃ one zgodne  

ani z tradycjŃ, ani z wolŃ BoŨŃ ï wielokrotnie i wyraŦnie wyraŨonŃ zgodnie u wszystkich 

wsp·ğczesnych prorok·w. To, Ũe KoŜci·ğ ich jeszcze Ănie uznağ oficjalnieò nie zmienia sprawy ï  

św. Siostrň Faustynň i wielu innych uznağ teŨ daleko nie od razu, ale teraz juŨ po prostu nie ma tyle 

czasu czekaĺ na Ăoficjalne uznanieò. A przecieŨ ich i nie potňpiğ (nie liczň tu prywatnych opinii 

niekt·rych duchownych ï prawie otwartych zwolennik·w masonerii koŜcielnej). Sprawa ta jest  

tak powaŨna, Ũe dotykajŃc swymi niekonsekrowanymi (Ănieczystymiò) rňkoma konsekrowanej Hostii, 

na tyle obraŨajŃ oni Boga, Ũe ŜciŃgajŃ przekleŒstwo nie tylko na siebie i swoje rodziny, ale r·wnieŨ  

na cağa parafiň. Co zatem zrobiĺ z tymi szafarzami, a nieraz z faktycznym brakiem kapğan·w  

do udzielania Komunii? Ot·Ũ trzeba po prostu wyŜwiňciĺ ich na diakon·w ï co to za problem. 

PrzecieŨ teŨ mogŃ byĺ przy tym Ũonaci i pracowaĺ zawodowo.  

Kolejna sprawa dotyczy przede wszystkim katedr i niekt·rych nowych koŜcioğ·w. Ot·Ũ trzeba 

przywr·ciĺ Tabernakulum na Ŝrodek koŜcioğa i umieŜciĺ go jak najwyŨej (dotyczy to teŨ tych 

koŜcioğ·w, gdzie jest on choĺ i poŜrodku, ale za nisko) ï na tyle wysoko, na  ile siň da ï tylko Ũeby 

moŨna byğo do niego bez problemu siň dostaĺ. Owszem, Biskup diecezjalny jest waŨnŃ osobŃ,  

ale przecieŨ  nie waŨniejszŃ od Jezusa Chrystusa, realnie obecnego w NS w Tabernakulum! Musi wiňc 

postawiĺ sw·j tron obok, a nie zamiast Niego. W og·le nie moŨna siedzieĺ tyğem do Tabernakulum  

(z boku ï moŨna).  
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Nawet staĺ tyğem nie wypada, a wiňc w perspektywie (cağkiem niedalekiej, jak moŨe siň wydawaĺ) 

sprawowaĺ Ofiarň Mszy świňtej teŨ bňdzie trzeba przed Tabernakulum ï na oğtarzu (jak to byğo przed 

II Soborem WatykaŒskim). Nie byğo to przypadkiem, Ũe  niedawny poŨar  w Notre Dame spowodowağ 

zawalenie sufitu na st·ğ ofiarny nowej mszy i spaliğ go, ale nie uszkodziğ Ăstaregoò  przed soborowego 

oğtarza. I wcale nie mam tu na myŜli Mszy Trydenckiej (choĺ nic przeciwko niej nie mam). 

Uczestniczyğem kiedyŜ  na Mszy Novus Ordo, ale sprawowanej na  Ăstarym oğtarzuò ï przodem  

do Tabernakulum. Nie jest to przecieŨ zabronione, tak wiňc w starych koŜcioğach juŨ moŨna powracaĺ 

do starych oğtarzy, zaŜ w nowych zaczŃĺ pomalutku je bezpoŜrednio przed Tabernakulum budowaĺ ï  

i tak niedğugo bňdzie to obowiŃzkowe.  

KontynuujŃc temat Mszy świňtej: moŨna, a nawet trzeba juŨ teraz najwaŨniejsze jej czňŜci odprawiaĺ 

w jňzyku sakralnym ï po ğacinie. Dla Kaplan·w nie powinno to byĺ Ũadnym problemem,  

zaŜ Ŝwieckich teŨ nie bňdzie trudno nauczyĺ (zresztŃ moŨna wydrukowaĺ) podstawowych modlitw: 

Pater Noster, Credo,  Sanctus,  Agnus Dei. Nawet Ăciemnyò lud w Ŝredniowieczu to potrafiğ.  

A co dopiero wsp·ğczesny wyksztağcony.  Opr·cz tego trzeba radykalnie poprawiĺ postawň wiernych 

podczas Mszy: klňkaĺ powinno siň od Ăświňty,  świňtyéò po Ojcze nasz (na kt·rym juŨ siň stoi),  

oraz od ĂBaranku BoŨyò (jak to byğo jeszcze cağkiem nie tak dawno, ale niesğusznie zmienione)  

oraz na koŒcowe bğogosğawieŒstwo. ĂKiedy kapğan podnosi w konsekracji Hostiň, nie skğaniajcie 

gğ·w, nie zamykajcie oczu ï patrzcie na Mnie, bo Ja z tej Hostii patrzň na was. Patrzň na wasze Ũycie. 

Patrzň na was z miğoŜciŃ.ò (świadectwo. Ks. Wiesğaw Nazaruk). Na zakoŒczenie zaŜ Mszy trzeba 

obowiŃzkowo (bo nikt oficjalnie tego rozporzŃdzenia papieŨa Leona XIII nie odwoğağ) odmawiaĺ 

Modlitwň do św. Michağa wspomnianego papieŨa.  JuŨ w jego czasach ï o wiele bardziej 

spokojniejszych ï byğo to waŨne, a co dopiero teraz. W zwiŃzku z r·Ũnymi wersjami Ămodlitwy  

do Ŝwiňtego Michağa Archanioğaò naleŨy pamiňtaĺ, Ũe obowiŃzujŃcy polski tekst tej modlitwy zostağ 

zatwierdzony przez Konferencjň Episkopatu Polski w dniu 26 listopada 1999 r. w Czňstochowie - pisze 

ks. Paweğ Rytel-Andrianik, Rzecznik KEP. Wersja zaŜ ta zawiera sğowo wspomagaj, a nie broŒ,  

z czym zgadzajŃ siň r·wnieŨ Michalici (a komu jak nie im to lepiej znaĺ). To znaczy, Ũe wierni  

sŃ nastawiani na aktywnŃ, a nie pasywnŃ pozycjň w walce ze zğem.   

ZresztŃ wŃtpiŃcy mogŃ odmawiaĺ tň modlitwň po ğacinie. Przede wszystkim zaŜ trzeba zachňciĺ  

i nauczyĺ  wiernych modlitwy Ave Maria  ï egzorcyŜci zgodnie twierdzŃ, Ũe Ave Maria dziağa  

na szatana o wiele mocniej, niŨ ZdrowaŜ Maryjo (choĺ tej modlitwy on teŨ bardzo nie lubi, ale jednak 

nie aŨ tak siň boi). W og·le trzeba zachňcaĺ i nauczaĺ lud modliĺ siň po ğacinie ï modlitwy  

te sŃ mocniejsze  i milsze Bogu, poniewaŨ sŃ w jňzyku sakralnym. Nie na pr·Ũno masoneria przyğoŨyğa 

tyle wysiğku, Ũeby wyeliminowaĺ ten jňzyk najpierw z oŜwiaty, a p·Ŧniej r·wnieŨ  

z KoŜcioğa. Trzeba wiňc odwr·ciĺ ten proces. CiekawostkŃ jest, Ũe Antychryst bňdzie posğugiwağ siň 

swobodnie w wielu jňzykach, ale nigdy Ũadnego sğowa nie powie po ğacinie. 

Chcň daĺ Kapğanom  r·wnieŨ dwie rady od siebie (nie od prorok·w). Pierwsza ï przeczytaĺ uwaŨnie 

Annň Katarzynň Emmerich.  Przynajmniej ï dot.  Nowego testamentu. Dlaczego? Ot·Ũ wierni teraz  

sŃ czňsto dobrze poinformowani, wiňc nie warto wyglŃdaĺ w ich oczach niepowaŨnie, twierdzŃc  

np. o Ămğodej dziewczynieò Weronice, lub J·zefie, kt·ry Ămarzyğ o normalnym mağŨeŒstwieò. 

Emmerich jest uznana przez KoŜci·ğ, wiňc moŨna Ŝmiağo uzupeğniaĺ podanymi przez niŃ informacjami  

szczeg·ğy, kt·rych brakuje w Biblii, a nieraz nawet w Tradycji. Druga ï dokğadnie przestudiowaĺ  

geografiň Ziemi świňtej (najlepiej ï pielgrzymujŃc tam). Wierni moŨe tam byli i/lub trochň znajŃ 

Bibliň, wiňc lepiej nie podawaĺ niepewnych informacji. Pasowağoby, oczywiŜcie, im r·wnieŨ dobrze 

znaĺ Bibliň (cağŃ) ï przynajmniej tak, jak jŃ znajŃ protestanci (choĺ i nie cağŃ, bo Marcin Luter nie 

wszystko wğŃczyğ, czego p·Ŧnej sam Ũağowağ). No, ale to byğoby dla nich chyba juŨ za duŨo wymagaŒ.  

https://episkopat.pl/pro-memoria-ws-obowiazujacej-formuly-modlitwy-do-swietego-michala-archaniola/
http://michalici.pl/
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Tym bardziej, Ũe protestanci opr·cz Biblii prawie nic nie majŃ, wiňc majŃ wiňcej czasu  

na jej studiowanie (a nie r·Ũnych teolog·w i teologii, owszem, waŨnych, ale przecieŨ nie waŨniejszych 

od Biblii). W og·le wyksztağcenie przyszğych kapğan·w musi byĺ zmienione ï skr·cone  

(6 lat to zdecydowanie za duŨo) i bardziej praktyczne, ale Biblia (realnie, a nie symbolicznie), 

Emmerich oraz geografia Ziemi świňtej ï na pewno wzmocnione, jak r·wnieŨ sprawy praktyczne, 

kt·re realnie siň przydadzŃ w pracy duszpasterskiej, a nie teoretyczne kwestie, owszem waŨne  

i ciekawe, gorŃco dyskutowane w pierwszych wiekach chrzeŜcijaŒstwa oraz Ŝredniowieczu, ale teraz 

mağo dla kogo interesujŃce, a wiňc mağo przydatne.  

W og·le kapğani powinni siň zajmowaĺ przede wszystkim sprawami duchowymi, kt·re nie moŨna 

zleciĺ Ŝwieckim, (nawet Ăszafarzom), zaŜ sprawy gospodarcze, prawne, finansowe i organizacyjne 

moŨna i trzeba zleciĺ do wykonania osobom Ŝwieckim ï czňsto w tych kwestiach nawet lepiej 

wyksztağconym i doŜwiadczonym, a takŨe uczciwym (wiňc nie ukradnŃ uzbieranej tacy).  

DziŜ, natomiast, zdecydowanie za duŨo kapğan·w nawet oficjalnie sprawuje funkcje, bardzo dalekie 

od tego, do czego zostali powoğani, wyksztağceni oraz wyŜwiňceni. Ci z nich, kt·rzy oficjalnie  

sŃ duszpasterzami (proboszczowie, wikariusze, kapelani) zdecydowanie za duŨo czasu poŜwiňcajŃ 

sprawom administracyjnym, gospodarczym  itp. W rezultacie czňsto brakuje im po prostu czasu  

i siğ na sprawy duszpasterskie.  Do seminari·w duchownych zaŜ trzeba przyjmowaĺ r·wnieŨ 

poboŨnych chğopc·w (a docelowo ï tylko takich), a nie odsyğaĺ ich do domu  wmawiajŃc im,  

Ũe sŃ psychicznie chorzy, jak to, niestety,  ma miejsce obecnie.  Bogobojnych zaŜ i poboŨnych 

kapğan·w teŨ nie uwaŨaĺ  za gorszych, nienormalnych, nieposğusznych i nie zsyğaĺ do jak najdalszych 

wsi, lecz, wrňcz przeciwnie, dawaĺ im takie stanowiska, na kt·rych  mieliby wpğyw na jak najwiňcej 

ludzi (wierzŃcych i niewierzŃcych). Wierni zaŜ, zamiast krytykowaĺ swoich (i nie tylko) kapğan·w ï 

nawet sğusznie (zwr·ciĺ uwagň ï moŨna, a nawet trzeba), powinni  Ămodlitewnie i pokutniczo 

asekurowaĺ [ich] modlitwŃ, postem i umartwieniamiò, poniewaŨ w naszych trudnych czasach  

bez takiego wsparcia nie da rady Ũaden ï nawet dobry Kapğan. Dodam, Ũe uwagi, dotyczŃce 

seminarzyst·w  oraz kapğan·w zaczerpnŃğem jednak u wsp·ğczesnych prorok·w, a nie wymyŜliğem 

sam.  

Przewidujň pytanie o gğoŜnej ostatnio bulwersujŃcej sprawie gorszycieli dzieci, ale wynoszň ten temat 

do  oddzielnego rozdziağu, poniewaŨ dotyczy on nie tylko KoŜcioğa i wychodzi daleko poza jego ramy.  

OczywiŜcie zostağo do om·wienia jeszcze kilka waŨnych kwestii, ale napiszň o tym trochň p·Ŧniej.  

 

 

 

 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/gorszyciele.html
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Gorszyciele 

 

„Kto by się stał powodem grzechu dla jednego z tych małych, którzy wierzą we Mnie, temu byłoby 

lepiej kamień młyński zawiesić u szyi i utopić go w głębi morza.” Mt 18, 6-7 

 

Tymi sğowami z Ewangelii rozpoczyna siň List EP do wiernych, odczytany w polskich koŜcioğach  

w Niedzielň 26 maja 2019 roku. Wiele w nim o tym, jak pom·c pokrzywdzonym (co jest, owszem, 

bardzo waŨne), ale prawie nic o tym, jak temu zapobiec w przyszğoŜci. Samymi zgğoszeniami  

do specjalnie wyznaczonych w kaŨdej diecezji rzecznik·w, problemu raczej nie da siň zağatwiĺ. 

Przede wszystkim trzeba wyjaŜniĺ, skŃd w og·le tacy gorszyciele w KoŜciele siň znaleŦli. PrzecieŨ 

tych, kt·rych do sğuŨby kapğaŒskiej powoğağ B·g, nie interesujŃ nawet kobiety, a c·Ũ dopiero dzieci. 

Ludziom zwykğym trudno w to uwierzyĺ, ale tak faktycznie jest ï ludzie sŃ r·Ũni i majŃ r·Ũne 

skğonnoŜci. Ale niestety, do KapğaŒstwa i Ăkariery koŜcielnejò powoğuje nie tylko B·g swoich 

autentycznych wyznawc·w (z kt·rymi takich problem·w nie moŨe byĺ nawet teoretycznie).  

Ot·Ũ jeszcze w latach 30-ch ubiegğego wieku J·zef Stalin, sam dawny seminarzysta prawosğawny,  

a wiňc obeznany w tym temacie, wpadğ na Ăgenialnyò pomysğ ï skierowaĺ do seminari·w 

(prawosğawnych, katolickich, a moŨe i uczelni protestanckich) w ZSRR i na cağym Ŝwiecie  

(a miağ swoich agent·w i fan·w wszňdzie) przekonanych Ătwardychò komunist·w, ateist·w  

i zboczeŒc·w z zadaniem zostania kapğanami, p·Ŧniej biskupami i wyŨej, Ũeby niszczyĺ KoŜci·ğ  

od wewnŃtrz i skutecznie odstraszaĺ od niego ludzi, zwğaszcza ï dzieci i mğodzieŨ, bo ludzi dorosğych 

i zahartowanych odstraszyĺ trudno, prawie niemoŨliwe. Niekt·rzy z tych agent·w p·Ŧniej  

siň nawr·cili, a niekt·rzy z nawr·conych zdradzili (nawet pod przysiňgŃ) szczeg·ğy tego nňdznego 

planu. Program ten (niszczenia w taki spos·b KoŜcioğa od wewnŃtrz) przejňğa i nadal ĂpomyŜlnieò 

realizuje masoneria ï utworzyğa w tym celu nawet specjalnŃ gağŃŦ ï tzw. Ămasoneriň koŜcielnŃò. 

Trzeba uznaĺ, Ũe osiŃgnňli w tym spektakularny sukces ï pozajmowali najwyŨsze stanowiska  

w KoŜciele (zwğaszcza na Zachodzie i w Rosji). W Polsce ten program, opr·cz masonerii, realizowağ 

przez wiele lat Departament IV MSW, jedynym zadaniem kt·rego byğa inwigilacja KoŜcioğa oraz jego 

zwalczanie w kraju i za granicŃ. W ramach tego zadania, funkcjonariusze tego Departamentu 

wyszukiwali i kierowali do seminari·w zboczeŒc·w z zadaniem krzywdzenia dzieci. ZağoŨyli tym 

samym bombň, kt·rŃ obecnie sami zdetonowali (bo to teŨ wchodziğo w ich dğugoterminowy plan, 

kt·ry nadal jest skrupulatnie realizowany). MuszŃ wiňc ci funkcjonariusze zostaĺ ujawnieni i ponieŜĺ 

co najmniej nie mniejszŃ odpowiedzialnoŜĺ, niŨ ich podopieczni.  

A co na to wsp·ğczeŜni prorocy? PodejmujŃ r·wnieŨ ten bolesny temat ï zdecydowanie potňpiajŃ 

zboczeŒc·w i zapowiadajŃ, Ũe grozi im bardzo surowa kara ï tu na ziemi i po Ŝmierci (w najlepszym 

wypadku ï dğugi i ciňŨki czyŜciec, o ile zdŃŨŃ siň nawr·ciĺ i poŨağowaĺ swoich czyn·w). Ale r·wnieŨ 

prorocy nie wskazujŃ konkretnego sposobu, Ũeby rozwiŃzaĺ ten problem. Dlaczego?  

No bo o rozwiŃzaniu m·wi sam Jezus Chrystus ï akurat w przytoczonym wyŨej cytacie. Wynika 

bowiem z niego jasno i jednoznacznie, Ũe krzywdzicieli dzieci trzeba po prostu zlikwidowaĺ. 

Fizycznie. Wszystkich ï duchownych i Ŝwieckich. KoŜci·ğ przy tym oczyŜci siň od garstki 

zboczeŒc·w, kt·rzy tylko przyprawiajŃ mu problem·w, zaŜ Ŝrodowisko LGBT bňdzie po prostu 

zmasakrowane (poniewaŨ wiňkszoŜĺ pedofil·w pochodzi wğaŜnie z niego). OczywiŜcie trzeba bňdzie 

przy tym przywr·ciĺ karň Ŝmierci. I co z tego? W niekt·rych krajach Ŝwiata i stanach USA taka kara 

istnieje, a nawet jest wykonywana, i nic strasznego siň nie dzieje.  

http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=261#W1
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ks/masoneria_kos.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/prorocy.html
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W wiňkszoŜci zaŜ pozostağych kraj·w (takŨe w Polsce) zupeğnie legalnie wykonuje siň karň Ŝmierci  

na niewinnych nienarodzonych dzieciach (aborcja), a w najbardziej Ăpostňpowychò krajach ï takŨe  

na ludziach starych i chorych (eutanazja).
(1)

 Takie barbarzyŒskie praktyki, oczywiŜcie, muszŃ byĺ 

zdecydowanie zabronione. Tj. po prostu musi byĺ przywr·cona normalnoŜĺ ï karaĺ winnych, a nie 

niewinnych: BezczeŜcicie Mnieé zabijajŃc dusze, kt·re nie powinny umrzeĺ, a oszczňdzajŃc dusze, 

kt·re nie powinny Ũyĺ é (Ez 13, 19)  Przeciwnicy kary Ŝmierci lubiŃ siň powoğywaĺ na Bibliň,  

a dokğadnie na Przykazanie ĂNie bňdziesz zabijağò  (Wj 20, 13; Pwt 5, 17).  WykorzystujŃ oni przy 

tym fakt, Ũe teraz mağo kto czyta Bibliň, a tym bardziej ï dobrze jŃ zna.  Ale przykazanie Ănie zabijajò 

nosi charakter og·lny (owszem, obowiŃzujŃcy) i spotyka siň w Biblii opr·cz Tory praktycznie tylko 

tam, gdzie siň na to przykazanie odwoğuje. Natomiast, w dalszej czňŜci Biblii jest wskazane doŜĺ wiele 

przypadk·w, gdzie wprost przypisana jest kara Ŝmierci. Oto tylko niekt·re (bo jest ich wiňcej):  

Wj 32, 27; Kpğ 20, 4; Kpğ 20, 16; Kpğ 20, 27; Kpğ 24, 17; Lb 25, 5; Lb 31, 7; Joz 10, 19; 1 Sm 15, 2;  2 

Mch 12, 23; Koh 3, 3; Jr 29, 21; Ez 9, 5; Dn 13, 62; Am 9, 4 é  

W Nowym Testamencie zaŜ Jezus Chrystus potwierdziğ Dekalog razem z tym przykazaniem  

(Mt 19, 17-19; Mk 10, 19; Ğk 18, 20) , ale r·wnieŨ cağe Prawo (Mt 5, 17; Ğk 24, 44).  Zğapana  

na gorŃcym uczynku jawnogrzesznica teoretycznie teŨ podpadağa pod karň Ŝmierci, ale Jezus Chrystus 

jej nie potňpiğ (J 8, 1-11).  Po pierwsze, pod takŃ samŃ karň wg Prawa podpadağ r·wnieŨ facet, kt·ry  

z niŃ byğ, dlaczego wiňc go nie przyprowadzono? JuŨ z tego jednego faktu widaĺ byğo przewrotnoŜĺ 

tych Ăsňdzi·wò. Po drugie, taka kobieta sama mogğa byĺ raczej ofiarŃ (przynajmniej na poczŃtku 

swojej Ăkarieryò). Zupeğnie inna sprawa ï krzywdziciele dzieci. W tym wypadku Jezus m·wi wprost, 

jak muszŃ byĺ potraktowani. Nawet wskazuje na formň Ŝmierci ï przez utopienie. Chodzi o to,  Ũeby 

Ŝmierĺ nie byğa ani zbyt dğuga i mňczŃca (jak np. ukrzyŨowanie), ani zbyt szybka i prawie bezbolesna 

(jak np. Ŝciňcie) ï Ũeby skazany miağ czas i moŨliwoŜĺ poŨağowaĺ za swoje zbrodnie, a wiňc trafiĺ  

nie do piekğa (potňpienia wiekuistego), lecz czyŜĺca ï tj. kary teŨ ciňŨkiej i dğugiej, ale jednak 

tymczasowej.  

Podam moŨe przykğad z historii Rosji (lub Ukrainy, jak kto woli). Ot·Ũ Wielki KsiŃŨň Kijowski 

Wğodzimierz, do swego nawr·cenia byğ doŜĺ brutalny i bezwzglňdny co do Ũycia swoich poddanych,  

a tym bardziej ï wrog·w. ZresztŃ jak inni wğadcy w jego czasach, a nawet czasach p·Ŧniejszych, takŨe 

naszych. Po przyjňciu chrztu zaŜ  naprawdň siň nawr·ciğ (z wğadcami teŨ to siň zdarza) i zupeğnie  

siň przemieniğ i zğagodniağ. Postanowiğ wiňc, zupeğnie jak teraz, znieŜĺ karň Ŝmierci  

(no bo Ănie zabijajô). Ale nikt inny jak biskupi greccy (bo wğasnych wtedy jeszcze nie byğo) stanowczo 

mu tego odradzili m·wiŃc, Ũe JesteŜ Kniaziem i nie na pr·Ũno nosisz miecz. W odr·Ũnieniu bowiem  

od wsp·ğczesnych dobrze znali Bibliň oraz Ũycie i byli realistami, a nie oderwanymi od Ũycia 

Ăhumanistamiò. Sğusznie uwaŨali r·wnieŨ, Ũe wğadza musi broniĺ ludzi normalnych i uczciwych,  

a nie da siň tego zrobiĺ bez karania zbrodniarzy ï i wğaŜnie o to chodzi w Biblii i kaŨdym normalnym 

prawie. 

Po likwidacji zaŜ zğapanych zboczeŒc·w reszta siň przestraszy i w stronň dzieci nawet nie bňdzie 

patrzeĺ. JeŜli zaŜ ktoŜ z nich nie powstrzyma swoich chorych zapňd·w i zaryzykuje, to teŨ zostanie 

stracony. Podsumujmy: Ũeby rozwiŃzaĺ ten problem (zar·wno jak kaŨdy inny) ï trzeba znaĺ 

Ewangeliň i Ũyĺ niŃ (nie m·wiň tu o Prawie MojŨeszowym, kt·re od Soboru Jerozolimskiego 

chrzeŜcijan nie obowiŃzuje ï  Dz 15). CağŃ EwangeliŃ, a nie wybranymi Ăwygodnymiò  fragmentami. 

TakŨe przytoczonym na poczŃtku, i to ï dosğownie. 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/aborcja.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=717#W19
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=70#W13
Admimistracja.docx
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=83#W27
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=112#W4
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=112#W16
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=112#W27
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=116#W17
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=164#W5
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=170#W7
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1122#W19
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1168#W4
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1081#W23
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1081#W23
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=572#W3
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=670#W21
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=713#W5
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=765#W62
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=793#W4
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=262#W17
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=309#W19
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=333#W20
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=248#W17
http://biblia.deon.pl/otworz.php?skrot=%A3k%2024,44
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=347#W1
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=392#W1
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ZnajŃc Ũycie, wyrok·w tych nawet nie trzeba bňdzie wykonywaĺ. Dlaczego? Ot·Ũ przestraszeni takŃ 

perspektywŃ  szybko pouciekajŃ za granicň ï do bardziej Ăhumanistycznychò i Ătolerancyjnychò 

kraj·w, gdzie pewnie otrzymajŃ Ăstatus uchodŦcyò (i sğusznie, bo Ũycie ich bňdzie faktycznie realnie 

zagroŨone). Nie trzeba przeszkadzaĺ w tym ani im samym, ani organizacjom i krajom, kt·re bňdŃ ich 

ratowaĺ. W takim razie kara BoŨa spadnie na nich (jak i na te Ătolerancyjneò kraje) po prostu p·Ŧniej. 

Owszem, popsuje to trochň Ăwizerunekò Polski w Ăpoprawnych politycznieò mediach, ale ludzie 

normalni raczej to zrozumiejŃ -  tak samo, jak to ma miejsce w sprawie przyjmowania muzuğmaŒskich 

ĂuchodŦc·wò (a raczej ï najeŦdŦc·w). Co prawda, pogorszy to jeszcze sytuacjň dzieci w tych krajach 

(gdzie i tak sŃ systematycznie deprawowane), ale za to Polskie dzieci bňdŃ bezpieczne ï a chodzi 

przede wszystkim o naprawň Polski, nie Ŝwiata (przynajmniej ï na razie). Dopiero kiedy Polska sama 

siň naprawi, oczyŜci siň i wzmocni, moŨe pom·c w naprawie innych kraj·w (przykğadem oraz 

czynem). 

Usuniesz zğo spoŜr·d ciebie, a reszta sğyszŃc to, ulňknie siň i nie uczyni wiňcej nic takiego poŜr·d 

siebie. (Pwt 19, 19-20) 

 

(1) 
Warto tu teŨ dodaĺ, Ũe praktyki stosowane obecnie przez lekarzy jak Ănie leczenieò sŃ ukrytŃ 

eutanazjŃ. 

 

SYSTEM OŚWIATY 

 

Już dzisiaj zależy od polskiej młodzieży następne tysiąc lat. 

(Apel Jasnogórski – wersja młodzieżowa) 

 

Nawet jeŜli sğowa tego  Apelu brzmiŃ trochň zuchwale, i tak trudno przeceniĺ znaczenie wychowania  

i edukacji dzieci i mğodzieŨy dla  przyszğoŜci kraju. RzeczywistoŜĺ jednak r·wnieŨ w tej  waŨnej 

dziedzinie pozostawia wiele do Ũyczenia. ĂBrakuje wychowania spoğeczeŒstwa pod wzglňdem 

moralnym, etycznym. Mağo jest ludzi, kt·rzy odr·Ũnialiby zğo od dobra, a juŨ ŨyjŃcych zgodnie z tymi 

zasadami prawie wcale. JeŜliby sprawa wychowania, a co za tym idzie oŜwiata jako cağoŜĺ, byğa 

dobrze przyswojona przez ludzi, wszystkie inne sprawy byğyby prostsze.ò  Trudno z tŃ opiniŃ siň nie 

zgodziĺ. Niedawno nowo wybrany Prezydent Ukrainy (moŨe i Ăkomikò, ale czğowiek bynajmniej  

nie gğupi) zaproponowağ urzňdnikom, Ũeby nie umieszczali jego portret·w w swoich gabinetach, lecz ï 

zdjňcia wğasnych dzieci, i przed podjňciem kaŨdej decyzji, patrzyli na nie  z myŜlŃ o nastňpnych 

pokoleniach, a nie nastňpnych wyborach (takie myŜli nie zaszkodziğyby r·wnieŨ polskim politykom). 

System oŜwiaty w Polsce, jak pokazağ choĺby niedawny strajk nauczycieli, potrzebuje powaŨnej  

(i doŜĺ pilnej) naprawy. Nie chcň tu przedstawiaĺ jakiegoŜ konkretnego planu (niech to zrobiŃ 

specjaliŜci), lecz tylko poruszyĺ kilka wŃtk·w, na kt·re warto zwr·ciĺ uwagň. Podzielam stanowisko 

ks. Jacka Miňdlara,
(1)

 kt·ry zna ten problem Ăod wewnŃtrzò, bo sam kiedyŜ nauczağ, Ũe nauczycielom 

oczywiŜcie naleŨŃ siň podwyŨki, ale nie takimi metodami i nie za takŃ cenň.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/2015-09-27-inwazja.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=1400#W19
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Nauczyciele powinni byĺ dobrze wynagradzani juŨ choĺby dlatego, Ũeby ten zaw·d przyciŃgağ 

najlepszych ï wğaŜnie ze wzglňdu na dobro dzieci i mğodzieŨy, a w konsekwencji ï przyszğego dobra 

Polski. Stwierdzenie, Ũe w budŨecie nie ma na to Ŝrodk·w, jest oczywistŃ nieprawdŃ. Prawda jest taka, 

Ũe  przed nadchodzŃcymi wyborami parlamentarnymi obecna wğadza nie chce wydawaĺ kasy na tych, 

kt·rzy i tak na nich nie zagğosujŃ (w przeciwnym razie dağaby te podwyŨki od razu). MoŨna, 

oczywiŜcie, zrozumieĺ te kalkulacje, ale zgodziĺ siň z nimi juŨ nie (nawet majŃc inne poglŃdy 

polityczne, niŨ wiňkszoŜĺ obecnych nauczycieli). KaŨdy nowo wybrany Prezydent dowolnego kraju 

(Polski, USA, Rosji, Ukrainy) od razu deklaruje, Ũe bňdzie prezydentem wszystkich swoich obywateli 

ï nie tylko tych, kt·rzy na niego gğosowali, ale r·wnieŨ tych kt·rzy gğosowali inaczej lub nie 

gğosowali wcale. I ma racjň, oczywiŜcie. Inna sprawa, czy zechce i potrafi dotrzymaĺ danego sğowa. 

ŧaden rzŃd, natomiast, takich obietnic nie skğada. A powinien, bo przecieŨ faktycznie rzŃdzi cağym 

krajem, a nie tylko swymi zwolennikami. TakŃ uwagň dobrze by byğo nawet wğŃczyĺ w nowŃ 

Konstytucjň. 

Inna sprawa, Ũe gdyby organizatorom strajku chodziğo faktycznie tylko i wyğŃcznie o sprawy 

finansowe, dawno by wygrali (przynajmniej kompromisowo, ale na pewno juŨ mieliby lepiej, niŨ majŃ 

teraz). Niestety, nauczyciele (jedni ï Ŝwiadome, inni ï nie) dali siň wrobiĺ w kolejnŃ pr·bň 

destabilizacji politycznej (bo nastňpnie planowali strajkowaĺ urzňdnicy, Ũeby pogrŃŨyĺ kraj w chaosie) 

i obalenia obecnego rzŃdu. Owszem, do obecnego rzŃdu moŨna mieĺ wiele sğusznych pretensji,  

ale kaŨda pr·ba jego obalenia jest skazana na poraŨkň ze wzglňdu na bğogosğawieŒstwo BoŨe, kt·re  

on nadal (tak samo, jak obecny Prezydent) ma. Tğumaczy siň to tym, Ũe kaŨda zmiana (czy na bardziej 

Ălewychò, czy na bardziej Ăprawychò) bňdzie dla Polski po prostu zgubna. Dlaczego? Podam tylko 

jeden przykğad: moŨna byĺ niezadowolonym z obecnoŜci w Polsce wojsk amerykaŒskich,  

ale ewentualna okupacja rosyjska, niemiecka, a tym bardziej (nie daj BoŨe!) ï chiŒska na pewno 

byğaby o wiele gorsza. Na szczňŜcie, jak pokazağy ostatnie wybory do PE,  wiňkszoŜĺ Polak·w  

to rozumie (lub wyczuwa), i nie na pr·Ũno nawet zboczeŒcy majŃ wiňksze poparcie niŨ Ănarodowcyò. 

Nie przypadkowo wiňc niedawno na Prezydenta byğ przygotowany kolejny zamach, ale my (ta garstka, 

kt·ra o tym siň dowiedziağa) swymi modlitwami go powstrzymaliŜmy (bo na wğasnŃ ĂsğuŨbň 

bezpieczeŒstwaò on liczyĺ, niestety, na razie nie moŨe, jak pokazağa sprawa celowo niewymienionych 

(mimo przeterminowania) opon prezydenckiego BMW).   

Przy okazji tych strajk·w ujawniğa siň jeszcze jedna rzecz. Ot·Ũ w obecnym Sejmie nauczyciele 

stanowiŃ jednŃ z najliczniejszych grup zawodowych (obok profesjonalnych polityk·w, prawnik·w, 

samorzŃdowc·w i przedsiňbiorc·w). Jednak ani podczas cağej kadencji, ani w czasie strajku nic nie 

zrobili w interesach swoich koleg·w po fachu. Dlaczego? Bo nie zostali wybrani jako  

ich reprezentanci, tylko jako reprezentanci partii politycznych, kt·re wpisağy ich na swoje listy.  

Jest to kolejnym dowodem na nieefektywnoŜĺ Sejmu Ăpartyjnegoò i sğusznoŜĺ Sejmu 

Ăkorporacyjnegoò, kt·ry wğaŜnie proponujň, i w kt·rym tacy nauczyciele dbaliby nie o interesy 

Ăswojej partiiò (a wiňc nie wiadomo kogo), lecz o interesy swojej grupy, kt·ra ich tam delegowağa ï 

inaczej zostaliby po prostu szybko odwoğani i zamienieni na innych ï bardziej odpowiedzialnych.  

Ale wr·ĺmy do problem·w Systemu oŜwiaty. Jestem pewien, Ũe znajdzie siň w Polsce wystarczajŃco 

duŨo mŃdrych os·b, kt·re dobrze znajŃ problemy, wady i zalety obecnego (oraz poprzedniego) 

polskiego systemu, a wiňc potrafiŃ opracowaĺ dobry plan jego naprawy. Podam wiňc przykğady  

i rozwiŃzania z systemu mağo znanego, ale uwaŨanego kiedyŜ za jeden z najlepszych na Ŝwiecie 

(nawet lepszy od amerykaŒskiego) ï systemu oŜwiaty radzieckiego. W szkoğach na wszystkich 

szczeblach (no moŨe opr·cz zawod·wek) panowağa dyscyplina (choĺ uczni·w nikt nie biğ i nie 

dotykağ) ï wiňkszoŜĺ nauczycieli jakoŜ dawağa sobie z tym radň.  

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/konstytucja.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/helena.html#29-03-2019
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/sejm.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/sejm.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/partii.html


77 
 

Nie byğo mowy, Ũeby ktoŜ bezkarnie m·gğ nağoŨyĺ nauczycielowi na gğowň kosz na Ŝmieci. Podobne 

(ale nie takie) wybryki czasem siň zdarzağy, ale sprawca natychmiast wylatywağ ze szkoğy i Ũaden 

ĂobowiŃzek szkolnyò go nie chroniğ. Nauczyciele zaŜ byli og·lnie szanowani i otrzymywali za swojŃ 

pracň cağkiem niezğe wynagrodzenie (w por·wnaniu z innymi grupami zawodowymi, oczywiŜcie).  

Z drugiej zaŜ strony nie byğo mowy, Ũeby podczas lekcji zamykaĺ na klucz ğazienki, a ucznia nie 

wypuszczaĺ z klasy w razie potrzeby. Wystarczyğo, Ũeby uczeŒ podni·sğ rňkň i zapytağ, czy moŨe 

wyjŜĺ (bez podania przyczyny), jak natychmiast i bez pytaŒ takie pozwolenie otrzymywağ. Nawet  

gdy tego naduŨywağ i wychodziğ po prostu zapaliĺ.  

Pisağem ten rozdziağ w Ŝrodku czerwca, kiedy polskie dzieciaki i nauczyciele umierali z nud·w,  

bo nie za bardzo wiedzieli (wbrew stwierdzeniom Ăkomitetu strajkowegoò) co majŃ robiĺ, bo cağy 

materiağ juŨ dawno zostağ przerobiony, oceny wystawione, a nawet podrňczniki zwr·cone do szkolnej 

biblioteki. Dobrze, Ũe obecny Premier ma dzieci w wieku szkolnym, wiňc choĺ trochň skr·ciğ rok 

szkolny, i dzieci nie musiağy po BoŨym Ciele przychodziĺ do szkoğy tylko po to, Ũeby otrzymaĺ 

Ŝwiadectwo. Jak zatem sprawa wyglŃdağa w systemie radzieckim? Ot·Ũ rok szkolny trwağ  

od 1 wrzeŜnia do koŒca maja ï dla wszystkich, po czym uczniowie 1-7 oraz 9-ch klas szli na wakacje 

(na cağe lato ï 3 miesiŃce), zaŜ uczniowie klas 8-ch mieli egzaminy, a 10-ch ï maturň. I nie tak,  

Ũe w ciŃgu 3 dni trzeba byğo zdaĺ wszystkie przedmioty. Jeden dzieŒ ï jeden przedmiot (moŨe nawet 

nie codziennie, wiňc byğ czas na powt·rkň i lepsze przygotowanie do kaŨdego egzaminu).  

Trwağo to wiňc trochň dğuŨej, ale mniej stresujŃco i bardziej skutecznie. Dopiero po egzaminach  

(teŨ w czerwcu) byğ bal maturalny, na kt·rym byğy wrňczane dyplomy. ŧadnych Ăstudni·wekò  

i Ăp·ğmetk·wò nie byğo, bo wğaŜciwie co Ŝwiňtowaĺ? świňtowano realne ukoŒczenie szkoğy ï to miağo 

sens. Lipiec byğ wolny juŨ dla wszystkich (z jednym wyjŃtkiem), zaŜ w sierpniu zaczynağy siň 

egzaminy do uczelni wyŨszych. WyjŃtek zaŜ dotyczyğ dw·ch najbardziej wymagajŃcych uczelni, kt·re 

miağy egzaminy w lipcu. Dlaczego? ŧeby zachňciĺ najbardziej utalentowane dzieci bez Ũadnego 

ryzyka pr·bowaĺ siň tam dostaĺ. WiňkszoŜĺ bowiem i tak odpadağa (ze wzglňdu na wysokŃ 

konkurencjň), ale bez problem·w w sierpniu dostawağa siň do innych ï licznych i trochň mniej 

wymagajŃcych uczelni (kilku uniwersytet·w,  wielu instytut·w i paru akademii). Po zakoŒczeniu 

uczelni kaŨdy absolwent miağ status Ămğodego specjalistyò i skierowanie do konkretnego zakğadu 

pracy, z kt·rego nie miağ prawa siň zwolniĺ w ciŃgu 2-ch czy moŨe 3-ch lat, ani pracodawca nie miağ 

prawa go zwolniĺ, nawet w razie naduŨyĺ. Nie byğo wiňc problem·w z zatrudnieniem mğodych,  

ani ze zdobyciem doŜwiadczenia (kt·rego ŨŃda prawie kaŨdy polski pracodawca, a mağo kto chce  

to doŜwiadczenie daĺ moŨliwoŜĺ zdobyĺ). 

Co prawda, soboty dla uczni·w (i nauczycieli) nie byğy dniami wolnymi (w odr·Ũnieniu od innych 

pracownik·w). Za to nie byğo aŨ tak duŨo lekcji: po 3-4 w podstaw·wce i po 4-5 w szkole Ŝredniej. 

Dlaczego wiňc wsp·ğczesne dzieci sŃ teraz tak obciŃŨone? Rozumiem, Ũe nauka siň rozwija  

i na przykğad, zamiast mechaniki kwantowej jest bardziej modna teoria Ămodelu standardowegoò.   

Ale przecieŨ w szkole Ŝredniej i tak tego nie uczŃ, jak nigdy nie uczono mechaniki kwantowej.  

ZaŜ mechanika klasyczna pozostaje taka sama od czas·w Newtona, geometria ïod czas·w Euklidesa,  

a arytmetyka ï Pitagorasa, tak samo jak podstawy innych nauk, kt·rych uczŃ w szkole. Po co dawaĺ 

dzieciakom to, czego one i tak prawie nie rozumiejŃ i nigdy nie bňdŃ potrzebowağy? To, co bňdŃ 

potrzebowağy bardziej zaawansowanego (np. matematyki wyŨszej) ï nauczŃ siň p·Ŧniej na studiach ï 

tj. najbardziej zdolni, a nie wszyscy (kt·rych i tak nie da siň tego nauczyĺ).
(2) 
OdpowiedŦ moŨe 

zaczerpnň r·wnieŨ z systemu radzieckiego. Ot·Ũ kiedyŜ dzieciaki radzieckie (kt·re dziŜ sŃ juŨ bardzo 

stare lub nawet nie ŨyjŃ) miağy bardzo dobre ï proste i jasne podrňczniki do matematyki, wiňc znağy  

i rozumiağy jŃ bardzo dobrze.  

 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Euklides
https://pl.wikipedia.org/wiki/Pitagoras
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Ale dla nastňpnego pokolenia (kt·re teraz tňskni za Ăstarymi dobrymi czasamiò, kiedy taŒczyğo siň 

na dyskotekach przy Ănajlepszej muzyce wszechczas·wò ï zachodniej, oczywiŜcie) zostağy napisane 

nowe podrňczniki, tak, Ũe dzieci przestağy dobrze rozumieĺ matematykň, za to autor dostağ w Izraelu 

nagrodň (wğaŜnie za to). Podrňcznik·w zaŜ co roku nowych nie wydawano, co byğo wygodne nie dla 

coraz to nowszych autor·w, wydawc·w i ksiňgarni, lecz dla rodzic·w ï zwğaszcza tych posiadajŃcych 

kilkoro dzieci. W og·le w sprawie podrňcznik·w bardzo czňsto dziağa dziwna zasada ï im starszy,  

tym lepszy. Warto wiňc  siň przyjrzeĺ starym (nawet bardzo starym) podrňcznikom pod kŃtem 

sensownoŜci przywr·cenia ich do szk·ğ (po odpowiedniej adaptacji, oczywiŜcie).  

Chciağbym tu nadmieniĺ, Ũe opisujň tu ten radziecki system edukacyjny wcale nie jako wzorzec  

do naŜladowania. Byğo w nim bowiem i niemağo wad. Byğ, np. tak mocno zideologizowany,  

Ũe praktycznie w cağym ZwiŃzku Radzieckim tylko dwie grupy spoğeczne szczerze wierzyğy  

w Ăkomunizm:ò dzieci i nauczyciele. No moŨe jeszcze garstka tzw. Ăprawdziwych komunist·wò 

(dorosğych, ale nie partyjnych karierowicz·w), ale ich uwaŨano raczej za cudak·w. Nie przypadkowo 

ideologiň komunistycznŃ w latach 90-ch uratowağa wğaŜnie zwykğa nauczycielka z Dalekiego 

Wschodu. Cağe szczňŜcie, Ũe wŜr·d 269 mln mieszkaŒc·w tego Ăimperium zğaò nie znalazğ siň ani 

jeden, kto by choĺ spr·bowağ uratowaĺ ateizm (jako ideologiň, bo Ăprywatniò ateiŜci to tam nadal 

wiňkszoŜĺ). Chcň po prosu pokazaĺ, Ũe w tak powaŨnej sprawie jak wychowanie i edukacja moŨna,  

a nawet trzeba przebadaĺ doŜwiadczenie r·Ũnych narod·w i r·Ũnych czas·w. Tak, np. warto 

przywr·ciĺ do ğaski ğacinň i grekň, logikň i kaligrafiň ï w dawnych czasach obowiŃzkowe  

dla wyksztağconego czğowieka, a takŨe integralny system edukacji, gdzie wiedza ğŃczy siň w jednŃ 

logicznŃ cağoŜĺ, a nie podaje siň fragmentarycznie. Wsp·ğczesny system oŜwiaty bowiem  

jest ukierunkowany raczej na wychowanie leming·w, niŨ ludzi myŜlŃcych i odpowiedzialnych.  

OgromnŃ i niezastŃpionŃ rolň moŨe i powinna tu odegraĺ Polonia ï mieszkajŃc praktycznie  

we wszystkich krajach Ŝwiata i doskonale znajŃc miejscowy system oŜwiaty, mogğaby doradziĺ,  

co dobrego z tych system·w warto wprowadziĺ do systemu polskiego.  

Nie moŨna takŨe ignorowaĺ osiŃgniňĺ wsp·ğczesnej psychologii. Np. dobrze znany jej fakt,  

Ũe czğowiek zwykle nie moŨe utrzymaĺ w pamiňci wiňcej niŨ 7(+/-1) element·w. Dlatego wiňc np., 

przy nauczaniu historii nie ma nawet takiej moŨliwoŜci, Ũeby uczeŒ zapamiňtağ sobie cağŃ tň masň  

dat i fakt·w. ŧeby zaŜ daĺ moŨliwoŜĺ przynajmniej zdolnym dzieciom dobrze siň w nich orientowaĺ, 

trzeba ich podzieliĺ nie wiňcej niŨ na 7 logicznych etap·w (to znaczy AC na 7 i A.D. na 7).  

KaŨdy z tych etap·w podzieliĺ zn·w nie wiňcej niŨ na 7 itp. ï wtedy da siň to zrozumieĺ i zapamiňtaĺ. 

Lub wiedza o pamiňci sensorycznej,  kr·tkotrwağej  i dğugotrwağej ï trzeba nauczyĺ dzieci efektywnie 

wykorzystywaĺ moŨliwoŜci swego m·zgu. A takich przykğad·w jest, oczywiŜcie, o wiele wiňcej 

(choĺby techniki szybkiego czytania i liczenia w pamiňci). Czemu nikt nie uczy tego przyszğych 

nauczycieli? A jeŜli uczŃ ï czemu tego nie wykorzystujŃ sami i nie uczŃ tego swoich uczni·w?  

I czy warto trzymaĺ uczni·w na lekcjach w ciŃgu 45 min., podczas gdy dobrze wiadomo, Ũe dzieci nie 

sŃ w stanie aŨ tyle czasu utrzymaĺ swojej uwagi? Czy nie jest to marnowanie czasu ï dzieci  

i nauczycieli? Tym bardziej, Ũe odpowiednie eksperymenty juŨ byğy gdzieŜ przeprowadzane.  
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Nie ma mowy, oczywiŜcie, Ũeby pozwalaĺ komukolwiek (a zawğaszcza ï aktywistom LGTB) 

deprawowaĺ dzieci i mğodzieŨ, tym bardziej ï w szkoğach i innych plac·wkach dla dzieci i mğodzieŨy. 

KaŨdego zaŜ, kto by pr·bowağ to robiĺ (lub pozwalağby na to, wykorzystujŃc swoje stanowisko) 

naleŨy traktowaĺ jako gorszyciela  i  tak surowo karaĺ, Ũeby na zawsze odbiĺ komukolwiek chňĺ  

iŜĺ w jego Ŝlady.  

 

(1) 
Nie piszň Ăbyğy ksiŃdzò, poniewaŨ Ăbyğychò ksiňŨy (tak samo, jak Ăbyğychò agent·w) nie bywa.  

(2) 
Z drugiej zaŜ strony zupeğnie niepotrzebnie (a pewnie celowo) ukrywa siň przed uczniami oraz 

wieloma studentami (przyszğymi nauczycielami przede wszystkim) dawno i dobrze znane naukowcom 

fakty i zasady (przede wszystkim z biologii i fizyki), kt·re choĺ i nie udowadniajŃ istnienie Boga, ale o 

wiele logiczniej wpisujŃ siň w teoriň, Ũe On jest, niŨ Ũe Go nie ma. Dlatego tak wielu wŜr·d ludzi juŨ 

dorosğych i wyksztağconych szczerze, ale bğňdnie uwaŨa, Ũe Ăwsp·ğczesna nauka zaprzecza istnieniu 

Bogaò.   

 

Zakończenie 

 

„Dla moich Polaków nie ma rzeczy niemożliwych. 
„Niemożliwe” to słowo dla głupców!” 

(Napoleon Bonaparte) 

 

UmieŜciğem te sğowa Napoleona (a on znağ siň na takich rzeczach i sğ·w na wiatr nie rzucağ)  

w epigrafie, poniewaŨ przewidujň wŃtpliwoŜci dotyczŃce moŨliwoŜci  realizacji tego Planu  

(przynajmniej ï w najbliŨszym czasie). PrzecieŨ na dzieŒ dzisiejszy nie ma nawet Ũadnej realnej 

zorganizowanej siğy do jego realizacji. To prawda.  Ale jeszcze kilkadziesiŃt lat temu tak samo 

wydawağ siň nierealnym upadek komuny, muru berliŒskiego, rozpad ZwiŃzku Radzieckiego,  

Ukğadu Warszawskiego, wycofanie wojsk radzieckich, zjednoczenie Niemiec itp. Owszem,  

wielu o tym marzyğo a nawet walczyğo, ale mağo kto tak naprawň wierzyğ, Ũe moŨe to nastŃpiĺ aŨ tak 

szybko i nagle. Nawet CIA, kt·re przez tyle lat przecieŨ o to wğaŜnie walczyğo, nie ukrywağo, Ũe byğo 

zaskoczone tak szybkim i radykalnym rozwojem tych wydarzeŒ.  Nawet oni nie liczyli, Ũe ich 

genialny pomysğ (zamiast inwestowaĺ miliardy w zbrojenia, zainwestowaĺ miliony, Ũeby przekupiĺ 

elity i sğuŨby specjalne wrogich sobie paŒstw) bňdzie aŨ tak skuteczny. Co prawda, RFN  

za zjednoczenie z NRD i p·Ŧniejsze wycofanie rosyjskich wojsk zapğaciğa Gorbaczowi  

(a on najprawdopodobniej podzieliğ siň z generağami) 10 mld (USD czy DM, juŨ nie pamiňtam).   

Ale poğowň tej  kwoty (tak sŃdzň) zapğaciğ Watykan ï za Polskň, co ustalono na spotkaniu w cztery 

oczy papieŨa Jana Pawğa II i Michaiğa Gorbaczowa w roku 1989. Szczeg·ğy te podajň, Ũeby 

zilustrowaĺ, Ũe sŃ rzeczy, kt·rych nawet nie podejrzewamy, a kt·re mogŃ wpğywaĺ na historyczny 

przebieg wydarzeŒ. ZresztŃ w historii Ŝwiata takich przykğad·w byğo wiele.  

 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/gorszyciele.html
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Zdajň sobie sprawň, oczywiŜcie, Ũe wiňkszoŜĺ z punkt·w tego planu dziŜ jest absolutnie nierealna  

do realizacji. Zgadzam siň z tymi, kt·rzy uwaŨajŃ, Ũe Ădop·ki nie naprawi siň krňgosğupa moralnego  

u ludzi, to Ũadne reformy nie przyniosŃ oczekiwanego skutku. Priorytetem jest naprawa samego 

czğowieka i wpojenie mu co jest zğem, a co dobrem.ò Ale liczň na to, Ũe po OstrzeŨeniu sytuacja 

gwağtownie siň zmieni na naszŃ korzyŜĺ. Najbardziej zaciekli przeciwnicy tego planu po prostu  

nie przeŨyjŃ,  reszta zaŜ siň nawr·ci lub bňdzie przynajmniej zneutralizowana. Prawdziwi zaŜ polscy 

patrioci, kt·rzy bňdŃ realizowaĺ taki plan ï poprawiony i dopeğniony, oczywiŜcie,  oraz szczeg·ğowo 

dopracowany ï bňdŃ o wiele liczniejsi, wzmocnieni i oŜwiňceni Ŝwiatğem Ducha świňtego  

(kt·ry wğaŜnie na nich zstŃpi jak na Apostoğ·w w dzieŒ PiňĺdziesiŃtnicy). Co bardzo waŨne, nie bňdŃ 

oni dğuŨej podzieleni i skğ·ceni, jak obecnie, lecz siň zjednoczŃ wok·ğ jednego lidera ï wybranego 

przez Boga i wskazanego przez Jego Prorok·w (kt·rych wreszcie powszechnie uznajŃ). Co wiňcej, 

gdyby ktoŜ z nich nie chciağ uznaĺ jego zwierzchnictwa, lecz realizowaĺ wğasne (nawet piňknie 

brzmiŃce plany) ï zostanŃ przez Boga wyeliminowani. Uprzedzam zawczasu, bo byğoby szkoda 

straciĺ dobrych lider·w, kt·rzy Ŝwietnie mogŃ daĺ sobie radň (i bňdŃ bardzo potrzebni) na trochň 

niŨszych, ale teŨ bardzo waŨnych i prestiŨowych stanowiskach.  Bo w jednoŜci siğa, wiňc bağaganu 

politycznego (i kaŨdego innego) w nowej odrodzonej Polsce nigdy wiňcej nie bňdzie. Z czasem,  

co prawda, opozycja podniesie siň po wstrzŃsie ï ale wtedy nadejdzie Oczyszczenie PrzygotowujŃce, 

kt·re ostatecznie oczyŜci Polskň od wszystkich (radykalnie na poziomie krajowym oraz w mniejszym 

stopniu na miňdzynarodowym), kt·rzy pr·bowaliby powstrzymaĺ jŃ  od realizacji powierzonej  

jej przez Boga misji bycia nowym liderem i przykğadem dla cağego Ŝwiata. 

 

KtoŜ moŨe powiedzieĺ, Ũe Plan ten jest zbyt radykalny i za Ŝmiağy, i Ũe jest za duŨe ryzyko nastawiĺ 

przeciw Polsce mocarstwa i moŨnych tego Ŝwiata. To prawda. Ale po pierwsze, sŃ one i tak juŨ  

od dawna nastawione przeciwko Polsce (nawet te, kt·rych uwaŨamy obecnie za Ăprzyjaci·ğò),  

od dawna realizujŃ sw·j podstňpny plan eliminacji Polak·w i przejňcia Polski, wiňc gorzej i tak byĺ 

nie moŨe. Po drugie, trzeba faktycznie siň zabezpieczyĺ ï chodzi przede wszystkim o ZwieŒczenie 

Intronizacji Jezusa Chrystusa na Kr·la Polski zgodnie z WolŃ BoŨŃ, a wtedy nikt nam nie 

podskoczy  i nie zaszkodzi, bo nikt na Ŝwiecie nie ma szans przeciwstawiĺ siň takiemu potňŨnemu 

ObroŒcy. BňdŃ wiňc tylko zgrzytaĺ zňbami, lecz nic nie zdoğajŃ zrobiĺ (por. Ps 37, 12-13; Ps 112, 10; 

Syr 51, 1-12).  

MoŨna zatem Ŝmiağo powiedzieĺ, Ũe ten Plan jest alternatywnym wobec systematycznie 

wprowadzanego od roku 1946 po dziŜ dzieŒ planu ĂPolinò (czy Judeopolonia). Oto co m·wiŃ o tym 

planie wsp·ğczeŜni prorocy: ĂNar·d Ũydowski wziŃğ was na sw·j celownik i chce przejŃĺ wasz kraj, 

waszŃ ojczyznň, wykorzystaĺ was i wasz majŃtek oraz dobra, do swoich niecnych cel·w. UŨywajŃ 

wielu metod, aby szkodziĺ waszemu zdrowiu i mieniu. ChcŃ, aby jak najwiňcej was opuŜciğo Polskň, 

wyjechağo za granicň, a wtedy nie bňdziecie stanowili dla nich jakiegokolwiek zagroŨenia. 

ŧydomasoneria, a dokğadniej Chazarzy ï masoni czyniŃ wszystko, aby utopiĺ Polskň w Ăszambieò 

dğug·w bankowych. Wiele Ŝrodk·w przeznaczyli, aby obsadziĺ rzŃd i inne instytucje swoimi ludŦmi. 

Od wielu dziesiňcioleci posyğali oni swoich ludzi do polskich seminari·w duchownych, a po ich 

ukoŒczeniu zdobywali koŜcielne tytuğy naukowe, aby w ten spos·b dostaĺ siň na stanowiska polskiej 

hierarchii. Obecnie na tyle opanowali biskupstwa w Polsce i na Ŝwiecie, Ũe to oni teraz podejmujŃ 

waŨne, a przy tym szkodliwe dla koŜcioğa w Polsce i na Ŝwiecie decyzje.ò (Przekazu nr 818 z dn. 26 

wrzeŜnia 2018 r.) 

 

 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/maly_sad_ducha.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/pol/oczysczenie_przygotowujace.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=870#W12
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=945#W10
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=641#W1
https://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2018.htm
https://viviflaminis-deogracias.pl.tl/2018.htm
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A oto kilka cytat·w realizator·w tego nňdznego planu: ĂWypierdolimy Polak·w i sami bňdziemy 

rzŃdziĺò (Geremek); ĂMy weŦmiemy wğadzň, a wy Polacy p·jdziecie z torbamiò (Michnik);  

ĂNasi ludzie juŨ sŃ przy wğadzy, mamy kontakty i tylko czekamy na odpowiedni czasò (Giedroyĺ).  

I tu zn·w zacytujň z tegoŨ Przesğania: ĂPolacy, nie zniechňcajcie siň dziağaniem wrog·w Boga i ludzi, 

lecz podejmijcie starania, aby zjednoczyĺ siň we wsp·lnych wysiğkach, wsp·lnych dŃŨeniach,  

do kroczenia drogami doskonağoŜci, ŜwiňtoŜci. Demony oraz Ŧli ludzie chcŃ was wynarodowiĺ, 

eksterminowaĺ, doprowadziĺ was, do jeszcze wiňkszego rozproszenia i skğ·cenia. ChcŃc was zniszczyĺ 

jako nar·d, osğabiajŃ wasze morale, okreŜlajŃ patriotyzm jako nacjonalizm faszyzujŃcy.ò 

Po czyjej stronie bňdzie Nar·d ï moŨna nie wŃtpiĺ. Natomiast elita musi siň zdecydowaĺ i wybraĺ,  

po czyjej staĺ stronie. Musi zatem oszacowaĺ, kto ma wiňkszŃ szansň na zwyciňstwo ï Szatan  

ze swojŃ potňŨnŃ armiŃ tu na ziemi, czy B·g ze swojŃ mağŃ ArmiŃ Reszty tu na ziemi, ale mocnym 

Niebieskim Wojskiem. Od tej bowiem decyzji bňdzie zaleŨağa nie tylko ich dalsza kariera 

(przynajmniej w Polsce), ale r·wnieŨ los w wiecznoŜci, a wiňc stawka jest wiňksza niŨ Ũycie. 

Na zakoŒczenie i zachňtň do wsparcia i dziağania dodam, Ũe taka odnowiona Polska bňdzie jedynym 

krajem Ŝwiata, kt·ry nie przyjmie panowanie Antychrysta (kt·ry objawi siň oficjalnie niedğugo po tych 

wydarzeniach). Bňdzie on chciağ i bňdzie siň starağ, oczywiŜcie, Ũeby jŃ sobie teŨ podporzŃdkowaĺ, ale 

nie da rady. PoniewaŨ wtedy juŨ bňdzie w peğnej mierze kr·lowağ tu obok swojej Matki Pan Jezus 

Chrystus ï Kr·l Polski, a sprawowağ bňdzie swojŃ wğadzň poprzez nowo wybranego  ziemskiego 

kr·la. Ten zaŜ ostatni bňdzie wykonywağ wyğŃcznie Jego Wolň, a nie da siň go ani zastraszyĺ ï  

bo bňdzie doŜĺ odwaŨny, ani oszukaĺ ï bo bňdzie doŜĺ mŃdry, ani szantaŨowaĺ ï bo nie bňdzie 

uwikğany, ani przekupiĺ. Bňdzie przez wszystkich szanowany, przez nar·d i resztň boŨych dzieci 

lubiany, zaŜ dla wrog·w bňdzie postrachem.  

Trudno powiedzieĺ, niestety, kiedy dokğadnie to wszystko siň stanie, ale niedğugo. Szacujň, Ũe w ciŃgu 

kilku lat, a moŨe nawet miesiňcy. Zdajň sobie, oczywiŜcie, sprawň, Ũe mamy do czynienia  

z powaŨnym przeciwnikiem (masoneriŃ). Ale przecieŨ nie tak dawno mieliŜmy przed sobŃ teŨ bardzo 

silnego i niebezpiecznego przeciwnika ï komunň, a jednak udağo siň jŃ obaliĺ. Damy wiňc sobie radň  

i teraz. Z pomocŃ BoŨŃ, oczywiŜcie. Owszem, jest nas zdecydowanie mniej, niŨ naszych 

przeciwnik·w, ale jak sğusznie zauwaŨyğ Napoleon Bonaparte, Siğa moralna bardziej niŨ liczba 

decyduje o zwyciňstwie. 

OczywiŜcie, opr·cz opisanych w tym Planie sŃ r·wnieŨ inne waŨne dziedziny, kt·re potrzebujŃ 

naprawy. Ale nie da siň wszystkiego od razu ogarnŃĺ, tym bardziej ï jednemu czğowiekowi. PrzecieŨ 

Polska jest dobrem wsp·lnym, wiňc i nad Planem jej naprawy (a tym bardziej ï realizacjŃ takiego 

planu) trzeba pracowaĺ wsp·lnie. KaŨdy ï w swojej dziedzinie, kt·rŃ dobrze zna.  

 

"JeŨeli B·g z nami, kt·Ũ przeciwko nam?" (Rz 8, 31 ) 

 

Michağ Sybirak 

30.06.2019 

 

https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ks/reszta.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/ap/antychryst.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
https://urbietorbi-apokalipsa.net/pl/bl/krol.html
http://biblia.deon.pl/rozdzial.php?id=277#W31

